
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti din data

de 28 iulie 2023, ora 10:00

Convocarea sedintei ordinara a fost facuta de catre Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu9or DAN, prin dispozitia
Tnregistrata sub nr. 1229/21.07.2023.

§edin}a a avut Ioc la sediul autoritatii deliberative din municipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 53 din cei 54 de consil}eri generali.

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

La 9edinla au participat urmatorii: domnul Nicu9or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, doamna Georgiana Zamfir, Secretar
General al Municipiului Bucure9ti 9i domnul Placinta Mircea Gabriel, sef
serviciu Tn cadrul Direcjiei Asisten@ Tehnica 9i Juridica.

La 9edin A a fost absent: Hopinca Rare9
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Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Buna ziua doamnelor 9i domnilor consilieri generali, bine ati venit la

9edinta Consiliului General de astazi, 9edinla ordinara care are Ioc prin
m ijloace electronice.

Rugamintea mare este, ca in momentul Tn care doriti sa luati
cuvantul, sa va Tnscrie Ii in chat 9i pentru a nu vorbi unii peste altii, sa
respectam ordinea de acolo.

Declar sedinta deschisa si Tnainte de toate dau cuvantul doamrlei
Secretar General, doamna Georgiana Zamfir.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Buna ziua, multumesc frumos doamna pre§edinte Roxana Cantea.

va anun! ca avem o prezenta de 42 de consilieri generali.

va supun la vot procesul verbal incheiat Tn §edinta extraordinara
a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti, din data de 18 iulie
2023. va rog sa votati. Domnul Socolovici, domnul Badulescu, domnul
George Nicolaie.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
softul, mie nu fmi apare.

Nu 9tiu daca 9i Ia ceilalti coIF6P,d}©vQg§§ reveniji sa ne spuneti daca
41 suntem de toti, deci toti, n£iWF§uat bNfWII. A9tia suntem toti 41, da?
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Daca Trni perrnite Ii, noua ne arata ca sunt 42 prezenji, o sa rog

colegii de la tehnic sa mai faca o verificare. Domnul George Nicolaie.
Verificaji 9i la domnul consilier Badulescu ca Tnjeleg ca are o problema.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Da, grupul PSD abjinere pentru votul.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Mu ltumesc
Cu 27 de voturi pentru, 15 abjineri cu cea a domnului consilier

Aurelian Badulescu, 0 voturi impotriva, procesul verbal a fost
aprobat.

Multumesc frumos.
(

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Multumesc. Acurn dau cuvantul dornnului Primar general, domnul

Nicusor Dan.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Buna ziua! Pe ordinea de zi, fata de proiectele cu care s-a facut

convocarea, va solicit scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului
numarul 46 cu privire la normele de protec jie a spatiilor verzi, a
proiectului numarul 51 cu prlvire la ASPA 9i a proiectului numarul 52
cu prtvire la autovehicule cu o greutate mai mare de 5 tone 9i va propun
introducerea pe ordinea de zi a doua proiecte de hotarare: Proiect de
hotarare privind cooperarea Tntre Muncipiul Bucure§ti 9i Federatia
Romana de Gimnastici, in vederea finalizarii si realizarii
evenimentului sportiv Regal al gimnasticii Tn Bucure9ti 2023, pe care
propun sa fie introdus pe ordinea de zi Tnainte de punctul de Tntrebari 9i
Interpelari 9i Proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul
Romaniei de emitere a unei hotarari privind transmiterea, pentru o
perioada de 4 ani, a “Drumului D68-FE004 - 0,572 km, tronson cuprins
Tntre borna 38 si borna 58 Pidurea Baneasa“ identificat cu nr.
cadastral 276707 9i a “Drumului D68-FE004, tronson cuprins intre
borna 58 9i borna 40, Padurea Bineasa“, identificat cu nr. cadastral
276985, din domeniul public al statului 9i din administrarea Regiei
Nationale a Padurilor - Romsilva - Directia silvica llfov in domeniul
public al Municipiului Bucure9ti. Acest proiect solicit a fi introdus pe

asemenea, scoaterea de pe
28 cu privire la delimitarea

I Municipiului Bucure§ti,
asernenea, a proiectului
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cu numarul 29, Proiect de hotarare privind conditiile finantarii de la
bugetul local in limitele fondurilor alocate anual, de asemenea, pentru risc
seIsmIC.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Da, doamna Cantea. Daca Trni permiteti, haideti sa stam putin atenti

cu fa+a la joc. Mi-ati ramas datoare sa verificati cati suntem, 1, 2, dupa
care 9tim ca este o dezordine Tn capul domnului Nicu9or Dan, puteji sa-mi
spuneti 9i mie clar ce scoate li 9i ce introduce Ii? ca eu n-am Tnteles. Mai
ales ca este informatician, a Tnceput cu numerele mari, s-a dus la
numerele rnici. Avem 9i un pic de treaba. Domnu Nicu, domnule, va rog
din suflet, pune +i Ie in ordine ca sa ne apucam de treaba.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana-Roxana
Irnediat va raspund, pe rand, la cele 2 Tntrebari. va spun mai intai ce

proiecte scoatem 9i pana atunci, colegii de la tehnic, va rog sa-mi spuneti
exact cati colegi consilieri sunt prezenji. Scoatem a9a: punctul 28, punctul
29, punctul 46, punctul 51 9i punctul 52.

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
Doamna Cantea va rog sa va opriti un pic.
La punctul 51 vreau din nou ca aparatul tehnic sa faca aceasta

corectare, la punctul 52, este un proiect initiat de catre consilierii generali,
nu poate fi scos de pe ordinea de zi la propunerea cuiva fara sa fie solicitat
acordul initiatorului. Da? va rog frumos

Doamna pre9edinte de 9edin A Cantea luliana-Roxana
Cerem si acordul initiatorului.

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
va rog fumos ca 9i data trecuta a gre9it aparatul tehnic.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Nu este nicio problema, asta a fost propunerea domnului primar

general, foarte buna observatia, Tntreb 9i cotegii inijiatori, bineTnteles, daca
doresc scoaterea. Pana atunci va rog sa-mi spLIne Ii concret cali colegi
consilieri sunt prezen li? in momentul de fala avem 50 de consilieri
prezenti. La votarea procesului verbal, cand a cerut domnul Badulescu
aceasta informatie, Tnteleg ca eram 42. Sau 43. Da, dar, momentan
suntem prezenti 50 de consil@@rMa(ai Municipiului Bucure9ti.

va exprima li opinia cu privire
inea de zi. Nu, dar trebuie

Bun, initiatorii proiectl
scoaterea sau pastrare#
Drimata. Imediat, ca sa

la 1 rd

Fect mat Tnta

(
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Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
Doamna Cantea sunt de acord cu scoaterea de pe ordinea de zi a

proiectului numarul 52.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Multumesc. Acum avem 2 Tnscrieri la cuvant Tnainte de votarea

suplimentarii ordinii de zi, Tnteleg, domnul Valeriu §uhan, va rog.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Da, multumesc frumos. Domnul Nicusor Dan ne-a obisnuit cu

inconsecventa domniei sale, dar de data asta as vrea sa stiu si eu, in
numele bucure§tenilor, daca ne e permis, care sunt motivele pentru care
scoate punctele respective de pe ordinea de zi? Adica acum 3 zile erau
bune, acum nu mai sunt bune. Care sunt explicatiile 9i care sunt
explica{iile pentru introducerea celorlalte doua? Multurnesc. A9tept cu
nerabdare.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
va rog domnule ... .

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, pentru a veni cu o versiune mai buna legata de cele 5 pe care

propun sa le scoatem, tar pentru cele 2, acest eveniment de girnnastica
este curand si daca sunteti de acord, ar trebui sa votam acum, in ceea ce
prive9te Greenfield cred ca Tnjelegem cu totii urgen Ia.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Tnteleg ca a veni cu o varianta mai buna, v-aji dat seama de lucrul

asta cand? in ultimele 24 de ore?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Buna diminea ja! A9 vrea sa iau 9i eu cuvantul, va rog frurnos,

referitor la proiectul de pe ordinea de zi.

Doamna presedinte de sedin y Cantea luliana-Roxana
Mai este cineva.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Voiam doar sa anunt 9L,,©M;aqda ca noi avem pregatit un

amendament 9i nu este corecy’g& b&'spang ~@um ca introduce pe ordinea
de zi acel proiect cu Gre#lfi9Ia ,pg-,4'd]\ va anun! ca noi aveam



amendamentul pregatit, I-am 9i trirnis catre D.A. T. J. va rog frumos sa iI
verificati .

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Multumesc pentru informajie 9i am rugamintea sa scrieti Tn chat.
Momentan dau cuvantul domnului Vigheciu 9i, in rest, va rog sa

scrieti Tn chat, astfel ’incat sa putem mentine ordine 9i sa nu dau aleatoriu
cuvantul

va rog, dornnul Vigheciu.
Ne auziti? Nu va merge microfonul.
Domnul Adrian Vigheciu? Acum se aude, da, va rog.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Nu-mi merge rnicrofonul pentru ca in continuare, de9i nu e pandemie

in Bucuresti, dumneavoastra convocati sedintele doar online. Dar acesta
este alt subiect al discujiet. Vreau sa ma adresez primarului general in
calitatea dumnealui de coordonator al aparatului executiv 9i sa-i reclam un
abuz cu privire la proiectul depus de grupul de consilier} generali ai
Partidului Social Democrat, care, pe scurt, au depus un amendament si
au depus un proiect Tn integralitatea sa cu privire la mobilitatea pe acest
drum, Vadu Moldovei, pe o perioada nedeterminata. lar aparatul executiv
nu a binevoit sa dea un raport de specialitate, 9tili foarte bine, nici Tn

9edintele trecute, ca am discutat acest aspect. Ba mai mult, ne-au spus
colegii de acolo ca, din punctul lor de vedere, nu exista nicio problema
tehnica pentru a aborda proiectul depus de noi, Tn conditiile in care, am
spus 9i mai devreme, ce poate mai mult poate 9i mai putin. Adica nu
injelegem care a fost rnotivajia pentru care aji ales acest termen de 4 ani
9i nu de 49, sa zic a9a. §i de ce va Tncapalanaji sa nu lasati drumul cu
aceasta functiune pe o perioada nedeterminata? Noi, cei din Grupul
Partidului Social Democrat, am depus toate diligentele pentru a Tntocmi
acest proiect.

Am discutat inclusiv cu reprezentanti 9i cu cetateni locuitori ai
acestui ansamblu de locuinte si toata lumea si cei din cadrul Guvernului
Romaniei 9i cei din regia de specialitate ne-au spus ca nu este nicio
problema ca drumul sa fie solicitat pe o perioada nedeterminata

Care este rnotivatia pentru care dumneavoastra va Tncapatanati cu
acest termen de 4 ani?

Domnul Primar General Nicusor DAN
O sa raspund daca intr4,'{Ji©iqdt iJ% ordinea de zi, o sa avem o larga

dezbatere
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Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Eu a9 vrea sa intre proiectul nostru, pe o perioada nedeterminata.

Asta va reclam, ca vrem 9i noi sa intre proiectul nostru, depus de noi. De
ce sa intre al dumneavoastra care beneficiaza de raport, de unde aceasta
actiune discretionara? Este total discretionar ceea ce faceti. Deci vrem sa
intre pe ordinea de zi proiectul Greenfield pe perioada nedeterminata.
Foarte pe scurt 9i pe in+elesul tuturor.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Executivul a propus un proiect de hotarare complex, din care

dumneavoastra ati extras 3 cuvinte 9i ati mai depus un proiect. Puteti sa
faceti acest arnendament Tn sala si se va dezbate. Asa e foarte firesc,
democratic.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Mai avem Tn chat 2 Tnscrieri la cuvant 9i mai vad o mana ridicata.

V-a9 ruga sa va Tnscrieji cu tolii in chat, pentru ca nu mi-e clar Tn ce ordine
va dau cuvantul

Domnul Bujduveanu, daca mai doriji sa interveni Ti?

Dornnul viceprimar Buiduveanu Stelian
Nu, era ridicata mana de la interven jia anterioara, pentru scoatere.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana-Roxana
Multumesc!
Domnul Adrian Moraru.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Muljumesc, doamna pre9edinte!
Doua sau trei lucruri legate de ordinea de zi. Mai Tntai o observatie

de atitudine. Nu e saptamana de la Dumnezeu sa nu avem, uneori zilnic,
discutii legate de Greenfield. Vreau sa fac o constatare pe axa asta nord
sud. Exista consilieri generali care se tavalesc zi de zi sa rezolve aceasta
problema. Repet, unii dintre ei chiar stand in Greenfield. lar Tn sudul
Bucurestiului avem un bloc care sta de ani de zile fara lumina. Ce sa faci?
Asta este, daca nu exista consilieri generali care stau Tn sudul
Bucure9tiului. Singura chestie care ne intereseaza este Greenfield-ul, da?
De ce spun asta? Sigur sunt 2 specii de probleme diferite. Dar amandoua
T9i au radacina Tn aceasta degringolada Tn care s-a dezvoltat zona
imobiliara Tn Bucuresti. Problema este ca vad ca ne dam de ceasul mortii,
sedinta de sedinta, sa rezotvaM:dtaDii:Mbtema imobiliara a unora care
stau in Greenfield, nu 9i a alWra: .Astario'6r,"q9a, ca observatie generala.
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Punctul 48. Am rugamintea la primarul general sa scoata sau propun
sa scoatem de pe ordinea de zi acest punct Tn care vrem sa platim vreo 8
mii, 9 mii de EURO pentru Centrul Militar Zonal, caruia sa-i dam un sediu,
in condi+iile Tn care prirnaria capitalei are acum aproape 2000 de spatii
libere. §i se poate gasi unul de pe lista asta. §i alte vreo 2000 de spatii pe
care te are Tnchiriate, va pot da un exemplu, pe Strada Franceza, vreo
3000 m2, un imobil extraordinar, cu 1 EURO pe metru patrat. Legat de cele
2000 de spatii, daca nu-I scoateji de pe ordinea de zi 9i daca exista presa
la 9edinta, chiar daca este online, am sa vin la prezidiu 9i am sa va prezint
9i dumneavoastra 9i presei lista cu cele 2000 de spatii libere. Ca sa vedeti
pe ce cheltuim noi bani, cand am putea sa dam CMZ-ului unul din spatiile
aflate pe acea lista.

Repet, ii sugerez domnului primar sa scoata de pe ordinea de zi
proiectul de la punctul 48, prin care cheltuim bani sa dam un sediu CMZ-
ului. Nu am nicio problema sa-i dam un secliu, repet.

Doamna pre9edinte de §edin la Cantea luliana-Roxana
S-a Tnjeles, domnul primar vrea sa raspunda.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Doar o secunda. §i pentru punctul 52, cand o sa mai revina, a9 vrea

ca domnul primar, care spune ci vrea sa-I Tmbunatateasca, sa citeasca si
expunerea 9i fundamentarea proiectului din 2004. Ca sa vada daca
prevederile sau ce se dore9te sa se faca acum are vreo legatura cu
proiectul din 2004, de acurn 20 de ani. §i sa urmareasca mai bine daca
aceasta idee de a lisa ma9ini de tonaj Tn ora9 sa circule, are vreo legatura
cu asta. Apropo, zilele trecute, cand a fost canicula, in jumatate din tara
au fost interdictii de circulajie a ma9inilor de tonaj. in Bucure9ti au fost
interdictii?f

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
Da, domnule Moraru , au fost interdictii si in Bucuresti
Permite-mi sa intervin, draga Adi, pentru ca e proiectul initiat de catre

mine, nu de catre primarul general. Dar am luat toate afirmatiile si am
reti nut

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnule primar general?

Domnul Primar General Nicusor DAN
O sa iI ch

48. Cu CZM-ul
functionarea a

3mam §i pe domn
pot sa va spun/a

=estei institutii. {Fwo\
jPQi

lgem la punctul acela,
lative speciale pentru
o locatie din Strada
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Buchetului, de unde am mutat compania noastra de Eco lgienizare, pentru
a elibera acel spajiu. Nu s-a dovedit ca corespunde cu normativele interne
ale institujiei. Dupa care am gasit un alt spa+iu tot prin achizi+ie, cum I-am
gasit pe acesta. Nici acela nu s-a potrivit 9i este acesta, al 3-lea. Deci eu
nu cred ca exista vreo coresponden+a, vreun spatiu din cele pe care not le
avem care sa corespunda a ceea ce dore9te aceasta institutie cu norme
speciale

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Domnule primar, repet, noi avem 2000 de spajii libere.
Daca durnneavoastra nu le gasi Ii, eu astazi...

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Vi rog sa continuarn discu+ia la punctul 48.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Eu, astazi, Ie pun pe masa presei 9i o sa va gaseasca presa 10-20

de spa+ii pe care staji cu fundul 9i nu dori+i sa Ie puneji la dispozitie.

Doamna pre9edinte de 9edin R Cantea luliana-Roxana
Domnule Moraru, va rog frurnos sa continuarn discutia la punctul 48,

a9a cum ne-a invitat 9i domnul primar general.
Pana atunci, ca sa avansam, va supun la vot suplimentarea ordinii

de zi astfel
La ultimul punct de pe ordinea de zi, respectiv Tnainte de punctul de

„Tntrebari Pi interpelari”, introducerea proiectului de hotarare privind
cooperarea Tntre Municipiul Bucure9ti 9i Federa{ia Romana de Gimnastica
in vederea finan+arii Pi realizarii evenimentului sportiv „Regal al Gimnasticii
la Bucuresti” – 2023

va supun la vot acest proiect.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Adica la punctul numarul 73, nu?

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
O sa vedem Tn func jie de suplimentarea ordinii de zi, cate puncte vor

fi pe ordinea de zi, daca le aprobati pe toate sau nu, acesta va fi la ultimul
punct, Tnainte de „’intrebari 9i interpelari”.

Domnul viceDrimar Buid
O interven jie, doamna @

.an

by$reg
IfInd1

+

cer cuvantul



Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Este legat de acest aspect?

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
Este legat de suplimentarea sau modificarea ordinii de zi, o

pro punere .

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
OK. Continuati.

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
va rog frumos, cer plenului Consiliului General sa voteze mutarea

punctului „’intrebari 9i interpelari” de la ultimul punct de pe ordinea de zi,
primul pe ordinea de zi, numerotat cu numarul 1. Tnaintea dezbaterii
proiectelor de pe aceasta ordine de zi.

Doarnna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Pute+i sa ne spuneji 9i de ce?

Domnul viceprimar Buiduveanu Stelian
Am discutat cu colegii din Comisia de mediu 9i am agreat Tmpreuna

sa dezbatem problema cetatenilor din Greenfield la Tnceputul 9edintei,
tocmai pentru a avea o platforma Tn care sa se exprime toata lumea 9i au
fost de acord sa suspende 9edinta de mediu, de patrimoniu, scuzati-ma,
tocmai pentru a avea aceasta dezbatere 9i a nu tine tot Consiliul General
in a9teptarea Comisiei de patrimoniu.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Vreau sa fac o completare. Vreau sa fac o completare, domnule

viceprimar, ar urrna suplimentarea la numarut 1 de pe ordinea de zi a
proiectului cu Greenfield. Daca se va vota suplimentarea.. .

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
Doamna Cantea, 9tiu foarte bine ce am zis, va rog frumos sa nu

Tncercaji sa-mi induceti o alta parere, 9tiu foarte bine ce am cerut. Am
cerut ca Tnaintea punctului de pe ordinea de zi, punctul de la Greenfield,
sa fie punctul numarul 1 „Tntrebari 9i interpelari”, a9a cum trebuie sa fie in
cadrul unui Consiliu General

Domnul consilier Badu
Daca fmi perrniteti dam
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Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Eu voiam doar sa clarific.. .

Doamna Consilier Mardarovici Diana
Vroiam doar sa clarific ceea ce a spus colegul rneu, pentru ca sunt

200 de oameni, copii mici, acurn care se uita la aceasta §edinta, care stau
in caldura 9i cred ca nu e normal sa ii punem sa a9tepte pana la Tntrebari
9i interpelari Tn faja prirnariei.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnule dar sta+i pu jin.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Tocmai asta va propuneam oameni buni, din moment ce discutam

la punctul 1 sa 9i votam, adica Tn Ioc sa avem 9i punctul de Tntrebari 9i
Interpelari, unde s-ar putea sa mai fie 9i interventii pe subiecte care nu
sunt pe ordinea de zi 9i atunci proiectul Greenfield va a9tepta 9i mai mult
votarea proiectului sa introducem la numarul unu de pe ordinea de zi
proiectul unde sa discutam doar despre eI, nu toate Tntrebarile §i
interpelarile 9i dupa ce se termini discujia cu toti cetatenii 9i cu toti
consilierii implicaji in acest proiect, sa 9i votam, asta era Ideea, pentru ca

Domnul Viceprirnar Bujduveanu Stelian
Doamna Cantea avand Tn vedere ca sunt mai multe proiecte

referitoare la aceasta situatie din acea zona Greenfield cred ca, benefic
ar fi pentru toata lumea, sa fie Tntrebari 9i interpelari primul punct pe
ordinea de zi, pentru ca, daca am epuizat dezbaterea pe primul punct,
apoi la punctul nurnarul 2 votul de pe unul dintre proiectele Greenfield va
merge foarte repede.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
O sa supun la vot, doar ca nu vom putea evita alte Tntrebari si

interpelari pe cu totul alte subiecte 9i deci nu va fi imediat acest vot, dar
eu voi supune la vot absolut toate cerintele dumneavoastra.

Prin urrnare, va rog sa daji drumul la vot.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian

Staji o secunda, am cerut sa fiu aici, rn-am inscris, Tmi permiteji 9i
mie. Am ridicat mana de 7 ori

i
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Lasa-ma, domnule, cu Tnscrisul Tn chat ... . eu sunt mai vechi.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
in chat se afla domnul Necula Valentin, va rog frumos.
Domnul Necula Valentin, aveti cuvantul.

Domnul Consilier Necula Valentin
Multumesc frumos, a9 vrea sa 9tiu daca mai sunt 9i alte puncte

pentru interpelari 9i Tntrebari?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Mai sunt 9i alti cetateni care vor sa ia cuvantul 9i tot timpul domnii

consilieri generali au avut Tntrebari pentru domnul primar, pentru alte
pu ncte.

Deci nu ai de unde sa stii, vrei acum sa zica toata lumea eu vreau
acolo, eu vreau acolo, e punct de Tntrebari 9i interpelari.

Domnul Consilier Necula Valentin
Da, am Tnteles
Este un punct general.
Am Tnteles.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Se vorbe§te despre absolut orice ca de aceea se nurne§te Tntrebari

9i interpelari, diverse buni.

Domnul Consilier Necula Valentin
Este la punctul 1 de pe suplimentara?
Este foarte bine sa avem dezbaterea la punctul numarul 1, doamna.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Am ridicat mana. Vedeti?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Nu sunteti inscris la cuvant Tn chat.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu vedeji ca am ridicaJ,MIN*chat ce sa scriu? va satisface

chestiunea asta? Unde scridTn- Feau+a{rf6rfl ca trebuie sa va scriu Tn chat
I

;/‘
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Asta ca sa respectam o ordine.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu mai respectam nimic.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Bine, nu mai respectam nimic, vorbiti, domnule.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ideea pe care durnneavoastra ati lansat-o aici, dar nu e nevoie sa

mut interpretarile primele, intru pe subiecte, invitaji oameni Tn sala, daca
sunt oameni care au ceva de spus pe punctul asta §i cu asta, basta.

va atata, vreti sa subliniati ca suntem interesati cu totii? Da, suntem
interesati cu totii

Chemaji oamenii Tn sala doarnna, face Ii apel la jandarrni, la ordinea
publica, acolo sa introduca Tn saId, sa Tncepem dezbaterea.

Votati lista 9i sa ne apucam de treaba, zici ca avem vreo.... .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Aceasta a fost ... ... dar dumneavoastra tot interveniti, deci

suplimentam.
La ultimul punct de pe ordinea de zi.

Domnul Consilier Covaci Florin
Tncerc si eu sa iau cuvantul.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Daca este ceva nou pe langa va rog, daca repeta{i acela9i lucru.

Domnul Consilier Covaci Florin
Nu, nu, repet acelea9i lucru, a9 vrea sa confirm faptul ca in 9edin+a

Comisiei patrimoniu ... . .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Nu va mai auziti.

Domnul Consilier Covaci Florin
Ma auziti?

Doamna Presedinte de
Cum Tntreruperi.
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Domnul Consilier Covaci Florin
in 9edinta pre9edin jia Comisiei de patrimoniu pot sa confirm ca s-a

discutat acest lucru, dezbaterea, pentru a fi mutat Tn plenul Consiliului.
Luaji in calcul totu9i ce s-a mentionat deja. Exista un protest in afara
primariei Ia care sunt mai multe femei cu copii 9i reprezentanti ai cartierului
din Greenfield care probabil o sa doreasca sa intre Tn sala de §edinta si
cred ca ar trebui sa le permiteti accesul.

Multumesc.

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Vreau sa fac public o declara jie 9i sa iI felicit pe colegul Covaci,

pentru ca modul Tn care s-a luptat pentru cetateni chiar uneori Tmpotriva
voin{ei propriului partid ne-a adus astazi aici cu un proiect care e aproape
de a fi votat de catre toate grupurile politice.

Multumesc, domnul Covaci.

Domnul Consilier Covaci Florin
Muljumesc 9i eu domnul Bujduveanu.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Propriul partid sustine propunerea care urmeaza a fi suplimentata

pe ordinea de zi.
Domnul Moraru, va rog.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
§tiu ca la o 9edin+a anterioara, cand am cerut mutarea punctului de

interpelari pe prima pozi jie, doamna secretar a sarit repede 9i mi-a citit
regulamentul. vad ca acum nu o mai face.

Doamna secretar? vad ca discuta cu domnul primar, nu este atenta
la ce vorbesc.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
M-a rugat sa mai repetati Tntrebarea.
Deci legat de punctul Tntrebari 9i interpelari ati cerut Tntr-o 9edinta

anterioara .. . .

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Am cerut acelasi lucru si doamna

mi citeasca regulament.
.sarit foa rtesecre
'-\
/-)

asTit luliana Roxana;
hI??rdPI 7

repede, sa-

Doamna Presedinte de
Pe vechiul ROF sau

\
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Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
intrebaji-o pe dumneaei din ce mi-a citit atunci.
Dar a9 vrea sa aiba aceea9i interventie pe care a avut-o cand eu am

solicitat ca punctul de Tntrebari 9i Interpelari sa ajunga la pozijia numarul
1

Doamna Secreta General Georqiana Zamfir
Buna ziua, domnul Moraru
Sus{in ce v-am declar atunci. Cu siguran la exista Tn ROF aceasta

prevedere, nu cred ca am sarit, probabil ca am raspuns unei Tntrebari pe
care mi-ati adresat-o

Oricum votul Consiliului este suveran, deci Consiliul decide.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Fratilor, dupa 3 ani n-aji Tnvatat ca forma o dam noi prin vot, putem

sa mutam ce vreti, uncle vreti, in interiorul ordinii de zi, puneti ordinea de
zi la vot, lasati declaratiile politice ca a facut tata mare, haideti sa chemam
oamenii Tn sala

Nea Nicule, da drumut la jandarmi, sa trimita oamenii aici cu copii.
Hai sa vedem ce face cu aia 4 ani 9i hai sa trecem 91 peste asta ca aveam
treaba cu tramvalele cu alea.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Perfect, de acord, domnul Badulescu.

Astfel, va rog sa votati introducerea la ultimul punct de pe ordinea
de zi a proiectului de hotarare privind cooperarea intre Municipiul
Bucure§ti si Federatia Romana de Gimnastica in vederea finantarii si
realizarii evenimentului sportiv „Regal al Gimnasticii la Bucure9ti“
2023

Puteti sa votati.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Vot “pentru“

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Am retinut, multumesc
Domnul Sorin Purcarea, domnul George Nicolaie.



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumesc domnul Purcarea
Domnul Vi9an, doamna Florentina Gherghiceanu. Doamna

pre9edinte nici Ia mine nu apare Tn sondajul.

Doamna Consilier Petre Stefania
Vot “pentru“.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul George Nicolaie, doamna Florentina Gherghiceanu, va rog

sa va exprimati optiunea de vot.
Daca sunteji Tn 9edinla, doamna Gherghiceanu. §i doriti sa votaji la

acest punct.

(
Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Doamna consilier general Gherghiceanu nu se afla pe teritoriul

Rornaniei 9i nu va participa la aceasta 9edin R.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Am Tnteles, este conectata, atunci va rog frumos sa eliminati

persoana care se nurne9te Florentina Gherghiceanu.
Tnchidem votul.

Cu 46 de voturi pentru (din care 3 voturi exprimate verbal), 4
abjineri, zero voturi impotriva.

Ordinea de zi a fost suplimentata.

Am vazut ca a cerut cuvantul doamna Anca Comanici

Doamna Consilier Comanici Ancuta - Sorina
va mul+umesc, dar mi 1-a+i dat prea tarziu, aveam 9i noi o propunere

pentru un proiect aflat pe ordinea de zi pujin mai jos 9i vroiam sa so}icitam
sa-I rnutam... . mult prea tarziu doamna pre9edinta.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
in regula aparea la 9i 46, eram Tn procedura de vot, data viitoare o

sa fiu mai atenta.

Acum va propun introducerea la primul punct de pe ordinea de zi
actuala a proiectului de hotarare privind solicitarea catre Guvernul

privind transmiterea, pentru o
- 0,572 km, tronson cuprins

Padi)r&a\'*.Baneasa“ identificat cu nr.7\

Romaniei de emitere a un e

{TIQi Bperioada de 4 ani, a “Dru :a
Gp:‘intre borna 38 si bor
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cadastral 276707 9i a “Drumului D68-FE004, tronson cuprins Tntre
borna 58 gi borna 40, Padurea Baneasa“, identificat cu nr. cadastral
276985, din domeniul public al statului 9i din administrarea Regiei
Nationale a Padurilor - Romsilva - Directia silvica llfov in domeniul
public al Municipiului Bucure9ti.

Deci introducerea la punctul 1 pe ordinea de zi care a fost propusa
pentru aceasta 9edinta.

Puteti sa votati.

Domnul Consilier Covaci Florin
Doamna secretar general eu nu voi vota la acest punct.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana

Cunoa9tem acest aspect, domnul Covaci, multumim ca ati
mentionat .

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Vot “pentru“

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Am consemnat.

Doamna Consilier Petre Stefania
Nici Ia mine nu aparut. va rog sa consemnaji, Petre pentru.

Mu ltumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
va rog sa va spune 9i numele, deci doamna §tefania Petre, da?

(

Doamna Consilier Petre Stefania
L-am spus doamna pre9edinte. Petre, pentru.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Putem ’inchide procedura de vot. Avem 49 de voturi pentru, 1

abjinere 9i 0 voturi impotriva. Proiectul a fost adaugat ordinii de zi.

Acurn va supun suplimentarea la vot a propunerii domnului
viceprimar Stelian Bujduveanu, de a muta punctul Tntrebari 9i
interpelari la primul punct de pe ordinea de zi noua. Deci primul punct
vor fi interpelarileal 2-lea punl II de. Nu ca sa ne Tntelegern



Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Deci primul punct vor fi interpelarile al 2-lea punct va fi proiectul de

pe ordinea de zi, nu? Ca sa ne Tnjelegem.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Da, doar ca am facut ni§te...

Domnul Consilier Buiduveanu Stelian
Daca votati .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
....suplimentari Tn ordinea Tn care au spus.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dar vedeji ca putin mai devreme ati votat ca punctul numarul unu sa

fie proiecte.
(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
A mentionat numarul unu pe ordinea de zi care exista initial, cea cu

care am fost convocati. Acum s-a suplimentat la numarul 1 9i acum
domnul Stelian Bujduveanu dore9te la primul punct, adica daca este o
ordine de zi pe care o tot modificam, a9a se Tntampla. Deci Tnaintea
proiectului cu Greenfield este propunerea domnului Viceprimar.

va rog sa votati.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Grupul PSD va se va abtine pentru ca nu ne deranjeaza faptul ca

trebuie sa vina la punctul unu sa vorbeasca cetatenii ca banuiesc ca de
Greenfield e vorba, nu de altceva. Eu ma a9teptam.....

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Tntrebari 9i interpelari, inseamna tot cum va spuneam muljumesc ca

ati Tnteles.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dar tocmai asta voiam sa va spun. Eu mai sunt inscri§i inca 42 de

cetateni care vor sa vorbeasca Ia 32 si la 33. Normal era sa dam drumul
ceta+enii la punctul unu, sa avem o $!Q?k)atere colectiva 9i sa fim serio9i,
nu doar sa subliniem a9a, ca s4.vgd WILd}q ca Partidul Na+ional Liberal
bai T§i rupe hainele. Ok, o sa-1,4©4m-fl'dae4b,r sa mai fie 9i altii care vor
pe alte subiecte ne diluam Tn #igca+iq.;\ ,,,„ ' '\ \
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rn

.4~=,'1f/ :tqf t gP

/



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Permiteti-mi sa continuam cu votul. Doamna loana Stoica, va rog sa

votati. Doamna Mirona Tudor, domnul Sorin Purcarea, doamna Natalia
Petrescu Pi domnul Marius Pavel, va rog sa votati acest proiect, aceasta
schimbare pe ordinea de zi. Bun, domnule Badulescu, o sa consemnez
ca ati votat abtinere, doar dumneavoastra mai sunteti.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dar, pentru ca nu merge, da, va rog, rezolvati problema asta tehnica.

Nu vreau sa intervin de fiecare data. Sincer, acum.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Tncercam, domnule Badulescu, Tncercam multumim. Si domnul

Razvan Nicolae Sebe, va rog sa finalizati procedura de vot. Doar
dumneavoastra mai sunteti Tn procedura. Muljumesc.

Deci avem 21 de voturi pentru, 30 de abjineri 9i un vot Tmpotriva.
Punctul nu a fest mutat pe primul Ioc in ordinea de zi.

Acum va supun la vot votarea ordinii de zi finale, a9a cum a fost
modificata prin suplimentari.

Domnul consilier Covaci Florin
Doamna Secretar General eu nu voi vota. Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Am consemnat domnul Valeriu Suhan, domnut Constantin Hazarian,

doamna Manuela Muresan, domnul Nicorel Nicolescu, doamna Enciu,
domnul Dan Milea, doamna Petrescu

votam ordinea de zi acum. Domnul Andrei lonescu si domnul
George Nicolae, domnul Adrian Vigheciu. Domnule Badulescu, daca nu
va merge software-ul va rog sa cornunicaji, muljumesc. §i domnul George
Nicolae.

Domnul Consilier Nicolaie George
„Pentru“

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Multumesc
Avem 47 de voturi pentru, 3 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva.

Ordinea de zi
Menjiune: Rezultat}{(,fM-al,WWt}li este: 46 de voturi pentru, 3

abjineri, 0 voturi impot#va,{voturi bbpfprm fi9ei de vot generata de

a fost aprob
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platforma online de videoconferinji Webex adunate cu votul
exprimat verbal de catre domnul consilier general Nicolaie George).

FRog, colegii de la Departamentul Tehnic 9i de Asistenta Tehnica 9i
Juridica sa trimita colegilor pe email noua ordine de zi. Multumesc. §i de
asemenea, pentru ca vom trece la punctul unu de pe ordinea de zi,
respectiv proiectul cu Greenfield, rog colegii de la tehnic sa permita
accesul Tn platforma a domnilor care au cerut cuvantul pe acest proiect.
Imediat va citesc 9i lista pe care o am. Respectiv Tl avem pe dornnul
catalin Diaconescu, pe domnul Florin Buzatu, pe doarnna Rodica
Dudulea, pe doamna Ana Mariana Enache, Ana Maria Enache, pe
doamna Draghici Elena AIIna, TI avem pe domnul lon Teodorescu 9i inca
3 persoane care injeleg ca tot pentru acest punct. Domnul Pa9nicu
Cosmin, doamna Cristina Simionescu, domnul Andrei MTndruta. Bun.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Daca Tmi permiteti doamna Cantea, va rog frumos sa permiteti pana

a dat cuvantul pe acest proiect, sa dam citire amendamentului pe care a
fost dispus

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Numai pujin. Da, cu siguran@

I

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Mai Tntai discutam amendamentele,

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
va rog frumos

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
§i dupa aceea, in cuvantul a cetatenilor pentru a discuta Tn ansamblu

9i am pe baza amendamentului. va rnulturnesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
A9a este domnule Badulescu, am vrut doar sa ma asigur ca toata

lumea care a cerut interventie la primul proiect de pe ordinea de zi sa
existe la 9edinta, iar acum voi da citire prirnului proiect de pe ordinea de
zi, a9a cum este procedural.

poate lisaji
oarrl

19



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Respectiv ce avem. va rog sa ne concentram.
Deci avem punctul unu de pe ordinea de zi, proiect de hotarare

privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei
hotarari privind transmiterea pentru o perioada de 4 ani a drumului
de D68 FE004 Kilometrul 0,572, tronson cuprins intre borna 38 9i
borna 58 padurea Baneasa, identificat cu numar cadastral 276707 9i
a drumului de D68 F004, tronson cuprins Tntre borna 58 9i borna 40
padurea Baneasa, identificat cu numar cadastral 276985 din
domeniul public al statului 9i din administrarea Regiei Najionale a
padurilor Romsilva direcjia silvica llfov Tn domeniul public al
Municipiului Bucure9ti.

Tnainte de toate invit initiatorul proiectului, daca mai are ceva de
adaugat. Momentan, nu atunci sa vedem Tnscrierile la cuvant din partea
domnilor consilieri generali, in primul rand. iI avem pe domnul(

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Eu am cerut prima, va rog uita{i-va va rog desfa9urator, pe chat, am

scris prima ca vreau cuvantul la proiectul cu Greenfield 10:40 de ani.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Numai putin sa consult 9i eu chat-ul 9i o sa va iau in ordinea Tn care
sunteti. va rog, doamna Comanici...

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Doamna Cantea dar nu trebuie sa luati Tn ordinea... sa consultati

chat-ul. Trebuie sa daji pe

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Pentru mine conteaza domnule Badulescu,

Domnul Consitier Badulescu Aurelian
Pentru proiect, ascultati-ma pujin

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Nu vreau..... Pentru proiect

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Amendamente. Cine are amendamente? Deci nu ne faceti

dumneavoastra vreun favor. CiD<vrh_amendamente? Despre asta
discutam. Hai



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
By default eu presupun ca nirneni n-are arnendament acum ca aveji

du mneavoastra .

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Da doamna, pardon.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Puteati sa sesizati

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pardon, vedeji ca Ie aveji pe mail amendamentul

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Multumesc. Dau cuvantul doamnei Comanici,

(

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Da. va mul+umesc, dar am o rugarninte

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dati cuvantul Tntai aparatului sa vi confirme ca am depus

amendamente Tn termen.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
§tiu, domnule Badulescu, ca a{i depus amendament. Eu vreau doar

atata timp cat eu voi fi pre9edinte de 9edinta, eu voi da cuvantul Tn ordinea
in care v-a+i Tnscris, nu in ordine preferen+iala

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
in ordinea Tn care e cutuma si cum e norma. Hai!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Pentru mine normal mai Tntai sa dau cuvantul doamnei Anca

Comanici.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Da, va multumesc



Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Doamna pre9edinte, dar Tnainte sa citesc amendamentul, va rog

frumos ca pre9edinta a 9edin Tei este atributul dumneavoastra sa acceptati
ca to Ii cei care au solicitat cuvantul pe acest proiect cu Greenfield sa le
daji voie sa Ie daji vote, acceptul sa intre Tn sala, ca o sa fie o 9edinji.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Sunt in 9edinta. Eu am invitat pe toata lumea sa fie Tn 9edin R.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Perfect. va rog sa transmite li 9edin ja la intrare, sa le permita accesul

celor care au 9i solicitat sa ia cuvantul. va rog frumos1 9i acum am sa dau
SI eu

(
Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Sunt in sedinta.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
va rog. Sunt in sala?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
in sala de a9teptare. §edinja are Ioc online.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Bine. Da, modelul consacrat. va multumesc frumos,

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Pe proiect acum.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
O sa dau citire amendamentului pe care noi I-am avut pregatit. ca

daca nu I-am fi avut pregatit, nu am fi avut timp sa-I facem, domnule
prirnar, ca a9a ganditi dumneavoastra sa puneti proiecte importante cu 5
minute in 9edinta sau Tn timpul 9edin+ei. Deci, amendament ta proiectul de
hotarare privind solicitarea catre Guvernul FRomaniei de emitere a unei
hotarari privind transmiterea pe o perioada de 4 ani a drumului de D68
F004 0,5702 km, tronson cuprins Tntre borna 38 9i borna 58 padure
Baneasa, identificat cu numar cadastral 266707 si a drumului de D68
FE004 tronson cuprins Tntre borna 58 9i borna 40 padurea Baneasa,

\domeniul public al statului 9i din
llva, directia silvica llfov

dezbaterii sedintei de
in urmatoarele modificari:

identificat cu numar cadastl
administrarea Regiei Najiol
in domeniul public al Munil
astazi, grupul Consilierilor
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Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Padurea Baneasa, identificat cu numarul cadastral 276985 din

domeniul public al statului §i din administrarea Regiei Nationale a padurilor
ROMSILVA – Directia silvica llfov, in domeniul public al Municipiului
Bucure9ti, supus dezbaterii 9edin+et de astazi, grupul consilierilor generali
PSD, propun urrnatoarele modificari:

Titlul proiectului se modifica 9i va avea urmatorul cuprins: Hotarare
privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei hotarari
privind transmiterea drumului D 68 FE 004 0,572 KM, tronson cuprins Tntre
borna 38 si borna 58 - Padurea Baneasa, identificat cu numar cadastral
276707 9i a drurnului D 68 FE 004, tronson cuprins Tntre borna 58 9i borna
40 - Padurea Baneasa, identificat cu numar cadastral 276985 din
domeniul public al statului §i din administrarea Regiei Nationale a padurilor
ROMSILVA – Direcjia silvica llfov, in domeniul public al Municipiului
Bucure9ti. Articolul 1, aliniat 1, se modifica 9i va avea urmatorul cuprins:
Se solicita Guvernului Romaniei emiterea unei hotarari privind
transmiterea drurnului D 68 FE 004 0,572 KM, tronson cuprins Tntre borna
38 si borna 58 - Padurea Baneasa, identificat cu nurnar cadastral 276707
9i a drumului D 68 FE 004, tronson cuprins Tntre borna 58 9i borna 40 -
Padurea Baneasa, identificat cu numar cadastral 276985 din domeniul
public al statului 9i din adrninistrarea Regiei Na+ionale a padurilor
ROMSILVA – Direcjia silvica llfov, in domeniul public al Municipiului
Bucuresti

va multumesc!

(

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
Multumim si noi, doamna Comanici!

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Tot pe amendament, doamna Cantea, daci fmi permiteti! in

sustinerea amendamentului, va rog!

Domnul consilier Valentin Necula
Tnainte de sus+inere, haideji sa facem toate procedurile pe

amendament, va rog!

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
fuLLnos! Domnul Valentin Necula,

aveti

amendamente!
a

If
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Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Era doamna Comanici, pe urma, domnul Necula 9i pe urma,

dumneavoastra, domnule Bujduveanu.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Eu, avand Tn vedere ca fac parte dintre initiatori, ap fi vrut sa vin cu

cateva completari care sunt benefice, cred eu!

Domnul consilier ValentIn Necula
Daji–mi 9i rnie voie 9i dupa aceea veniji va rog, in completare, daca

e in regula, muljurnesc!
A9 vrea sa spun ca Tntelegem problema locuitorilor din Greenfield 9i

chiar ne dorim sa rezolvam situa{ia lor urgent. in acest moment, prioritar
pentru USR este deblocarea situa+iei din aceea zona 9i chiar repet asta,
este prioritatea USR. Urmarim interesul oamenilor, Tnsa, doar Tmpreuna
cu primarul Nicu9or Dan 9i directiile Primariei Capitalei, se va putea face
ceva realist. Primarul Nicu9or Dan a venit cu optiunea ca drumul sa fte
trecut din proprietatea ROMSILVA Tn proprietatea Primariei Generale pe
o perioada determinata de 4 ani, kar USR considera ca, sub aceasta forma
se va putea debloca, in acest moment, calea de acces catre locuitorii din
Greenfield

va multumesc!

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Am mai departe cuvantul domnului Bujduveanu.

Domnul viceprirnar Stelian Bujduveanu
Doamna Cantea, din respect fala de cetatenii care astazi fac parte

9i se uita la aceasta 9edinta mi-am deschis 9i camera 9i Ti invit pe toti
colegii care au cuvantul, sa faci acela9i lucru. Am de facut urmatoarea
precizare 9i a9 vrea sa supuneji la vot o propunere, a9a cum spune Codul
Administrativ, orice propunere trebuie supusa la vot din partea unui
consilier general, dar ca preambul vreau sa specific ca acest proiect de
prea mulji ani sta 91 se plimba prin diferite consilii locale sau general §i nu
are nici o finalitate. Astazi suntem Tn faja unei posibile finalita li 9i pentru
ca toate grupurile clameaza ca, T9i doresc ca cetatenii din Greenfield sa
aiba un drum de acces, ca sa se faca dreptate pentru acei locuitori, vin cu
o propunere pe care, va rog frumos, sa o supuneji la vot! Propunerea
respectiva, este aceea referitoare la artic.pJul 139, alineatul 4 9i 5 din Codul

Administrativ, care da posibilitatee@;-M GW\unui vot, votul sa se faca
prin apel nominal. va rog, doamn@§9©nte"sA\aceji propunerea de vot,
pentru a vedea daca colegii sunp$9%g:-.ed-VI$est vot pe Greenfield 9i:it {{:i+ /J/

ir



pe amendarnente, sa se voteze exclusiv prin apel nominal, ca sa
Tntrerupem aceasta dezbatere, cine vrea sa ajute §i nu vrea sa ajute, ca
sa vada bucure9tenii 9i cetajenii din Greenfield, cine este pentru a ajuta 9i
cine este pentru a bloca?

va multumesc!

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna Cantea, eu voiam sa...

Doamna pre9edinte de 9edinTa Cantea luliana Roxana
Mi se pare o idee foarte buna, domnule Bujduveanu, sa se supun la

vot! va rog, domnule Badulescu, dumneavoastra sunteji.. .

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Ma a9teptam ca, colegul Bujduveanu fiind jurist, Tntai, sa discutam

pe amendamente. USR a spus foarte clar, urmatorul aspect, care rezulta
din ceea ce a sustinut: ca va vota doar ce a hotarat domnul Nicusor Dan
9i anume pe o perioada de 4 ani. Acum, in continuare...

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Ce a propus...

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Ce a propus dumnealui, da, asta. Altfel, nu vor vota, asta a fost

mesajul transrnis de cei de la USR. Eu sunt de acord cu dumneavoastra,
numai ca, totu9i, facandu-se un laudatio, colegului nostru Covaci, a9 dori
sa distribuiti Tn acest moment cele 2 adrese emise de Ministerul Dezvoltarii
lucrarilor publice 9i administrajiei sub semnatura dornnului ministru Adrian
loan Ve§tea, in data de 21.07.2003 si ceea ce...documentul emis de catre
Regia Na+ionala a padurilor ROMSILVA – Directia silvica llfov, in data de
18.07.2023, sub semnatura directorului general Cezar Radu R, care nu fac
nimic altceva decat sa statueze ceea ce am stiut cu totii si am sustinut. N-
o sa spun Grupul PSD, MSD, ca nu asta este important gi anume ca, ceea
ce T9i dore9te astazi primarul, contravine Legii 192/2010, deci singura
formula care sa poata sa fie pusa Tn aplicare este cea care va trebui
amendata. Adica, to{i sa votam amendamentul grupului nostru, astfel Tncat
forma finala sa fie una aplicabila de Tndata. Altfel, daca vom vota cu 4 ani,
prefectura va fi obligata sa faca aplicarea legii 192/2010, unde nu este
prevazut acesttermen. Eu nu pot sa yaK'in Consiliul General o chestiune
care nu are un corp, nici macar,©ega®R.cu corpul prevazut de lege,
instrumentul hotararii de Cong’@@eTaWN mai mic in putere, decat
puterea de lege data . Asta am/&Fhfs4„$by*rtljaLde aici Tncolo cine voteaza,
cum 9i sa-9i puna pe tricou un\V9tJ\Th gWit MomPnt, e mai pujin important,
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deci cred eu, pentru acest moment, asta este important sa distribuiti,
doamna Cantea, ca poate ati uitat ce v-am rugat eu, cele doua documente,
cele 2 documente emise de minister 9i de Regie, da, ca sa avem foarte
clar reprezentarea atunci cand votam, ca nu votam ce vrea Nicu 9i cu USR
– ul, ci votam ce prevede legea. Deci aveji 2 documente de evidenta care
stabitesc foarte clar acest lucru. Vi multumesc din suflet!

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Urmatorul Tnscris la cuvant este domnul Florin Covaci.

Domnul consilier Covaci Florin
Da, a9 dori cu precadere, sa se faca o exceptie! Cu privire la cei care

sunt in momentul de fala, la protestul din faja primariei. O sa va rog
frumos, sa-i primiti totu9i Tn sala, sa nu-i lasati Tn soare, in caldura... mame
cu copii 9i sa faceji aceasta exceptie, sa le permite li sa vorbeasca din
plenul Consiliului. va rog frumos doamna pre9edinte, daca e necesar, va
rog frurnos sa supunem la vot aceasta chestiune. Mul{umesc!

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Multumesc pentru observa+ie. Eu i-am anun jat inca de la inceput ca

9edinta se desfa9oara online 9i atunci sa fie prezenji online. O parte dintre
dumnealor au 9i intrat. Tnteleg ca au protest, dar ideea de a muta protestul
intr-o 9edinta de Consiliu nu mi se pare o idee buna. Una este....

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Nu fac un protest, dan9ii militeaza, sustin un proiect. Protestul este

una, ce e in capul dumneavoastra 9i ce ati facut de a lungul timpului?
Dumnealor nu protesteaza. Dumnealor vor doar sa fie parte componenta
din decizie. E o diferenta mare, doamna Cantea. lar faptul ca
dumneavoastra Tncercati cu rnanierele pe care le aveti, sa tineti departe
de sala acei oameni Tntr-o sata goala, care are aer condi+ionat 9i ei T§i pot
spune cuvantul, este o maniera discre+ionara, tipic USR -ista.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Eu nu sunt de aceea9i parere cu dumneavoastra, domnule

Badulescu, eu doar urrnez o procedura, a9a cum se Tntampla de fiecare
data, daca exceptam pe cineva de la regula... pe urma...

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pai atunci su

si Tntrebati-ne: ii la
puneti doal
sam sau

Facet Id-hOC acum



Domnul viceprimar Stelian Bujduveanu
Propuneji la vot propunerile colegilor 9i vom vedea Ia final, pentru ca

pierdem timpul ceta+enilor care vor sa discute s-au facut trei propuneri.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul mai departe. . .

Domnul vlceprimar Stelian Bujduveanu
S-au facut trei propuneri pana acum, una din partea PSD – ului – un

amendament, una din partea grupului Partidului National Liberal – o
propunere de vot deschis cu apel nominal 9i una din partea
reprezentantului Grupului USR – de a lisa cetatenii sa participe Tn sala –
orice propunere, conform Codului Administrativ, trebuie supusa la vot,
daca vine din paNea unui consilier general.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Bine, atunci, va supun la vot propunerea colegului din grupul

USR – de a lisa colegii, cetijenii Municipiului Bucure9ti care sunt
afara Tn soare, sa vina Tn sala de Consiliu. Toti cei care au solicitat. 7,
8 cati sunt pe lista? va rog sa supuneti la vot propunerea USR.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Indicati, va rog, in procesul verbal 9i temeiul legal, ca sa fie acolo

treaba.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Pai, doamna pre9edinta, pai n–am solicitat noi Tnainte de

amendament, sa le dati voie sa intre Tn sala?

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Supun la vot ce mi-a solicitat domnul Covaci sa supun la vot.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Deci solicitati la vot ceva numai cand vi se spune, vi se cere, nu e

cumva o obliga+ie?

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
O sa supun la vot 9i propunerea dumneavoastra. Da, domnule

Moraru , va aud, dar mai era doamna Mardarovici Tnaintea dumneavoastra

Domnul consilier Moraru A
Doamna pre9edinta pe prI

ema de procedura, dq rd

Ira auziti? Din nou. e o
cetatenilor Ia un punctpro bI
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de pe ordinea de zi este reglementata de regularnent, nu este nevoie sa
votam a9a ceva. Este dreptul lor sa intervina.

Doarnna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Exact si le-am dat ocazia. Pentru ca se doreste o alta interventie fata

de cea interpretata de mine, fiind o 9edin@ online eu am interpretat a9a
cum s-a 9i solicitat, ma rog nu s-a solicitat expres initial, §edinta este
online, toata lumea sa intre online in sedinta. Dumneavoastra ziceti ca
trebuie sa le dau voie fizic. Am in+eles propunerea domnului Covaci, a9a
ca supun la vot.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Altfel sunteti ca administratiile anterioare, domnule, ca sa nu Ie mai

nominalizez, ca sare domnul Badulescu sa aiba o replica, care tineau
ceta+enii pe la poarta. Doarnna, am ajuns Tn primaria asta sa tinem
cetatenii pe la poarta. §titi ca pe vremuri, pe vremea domnului Oprescu
vorbeau Ia o camera, e adevarat ca domnul Oprescu probabil era
avangardist, nu 9tia ca vine criza 9i o sa ajungem chiar sa vorbim pe web.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Am Tnteles domnule Moraru ce doriti sa transmiteti, s-a Tnteles.

Domnul consilier Necula Valentin
Domnule Moraru, daca toti suntem de acord, haideti sa votam strict

propunerea asta.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Nu avem de ce sa votam, dati-le drumu Tn sala.

Domnul consilier Necula Valentin
Acum daca pre9edintele a supus la vot, votam.

Doamna pre9edinte de 9edin}a Cantea luliana-Roxana
Eu interpretez Tn felul meu.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Toji am solicitat sa intre, doamna pre9edinta. Puteti spune a9a,

propunem la vot, supunem la vot propunerea PSD, USR, PNL, ca toti v-
am cerut sa Ie da+i accesul in sala, aji ales numai propunere USR.



Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Numai cand solicita USR propuneti, noi cand urlam inca de la

’inceput ... ..

Doamna pre9edinte de §edin+a Cantea luliana-Roxana
Nu-i adevarat doamna Cornanici, o sa supun tmediat 9i

amendamentul dumneavoastra la vot. Aveji pu jina rabdare, mai Tntai sa
finalizam cu cetatenii care sunt afara.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Pat dumneavoastra nu vreti sa i rezolvati.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Doamna Cantea, doamna pre9edinte de 9edinta, a 2-a problema de

procedura, daca ni9te oameni vor sa aiba ni9te intewentii generale,
ascultati ma o secunda, acesti oameni ar trebui, ascultati-ma doamna. va
rog frumos, nu vorbiji peste mine. Vreau sa va spun ceva, daca vorbiti
simultan cu mine, nu o sa puteji sa injelegeji ce vreau sa va transmit. Deci,
e ridicol sa Tncepem sa discutam amendamentele Tnainte sa avem
discujiile generale. Cetajenii intervin pe problemele generale. Daca
trecem sa votam, sa dezbatem, sa votam amendamentele, de ce mai
ascultam dupa aia ceta+enii? Discu+iile generale trebuie sa aiba loc
primele.

(

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Pal tocmai de aceea am supus la vot propunerea domnului Covaci

9i pe urma celelalte ... ... . Mai e pana acolo, n-am supus la vot niciun
arnendament momentan, am Tnceput cu cetatenii care, Tntr-adevar au
prioritate, cum aji spus 9i durnneavoastra, deci va rog frumos sa supuneti
la vot 9i nu mai intrerupeti procedura de vot, supuneji la vot 91 gata sa
terminam cu partea asta. Da. sa vina Tn sala, va rog sa vota{i.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pentru. Badulescu pentru, ca nu-mi apare.

Doamna pre9edinte de 9edin$ Cantea luliana-Roxana
Doamna Anamaria Gram. doamna Sanda Hristudor, domnul Nicorel

Nicolescu 9i domnul Florin Melciu 9i domnul George Nicolaie. Domnul
Florin Melciu, va rog sa votaji. va rog sa Tnchidem procedura de vot.

9i 0 voturi impotriva.Avem 50 de votu
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Rog domnii de la Politia Locala sa permita cetatenilor care s-au
Tnscris la cuvant pentru punctul Greenfield sa intre Tn sala. Pana intra
dumnealor mai aveam o intervenjie din partea domnului Necula.

Doamna consilier Mardarovici Diana
Doamna pre9edinta, sa 9titi ca a9tept cuminte.

Domnul consilier Necula Valentin
Dati doamnei Mardarovici ca am intrat peste colegul Moraru 9i am

vorb it peste, Tmi cer scuze cu ocazia asta domnului Moraru, 9i eram Tn
sustinerea votului sau oricarei masuri de a intra cei care au luat cuvantul,
care vor sa ia cuvantul sa intrati. Multumesc.

Doamna presedinte de 9edin R Cantea luliana-Roxana
va rog doamna IMardarovici.

Doamna consilier Mardarovici Diana
va multumesc, ma bucur mereu cand vad ca avem ... . in Consiliul

general, sunt convinsa ca tot i colegii mei, atunci cand au candidat 9i au
fost alesi, 9i-au imaginat ca a9a vor fi 9edin+ele de consiliu. In afara de
asta sunt dezamagita 9i Tmparta9esc dezamagirea colegului meu Covaci
ca un proiect de o astfel de importanta a fost pus pe ordinea de zi a9a de
dimineata pe repede, Tnainte sa trebuiasca sa ghicim daca exista
modificari fata de alte variante, sa 9titi ca in genere, din respect faIa de
altii, cand se trimite ceva se trimite macar contract, adica o mentiune a§a
macar faceti ne viata mai usoara, mai ales ca presupun, domnule Primar,
ca ne-ati dorit sustinerea pe alte proiecte. incerca+t sa faceji viata mai
u9oara atunci cand ne trimiteji proiecte pe ultima suta de metri 9i cand ne
puneti 9edin+e in paralel cu 9edinja de consiliu, noi Hind in 9edinta de
patrimoniu. c;and am intrat Tn 9edin ja de Consiliu vedeam ca deja aici
sedinta era in desfasurare. Nu sunt un mare fan al sectorului, am auzit si
mesajul USR 9i anume un mesaj foarte clar, care ne e cunoscut noua la
sectorul 1, am mai auzit asta, de fapt, chiar daca noi vom vota perioada
nedeterminata pe care 9i-o doresc cetatenii din Greenfield, primarul are
puterea sa nu I implementeze, deci un feI de avertisment. Daca noi vom
vota amendamentul referitor la perioada, primarul nu 1 va pune in
executare, interesant, pentru a auzi 9i cetajenii ca asta a fost mesajul.
Nu ma injelegeji gre9it, Tntr-adevar, fara primari, nu prea faci nimic. Asta
este si experienta pe care o avem la sectorul 1, sunt oarecum surprinsa 9i
dezamagita, pentru ca nu a fo$r63;jej+enta la Primaria capitalei. Sper,
totusi Primarul general, indifqrk'At)ia-forehd\n care va trece acest proiect,
sa TI puna Tn executare. Sg/r€Z61ve,’pro-bIg[h oamenilor din Greenfield



pentru ca vine luna septembrie, vine 9coala, iar oamenii vor sta cu orele
in Tncercarea de a 9i duce copiii la 9coala, atat am avut sa spun.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Muljumim. Domnul Bujduveanu mai doriji sa inteweniji? mai aveji..

Dupa doamna Mardarovici.

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
Am intervenit domna Cantea. va rog sa supuneji la vot 9i propunerea

facuta de catre grupul Partidului Na+ional Liberal, da? cand Ti vine randul,
Tnainte de dezbateri.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Sigur, sigur Tnainte de dezbatere, deci dumneavoastra doriji sa se

voteze nominal proiectul.(

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
Doresc sa se voteze amendamentul 9i proiectul cu vot nominal prin

apel, dumneavoastra sa strigaTi fiecare consilier Tn parte.. .

Doamna pre9edinte de 9edinTa Cantea luliana-Roxana
Da, da, 9tiu ce Tnseamna domnule Bujduveanu. Am vrut doar sa ma

aslgur

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
sa specifice cum voteaza 9i la amendament cum voteaza 9i la

proiectul fie consolidat, fie proiectul initial.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Am injeles. Acum pregatirn.

Domnul consilier Necula Valentin
Eu am cerut cuvantul, daca se poate ca raspuns catre doamna

Mardarovici. Asta a fost acum, m- am Tnscris din nou. Eu am spus doar ca
pentru a rezolva o problema este nevoie de toti factorii. in momentul de
fala exista o 'in+elegere care include inclusiv Primarul general, chiar este
propunerea Primarului general, 9i asta este solujia care exista acum
agreata, §i de executiv 9i pe care noi o in+elegem ca fiind cea posibila.
Atat, nu este o condi+ionareIAy nicio amenintare. Nu 9tim ce va face

anterioare PSD a avut toate
a fost rezolvata, Tnsa acum
a venit cu o propunere de

pe termen lung. Spun dI
primariile 9i a fost ace:
suntem Tntr-o situatie

latele
re nu
;hiar



solutie. Noi consideram ca asta este vartanta Tn care se va 9i Tntampla
ceva, atata tot.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna Cantea replica, replica din partea partidului ca eu reprezint

partidul, sunt, am carnet de partid ro9u, scrie PSD. Se poate? Pai, da ca
eu sunt ascultator mai ales cand e vorba de doarnna Cantea, ca mie fmi
plac lucrurile mici. A9a ca voiam sa, ma rog domnul Nicolae sau cum iI
cheama, ca nu iI vad a9a, nu zaresc cine ar fi 9i nu 9tiu ce tot spune acolo.
Not am spus un singur lucru, nu 9tiu ce primarii ca pot 9i deci acuma
primarii. Noi am spus, cred ca asta spune legea, nu am fost tendenjios, ci
doar sa se faca aplicarea legii 9i care e singura formula care poate fi
validata prin vot, a9a cum ati spus §i dumneavoastra votul va fi nominal 9i
cu siguranta 9i dumneavoastra veji vota, pentru ca atunci Tnseamna ca nu
mai e consonanta Tntre dumneavoastra si domnul Covaci nu mai sunteti
de la acela9i partid?

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
A9a, acum daca nu mai sunt alte Tnscrieri, va rog sa supune li la

vot cerinja domnului Bujduveanu de a vota nominal. Puteti sa votati.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Badulescu pentru.

Doarnna pre9edinte de 9edin}a Cantea luliana-Roxana
Am consemnat. Doamna Manuela Muresan, domnul Nicorel

Nicorescu, domnul Marius Pavel, doamna Raiciu, domnul Melciu. Doamna
Raiciu 9i domnul Melciu va rog sa va exprirnaji opinia de vot Tn ceea ce
prive9te procedura pe proiectul Greenfield anume de a vota nominal. §i
domnul Melciu, domnul Melciu, daca aveti o problema de conectare, eu
va rog dupa acest vot sa intrati din nou, a9a, rnul{umesc.

Avem cu votul domnului Badulescu verbal, avem 48 de voturi
pentru, 1 abjinere 9i 2 voturi impotriva, deci la acest punct se va vota
nominal atat amendamentul cat 9i proiectul Tn forma lui finala.

in momentul de fala au ajuns ceta+enii din cartierul Greenfield care
au cerut cuvantul Tn sala . Suntem la urmatoarea faza, exista din partea
grupului PSD un amendament. Deci, in mornentul de fala avern expus un
amendament din partea domnului Badulescu 9i sunt cateva solicitari de
cuvant din partea cetatenilor din cartierul Greenfield. Propunerea mea
este mai Tntai sa intervina dorru$1'€aKsunt acum Tn sala. eu o sa-i citesc
de pe foaia Tn care au sc)Mae(& iiiMini 9i cine este Tn sala, are
prioritate. Pe urma, daca #IN)Btq cibdQp~pnline dintre cei care nu sunt



prezenti, Ti rugam de asemenea sa intervina. O avem pe doamna Cristina
IIte, daca este cu noi in sala. Pai trebuie sa va invit la pupitru, domnule,
cum doriti? spuneji mi ordinea? Eu am aici o ordine. Ordinea cred ca o fac
pu{in eu, dar nicio problema, din respect pentru dumneavoastra 9i sper
sa... asta faceam acum. Vreau 9i eu sa 9tiu ordinea respectiva, pentru ca
nu mi se pare normal ca dumneavoastra sa veniji sa ziceti X, Y,Z. Dati-
mi... va rog frurnos sa-i puneji pe o lista, ca sa citesc, a9a cum se cuvine,
de aici, intervenjia. Deci domnul Diaconescu, va rog frumos sa veniti sa
luati cuvantul. §i, 'intre timp, ceilalti colegi care 9tiu ordinea, va rog sa ma
ajutati 9i pe mine cu aceasta ordine, pentru ca altfel eu va invit Tn ordinea
in care a+i solicitat cuvantul pe mail.

Doamna consitier Comanici Ancuta Sorina
Doamna pre9edinta, dumneavoastra sunteti pre§edinta Consiliului

General, nu a ceta{enilor. Lasati-i in pace sa-9i hotarasca dumnealor.

Doamna pre9edinte de 9edinTa Cantea luliana-Roxana
Exact, sunt pre9edinta Consiliului General 9i astazi eu conduc

sedinta

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Pai 9i faceji ordine printre oameni? Pe bune, lasati-i.

Domnut Diaconescu catalin – reprezentant Greenfield
Daji-ne, doamna pre9edinte, odata cuvantul, ca sa ni-I spunem 9i

noi, ca vad ca a+i Tncercat prin toate variantele posibile sa nu ni-I dati.
Toata lumea din sala a fost de acord ca eu sa iau primul cuvantul. Sunt
catalin Diaconescu, reprezentantul comunita Iii. De altfel, ati primit din
partea mea o revenire, de9i mi-a+i spus ca se poate doar online. §i aici, de
fala cu toata lumea, aji spus ca nu v-a solicitat nimeni sa venim Tn sala.
Am reiterat solicitarea de a fi invitati Tn sala 9i mi-ati raspuns din nou cu
acela9i mesaj prin robot, va conectaji online. E foarte grav ce se Tntampla,
e foarte grav, Tn primul rand ca simtim ca ne puneji pumnul Tn gura.

A trebuit sa venim cu vecinii no9tri, sa protestam Tn fata, ca sa puneti
pe ordinea de zi un proiect 9i ca sa ne dati cuvantul Tn sala de 9edinta.
Domnule primar general...

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Aici vreau sa va Tntrerupxujin. Aji luat cuvantul de-a lungul

9edin+elor, a9a ca nu va pun9aph®(pnul Tn gura, Aveji voie sa vorbiji.



Domnul Diaconescu catalin – reprezentant Greenfield
Dar cu greu. Cu greu am reu9it sa vorbim. Nici macar online. La un

moment dat am fost sco9i §i din lobby.

Doamna presedinte de sedin@ Cantea luliana-Roxana
Pentru ca se voteaza.

Domnul Diaconescu catalin – reprezentant Greenfield
Deci cu presiune foarte mare reu9im sa ne spunem punctul de

vedere. Orice ati spune dumneavoastra, ’in fine, va multumim ca ne-ati
permis pana la urma, totu9i, sa luam cuvantul. Dar le multumim, in primul
rand, celor care au susjinut, din randul consilierilor generali, dreptul nostru
de a lua cuvantul, pentru ca altfel nu I-am fi avut. Sau l-am fi avut, cumva,
la poarta, ca a9a este din perspectiva durnneavoastra, a9a trebuie tratat
cetateanul. Noi ne-am dorit Tn primul rand din respect fala de
dumneavoastra 9i de domnul primar general, pentru ca 9tiam ca va fi aici
prezent, ne-am dorit sa fim 9i noi prezenti. Deci din respect, nu pentru a
aduce protestul Tn Bala, a9a cum a+i zis dumneavoastra, doamna
pre§edinta. Deci noi nu vrem sa protestam Tn sala. Not doar comunicam
punctul de vedere al comunita Iii in sala, Tntr-un mod civilizat, fara sa
vorbim de niciun protest.

§i atunci, revenind, buna ziua din nou! Stimata doamna pre9edinta,
stimata doamna secretar general, stimate domnule primar general,
stimate doamne 9i domni consilieri generali, carora va muljumim foarte
mult pentru tot sprijinul. Am venit sa ne susjinem punctul de vedere 9i sa
va transmitem foarte clar care este mesajul comunitalii. Ca sa nu mai
facem ping-pong politic, noi va spunem foarte clar ca noi sustinem doar
transferul definitiv, pentru a nu ajunge Tntr-un blocaj tehnic Tntre institutiile
avizatoare. Avand Tn vedere faptul ca toate institu+iile abilitate au sustinut
ca solutia legala consta Tn transfer definitiv, noi nu putern sa susjinem alta
varianta

Ati prirnit din partea Ministerului Mediului un model de proiect pentru
o situatie similara, cu men+iunea sa fie respectat Tntocmai pentru a putea
fi aprobat. Acel proiect nu are prevazut un termen de 4 ani, prin urmare,
este sortit unei proceduri de tergiversare. Spre exemplu, in ultima Comisie
de mediu de ieri, s-a revenit, am urmarit cu atentie si am observat ca s-a
revenit asupra H.C.G.M.B. 689 din 05. 12.2022 privind un transfer de teren
in zona Parcului Grozave9ti, care a fost Tntors dupa 7 luni spre modificare,
din cauza unei omisiuni Tn cuprinsul H.C.G.M.B. Nu a fost prevazut un
articol privind Tntoarcerea bunului, in situatia Tn care obiectivul nu se
realizeaza. Deci dupa 7 luni. No(nabT€fn„sa fim in situatia asta, pentru ca

!nta sau rea-vointa. Vrem sa
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Totodata, vrem sa dobandim un acces reglementat definitiv pe
Drumul Vadu Moldovei, fiind singura cale de acces directa in ora9ul din
care facem parte.

Dumneavoastra, domnule primar general, nu ne respectaji drepturile
constitutionale 9i Tncalcati Tn mod evident 91 continuu prevederile, inclusiv
articolul 154 din Codul administrativ, potrivit caruia aveji ca prima obligajie
sa asiguraji respectarea drepturilor 9i libertatilor fundamentale 9i sa veniji
in sprijinul ceta+enilor pentru rezolvarea situajbei. §i noi suntem cetateni ai
Municipiului Bucure9ti 9i consideram ca suntem discrimina Ii in raport cu
ceilalji cetateni pe care de multe ori i-aji invocat Tntr-un mod nelegal 9i
irnoral, ca ar fi mai importanti decat noi, prin prisma numarului mult mai
mare. Altfel spus, voturile lor sunt mai valoroase decat ale cetatenilor din
Greenfield 9i, prin urmare, alegeti sa ii reprezentati doar pe ei. Asta
Tnseamna discriminare, domnule primar general. §titi bine ca in Tntatnirile
cu dumneavoastra de pana acum am dat dovada de diplomatle, de
eleganta 9i am discutat cat se poate de la obiect 9i aplicat Tmpreuna. Dar
se pare ca diplomatia trebuie sa mearga pana Ia un punct. A venit
momentul Tn care trebuie sa spunem lucrurilor pe nume.

Dumneavoastra, la ultima Tntalnire, ne-aji promis de fata cu
reprezentan+ii USR, chiar, ca daca ministerul va va confirma ca nu sunt de
acord cu varianta temporara, veti reveni 9i veji sustine varianta definitiva.
Ati promis 9i v-a+i Tncalcat cuvantul 9i fata de noi 9i fala de conducerea
USR. Dumneavoastra, domnule primar general, tergiversaji 9i chiar blocaji
adoptarea unei hotarari 9i dreptul consilierilor, inclusiv, de a-9i exercita
obligajiile legale 9i morale fata de ceta{eni, prin susjinerea unui transfer
de proprietate pe o perioada determinata de 4 ani, de9i calea legala v-a
fost indicata de catre toate institutiile abilitate, in sensul unui transfer
defi nit iv

Din cauza acestor motive, noi protestam azi fata de actiunile
dumneavoastra 9i speram ca macar Tn ceasul al 12-lea sa Tntelegeti ca
trebuie sa faceti ce trebuie pentru locuitorii acestui cartier care inca fac
parte din municipiul Bucure9ti.

in caz contrar, vom face tot ce ne sta in putinta sa ne desprindem
de Bucuresti si sa devenim UAT Greenfield. avand Tn vedere ca Tntrunim
toate condi+iile prevazute de lege. in cel mai scurt tirnp, vom organiza un
referendum in acest sens, astfel Tncat locuitorii sa poata decide care este
calea acestui cartier, care in acest moment are mai multi locuitori decat
multe UAT-uri din tara

Cam asta e mesajul nostru, domnule prirnar, 9i sper sa Tntelegeti ca
F}#fry. a nu fi victimele unei tergiversari

i/Vi.. pasam Tntre institutii sau Tntre
noi sus+inem un transfer dI
continue 9i un ping-pong
partide politice care guve



Avem alaturi de noi, aici, in sala, reprezentantele mamicilor din
Greenfield, iar Tn faIa primariei foarte mulji vecini care T9i cer dreptul la
normalitate. Le invit pe mamici sa la cuvantul, urmate de domnul lon
Teodorescu si la final de domnul Florin Buzatu, fiind unul dintre cei mai
cunoscuti si respectati locuitori din cartier. Aceasta este ordinea, doamna
pre9edinta, 9i ne-o asumam. va muljumesc!

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Dati-mi-o si mie, pentru ca mi-au dat colegii dumneavoastra

ordine. MI-au dat colegii dumneavoastra alta ordine.
Domnul Florin Buzatu?
Ce zone?
va rog doamna, aveji cuvantul

alta

Doamna Rodica Dudulea – reprezentant Greenfield
Buna ziua! Rodica Dudulea este numele meu. Sunt locuitoare a

complexului din 2019. Muljumesc frumos ca ne-ati permis sa venirn sa
luam cuvantul. A9 vrea sa Tncep prin a spune ca de la Tnceput am fost o
sustinatoare a domnului Nicusor Dan. V-am votat Tn alegeri, domnule Dan.
Suntem Tntr-un impas foarte mare in acest moment. Calitatea vie Iii noastre
a scazut foarte mult. Tntr-o zi buna facem 40 de minute, ca sa putem ie9i
din cartier. 40 de minute, unde coada de ma9ini probabil ca nu e mai mica
de 300 de masini oricand. Doar acest lucru artrebui sa va Tndemne. incerc
sa ma uit la dumneavoastra si sa vorbesc si Tn microfon. Ar trebui sa va
Tndemne sa va gandi li cat de multi poluare producem noi. Probabil ca
suntem Tn jur de 6.000 de locuitori, majoritatea dintre noi avand copii mici,
de gradinlta 9i de 9coala. Baie+elul meu are 6 ani. E nevoie sa se trezeasca
in fiecare dimineata Ia 6 9i jumatate, ca sa putem sa ajungern Ia 8.10 la
gradinita .

Baietelul meu a intrat, a dat examen 9i a intrat Ia o 9coala cu predare
in limba germana, la Elena vacarescu de langa Goethe. Dar mi-e teama
ca nu iI voi putea duce acolo, inca stau sa ma gandesc daca pot face asta,
pentru ca ar Tnsemna sa-I trezesc Ia 6 fara un sfert. §i Ia 6 9i jumatate sa
plecam pe drum, este inurnan, nu pot sa-i fac asta copilului, dar in acela9i
timp este meritul lui ca a facut fala unui examen atat de dificil.

Tot ce va spun acum sunt lucruri umane, partea de legislajie domnul
Diaconescu v-a explicat-o foarte bine. Eu, ca mama, am venit sa militez
pentru dreptul copilului meu, nascut Tn sectorul 1, cu domiciliul Tn sectorul
1, cu 9coala, la care pe meritele proprii va intra, tot in sectorul 1.

Este inuman, nu pot sa-I SLwlKb.w]ui drum de cel putin 3 ore 9i
jumatate Tn fiecare zi. Are 6 ar}a)dt$mOb,avoastra, din cate am vazut,
sunteti tata si apelez la omenig'M>eU}~'_he'' We Tntele9i. Acest drum este
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de o necesitate vitala, mai ales acum, cand Impact va da Tn folosinta o
noua etapa Tn cadrul proiectului Greenfield.

Este un cartier imens. in prima faza, nu 9tiu, estimam ca vor fi cel
putin 1000 de oameni care se vor alatura comunitatii noastre. Daca acurn
facem minim 40 de minute sa ie9im din cartier, imagina{i-va cu cel putin
inca o treime, in primele luni, cat vom face. Decl va fi imposibil, vom fi
blocati. in cazul unei urgente medicale 9i la atat de multi oameni e evident
ca se va Tntampla, de a ajunge un serviciu de pompieri sau de salvare,
credeji-ma ca va fi posibil sa fie un at doilea Cotectiv, pe care nimeni nu
9i-I dore9te.

Deci cu adevarat avem o problema. Daca trebule sa ajung cu copilul
la camera de garda, Tntre orele 07.30 9i 10.00, n-am nicio 9ansa. Mai bine
o iau pe jos, prin padure, pe la Zoo 9i de acolo merg cu, nu 9tiu, cu ceva.
Deci nu e posibil. Noi nu avem acces. va rog sa ma crede li ca va zic din
suflet. Am foarte multe emotii, deci noi nu avem acces realmente Tntre

aceste ore gi apoi, dupa ora 4.00, cand cei de la Venor vin sa T9i ia copiii,
noi nu avem acces la serviciile de urgenla. gi sunt convinsa de acest
aspect, pentru ca nu n-ai cum, este o alee mica, pe care mai mult de doua
ma9ini nu pot intra, deci trei ma9ini nu pot, fizic n-au Ioc uncle. Discursul
meu era unul mai lung, dar n-a9 vrea sa va mai... in fine, asta era ceea ce
vreau sa va transmit. Pentru noi este vital sa avem accesul din drumul
Prin drumul prin padure.

Muljumesc frurnos pentru accept!

Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
O interven+ie, doamna pre9edinte, daca se poate, pe procedura.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
va rog, dornnule Bujduveanu.

I

Domnul viceprirnar Bujduveanu Stelian
Daca fmi permiteti, doamna pre9edinte, cu respect fata de cetatenii

care astazi participa 9i ne privesc. Codul administrativ prevede foarte clar
ca la dezbaterile Consiliului General pot participa primarii de sector. O
spun eu daca nirrleni nu o spune. in situatia de fala, nu primarul general
este vinovat, dragi colegi, nu Consiliul General este vinovat. inca din
mandatul precedent am mandatat Primaria Sectorului 1 9i Consiliul Local
al Sectorului 1 pentru a gasi o solutie pentru problema din Greenfield. lar
noi, astazi, suntem aici pentru ca PrirrLaria Sectorului 1 nu a dorit sa
rezolve problema din Greenfield. Dag; agUo.rect, cred ca decat sa stam
sa acuzam, sa ne acuzam pe 961q,&laIR..th $ unul vinovat, ba e altul
vinovat, corect ar fi sa invitam #6 df')arp!§,btW%\ a Primariei Sectorului 1
sau pe un reprezentant de la Pdr,ngfia .@brLilfdj , ca sa spuna 9i punctul
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lor de vedere, pentru ca in mandatul precedent din care am facut parte,
Tmpreuna cu o parte dintre colegii de la diferite grupuri politice, am votat
mandatarea sectorului 1 pentru a gasi o solutie 9i 9tiu foarte bine ca solu jia
s-a gasit 9i nu necesita decat o simpli alocare de finante Tn jurul a 80 mii
lei ca sa se rezolve acea problema.

Deci nu Consiliul General este vinovat, nu Consiliul General este
procedura, este ... doamna pre9edinte, articolul 169, alineatul (3) din
Codul Administrativ prevede acest lucru 9i nu Consiliul General ... .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Ce prevede sa vina domnul doamna primar a Sectorului 1 aici?

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Codul administrativ la §edintele de Consiliu General pot participa

primarii de sector, de drept a9a specifica Tn Codul administrativ.
Deci putem ruga 9i rog 9i eu, in calitate de consilier general, DATJ-

ul, sa trimita o invitatie catre Primaria Sectorului 1, pentru ca implica acest
proiect .

Multumesc.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnul Bujduveanu, alta data, in alt episod, acum sa avem pardon,

haideji, am Tnteles, haideji sa votam totu9i, sa mergem sa ne apucam sa
votam .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Sta{i, domnul Badulescu, mai avem cetateni pana acolo.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Tntai ceta+enii dupa aia noi.

Doamna Mandruta Maria Mihaela
O sa Tncerc sa fiu cat mai scurta cu putinla. Tncerc sa in+eleg situatia.
Tnteleg, a9a ca s-a propus ca drumul acesta sa fie preluat de catre

primarie pentru o perioada de 4 ani, cu speranta ca in acest timp se vor
deschide alte cai de acces, toate acele cai de acces sunt catre Centura
Bucurestiului, ori o astfel de solutie nu este una reala si realista. Nu stiu
daca vreodata ati trecut pe Centura Bucure9tiului dimineata sau seara.

Centura este blocata, a scoate o cale de acces catre Centura sau
10 este unul §i acela§i lucru, este blocat, nu avem cum sa intram, ori prin
cale de acces, eu Tnteleg Tn a avea aBBe b._nu a te bloca.

Nu stiu daca v-ati Tntrebat y#Qd&IaA,ce cetatenii din Greenfield,

cer atat de puternic drumul ace®y'rFgdu{,g’g\rtu alt drum.
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De ce nu vor sa se duca Tn Centura? Pentru ca nu merge, este
blocata 9i nu putem sa acceptam o asemenea solutie, indiferent cate cai
se vor crea acolo ca sunt 3 cum a propus dezvoltatorul ca vor fi 1000.

Noi nu vom putea sa ie9im din acel cartier pentru ca nu se merge pe
Centura Bucurestiului

Apoi, Tntelegerea mea este urmatoarea: printr-o analogie, a ne
trimite noi, cetateni, ai acestui ora9 unde platim taxe impozite 9i a9a mai
departe de care aparjinem cu mandrie, cumva fluturam buletinul, spunand
ca suntem parte din sectorul 1, ne trimiteti sa intram Tn ora9ul din care not
facem parte prin Otopeni. Este ca 9i cand, dintr-un punct din Giurgiu Ti
trimitem pe cetatenii de acolo sa treaca granita la bulgari 9i si intre sa
ajunga Tn punctul y.

Este absurd, sfideaza efectiv orice logica.
in al doilea rand, Tncerc sa injeleg de ce cetatenii din Greenfield sunt

discriminati prin comparatie cu ceilal{i, noi, a§a cum bine §tili 9i
tergiverseaza de ceva vreme 9i Tmi doresc din tot sufletul sa se Tntample
cat mai repede. Nu avem gradinita 9i 9coala, suntem un complex mare.
Este probabil la nivelul unuia dintre ora9ele mici din jara asta. Poate chiar
spre mediu. Noi nu avem gradini@ 9i 9coala. Proiectele acelea au stagnat
o vreme. injeleg ca acum au Tnceput sa mearga. Avem nevoie de gradinita
9i 9coala acolo. Copiii no9tri au dreptul la educa+ie la feI ca oricare alt
cetatean al tarii asteia, nu injeleg de ce copilul meu §i a celorlalji vecini
trebuie sa plateasca cu ore din viata la propriu, 3 ore in fiecare zi sa ajunga
la cea mai apropiata gradini A.

Nu, n-am adus copilul Tn centru, ar fi o gluma proasta, nu, 1-am dus
la cea mai apropiata gradini R.

Pana acolo, noi, facem 3 ore in fiecare zi, adunat diminea@ plus

Daca asta vi se pare o solujie pe care administratia publica o
sea ra

gase9te pentru ni9te cetateni, nu 9tiu, poate ca am gre9it atunci cand am
avut Tncredere Tn aceasta administratie

Multumesc.

Doamna Draqhici Alina
Am sa dau citire a ceea ce una dintre mamici ar fi vrut sa transmita

in fata dumneavoastra, Tnsa avand baietelul bolnav, n-am mai reusit sa
ajunga, este tatal cu celalalt copil.

Pentru copiii no9tri care sunt acum afara, nu 9tiu daca §titi nu auziti,
nu vedeti de aici din sala, este cald, sunt copii mici, sunt cu parinji, sunt in
carucioare, fluiera, numai am fluierLL_L,am lasat acolo, fluiera Tncearca sa
va atraga atenjia.

Tncercand sa
nevoie sa restabiliti

dumneavoastra, avem
ierdut pe parcurs.
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Am sa dau citire a ceea ce a scris mamica 9i prietena mea,
Stimate domnule prirnar,
Ma adresez astazi, in calitate de cetatean cu drepturi depline al

Municipiului Bucure9ti, cu domiciliul Tn Sectorul 1, dar mai presus de toate
ca mama preocupata de bunastarea 9i siguranja copiilor no9tri.

Situatia pe care o traversam Tn Cartierul Greenfield a devenit una
insuportabila 9i necesita o intervenjie irnediata din partea dumneavoastra
pentru a readuce echilibrul 9i norrnalitatea Tn viaja noastra.

in ianuarie 2023, cand drumul Vadul Moldovei a fost Tnchis noi,
locuitorii din Greenfield am devenit izolati fara o cale de acces adecvata
catre Bucure§ti, Ora§ de care aparjinem Pi catre care contribuirn cu taxe
9i impozite.

Aceasta decizie a avut un impact devastator asupra vietii noastre de
zi cu zi 9i asupra sigurantei noastre 9i va rog sa Tntelegeti cat de grav ne
afecteaza pe termen lung.

Copiii din Greenfield care ar trebui sa se bucure de copilarie 9i sa se
dezvolte armonios sunt nevoiti sa faca fata zilnic unor conditii de stres si
oboseala fizica 9i psihica din cauza orelor petrecute Tn trafic pentru a
ajunge la 9coala 9i gradiniji.

Acest lucru are consecin Ie grave asupra sanata Iii lor peterrnen lung,
afectandu-le somnul, capacitatea de concentrare 9i performanja 9colara.

A9adar, solicitam cu fermitate adoptarea unei hotarari de catre
Consiliul General al Municipiului Bucure9ti pentru redeschiderea drumului
Vadul Moldovei 9i restabilirea drepturilor noastre depline de cetajeni ai
Sectorului 1

Facem apel la responsabilitatea voastra Tn a gasi o solutie rapida 9i
eficienta, care sa puna capat suferin+ei noastre zilnice 9i sa asigure un
mediu adecvat pentru dezvoltarea sanatoasa a copiilor no§tri.

Drepturile 9i libertalile noastre fundamentale sunt garantate de
Constitutia Romaniei, iar Tn acest caz ele au fost Tncalcate Tn mod evident,
egalitatea Tn drepturi este un principiu fundamental, iar discriminarea pe
care o resim{im ca locuitorii Cartierului Greenfield este inacceptabila.

Numarul de locuitori nu trebuie sa fie ojustificare pentru un tratament
nedrept 9i pentru neglijarea necesitatilor noastre.

Toti cetatenii sunt egali Tn fata legii 9i a autoritatilor publice 9i trebuie
sa primim aceea9i aten+ie 9i tratament echitabil. Mai mult decat atat,
dreptul nostru la siguranta 9i securitate este amenintat de situatia actuala,
ne existand decat o singura cale de acces Tnspre 9i dinspre cartier, riscul
de urgenta, riscul Tn caz de urgenta, cum ar fi incendii sau accidente
rutiere, este amplificat. ._=,w :\,

Autoritatile de interventi9'''$©tBhtarj®ra dificultali in a ajunge Ia noi
in timp util, punand vie+ile n9®p'§F-alp*,eo®lor no9tri Tn pericol. Deja am
trait astfel de situatie, Cons#c'irfete'j'y,.fb$tqrbmatice 9i tulburatoare
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va cer cu respect sa lua li masuri urgente 9i sa rezolvati aceasta
problema presanta. Redeschiderea drumului Vadul Moldovei este o
necesitate irnediata pentru a readuce normalitatea Tn vietile noastre 9i
pentru a proteja drepturile 9i siguranta noastra ca ceta{eni ai Bucure9tiului.

Nu putem perrnite ca vietile copiilor no9tri sa fie afectate pe termen
lung din cauza tergiversarii adoptarii unei hotarari care sa rezolve aceasta
situatie

va multumim pentru atentie §i Tncredintez ca veti actiona cu
responsabilitate 9i empatie Tn rezolvarea acestei probleme urgente.

Comunitatea Greenfield va cere sprijinul, iar decizia pe care o veti
lua va avea un impact semnificativ asupra viejilor noastre 9i ale copiilor
nostri

va rugam sa actionati cu promptitudine Pi Tntelepciune pentru a
restabili accesul nostru Ia un trai decent 9i sigur.

va multumim.

Domnul Teodorescu lon
Buna ziua.
O sa Tncerc sa fiu cat mai scurt posibil.
Sunt tatal a doi copii, de gradinita, ma rog, una dintre feti{e va incepe

scoala din toamna
Sunt fost mernbru al Parttdului USR. Cu alte cuvinte, am participat

la campania electorala pentru durnneavoastra, pentru ca eraji candidat
cornun

in aceasta campanie electorala, da, am promis oamenilor ceea ce
s-a decis Tn interiorul Partidului si candidatii, da, si am aici
pe care I-am distribuit Tn aceasta campanie Ia 40 ' in luna august, unde
scrie clar da, pe langa altele, conectarea Ia re jea urbana a locuitorilor un
drept al locuitorilor, da, 98 facilitarea condijiilor de acces Tn Greenfield,
strada Vadul Moldovei, adica drumul forestier deschis pentru deplasarea
reziden+ilor catre centrul ora9ului, nu scrie nicaieri temporar, pana se vor
face alte cai de acces sau alte lucruri de genul asta, da, bun.

Ce Tnseamna alte cai de acces, domnule primar? Da, Cartierul
Greenfield este Tntre padure 9i calea ferata 9i centura dupa calea ferata.
Da, vorbim de alte cai de acces, bun

Unul din ele este o reconfigurare a intersectiei cu DNI 9i Aleea
Tei9ani pentru intrare, deci nu pentru ie9ire, unde sunt probleme, care va
complica 9i mai mult ie9irea, pentru ca vor fi mai multe benzi trebuie sa fie
9oferi mai atenji la mai multe ma9ini care vin din stanga, unde oricum n-ai
vizibilitate

Celalalt
sub podul ho
urmeaza un t

proiect este Ia trI
k)anat, trecerea
en urban exceJhio
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lea ferata 9i va ie9i pe
ta care, asa cum stiu,
e acolo, probabil din 5



in 5 minute din cate am Tnteles de la dumneavoastra ca se doreste un
transport rapid.

Asta va Tnsemna ca bariera va sta mai mult jos decat sus.
Bun
Baia va mai fi inca un proiect, tot a9a care se duce tot din Aleea

Tei9ani, deci aceea9i alee mica, pe unde trec 9i camioane nu mai spun
vaci, oi, care blocheaza de foarte rnulte ori acea 9osea 9i ne Tngradesc
posibilitatile la situajii de urgenta. Mai este Inca una care are tot in
strapungere Tn centura, tot la nivel de trecere cu calea ferata 9i se va face
doar dreapta, deci nu spre Bucure9ti, in acea situatie.

Deci nu vorbirn cu adevarat despre drumurile alternative. Tot din
aceeasi alee mica ca de aia alee

Vor pleca, tot acela§i blocaj va fi, da, centura veche pe care intra cel
la care speram cel mai mult, drumul alternativ, e deja plin acolo Tn fiecare
dirninea Ia, ca tot acolo ajungem dupa ce facem tot trifoiul ala nebun pe
care iI facem de ceva ani tot acolo

Eu locuiesc din 2015, in Cartierul Greenfield, in momentul respectiv
era drum legal prin padure, pentru ca nu 9tiam noi, ok, erau litigii ca a;a,
din punct de vedere legal, era Tnregistrat la primarie, ca locuitor am
cumparat cumva, pe langa asta pe sub DN 1, da, se putea Tntoarce 9i
merge spre Bucure9ti, deci era rnult mai facil 98 acolo cumva CNAIR ca sa
ni9te traficul mai repede au reconfigurat 9i au interzis sa faci stanga 9i asta
e alta Tngradire, ceea ce n-a fost cinstit cand nu am fost luati Tn
considerare

Deci am stat la 40 ' sa fac campanie pentru durnneavoastra, ap vrea
sa va Tntreb, cand ati venit, indiferent de vreme iarna, daca a trecut, au
trecut acum sa vedeji la faja locului ca va vad ca mergeji pe Floreasca .. .
pe alte, sa faceji sa prezentati situatia.

Noi avem o situa+ie grava, grava, eu 9tiu cat de mult ma chinui cu
copiii Tn fiecare zi sa ii duc la gradini+a ca nu suntem arondati Tn Baneasa.

cat ne-am chinuit sa obtina si un autobuz sa ne duca acolo. Asta
ne-a luat ani de zile

gi acolo suntem arondaji, po9ta, gradini Ia, 9coala, acolo suntem
arondaji, nu avem. Cum sa facem doua-trei ore pana acolo?

Daca plecam Ia 6 dimineata, ajungem prea repede Tnainte sa
prindem puhoiul 9i stam 9i a9teapta copiii acolo Tn fala, ca nu sunt
deschise porjile sa intre la 9coli 9i la gradini{e. Suntem cetateni ai
sectorului 1. Ce aveti Tn administrare Tn cartier? 2 strazi amarate care sunt
pline de gauri Tn momentul de faQ, va zic sincer. Puteti sa merge Ii, sa
vedeji, da. in rest, nu aveji parcurL_),@ministrare, nu ave+i strazii mai
toate le administram noi. TaierD,dd &# via&sa vedeti ca arata mai bine
decat tot Bucure9ti, cum e iarMpgtaVdblX.nu sunt ma9ini pe strazi 9i
a9a mai departe Tn cartierul #stq'p/§b§b£e*T w+im noi sa le administram

(
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pana la urma. Pentru ce platim taxe? Daca nici rnacar astea nu beneficiem
noi am fost mancati de tantari. Abia acum tarziu au venit primaria, a ajuns
Pi la noi, se arunce de la tan{ari, in timp ce ma duceam mai Tncolo Tn

Baneasa 9i nu era niciun !antar. Pentru ce platirn taxele? Sincer, va spun,
nu este normal. in afara de asta ne simtim dtscriminati, dar parca nu
suntem luati Tn considerare cand ati facut propus trenul urban, n-am vazut
o sta jie la Greenfield. cand s-a facut propunerea pentru metrou, de9i
cartierut asta e clar, se vede ca va fi unul foarte mare si cu blocurile de 10
etaje, nici o propunere sa se prelungeasca cumva intrarea la metrou ceva
nimic nu pe acolo. Oricum nu se poate ceva ca e plin de caini pe aleea
Tei9ani sa putem sa ajungem sa luam metroul. Deci nu este o situatie
deloc placuta, ceea ce ni se Tntampla noua acolo este total discriminatoriu
9i acum va Tntreb sincer. Cu ce, ca ati facut comparatie noi 6000 Bucure§ti,
cu mult mai multi locuitori, dar vom fi mai multi cand se deschid si blocuri
va Tntreb cu ce deranjez acel drum de padure care a func{ionat atatia ani?
Nu a deranjat deloc acel bucure9tean, care venea o data de 2-a ori cu
bicicleta sau la plimbare prin padure pana acum. De ce nu le-a spus
bucure9tenilor faptul ca ca9tiga padure prin deschiderea acelui drum,
pentru ca se face o donatie de teren care sunt Tmpadure9te. Deci
Bucure9tiul ca§tiga padure. Noi cum stam la coada, stricam padurea ca o
umplern de noxe, cum stam acolo btocati. De ce nu spLIneji lucrurile
astea? Domnul primar, ca n-am auzit niciodata. Asta este adevarul, purul
adevar. Bucure9tiul ca9tiga padure cu acest drum deschis 9i nu putina ca
nu se preda teren pe teren. Se preda mult mai mult teren pentru
Tmpadurire 9i din cauza asta eu sunt curios cine mai doneaza un teren
pentru un drum temporar? De aia eu nu pot sa cred ca acest proiect poate
sa aiba 9anse de a merge mai departe, dar chiar daca vorbim doar de
partea forestiere 9i unde drurnul neasfaltat, pentru care se face acel
transfer? Pai, dar nu se va face. Cine poate sa transfere 1 teren da, pentru
4 ani? Ce faceti dupa 4 ani taia Ti padurea ca sa daji terenul Tnapoi de pe
terenul aIa care iI da pentru Tmpadurit? Nu are sens este, strigator la cer.
Eu nu sunt un om politic, dar am intrat Tn USR pentru ca fmi doream o
Romanie fara hojie. Eu mi-am pus obrazul oamenilor cand am spus se va
deschide va rezolva problema drumului. Vor rezolva primarii problema
drumului, mi-am pus obrazul. Din cauza asta mi-am dat demisia, nu am
fugit Tn alt partid, ca aljii ca sunt trasei9ti. Nu, eu sunt IT-ist de meserie, nu
fmi trebuie. Mi-am dorit pur 9i simplu, vreau sa ma implic ca vreau sa fie o
Romanie fara hotie. Qi acum e ce am facut spuneti Tn cum se cheama
cand ei voturile 9i se face fix pe dos decat ce ai promis. Tmi bat vecinii

le-am aratat si i-am ’indemnat
ceasul aI nu stiu catelea mai e

sa nu repetam gre9eala. A
, dezvoltatorul si-a construit

(

obrazul pentru ceea ce le-am PI
Deci cu alte cuvintl

ca, de§i au trecut o g
mai fost ’inchis odata
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ce §i-a construit, in continuare 9i asta se va Tntampla 98 acum. Deschldeji
4 ani isi construieste Tn continuare, isi face, vinde, isi ia catrafusele si nu
ramane cu buza umflata ca asta s-a Tntamplat. Haideti cu o solutie
definitiva, va rog frumos, pentru ca asta peste 4 ani o sa facem tar chestia
asta. O sa dureze, iar un an jumate pana se deschide drurnul, cum s-a
Tntamplat 9i ultima data. Nu 9tiu, sper sa nu se Tntample 9i asta sa rezolve
mai rapida din septembrie, sa fie total Tnchis, dar avem gradini+a 9 pe
Tei9ani, se va deschide la Avenor gradiniji, se dau Tn folosin@ blocul de
10 etaje. Suntem dispera li deja era o situa+ie disperata. Acurn nici nu 9tiu
pe unde sa mai scoatem capul din septernbrie, nu 9tiu, va zic, sincer ca
atat eu nu §tiu cum mai fac, va spun ce mi-a zis un copil Tntr-o dimineata
in timp ce stateam pe Petri9an la coada. Ma Tntreaba tati, daca ma abia
m-am trezit, de ce totu9i nu pot sa !in ochii deschi9i? Ce era sa-i zic? ca
ni9te oameni nu T9i fac treaba? Tnjeleg ca nu este vina dumneavoastra
pentru situatia Ia care s-a ajuns. Dar este vina primariei, pentru ca ea n-a
facut actele candva. Si-a dat niste autorizatii, dar dumneavoastra cand ati
preluat fotoliul de primar, ati preluat toate responsabilitalile pe care Ie are
primaria capitalei, inclusiv de a rezolva probleme trecute. gi asta este
responsabilitatea a dumneavoastra. Qi va rog din tot sufletul, din tot
sufletul de tata. Da, pentru ca nu suntem, asta este va trebui, copilul se va
construi o scoala si eu va trebui sa-I duc la scoala din toamna. Asta e, in
Baneasa suntem arondati, asta este adevarul. §i va rugam sa nu ne mai
tratati discriminatoriu. Uite cum a fost data trecuta, a propus cineva ca
domnul Covaci sa nu voteze. N-am mai auzit asa ceva, nu e normal sa
avem reprezentantii sa voteze astfel de propuneri. N-am auzit niciodata
cand propus o investijie in Drumul Taberei sau la Obor sa se spuna Tn
sala, sa nu voteze consilierii din respectivele cartiere. Pai asta e strigator
la cer asta arata mai mult cat de mult suntem discriminati, suntem vazuti
ca nu suntem cartier in sectorul unu Bucuresti.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
A fost decizia dumnealui.

Domnul Teodorescu lon
Dar a fost cineva Tnainte care I-a rugat sa faca asta 9i eI a facut asta,

dar in afara asta a intrat un consilier, 9i-a rugat sa fac treaba asta. Da.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
A{i auzit durnneavoas1 iedi nta?

Domnul Teodores
Am urmarit 9edinji lba asta
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu intrati Tn dialog cu doamna Cantea.

Domnul Teodorescu lon
in fine, nu face obiectul, dar nu mi se pare. N-am vazut niciodata sa

zica unde stati nu votati cei care stati acolo. Suntem toti Tn Bucuresti, de
aia am votat 9i avem reprezentanti de peste tot 9i sa poata sa 9i voteze
atunci cand este cazul. Asta mi se pare total discriminatoriu ceea ce s-a
Tntamplat atunci. Deci, cu alte cuvinte, va rog din suflet, vede{i realltatea,
ajuta jine ca suntem disperaji 9i nu 9tiu pe unde sa mai scoata cama9a.
Nu este cinstit. Noi, in momentul care a venit acolo erau ni9te lucruri legale
9i bine puse la punct. Nu este vina noastra ca dupa aia s-au dat aprobari
la 10 etaje 9i alte tucruri de genul asta 9i recunoa9teti ca acele drumuri
alternative nu sunt cu adevarat niste drumuri alternative, nu sunt. Va fi
acela9i blocaj 9i peste 4 ani daca ar fi sa zicem prin absurd ca se va ajunge
sa se deschida acum cu chestia asta, de9i sunt sigur ca nu va trece de
mediu 9i nu se va trece acea acel transfer de drum de padure, dar pentru
celalalt drum in pa9ii urmatori. Da, sunt sigur daca primesc peste va fi
aceea9i problema 9i nu ne vom chinui sa obttnem ajutorul cuiva, cine va fi
atunci la consiliu si asa, ca sa-mi deschida, iar o sa stam sa ne Tnvartim
in jurul. va rog frumos ajutati-ne cu o rezolvare permanenta a acestei
situatii. va rog din suflet.
va multumesc frumos.

(

Doamna Presedinte de sedlnta Cantea luliana - Roxana
Urmatoarea persoana, domnul Florin Buzatu.

Domnul Consilier Bujduveanu Stelian
va rog doamna pre9edinte, o scurta interventie din nou.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Irnediat domnul Bujduveanu, Tnainte de asta va rog foarte tare

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dornnul Bujduveanu, hat domnule te rog eu din suflet, eu in+eleg ca

Tti place sa ie9i Ia cap. Lasa oamenii sa vorbeasca, cumpara Ii, spatiu la
televiziune lasa te rog eu frumos.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
§i pentru dumneavoastr#_._,_aNglabil, domnule Badulescu.
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Chiar a9a mai Stelica, lasa oamenii Tn pace sa vorbeasca. hi bagi tu

capul Tn imagine.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
va rog frumos 9i pe dumneavoastra de la pupitru sa Tncerca li sa

vorbITi mai putin, deoarece mai am inca 1,2,3,4 persoane, tot pe grila.

Domnul Buzatu Florin – reprezentant Greenfield
Una singura mai este.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Eu am solicitarile, eu trebuie sa norninalizez persoanele, sa ma

asigur ca sunt. Daca e cineva pe care nu I-am strigat, pe urrna, iar spuneji
ca doamna pre9edinte e de vina. Deci mai sunt persoane de vorbit 9i mai
avem inca 74 de puncte pe ordinea de zi.

r

Domnul Buzatu Florin – reprezentant Greenfield
§tiu doamna pre9edinte, va multumesc ca ne-aji oferit posibilitatea

sa intram Tn sala §i sa vorbim. Tnteleg ca sunt 70 9i ceva de puncte pe
ordinea de zi, dar noi de 7 luni de zile Tncercam sa rezolvam aceasta
situatie 9i va rog sa-mI perrnite Ii, voi fi scurt. De 7 luni de zile am avut
nenumarate Tntalniri cu domnul primar 9i multumesc ca mi-a oferit
posibilitatea sa Tncercam sa gasim o solutie pe aceasta situatie. Inclusiv
cu multi lideri de partid. A9 vrea Tnainte de a incepe sa va spun cateva
cuvinte pe care o parte din consilieri nu le cunosc. sa va reamintesc un
lucru foarte important Tn viaja fiecarui politician 9i anume va rog sa-mi
spuneti daca va reamintiti aceste lucruri. Jur sa respect Constitu+ia 9i legile
tarii 9i sa fac cu buna credin+a tot ce sta in puterile 9i priceperea mea
pentru binele locuitorilor ora9ului Bucure9ti. Fiecare dintre durnneavoastra
ati spus a+i depus acest juramant cand ati intrat consilier sau prirnar al
Bucure§tiului. De 7 luni de zile Tncercam sa gasim o solujie pentru
rezolvarea acestei situajii. Am apelat la multe ministere 9i ne-au dat
raspuns ca propunerea domnului primar, referitor cu 4 ant nu este
admisibil 9i nu se poate acest lucru. A{i fost informat domnule prirnar de
aceste aspecte 98 totu9i continuaji cu propunerea de 4 ani, cu toate ca in
prezenta mea mi-ati promis ca in cazul Tn care primiti din partea
ministerelor ca nu se poate face a§a ceva, veji accepta propunerea pentru
trecerile definitiva Tn domeniul, in proprietatea primariei Bucure9ti.
Totodata, vreau sa anunt locuitorii care sunt in acest moment in strada,
vecinii mei. Noi astazi discutalp@mphpentru prirnele 2 tronsoane din cele
3 Tronsoane care vor fac94ag gu%,dtiJqartierul nostru. Eu am o mare
semn de Tntrebare, de ce TMrH1§rja no'.a9rb9te trecerea definitiva acestor

It
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2 drumuri asfaltate 9i anume, drumurile forestiere atata timp cat primaria
are patrimoniu pe aceste 2 drumuri 91 ma refer la gradina zoologica. Nu
injeleg cum prirnaria nu dore9te sa atba Tn proprietate un drum care face
legatura cu un patrimoniu aI siu. Pentru mine e un mare semn de
Tntrebare. Nu Tnteleg 9i vreau sa fac apel la con9tiinla la toli consilierii.
Domnilor, astazi a venit moment domnilor si doamnelor a venit momentul
sa votati din con9tiinla. va rugam, va rog comunitatea Greenfield va roaga.
Aprobati amendamentul pus de PSD pe ordinea de zi, respectiv proiectul
doarnnei Comanici. Pentru ca este singura solu+ie 9i singura rezolvare a
acestei situatii. Orice alt proiect facut dupa colt ca sa spun a9a, nu va fi
acceptat 9i aprobat de catre institutiile care raspund de silvicultura, inclusiv
de Ministerul Dezvoltarii. in acest moment, domnilor consilieri si
doamnelor consiliere, aveji de ales Tntre o doctrina de partid 9i con§tiinta
dumneavoastra ca oameni ate9i sa ne reprezentaji. va rog sa va
respectati juramantul pe care I-aji depus cand ati fost investiti. Pentru ca
in juramant spune li sa faceti totul pentru oameni. Omul nu Tnseamna
partid, partidul are o doctrina. Dar oamenii 9i suferinta oamenilor este mai
importanta decat doctrina de partid. Ma bucur ca acest vot va fi nominal,
pentru ca cetatenii au posibilitatea sa vada, cine lupta pentru oarneni 9i
cine lupta doar pentru un scop sau un interes. va multurnesc.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Au cuvantul mai departe domnului Cosmin Pa9nicu.

Domnul Consilier Bujduveanu Stelian
Doamna pre9edinte, va rog, permiteji-mi sa intervin Ia ce a spus

domnul mai devreme.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Pana ajunge domnul Pa9nicu va rog interveniti. va rog.

Domnul Consilier Bujduveanu Stelian
Bun, mul{umesc mult. Am ascultat declara Iia, declarajiile pana acum

si ultima declaratie m-a facut sa intervin. 'Fmi cer scuze, dar trebuie sa o
spun, repet, cele 2 tronsoane de drumuri Ia care face referire proiectul de
astazi vor intra in patrimoniul Municipiului Bucure9ti 9i toate grupurile
doresc sa intre Tn patrimoniul Municipiului Bucure9ti, acum depinde
nuanja, aceasta este prirnul aspect. Aspectul de al 3-lea drum cel forestier
din partea de nord, care nu este Tn dezbatere, care nu este Tn dezbatere
astazi pe ordinea de zi, trebuie solutio Prd@tre primaria sectorului unu
si nu este corect ca sa veniti Tn fd&MrWildEConsiIiul General in fata
bucure9tenilor 9i in Tncercarea nWgrp:%at{MgR;\Ii General la grupurile
de Consiliu de a gasi o soLutie, cq@ + b B}#D\m’\niskajie sta pasiva, sa ne
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acuzati ca noi nu dorim sa rezolvam problema. Deci va rog foarte frumos.
Problema aceasta se putea rezolva inca de anul trecut de catre Primaria
Sectorului 1. Noi acum venim, Consiliul General, in Tncercarea de a
rezolva o problema pe care altii o paseaza sau nu 9i-o asuma.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnule Pasnicu, aveti cuvantul.

Domnul Pasnicu Cosmin Mihai
Multumesc. Buna ziua. Multumesc pentru oportunitate, domnule

Primar General Nicu§or...vecinii mei, proaspejii mei vecini, ca sunt din
ianuarie mutat in Greenfield, in ziua Tn care am primit cheile, s-a ’inchis
drumul...exact au trecut prin toate detaliile. Eu vreau sa va Tmparta9esc
experienta unui om care s-a Tntors Tn !ara, cu principii puternice, cu valori
puternice, care ba a fost de la Tnceput 9i a sprijini USR 9i a crezut Tntr-o
alternativa curata si sanatoasa. va spun ca Tncrederea Tn USR, in tine,
Nicusor, o sa vorbesc foarte direct la persoana a 2-a, in Clotilde, a fost
punctul critic pentru care Raluca 9i cu mine ne-am hotarat sa cumparam
un apartament Tn Greenfield. §tiam de poveste de multi vreme, am
descoperit cartierul pentru ca mergeam Tn weekend sa se joace copiii
no9tri cu colegii lor de clasa 9i Tn Ioc sa ne ceara sa-i ducem Tn parc, ne
cereau sa mergem in Greenfield sa se joace cu colegii lor 9i cu prietenii
lor aco Io. Si am descoperit Tn cartierul acela ceea ce am avut noi cand
eram mi(,i, probabil, este un cartier in care copiii mei ies din casa, au 7 ani
si avem Tncredere sa-i lasam liberi. Este un cartier cu tanti mama lui
Andrei, in care copiii joaca mingea, este a9a cum am avut noi cand eram
mici, cu cheia Ia gat 9i sunt o persoana care apreciaza 9i protejeaza
patrimoniul. Ne 9tim de la 9coala centrala, cand ne-ai ajutat foarte mult sa
protejam §coala Centrala. qi am verificat cu Raluca toate subiectele care
erau importante pentru noi, cu apa, cu canalizare, cu 9coala. Am avut, nu
este legat de Primaria Municipiului Bucure9ti, 'insa am fost convingi ca
Clotilde T9i va tine promisiunea sa faca 9coala. Ne-am facut calcule de a9a
natura. Drumul pe care iI luam Tnainte ca sa ne ducern copiii la 9coala,
drumul care a fost Tnchis acum, eram Tngrijorati ca uite este trafic, nu este
asfaltat, dar am fost convinsi ca in baza faptului ca pe acolo s-a tras
canalizare se va 9i rezolva. Am citit toate Tntelegerea aceea semnata Tntre
Primaria Municipiului Bucure9ti, Primaria Sectorului. Deci chiar mi-am
facut temele. Sunt o persoana foarte riguroasa...acum...concret, am intrat
in detaliu gi am Tncercat sa Tnteleg ce Tnsearnna drumurile alternative la

,mei mai devreme, nu are sens sa
no§tri pot face calculul acesta,

4,ruri, de fapt sunt 3, care sunt
n’t.:, 1%’jrea aceea de pe centura nu
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se poate face ca nu exista bani de accelerare 9i a9a mai departe 9i au ie§it
2 9i unul este de fapt, rondul care ar trebui facut 9i celalalt este la calea
ferata, pe unde o sa treaca Tn final trenul acela metropolitan pe care iI
a9teptarn de 10 ani. Deci, daca peste 4 ani se Tnchide din nou drumul, cu
de doua ori probabil populatia actuala acestui cartier aprobata, o spun
direct, sunt convins ca pe 9paga au fost aprobate blocurile acelea de 10
etaje Tmpotriva voin+ei oamenilor din cartier. Gradinija aceea cu copii,
toata simpatia fata de copii aceea 9i 9coala aceea, au copii majoritate
covar9itoare din afara cartierului, ca noi nu ne permitem tarifele de acolo.
Ne vor face un alt ora9, deci nu vom mai putea intra 9i ie9i de acolo. Noi,
in momentul de fay, ca 9i ceilalji vecini ai no9tri, ne trezim copiii Ia 6 Pi o
urrna, ajungem la 9coala 9i stam acolo Tn rna9ina, in fata, in faIa 9colii,
pentru ca dupa aceea nu mai avem cum sa mai ie§im din cartier §i decat
sa-i !inem o ora in ma9ina, preferam sa facern asta. Deci, va reg, nu are
sens. Nu, nu are sens pe 4 ani, pentru ca nu rezolva problema. E nevoie
de mai mult de atat, e nevoie de mai mult decat Drumul Moldovei, adica
Drumul Vadu Moldovei era aglomerat inainte sa se Tnchida, era coada pe
Tei9ani cu Drurnul Vadu Moldovei, deja nu atat de mare ca astazi. in
rnornentul Tn care mai adaugati 4000 de oarneni se blocheaza cu toate
ie9irile Tn centura aceea, care se vor face, deci afluenja aceea... fmi pare
rau ca nu exista legisla{ia asta. Nu cred ca a fost calculata la nimic din
autorizatiile care s-au dat acolo si stiu ca nu ati facut-o voi, stiu ca nu a
fost Tn mandatul vostru, dar e un dat 9i nu, nu vreau sa discutam de greaua
mo9tenire, dar nu cred ca poate vreodata, pot fi toate lucrurile rezolvate,
dar asta se poate. Muljurnesc pentru timpul acordat.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumirn si noi. Mai avem 1, 2, 3, inca 4 solicitari. Daca sunt

persoanele Tn online, va rog sa verificaji, pe rand.
Doamna Cristina IIte, nu este. Doamna Nache Ana Maria. Doamna

Cristina Simionescu...domnul doamna Sanda Vi§an. in regula, doriti sa
raspundeti durnneavoastra sau mai iau solicitarile. Domnul Razvan Sebe
a dorit sa intervina dupa ce vorbesc toli ceta+enii Tnscri9i la cuvant la acest
pu nct

Domnul Consilier Sebe Razvan
Buna ziua tuturor colegilor 9i cetajenilor Municipiului Bucure9ti, in

special locuitori ai cartierului Greenfield. Am dorit sa iau cuvantul pentru
ca marea parte a discutiei s-a desfa§urat pe ideea ca Primarul Nicusor

mod intentionat si inuman, ceea
precedenta administratie a dat

nu existau...avem, ne-am
la revolujie, sa punem carul

Dan ar bloca acest drum de
ce nu este adevarat. A9 fi #
autoriza+ie de construcjiel4i6:
obisnuit sa avem demod
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’Fnaintea boilor, nu este normal. In mod normal, autorizatiile de constructie
9i constructorii ar trebui sa se apuce de treaba, sa-9i edifice blocurile pe
care T9i iau bani, ar trebui sa Ie edifice dupa ce au caile de acces 9i rejelele
de alirnentare publice. Doi. Mi-a9 fi dorit sa fie mai multi...mai multi
rigoare, sigur acum se solicita din partea unui primar pe termen de 4 ani
de zile. De ce? Pentru ca a9a cum am injeles eu, in 4 ani de zile, speram
ca acest dezvoltator, acest constructor sa dea dovada ca T9i pune in
aplicare obligatiile pe care 9i le-a luat. Dansul cand s-a apucat sa
construiasca 9i sa vanda acestor cetajeni apartamente le-a promis cai de
acces, nu le-a promis sau daca le-a promis ca va...iertati-ma expresia,
poate pare dud, dar nu asta este ideea. Le-a promis ca va 9antaja cumva
Consiliul General sa adopte o masura Tntr-un feI dorit de el si el sa nu-si
puna cu nirnic, sa nu amenajeze acele cai de acces pe care pi-a luat
angajarnentul ca Ie va arnenaja, nu pot sa pasez raspunderea Tntr-un mod
indecent. Vreau sa va spun in final ca sunt total de acord cu rezolvarea
problemei, dar sustin Tntru totul ca domnul Primar General are dreptate ca
trebuie Tntr-o prima etapa sa aprobam pe o perioada de 4 ani aceste cai
de acces, dupi care vom vedea. Important, este Tn momentul de fata sa
deblocam aceasta situatie. Personal I-am rugat pe domnul. Diaconescu,
reprezentantul cetatenilor Greenfield sa fmi Tnlesneasca o Tntrevedere
personala cu ceta+enii de acolo, nu a mai cautat, nu e nicio problema. N-
o fac un titlu de suparare, dar mi-ar fi placut sa le comunic si eu si sa vad
9i eu parerile cetajenilor de acolo. Sunt convins ca se va rezolva. Vreau
totu9i sa rejineti ca grupul PMP va vota aceasta...aceasta cale de acces.
va muljumesc mult tuturor 9i doamne ajuta.

I

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu n-am Tnteles.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Dau mai departe cuvantul domn...domnului Bujduveanu §i pe urma

domnului Badulescu, asa e la Tnscriere.

Dornnul Consilier Bujduveanu Stelian
Eu nu mai vreau tau cuvantul, doamna pre§edinte, am luat cuvantul.

Multumesc mult.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Bine...domnul...doamna Anc_a Comanici. Daca

dumneavoastra Ti dau domnul Spuneji.
nu vorbiti

:~-X
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Doamna ConsilierAncuta Comanici
Acum doar...a9 vrea doar sa punctez nt9te lucrurl 9i sa reamintesc

colegilor din Consiliul General urmatorul lucru...noi, consilierii PSD inca
din luna maRIe a anului acesta am depus un proiect pentru transferul
acestui drum definitiv. .. ca trebuie solicitarea catre Guvernul Romaniei. De
asemenea, am mai depus un proiect Pi saptamana aceasta. Cum am spus
9i Tn momentul citirii arnendamentului am fost pregatiti sa facem
amendament, gandindu-ne ca Primarul General este Tn stare sa introduca
pe ordinea de zi acest protect cu 5 minute sau chiar mai pujin Tnainte de
Tnceperea 9edintei. De asemenea, a9 vrea sa amintesc colegilor din
Consiliul General, in special colegilor care au fost 9i mandatul trecut, ca
demersuri pentru acest drum au fost Tncepute Tnca de anii trecu Ii, daca va
amintiti si de catre Primaria Generala, Primarul General din mandatul
trecut 9i catre Primarul Sectorului 1, au fost lucruri demarate. A§ spune
acurn ca unii dintre consilierii generali 9i nu spun cine ca se 9tie cine, ca
suntem aplecaji 9i ca ne-am dorit de foarte mult sa rezolvam problema
cetajenilor din Greenfield. Pai noi am venit Tntotdeauna Tn sprijinul
colegilor din Consiliul General cu doua proiecte. Astazi am venit cu un
amendament la proiectul Consiliul...a Primarului General, de aceea haideti
sa aducem 9i sa spunem adevarul. Qi sa ni se spuna care, in afara de
grupul nostru de consilieri generali PSD, care alt grup de...unui partid din
cadrul Consiliului General a mai sustinut aceasta rezolvare a acestet
probleme. Haide li sa vorbim 9i sa aducem adevarul Tn drepturile lui, ca
daca s-ar fi dorit Tntr-adevar sa se rezolve aceasta problema care treneaza
de foarte mult timp problema ar fi fost rezolvata inca de acum 7 luni sau
chiar mai devreme. Doar asta am vrut sa fac ca o paranteza 9i eu Tnchid
acum. va multumesc.

( Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Dornnul Badulescu, domnul Milea 9i dornnul Prirnar general. va rog

domnul Badulescu.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Eu, singura interventie pe care vreau sa o am este- sa Ii fie ru9ine,

domnule Nucusor Dan, iar eu, in locul dumitale, n-as avea ultimul cuvant
Ori m-a9 ridica cum ai facut-o de atatea ori mi-a9 pune demisia jos pe
rrlasa

Doarnna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Domnul Dan Milea



Domnul consilier Milea Dan
A9 vrea sa spun ca eu cred ca toata discutia asta in momentul de

fata este inutila, pentru ca eu prin acest proiect, inclusiv prin proiectul celor
de la PSD, nu vad decat o declaratie de intentie. Hai sa 1 luam, sa vedem
ce facem. §i am ajuns la concluzia asta citind raportul de specialitate,
unde 3 directori semneaza la gramada a9a, fara sa vad un singur articol
de lege prin care acest drum forestier poate fi transforrnat Tntr-un drum de
circula+ie publica. Faptul ca primarul actual se apleaca acestei probleme
sau viitorul primar va hotarT sa deschida drumul, sa dea bariera aia la o
parte nu §tiu cum 9i nu 9tiu daca va exista vreun functionar public in
prirnarie sa-pi asurne aceasta sarcina, ma rog, e de bine, haideti sa.., eu
voi vota de data aceasta acest proiect, pentru ca nu vreau sa fiu demonizat
in continuare, ca Dan Milea nu vrea sa deschida drumul prin padure pentru
locuitorii din Greenfield, dar eu acum Ie spun locuitorilor din Greenfield
fara PUZ acest drum nu poate deveni public. Sau o alta solutie este ca
Ministerul transportului sa faca autostrada prin padure cum s-a intentionat
initial prin drumul radial 5. Alta solujie nu exista, ca e temporar, ca e
definitiv ca e, deci nu exista . Deci eu vol vota, ce vreau sa va spun ca eu
cred ca aveji ni9te, v-a+i ales ni9te lideri care exagereaza 9i au ni9te cereri
nerealiste 9i nesustenabile. Tnteleg ca Tncercaji sa creaji o situa jie de grup
sinistrat, dar acolo, din cate 9tiu, sunt zeci de 9antiere Tn zona respectiva.
Dezvoltatorul de la Greenfield are 12 blocuri Tn lucru acuma, el cum intra
9i cum iese de acolo, cum T§i duce toate utilajele 9i toate materialele? La
ora de varf probabil ca sunt zeci de puncte 9i eu pot sa va spun ca, de
exemplu, podul Constanta este blocat. Poate ca not stam la podul
Constanta mai mult decat stati dumneavoastra, ca sa iesiti sau sa intrati
in Greenfield, dar n-am auzit pe nimeni sa opreasca circulatia trenurilor
catre Constanta pentru ca trebuie sa trecem noi deci incercati sa va definiti
clar solujiile 9i eu cred ca acuma mergeti pe o cale gre9ita, deci acest drum
nu poate fi deschis, el fiind forestier. §i acum vreau sa ma adresez 9i
domnului Bujduveanu, care Tncearca sa bage Tn fala marota cu primarul
sectorului 1. Dect acurn discutam despre segmentul de drum forestier.
Trebuie platita o taxa ca sa se scoata o parte din padure, sa devina drum
forestier. Nu rezolva cu nimic problema pentru ca inca nu avem solutie
pentru deschiderea drumului forestier, deci lisa Ii-o mai moale cu primarul
care nu vrea sa faca drumul prin padure. Haideji gasili solujia pentru drum,
bucata asta de drum forestier 9i pe urma, nu-i nicio problema. Muljumesc.

(

(

Doarnna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
la cuvant. Imediat vreau doarvad ca au mai aparut

Tntai sa fac precizarea Si
nuntam la randul nostr
lica. Muljurnesc mult, dq

ma
pro
rep

o concluzie si sa nu mai
IFe sa creeze alte drepturi la
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Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
Doamna Cantea, va rog, Tncerca li sa nu mai ne spune{i cum sa ne

facem datoria de consilier general. in plenul Consiliului General avem tot
timpul la dispozi jie de asta ne-au ales bucure9tenii. Deci, domnule Milea,
in primul rand, va rog frumos, nu mai certati bucure9tenii Municipiului
Bucuresti doar pentru ca traiesc, nu aveti dumneavoastra dreptul sau nu
ave Ii vreo prerogativa ca sa ne certa+i, sa certati cetatenii care locuiesc
acolo de ce locuiesc acolo 9i ca s-o lase un pic mai moale, cum ati spus,
pentru ca nu sunt cuvinte adecvate pentru un consilier general. 2 Prirnaria
sectorului 1 avea posibilitatea sa rezolve o parte, 1/3, daca vreji s-o
denumiti asa din aceasta problema, aceea cu plata sultei pentru a prirni
acel teren care face conexiunea Tntre drumul acesta de care vorbim astazi
si cartierul Greenfield, ca vorbim de cetateni care locuiesc acolo si au
nevoie de acces, deci nu Tncercati sa mutati pe Primarul general, pe
Consiliul General o problema pe care a generat-o exclusiv Primaria
sectorului 1 si vreau sa spun foarte clar primarul sectorului 1 a generat
problema respectiva, nu consilierii generali, pentru ca daca ie9i{i pe strada,
domnule Milea, ca nu v-ati aratat fata sa vada cetatenii, daca iesiti Tn fata
primariei la geam veti vedea ca consilierii locali Daniel Ciungu de la PNL
este Tn strada cu colegii 9i cu cetatenii din Greenfield. Deci va rog frumos
daca sunteti responsabil ie9iti 9i vorbiti cu dan9ii sa le spuneti de ce
dumneavoastra va abtineti la nivelul sectorului 1 si in cadrul Consiliului
General creati aceasta problerna.

I

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Andrei Rigu.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Nu vreji sa spune{i voi ca PNL 9i USR ii daji majoritatea lui domnul

care urmeaza acum sa vorbeasca.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Multumesc, doamna pre9edinte. Esen+a dezbateritor acestea duce

spre voturile pe care Ie vom da 9i diferenta Tntre proiectul propus de
Primarul general 9i amendamentul formulat de grupul PSD este terrnenul
pentru care se solicita acest drum, respectiv pe o perioada de 4 ani sau
pe termen nedeterminat. Ori, a9 ruga atat pe colegii mei din Consiliu cat
9i pe cetatenii din Greenfield care ne asculta sau au intervenit sa vada un
pic mai in perspectiva lucrurile, cum poate era bine sa fie vazute inca de
la Tnceput cand s-a decis realizarea ccs$tui cartier, respectiv dezvoltatorul
in continuare construieste acolo„1+6MN6;'§e vor muta din ce in ce mai
multe familii. Acum sunt 6000 #6 p9rsoandf'9fRd ca sunt deja preconizate
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inca 4000 de persoane, poate 9i mai multe. Inclusiv prin deschiderea pe
termen nedefinit a acestui drum tot vor fi inconveniente pentru cetatenii
respectivului cartier care vor trebui sa se Tnghesuie din ce in ce mai mult
pe aceste 2 posibile accese, unul deja existent 9i altul pe care 9i-I doresc
in momentul de fata. Daca nu se stabile9te aceasta perioada lirnitata care
sa determine 9i mai mult dezvoltatorul sa-9i Tndeplineasca obligajiile pe
care si le-a asumat, asta se va Tntampla 9i tine li cont ca, odata cu
deschiderea centurii de autostrada Tn nord, situatia pe centura actuala se
va degreva 9i nu va mai fi la feI de aglomerat ca acum, dar gandi{i un pic
in perspectiva ca nu este o solu Tie atata tlmp cat dezvoltarea urbanistica
in respectivul cartier continua 9i continua, va fi nevoie de acces, mai mutt
de a fi latit accesul pentru a nu sta la feI de mult Tn trafic cum se sta.
Multumesc.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Domnul Adrian Moraru.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Da, multumesc, cateva observatii generale. Am vazut, in primul

rand, ca ni se spune ca e o situajie disperata a acestui cartier sau ca noi
am fi, ma rog, nu noi personal, administratia cu totul impersonala 9i de-a
lungul vremii, un mandate, de 2, de 3, 9i aalea care vor urrna este
discriminatorie cu acest cartier. Pai Tndemn pe liderul acestui grup de
cetateni care stau Tn Greenfield sa mearga sa vada Henri Coanda, mai la
sud, dar mai aproape de centru care este de doua decenii Tntr-o situa jie
disperata pentru ca prtmaria nu Ii face treaba. Nu spun ca asta e un lucru
bun sau ca a9a ar trebui sa se Tntample 9i ca, prin urmare, 9i acolo ar
trebui si in Greenfield ar trebui sa fie acelasi lucru care este Tn Henri
Coanda, dar cam asta este situa Iia. sa 9tili ca tot colegi cu
dumneavoastra, in sectorul 1 sunt gi cet care stau Tn Chitila Triaj sau pe
Medresti dincolo de sina de cale ferata care iese din Bucuresti de la Gara
de Nord si care, ca sa ajunga sa zicem Tn zona normal a sectorului 1
trebuie sa faca tot asa vreo ora ca sa iasa din acel cartier, deci asta este
situatia prin foarte multe alte locuri ale ora9ului, doar ca sa dau exemple
din sectorul 1. Daca vreti, pot sa va dau 9i exemple din zona de sud,
sectorul 4, 5, da, unde se Tntampla acela9i lucru. Deci asta este viaja in
acest ora9, da 9i cum va spuneau 9i colegii dinainte, dezvoltarile irnobiliare
vor continua si vor face traficul mai complicat decat este Tn rnomentul de
faQ. Cine a dat acele autorizatii de construcjii? Am mai spus-o 9i Ia o alta

de trafic, spunand ca este Tn
cerut si ii cer Tn continuare

la sectorul 1, sa puna
lor ca sa vada oamenii,

9edinta. Cine a sernnat cu mana
regula, artrebui sa i se usuce mi
Primarului general, sigur asta/
autorizatiile de construcjie pe

lu altI
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in general, cand se semneaza lucrurile astea, cine T9i asurna aceste
lucruri, da? Numarul 2, e ironica un proiect care v-a atras 9i Tn care spuneti
ca v-ati luat o casa Tnconjurata de padure acum vreti sa taiati padurea?
Da? Punctul numarul 3, dezvoltatorul la randul lui, are pe site o prezentare
mincinoasa, in care spune ca drumul Vadu Moldovei este Tn primul rand
catalogat ca drum, da, este catalogat ca drum, dar nu strapungerea cu
totul, da, deci exista o bucata de drum, dar care pleaca de la Gradina
zoologica, dar drumul respectiv nu ajunge pana in Greenfield, cum bine
9titi sau va faceti ca nu vreti sa 9titi 9i aceea este problema pentru care
Romsilva a spus, nu avem o solu jie legala, daca exista ni9te pro9ti ta
primaria de sector sau la primaria generala care vor sa-9i asurne ei
legalitatea, noi cu placere Ti servim 9i Ie dam acest cartof fierbinte. Despre
asta este vorba, ca daca Romsilva putea sa faca lucrul asta, o faceau ei
de foarte mult timp.

§i ultimul lucru. Nu puneji...(

Domnul Diaconescu catalin
Domnule consilier. . .

Doamna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana-Roxana
va rog frumos sa nu intrati peste consilierl. va rog frumos!

(

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Puteji sa aveti o replica oricand.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
va rog frumos, dumneavoastra v-aji spus punctul de vedere.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Pot sa it dau voie sa aiba o replica, dar dupa ce termin.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
va rog frumos, deci nu se poate a9a ceva.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Ce Tnseamna asta, domnule?

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Ce aji vrut. Protest in sala, asta aji vrut.



Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
pai ce Tnseamna asta? Fix. Ce Tnseamna asta?

Domnul consilier Badulescu Aurelian
A simtit omul sa spuna ceva din suftet.

Doamna pre9edinte de 9edin$ Cantea luliana-Roxana
Dar nu a9a se procedeaza.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
ca v-au votat oamenii, au venit cu biletelul oi v-au aratat.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Toata lumea vrea numai scurtaturi. Pai de-asta e Romania in felut Tn

care e, ca toata lumea cauta doar scurtaturi.(

Domnul consilier Badulescu Aurelian
E a9a ca o conduce li voi, cinstitilor. Uitati cum le-aji troglodit pe

toate

Doamna pre9edinte de 9edin Ta Cantea luliana-Roxana
De la guvern Tn toata +ara, muljurnim!
Dumneavoastra ati creat scandalul acesta. Vi place?
Domnule Moraru, va rog frumos.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Treceti la vot odata!

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Am ascultat u9or, in pace, 2 ore. Acum lisaji-ne 9i pe noi sa ne

spunem punctul de vedere.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Bagati mana in gatul omului.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
A9a se considera 9i de cealalta parte. va rog frumos!
Domnule Moraru, va rog sa continuati.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Ultimul lucl

Greenfield este
locul unde grijile

\de pe site-uI dezvoltatorului
se estompeaza,



va multumesc mult!

Doamna pre9edinte de sedinla Cantea luliana-Roxana
Multumesc! Domnul Dan Milea?

Domnut consilier Milea Dan
Multumesc! A9 vrea sa lamuresc o chestiune tehnica pentru domnul

Moraru. Dezvoltatorul are o autorizatie pentru, cred ca, 12 blocuri. Vor mai
urrna inca, cred ca per total, tot ansamblul care se va construi, vor fi 35 de
blocuri, P + 10. Dar acolo nu construieste numai Greenfield. Mai sunt si
alji dezvoltatori, poate de acela9i calibru sau, ma rog, sunt 9i locuinte
individuale. Ce vreau sa va spun? Autorizatiile au la baza un PUZ, PUZ Tn
care era desenat drumul prin padure, dar nu era dimensionat. §i toli
impostorii care zbiara acuma 9i plang cu lacrimi de crocodil, Badulescu 9i
toti cei care au fost Tnainte Tn PSD si au votat acel PUZ, ei au creat situatia
asta. Deci nu ai cum sa dai o autortzatie de construire, daca se da in baza
unui PUZ aprobat de Consiliul General. Atat am vrut sa spun.

(

Doamna pre9edinte de 9edinji Cantea luliana-Roxana
Domnule primar general, aveji cuvantul.

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da. in primul rand...

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Nicu9or, sa-mi dati 9i mie cuvantul, sa Ti dau o replica maidanezului

de la PNL.

Doarnna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
A9teptaji .

Domnul Primar General Nicusor DAN
in primul rand, a fost un gest de uria9a iresponsabilitate sa permiti

construirea Tn acea locajie, fara sa ai drumurile corespunzatoare.
in al doilea rand, nu s-a relatat corect. Nu s-au relatat corect

discu{iile pe care le-am avut, nenumarate, cu reprezentantii cartierului.
in primul rand, de cand aji venit sa discutam, ati avut o solicitare:

ridicaji bariera. qi la aceasta solicitare v-am raspuns: facem ce tine de noi.
nu trebuie sa existe un drum

Iata, nu am promis ca eu voi
in padure, a9a cum
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Dar punctul meu de vederl
permanent prin padure. Nicil
propune 9i voi sus+ine o varij
aji afirmat dumneavoastra,

vmanent



Al treilea lucru. Unde este tergiversarea? La aceasta institujie este
tergiversarea? Suntem Ia a patra forma a acestui proiect. Prima oara, va
aduc aminte, am solicitat Romsilva sa aplice acel articol 39 din Codul
Silvic. Ei au spus ca interpreteaza obiectiv altceva decat interpretam noi
obiectiv. OK? Am facut un proiect de hotarare Tn care am spus transfer
provizoriu al celor 3 segmente Tmpreuna catre municipiul Bucure9ti. Au
spus nu, Tmparjili in drum forestier 9i fond forestier. Am facut aceasta
Tmparjire, ne-am dus cu proiectul. Au zis: aten jie, exista ministere
avizatoare. Oi mai bine lua li un copy-paste dintr-o hotarare care s-a dat
deja, o hotarare de guvern care s-a dat deja. De aceea suntern aici cu a
patra forma a acestei solicitari, Tncercari de deblocare a proiectului.

Chestiunea juridica. Nu exista, am avut discutii cu Romsilva, juri9tii
Ministerului Mediului, Garda de Mediu, nimeni, niciunul dintre ei nu a reusit
sa-mi indice un articol de lege 9i toate adresele Ia care faceji referire, nu
exista vreun articol de lege care sa spuna: transferul de proprietate poate
sa fie numai permanent. in plus, am contractat serviciile juridice ale unui
profesor universitar respectat in Romania, care sa lamureasca, sa ne
lamureasca 9i pe noi 9i institutiile centrale catre care vom merge 9i vom
cere avizul, ca aceasta este o solutie corecta. O sa avem acest punct de
vedere cel tarziu Tn 11 august.

Pe fondul chestiunii, de ce nu vrem drum in padure? Pentru ca una
este padure, unde oamenii care ajung cu ma9ina la gradina zoologica
Tncep sa se plimbe prin padure 9i alta este o padure cu un drum din
padure, ceea ce Tnseamna ca oamenii aceia trebuie sa se duca sa
avanseze Tn padure cateva sute de metri sau 9i mai mult, ca sa gaseasca
Tn sfar9it ecosistemul specific padurii, veveri+e, 9i toate, 9i arici, 9i pasari,
9i tot ce Tnseamna asta. Pentru ca nu traie9te niciun animal Tntr-o padure,
pe marginea unui drum pe care trec mii de ma9ini Tn fiecare zi.

in plus, a§a cum au spus colegii din consiliu, faptul ca noi dam o
perioada limitata, in eventualitatea Tn care se voteaza aceasta propunere,
ca noi dam acces pe o perioada limitata, pune presiune 9i pe dezvoltatori
sa rezolve definitiv aceasta problema, pune presiune 9i pe autoritatea
locala sa construiasca 9coala 9i gradinija de care, in mod evident, ave+i
nevoie. lar peste 4 ani, dupa ce o sa trecem de aceasta etapa, va invit sa
ne Tntalnim cu dezvoltatorul, sa vedem acele solu+ii definitive pentru
rezolvarea problemei de acces Tn cartier pe care o ave Ii.

Ultimul lucru. Cu cat dezbaterea politica este mai intensa 9i Trni pare
foarte rau ca am ajuns sa o avem Tn terrnenii a9tia, cu atat mai greu este
sa facem consensul. Tnainte d9:MFa'de Consiliu General pe care am
avut-o acum 10 zile, daca rWA’&l, am invitat reprezentantii celor 4
grupuri politice din Consiliule;erl6r91., sa avem o discujie pe acest proiect,
ca sa gasim consens. Un' partid'/ha venit. Pentru ca sa transforme o



chestiune tehnica Tntr-o dezbatere politica, crezand ca cre§te 1c/, in
sondaje pe suferinta unor oameni.

Cu cat o sa ne Tncordam mai tare Tn sedinta asta, cu atat sansele de
a gasi consensul, pentru ca e vorba de o hotarare de doua treimi, sunt mai
mici. Atat am avut de spus.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Bun. Atunci avansam Tn discurs.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Vi rog frumos sa-mi daji dreptul Ia replica.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
va rog, domnule Badulescu.

I

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Domnule Dan, mincinosul de serviciu al Municipiului Bucure9ti, 9i o

s-o iau cu ultima chestiune pe care aji spus-o pujin mai devreme, referitor
ca ati chemat la consultari cele 4 partide, unul nu a venit, facand referire
la noi. Nu. N-am venit, pentru ca cu un mincinos 98 cu un domn care a dus
in derizoriu acest oras noi nu avem ce sa discutam. Ba mai mult decat
atat, v-am transmis 9i domnul Socolovici fmi este martor, ca prin
intermediul dumnealui am transmis aceasta chestiune, ca vom vota tot ce
este conform legii, dar nu varianta dumneavoastra cu cei 4 ani care nu
este sustinuta decat de argumentele dumitale, in mintea dumitale.
Dupa aceea, aprecierile pe care le faceti dumneavoastra Tn continuare
vizavi de aceste chestiuni, sincer, eu nu le Tnteleg, adica din ce ati vorbit
dumneavoastra pana acum, n-am injeles nimic. $i daca Ti intrebam 9i pe
ceilalti cetateni care au in atentie aceasta chestiune, acelasi lucru va vor
spune, ca nu au injeles nirnic. ca oricum noi nu am Tnjeles nimic din ceea
ce faceji durnneavoastra 9i de aceea Ti domnii care sunt astazi Tn fa+a
durnneavoastra 9i v-au batut obrazul, efectiv, au spus ca nu Tn+eleg nimic
din ceea ce spuneti 9i din ac+iunile dumneavoastra. Aici nu vorbim de
politica, nu vrea sa creasca nimeni Tn niciun sondaj, pentru ca nu suntem
in mornentul acesta Tn alegeri 9i 9titi destul de bine ca in Consiliul General
’intotdeauna am discutat ce e pentru Bucure9ti. cand ati avut nevoie de
votul nostru 9i a fost pentru bucure9teni, sa 9titi ca vi I-am dat 9i am ridicat
palaria cand a fost cazul. Dar in aceasta situa jie, daca nu Tncepem de aici,
ca e de la noi, ca e de la altul, nu avem cum sa-i ajutam pe oamenii a9tia.
Daca considerati ca pozi+ia noasjra £ste una ostila legii prin acest
amendament, va rog frumos s/PW{!y®., sa iI picaji sau sa votam
Tmprpyna 9i forma dumneavo##@’Mio proble rna daca asta v?
doriti 91 cu asta basta. Eu va yeR’sVg&§§ 9\Itu pai puneji vorbele cum va
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convine dumneavoastra, doar ca aveti microfon 9i stati Tn sala 9i pe noi ne
tine li ca pe 9obolani Tn fata ecranelor, de ce nu ne-aji primit Tn sala? De
ce Tti este frica de adevar?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
30 de secunde, ca pe urma sa votam amendarnentul.

Domnul Diaconescu catalin
va multumesc pentru dreptul Ia replica, foarte greu se objine, dar e

important ca mi 1-aji dat.
A9 vrea doar sa punctez un singur lucru, domnule primar general,

noi nu ne dorim ping pong politic, sub nicio forma 9i personal pot sa-mi
asum fata de comunitate acest lucru

Daca dumneavoastra garantati ca proiectul temporar pe 4 ani va fi
promovat de Guvern printr-o hotarare de Guvern 9i va trece fara sa se
intoarca fara sa vorbim de tergiversari, eu personal, declar ca sunt de
acord cu aceasta chestiune, dar as vrea ca durnneavoastra sa declarati
public ca daca Tn 5, 6 luni maxim nu avem bariera ridicata pe proiectul
dumneavoastra sa va asumati demisia

Sunteti de acord sa facem aceasta Tn+elegere?
Pana va gandiji va las cateva secunde o sa ii spun domnului

consilier de la PMP ca noi nu facem propaganda politica nimanui 9i de
asta nu I-am invitat Tn Greenfield.

(

Domnul Consilier Sebe Razvan - Nicolae
Domnul Diaconescu, lasati? Prin aceasta atitudine pe care le

reti n

Domnul Diaconescu catalin
Doamna pre9edinte, mi-a pus pronunjat numele vreau drept la

replica 9i opri li-i microfonul.

Domnul Consilier Sebe Razvan - Nicolae
Tncetaji cu politica 9i nu va mai bateji joc de acei cetajeni.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog sa incetati.

Domnul
Domnul

trebuie sa inv
orlce



Domnul Consilier Sebe Razvan - Nicolae
Din decen Q .... Mergem Tmpreuna domnul Diaconescu.
Domnul Diaconescu am ascultat problema .. . ... . .. ... .. .

Domnul Diaconescu catalin
fmi pare rau ca nu ne-am Tntalnit .... Pentru domnul Milea am un

raspuns, pentru domnul specialist in urbanism.

Domnul Diaconescu catalin
fmi pare rau ca nu am avut timp sa ne Tntalnim. Puteji sa mergeji 9i

slrlgu r.
va muljumesc 9i apreciez disponibilitatea dumneavoastra, domnul

consilier, din pacate, nu s-a putut.
Sunt cetatenii Tn faIa primariei 9i puteji merge, nu mai cautati scuze

ca sa sustineji proiectul dornnului primar general, ca de fapt e doar o
scuza .

Domnul Consilier Sebe Razvan - Nicolae
Domnul Diaconescu, ce masuri ati luat fata de constructori care

construieste Tn continuare?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Gata. va rog frumos.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnul Sebe, ai rabdare, te descalifici.

Domnul Diaconescu catalin
O sa ignor opinia domnului Milea strict tehnic vorbind, exista o

procedura care se define9te printr-o hotarare de Guvern permite acestui
drum sa devina circulabil 9i cu asta cred ca am reu9it sa injelegem 9i noi
sa in+eleaga 9i domnul Milea, care este temeiul legal in baza caruia se va
circula sa nu mai invocam tertipuri.

2 hotararea de guvern care ar trebui sa promoveze Tn urma hotararii
de Consiliul General

Va exista Tn perspectiva hotarare de Guvern daca prin bunavointa
durnneavoastra o sa promovati un proiect, o cerere catre dumnealor §i Tn
acel moment va exista un cadru legal, un act normativ, hotararea de

lege 9i va permite circulatiei publice
moniul Romsilva Tn patrimoniulmGGuvern , asta inseamna are

transferul pe de o pal
Mbmunicipiului Bucure9ti fc ir



va rog, nu mai am drept Ia replica, deci nu mai interveniti cu alte
aberati i

3 pentru domnul Bujduveanu, un singur amendament, noi aici
discutam domnul Bujduveanu strict de drumurile forestiere, celalalt drum
care pentru care trebuia sa fie diligenta doamna primar Clotilde Armand
este pentru portiunea neasfaltata, care este o scoatere din fondul forestier
nu face obiectul acestei proceduri, dar pentru perspectiva obtinerii acelui
drum este important sa facem acest transfer. Asta e opinia Romsilva Tn

mornentul asta, deci va rog transfer ca sa putem ajunge ulterior in etapa
in care solicitam si scoaterea din fondul forestier si cu asta am Tncheiat

va rog mult, domnul primar, sa-mi raspundeti la Tntrebare Pi sa
acum, daca mergem pe 4 ani sau pe definitiv, in condi+iile Tn care vi le-am
F.)ropus.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Acum multumim frumos, va rog frumos sa treceti Ia Ioc, muljumesc.
Acum mergem mai departe.
Acum mergem mai departe 9i supun la vot nominal. Amendamentul

venit din partea PSD.
Doamna Secretar General, va rog frumos sa faceji dumneavoastra

aceasta parte. Mul\umesc mult.

Domnul Consilier Covaci Florin
Doamna Secretar General Florin nu voi vota la acest punct.

Doarnna Secretar General Georqiana Zamfir
Ajung la dumneavoastra domnul Covaci 9i va rog sa va exprimati

atunci votul
Multumesc
Deci vot pe amen(lament.

Aruxandei lonut - abtinere
Badiu Andrei - pentru
Badulescu Aurelian - pentru
Bujduveanu Stelian - pentru
Calentaru Nasi - pentru
Cantea luliana Roxana
Ciceala Ana Maria - abtinere
Circa Honorius Edward Adri,
Comanici Ancuta Sori
Covaci Florin – nu fmi
Davidescu Mariana M

Dentru



Deaconescu catalin lonu+ - Tmpotriva
Doicin Cristian Vasile - pentru
Enciu Mihaela - pentru
Florescu Adrian Constantin - abtinere
Gherghiceanu Florentina - absent
Gram Anamaria Alina - abtinere
Hazarian Constantin - pentru
Hristudor Sanda – o sa revin, probabil s-a Tntamplat ceva 98 s-au

deconectat, merg mai departe 9i revin
Hopinca Rare9?
lonescu Andrei George - abtinere
lordanescu Anghel - pentru
Mardarovici Diana - pentru
Maxim Marius catalin – pentru
Melciu Florin - pentru
Milea Dan – abtinere
Militaru catalin Marian - abtinere
Mitu Razvan Aurel - pentru
Moraru Adrian Flavius - Tmpotriva
Muresan Manuela - abtinere
Necula Valentin – abtinere
Nicolaie George - pentru
Nicorescu Nicorel - abtinere
Olteanu Cristian Marian - pentru
Pavel Marius Adrian - pentru
Petre Stefania – abtinere
Petrescu Natalia Liliana Adela - pentru
Podar Marian Vasile - abtinere
Purcarea Sorin?
Raiciu Anca Daniela – pentru
Rau Gabriel - abtinere

Rigu Andrei Daniel – abjinere
sandulescu Nina – pentru
Sebe Razvan Nicolae - abtinere
Smighelschi Cosrnin Victor - ab{inere
Socolovici FRazvan Mihai - pentru
Stoica loana – pentru
Stofor Stefan Radu – abtinere
Serban Luminita Gabriela -
§uhan Valeriu Nicolae - pentru
Tomescu Horia – Tmpotriva
Tudor Mirona - pentru
Vigheciu Adrian Nicolae -

(

(
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Vi§an Horia Alexandru – pentru
Revin la doamna Sanda Hristudor auziti?

Domnul Consilier Purcarea Sorin
Doamna secretar va rog sa-mi confirmaji daca s-a Tnregistrat votul

meu?

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Pe rand va rog, suntem in procedura de vot.
Revin la doamna Sanda Hristudor. Pana se conecteaza Tnjeleg ca

e o problema tehnica
Doamna Cantea luliana Roxana – abtinere
Doamna Sanda Hristudor – abtinere
Domnul Purcarea Sorin – pentru
Domnul Sebe Razvan Nicolae - abtinere
Cu 28 voturi pentru, 19 abjineri, 3 voturi impotriva,

amendamentul nu a fost votat.

r

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
in regula Tnainte de a vota proiectul final, doamna Anca Comanici

doreste sa intervina.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
va multumesc, doamna pre9edinta. Colegii consilieri generall de la

USR au subliniat 9i chiar bolduit ca sunt Tmpotriva amendarnentului PSD.
Tocmai ati vorbit Tnainte, unii colegi au spus ca 9i chiar Prirnarul General
ca se dore9te, ca totul este politic. Tntrebare, dragi colegi general de la
USR, daca ar fi fost amendamentul PNL-ului sau PMP-ului, I-ati fi votat?
Noi va propunem ceva 9i am transmis 9i Primarului General 9i liderii lor,
prin vocea liderului nostru de grup, domnul Badulescu. Not votam orice
proiect de la orice grup de consilier general de la oricare partid, care intra
pe ordinea de zi a 9edin+etor de Consiliu General, dar cu condijia sa fie
transfer definitiv, noi consilierii general iI vom vota, drept pentru care, daca
chiar dori+i sa rezolvaji aceasta probtema, faceti dumneavoastra un
amendament sau propuneti dupa aceasta 9edin@ sau maine, convocati o
9edinta extraordinara convocata de Tndata cu un proiect facut 9i initiat de
dumneavoastra USR sau PNL sau PMP sau chiar prirnarul general 9i noi
consilierii generali PSD iI vom vota. Noi nu susjinem acest transfer ca vine
propunerea de la PSD. Noi sustinem orice feI de propunere de la orice
partid care constituie Consiliul General. Nu trebuia sa subliniati PSD,
pentru ca eu in{eleg ca votul dumr9aveagt$ nu numai ca este Tmpotriva
cetatenilor de la Greenfield, dar ®fe91 Bri#(j130litic si nu trebuie sa fie vot
politic cand este vorba de o sit@+Le,.MbtasTab. va multumesc.
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Muljumesc, acum dau cuvantul domnului primar general.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, pentru ca suntem Tn momentul acesta sunt 4 partide care au

ni9te optiuni. Eu cand exista ceva minimal 9i ceva maximal, eu apreciez
ca exista consensul pe propunerea minimala dintre cele 2 care exista Tn
momentul asta 9i eu va rog sa reflectaji sa votati Tn consecin A.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Acum dau cuvantul domnului Viceprimar Horia Tomescu.

Domnul Viceprimar Tomescu Horia
Multumesc, doamna pre9edinte.
Codul administrativ specifica ca trebuie numita amendamentul de

aceea noi am considerat ca trebuie sa spunem amendamentul PSD. Nu
este nici un feI de subliniere politica, ci este conform codului administrativ.
va multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Domnul Valentin Necula.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Doamna Cantea, ultima interven\ie, va rog.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Vi rog, mai erau 9i aIji colegi Tnainte. Domnul Valentin Necula 9i pe

urma dumneavoastra
(

Domnul Consilier Necula Valentin
Acela9i lucru voiam sa iI spun 9i eu nu a fost nici o menjiune politica.

Pur 9i simplu, am men+ionat amendamentul. Acum suntem Tn fata votului
citre proiect 9i rugam colegii sa voteze. Excluzand aceasta grija ca a fost
o opinie politica, pur 9i simplu suntem la momentul in care trebuie sa T9i

expuna votul care ar rezolva problema.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Domnule Badulescu.

o Mil-M .*.

ph@_}R ,,,?t „ns, hptul ,a s-a
SPus PSD. Pentru noi sa fii WWi?!; I''e-pte. p ru9ine. Cum pentru alte
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partide, poate ca o fi ru9ine pentru vremurile pe care le traiesc. Eu nu pot
decat impreuna cu colegii mei, sa va uram succes Tn acest demers veTi fi
surprin9i ca vom vota 9i vom susjine proiectul inijial, a9a cum a fost propus
de primar. Numai ca, domnule primar, facem acest lucru, nu pentru a face
doar o chestiune de imagine, ci a va da un mandat Tn plus, alaturi de
cetatenii din Greenfield, ca in maxim 60 de zile sa veniti sa ne aratati in
concret ce ati facut. Adica, sa puneti mana 9i sa mergeti pe varianta
dumneavoastra ca 4 ani, ca 7 ani, dar sa va Tncadrati Tn 2 luni pana cand
Tncep 9colile, pentru ca altfel va dau cuvantul meu de onoare ca pe 15
septembrie, cu orice risc, eu voi fi la dumneata Tn birou 9i voi dorrni cu
oamenii din Greenfield. Apuca-te de treaba pune mana 9i pune in practica
chestiunea asta, fa-te serios 9i apuca te serios de treaba pentru ca nu vei
reu9i. Ne-am dus ca nu numai dumneata ai speciali9tii 9i ai un aparat pe
care vai de capul lui cum e ca se vede cum arata Bucure9tiul. Te rog
frumos, du-te apuca-te de maine 9i umbla pe la por{i sa rezolve asta ca n-
o vei rezolva. iti urez succes Nicule.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea lultana - Roxana
Acum doriti sa interveniti? Dau cuvantul domnului Florin Covaci.

Domnul Consilier Badiu Andrei
Presedintele eram si eu Tnscris la cuvant.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Domnul Badiu mai Tntai era Tnscris la cuvant 9i pe urrna. va rog,

domnul Badiu.

Domnul Consilier Badiu Andrei
sa ma adresez pe de o parte domnului primar, pe de alta parte

locuitorilor din Greenfield. Ma bucurfoarte mult ca am avut parte de un vot
cu apel nominal, ca sa se vada foarte clar cine dore9te sa rezolve
problema de Greenfield 9i cine vrea doar sa faca declaratii politice sau nu
9tiu sa se suie pe subiect. Am ferrna convingere ca nu se va reu9i
transferul pe 4 ani, dar primarul general ne-a garantat ca el va reu9i sa
realizeze acest lucru. Grupul PNL va vota proiectul, a9a cum a fost propus
initial, pentru ca noi chiar ne dorim sa rezolvam problema. Aveti acum
toate mecanismele sa puneti Tn practica ce att spus, respectiv sa luati
pentru 4 ani drumul 9i sa rezolva li problema. Totu9i, nu uitati 9i fara sa fie
foarte bine sa ramana Tnregistrat. Daca nu ve+i reu9i, care va fi forma

neji fara sa ne prezentati nicio
relatati discutii verbale cu

I. Veti avea un mandat
iI 9i prirnim 9i dupa aceea

(

+spuGdumneavoastra de asumarea? N
CII b&hartie. niciun document Tn s.

reprezentanji ai diverse institl
sa solicita+i pentru 4 ani. Haid
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sigur ca sa ne spuneti 9i cum, dar daca nu se realizeaza acest lucru, ce
formula gasi Ti?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Domnul Covaci va invit sa luati cuvantul.

Domnul consilier Covaci Florin
Buna ziua, multumesc frumos ca mi-aji permis sa vorbesc doamna

pre9edinta. Cumva am ajuns Tn aceasta situajie dupa multe luni Tn care au
fost zeci, daca nu chiar sute de ore de discutii cu toate parjile implicate.
Domnule primar, a9 dori din partea dumneavoastra sa raspundeti Ia o
singura Tntrebare. Avand in vedere ca cumva Tn cadrul 9edintei ne ducem
intro directie de suport pentru proiectul dumneavoastra, lucru care ma
bucura, evident. Considera li ca este Tn regula ca un proiect de asemenea
complexitate, de asemenea sensibilitate, care uitati ca starne9te proteste,
starne9te reac+ii din jurul locuitorilor. sa fie supus atentiei consiliului cu o
ora Tnainte de Tnceperea 9edin jei? Chiar dumneavoastra ati spus ca este
un proiect de consens, Este un proiect de consens. Un proiect de consens
are nevoie Tn cazul acesta de 2/3 9i de acordul tuturor grupurilor politice.
Noi acum e posibil Tn aceasta zi sa tran9am cele 2 segmente de drum
forestier. Este doar prima etapa din cele 2. va rog frumos ca pentru
urmatoarea etapa, daca totul este Tn regula 9i se confirrna punctul
durnneavoastra de vedere, pentru ca este punctul dumneavoastra de
vedere pe care I-ati solicitat 9i cu care a+i insistat aceasta opjiune de 4 ani.
Daca totul merge bine, va rog frumos ca pentru etapa II de fond forestier
sa nu avem o situatie similara. Am convocat Comisia de Patrimoniu si in
acela9i timp s-a decis deschiderea 9edin+ei principale. Am invitat mai multi
participanji. Am invitat mai multi participanti de la diverse directii sa
raspunda la Tntrebarile locuitorilor, ma scuzati consilierilor, nu locuitorilor,
ca nu erau Tn comisie si cu toate astea, am Tnchis sedinta Comisiei de
Patrirnoniu, pentru a muta dezbaterea Tn plenul Consiliului, asa cum am
agreat cu colegii din Comisie. Nu voi mai merge pe aceasta linie, avand
in vedere ca s-a dezbatut suficient, dar, rugamintea mea pentru proiecte,
in general, nu numai acest proiect sau nu numai etapa a 2-a a acestui
proiect, proiecte complexe, care implica 9i minister 9i autoritati 9i toate
grupurile politice. va rog frumos sa faceji convocarile 9i proiectele sa fie
puse pe ordinea de zi inca de la convocare. Daca vreti sa-mi raspundeti,
vi rnul+umesc, daca nu, apreciez oricum concursul dumneavoastra.
Multumesc!

(

+R
lsorl>Domnul Primar General IV

i- ani

ea de zi, proiecte care
1, am Tncercat sa pun pe

dum am avut semnalul Tnord in
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momentul Tn care am convocat acum 5 zile aceasta sedinta, semnalele
erau ca acest proiect nu trece. §i atunci nu am vrut sa pun partidele Tn
pozitia sa se exprime pe un subiect ireconciliabil, pentru ca apoi sa fie mult
mai greu mai tarziu sa se concilieze. Asta a fost motivul pentru care nu
am...la convocare, nu am pus acest proiect pe ordinea de zi.

Doarnna presedinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Doamna consilierul general, Diana Mardarovici. Doamna

Mardarovici, mai doriti sa luati cuvantul?

Doamna consilier Mardarovici Diana
Da, sigur, va muljumesc tare mult! Probabil vreau sa Tntaresc ceea

ce a spus domnul Badiu 9i sa subliniez faptul ca Ti dam dornnului primar
general, nu doar Tn cazul acestui proiect, ci in multe alte proiecte,
Tncrederea 9i sprijinul PNL, grupului de consilieri pe generali PNL, din nou,
in speranta ca va rezolva. Ma alatur cuvintelor domnului Badiu. in
septembrie, ma a9tept ca problema sa fie rezolvata! §i a9 vrea asumarea
domnului primar general, pentru ca la o 9edinta precedenta, a mentionat
asta. Daca nu va fi acceptat proiectul Tn aceasta forma, TI va schimba, a
rnentionat asta Tntr-o 9edin@ precedenta, public 9i sunt convinsa ca e
consemnat Tn procesul-verbal. A9 vrea, din nou, sa ne spuna domnul
prirnar general, ce se va Tntampla, daca nu va fi acceptata a perioada
determinata de 4 ani? Pentru ca eu fmi doresc ca, in septembrie, sa fie
acel drum deschis. Multumesc!

Doamna presedinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
Domnul Valeriu Suhan.

Domnul consilier Suhan Valeriu
Doamna Cantea, va multumesc foarte mult, ati iesit din rolul de

procuror 9i ati intrat Tn rolul de pre§edinte de §edinta! Eu am o Tntrebare,
adresata doamnei Secretar General. Amendamentul PSD a fost votat de
28 de consilieri. Nu vi se pare ca asta e o majoritate?!

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Buna ziua, domnule consilier §uhan! Da, este o majoritate, dar

amendamentele au acela9i cvorum ca §i cvorumul proiectul proiectelor de
hotarari, pe cale de consecinta, era necesar un volum de 2/3 9i la
amendament .
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precizati 9i mie articolul din Codul administrativ ca sa ma pot documenta
9i sa-mi pot completa cuno9tintele. Slgur, nu neaparat acum...

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Sigur, sigur! Dar. ..

Domnul consilier Suhan Valeriu
Multumesc, sarut–mana!

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Multumesc si eu!

Doamna pre9edinte de 9edin$ Cantea luliana Roxana
Domnule primar general!

Domnul Primar General Nicu$or DAN
Da. Fata de aceste solicitari de a rezolva situa jia pana Tn septembrie,

eu o sa fac ce tine de mine, in sensul ca, acest proiect. ..In speran+a ca va
fi votat, va fi votat – se va duce Ia prefect, va deveni oficial. voi suna luni
dimineata la Ministerul Mediului, care trebuie sa realizeze proiectul de
hotarare. Voi reveni acolo, ma voi asigura ca, in momentul Tn care va
pleca, ca s-a dus la cele trei institu Iii avizatoare, voi suna 9i acolo, voi
Tncerca sa grabesc acest proces. Dar, evident ca decizia nu e la mine. Voi
face ce !ine de mine pentru a grabi acest proces.

Doamna presedinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Mai sunt alte interventii sau putem sa votam proiectul?

Doamna consilier Mardarovici Diana
Daca-mi permite Ii, inclusiv veti modifica proiectul? Daca veti face tot

ce tine de dumneavoastra, domnule prirnar, veti modifica proiectul, daca
aceste institutii va vor solicita acest lucru?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Evident ca...Haideti sa nu intram pe un taram de ipoteze. sa nu

intram pe un.... Dumneavoastra, in ce calitate vorbiji acum?

Domnul Deaconescu catalin
Cel mai Tnalt rang.
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Domnul Primar General Nicusor DAN
Aceasta 9edinta, cumva are o un regulament de desfa9urare? Acest

Consiliu General are un regulament de functionare?

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
va rog frumos sa ne lasati sa desfa9uram 9edinta astfel...altfel, o sa

rog colegii sa ma ajute, sa faceti lini9te! Dumneavoastra doriti.. .
va rog, domnule primar general, sa continuati!

Domnul Primar General Nicusor DAN
Deci...noi, sper, vom vota un proiect de hotarare, acum, prin care

vom solicita Guvernului Romaniei, transferul pe 4 ani a unor drumuri.
A9a...Este posibil ca, institujiile avizatoare sa solicite clarificari, completari
si feI de feI de lucruri. in functie de fiecare dintre ele, voi actiona Tntr-un feI
sau altul pentru a rezolva aceasta problema.(

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Mul+urnesc acurn supun la vot proiectul...

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnule primar general, ma scuzati spLIneji...cum veti actiona?

Adica toata lumea vrea o garan+ie de la dumneavoastra! Noi 9tim ca n-
aveji, ca o sa zice li a9a vreo 4 ani, o sa ziceji ca “guvernul nu mi 1-a dat”
iar ajunge{i la guvern PSD, PNL, asta e o capcana, noi 9tim, dar lumea va
intreaba, promite+i ceva, spuneti ceva, poate ne Tntoarceti 9i pe noi, ziceti:
Daca 9i voi, PSD, votati proiectul, toata lumea, eu, maine...adica, ce
urmeaza? ca ati spus a9a, ”eu nu pot sa garantez”, deci nu...e clar ca nu
puteti garanta, nu?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Pai, cum pot eu sa raspund ce voi face la ceva ce nu mi se comunica

ce mi se va Tntampla? Adica Ia ce sa raspund?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Pai daca trece proiectul propus de dumneavoastra cu 4 ani.. .

Domnul Primar General Nicusor DAN
E posibil sa vina o adresa 9i care sa spuna ceva... ce va scrie Tn acea

adresa, ca sa 9tiu ce sa raspund?!
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Adica, vi s-a transmis un punct de vedere din partea guvernului, la
proiectul acesta 9i Ia transfer pe 4 ani. Le-al primit?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Am primit trei adrese, una de la Ministerul Dezvoltarii, care nu se

pronun+a 9i doua de la ROMSILVA 9i Garda Forestiera, care nu au
competenTa in acest proces administrativ.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Dar care sunt institutiile...doamna Comanici, ma lasati sa vorbesc si
eu cu domnul specialist...

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Speram, speram...

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
va las eu, domnule Badulescu, va rog...

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna, lisaji-ma in pace, va rog, eu din inima mea! Fiti civilizata,

lasa-ma Doamne iarta-ma, ca vreau sa rezolv o problema ....nu vreau va
ma intreb Ia ce coafor te duci durnneata sa]i faci 9uvi+e? Domnul primar. . .

Doamna presedinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Am zis ca va dau cuvantul, domnule Badulescu...

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Lasati-ma, Doamne iarta-ma!

Doamna pre9edinte de sedin la Cantea luliana Roxana
va suparaji pe mine ca va dau cuvantul?

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Eu pe dumneavoastra n-am cum sa ma supar 250 de ani. §i daca

va vid Tntr-un...din mers sa vin la dumneavoastra.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Atunci, vorbiti mai calm!

Domnul consilier BadulescuKmlia}
ODeci colegii no9tri 9i toatj

care se face vorbire. sa face nd far
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asta a stat! Ci, la garantiile pe care sau contraargumentele pe care
dumneata le furnizezi Tn raport de docurnentele care sunt semnate de
director general §i un ministru. Cum poTi sa spui durnneata ca ceea ce a
venit de la Ministerul Dezvoltarii nu este unul din ministerele care nu au
cu povestea asta!

Domnul Primar General Nicusor DAN
N-am spus asta! Am spus de la Ministerul Dezvoltarii, pe care am

citit-o cu mare atentie 9i care nu vorbe9te de temporar permanent.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Noi vorbim de doua hartii pe care le-am avut Tn Comisia de Mediu,

care ne spun foarle clar ca, in aplicarea legii 199 /2010, nu se poate
vorbi...nu se poate adauga, ma rog, in plus, nu pute li spune ceea ce nu e
prevazut de lege. Legea spune, m-ati Tn+eles ca scrie clar, fir-ar sa fie de
treaba, m-a+i Tn+eles, spune, uita li-va ce spune: privind trecerea unor
drumuri... a cailor ferate. . . . Regia...vizavi. . . Romania...9i spune, consideram
ca legiuitorul nu a prevazut un cadrul legal pentru o transmitere cu caracter
temporar. Direcjia silvica este parte din acest proces? Ca sa injelegem.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Daca aceasta hotarare va fi votata de dumneavoastra, ea va fi

transmisa oficial de catre primaria Municipiului Bucure§ti, catre Ministerul
Mediului. Ministerul Mediului va face un proiect de hotarare de guvern, pe
care iI va trimite spre avizare catre Ministerul Finantelor, Ministerul
Dezvoltarii si Ministerul Justitiei. Daca aceste trei ministere vor da un aviz
favorabil, proiectul de hotarare se va aduce Tn guvern 9i guvernul se va
pronunta asupra lui. Asta este circuitul. Cele 2 adrese Ia care
dumneavoastra faceti referire, deci sunt trei adrese, una de la Ministerul
Dezvoltarii, care nu vorbe§te de temporar permanent Pi doua adrese de la
doua institutii care nu sunt in acest proces, Garda forestiera 9i
ROMSILVA.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Ma rog, asta este! Am in+eles! Bine!

Doamna pre9edtnte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Domnul Suhan!



Doamna pre9edinte de 9edin;a Cantea luliana Roxana
Domnul Suhan!

Domnul consilier Suhan Valeriu
Da, multumesc. doamna Cantea. O intrebare foarte concreta, care

poate sa-I scoata eventual pe domnul Nicu9or Dan, din acest marasm al
dumnealui...Ca nu §tie ce o sa se Tntample! Domnule Nicu9or Dan, mai
exista o a Ill-a porjiune, care trebuie scoasa din fondul forestier 9i pentru
care noi, primaria, Consiliul General de fapt, ar trebui sa facem ni9te
demersuri. cand aveji de gand sa Ie faceji? Cu termen, precis?

Domnul Primar General Nicusor DAN
A9a cum ne-a spus, pe acest aI Ill-lea segment, institutia

competenta este Garda Forestiera, pentru ca el este sub o anumita
suprafata prevazuta Tn acte normative. Garda Forestiera ne-a spus ca
putem sa facem acest demers, dupa ce avem Tn proprietate cele doua
segmente de drum.

(

Domnul consilier Suhan Valeriu
Domnule, v-am Tntrebat precis! Daca acest proiect de hotarare, a9a

cum iI dori li durnneavoastra, ciuntit, din punct de vedere logic...daca
trece... in cat timp demaraji demersurile pentru a Ill-a portiune? E simplu
de raspuns. Nu va mai tot codi Ii, atat!

Domnul Primar General Nicusor DAN
Pai v-am raspuns... in ziua imediat urmatoare ce se da hotararea de

g Live rn .

Domnul consilier Suhan Valeriu
Presupunand ca astazi trece acest proiect de hotarare, in cat timp

demarati demersurile pentru cea de a Ill-a porjiune?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Am raspuns: imediat ce avem hotararea de guvern, actionam! Pana

nu avem hotararea de guvern, nu putem sa acjionarn!

Domnul consilier Suhan Valeriu
Da...e acelasi lucru...absolut...in sfar§it. .. Ok, bine, mersi!

luliana Roxana
de comun acord ca votul sa

faFh'na sed(etar general sa ma ajute 9i del
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Multumesc frumos, doamna pre9edinte! Tnainte de a proceda la votul

proiectului de hotarare, Ii eram datoare domnului consilier general §uhan
cu un raspuns 9i Ti comunic, ca este principiul simetriei actelor. Deci, este
un principiu de drept, peste codul admintstrativ, peste toate celelalte
prevederi .

Trecem la apelul nominal pentru votul pe proiectul de hotarare. ii mai
dau citire? Dar cred ca.. .

Doamna presedinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Nu-i mai dam citire...este proiectul numarul 1...

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Aruxandrei lonut – pentru;
Badiu Andrei – pentru;
Badulescu Aurelian – abtinere;
Bujduveanu Stelian – pentru;
Calentaru Nasi – abtinere:
Cantea luliana-Roxana – pentru ;
Ciceala Ana-Maria – pentru proiect;
Circa Honorius-Edward-Adrian – abtinere:
Comanici Ancuta-Sorina – abtinere:
Covaci Florin – nu voi exercita dreptul de vot;
Davidescu Mariana-Monica – abtinere:
Deaconescu catalin-lonut – pentru;
Doicin Cristian Vasile – abtinere=
Enciu Mihaela – abtinere:
Florescu Adrian Constantin – pentru;
Gram Anamaria Alina – pentru;
Hazarian Constantin – pentru;
Hristudor Sanda – pentru;
lonescu Andrei-George – pentru;
lordanescu Anghel – ab+inere;
Mardarovici Diana – pentru;
Maxim Marius-Catalin – abtinere;
Melciu Florin – pentru;
Milea Dan – pentru;
Militaru Marian catalin – pentru;
Mitu Razvan Aurel – pent
Moraru Adrian Fla'

veverije pentru
eta este Tngrijorata de arlcl,
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Muresan Manuela –
legalitate;

Necula Valentin – pentru
Nicolaie George - pentru
Nicorescu Nicorel – pentru
Olteanu Cristian Marian – abtinere
Pavel Marius Adrian – abtinere
Petre §tefania – pentru
Petrescu Liliana Natalia Adela – abtinere
Podar Marian Vasile – pentru
Purcarea Sorin – pentru
Raiciu Anca Daniela – abtinere
Rau Gabriel – pentru
Rigu Andrei Daniel – pentru, dar colegi de la pSD unde este

interesul locuitorilor Greenfield, de ce votati abtinere?
sandulescu Nina – abtinere
Sebe Razvan Nicolae – pentru Tn interesul locuitorilor Greenfield
Smighelschi Cosmln Victor – pentru
Socolovici Razvan Mihai – pentru
Stoica loana – abtinere
Stofor §tefan Radu – pentru
§erban Luminita Gabriela – pentru
Suhan Valeriu Nicolae – abtinere
Tomescu Horia – pentru
Tudor Mirona – abtinere
Vigheciu Adrian Nicolae – abtinere
Vi9an Horia Alexandru – pentru

pent ru , vot pe oportunitate , con9tiinta SI
I

Multumesc
Cu 33 de voturi pentru, 17 abjineri, 0 impotriva, proiectul nu a

fost adoptat.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Daca Tmi permiteti 9i mie, va rog frumos, doamna secretar general,

9titi ca pe langa mai multe preocupari intelectuale ale mele ramane dreptul
marea mea iubire, va rog frumos, sa ave Ii in vedere ca dreptul Tn materia
dreptului public, simetria nu se aplica 9i va rog Tn acest sens ca mi-am
adus aminte din discu{iile care le aveam seara Tn Covasna cu profesorul
Dorneanu sa cititi Decizia 147 din 2007 si Decizia 731 din 2012 si sa nu
mai aplicati dumneavoastra princidA_\knetriei Tn materia dreptului public.
Noi suntem aici sub egida/®a/qi}qblic, prin ramura dreptului

va mai dau eu pe whatsuppva multumesc dO
Ft
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Multumesc fru mos.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Dar ce ati facut, ca nu ati votat nici amendamentul, n-ati votat nici

proiectul?

Doamna presedinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Domnul Valentin Necula aji cerut cuvantul. In regula

Domnul consilier Badiu Andrei
Am solicitat 9i eu cuvantul, doamna pre9edinta, Andrei Badiu.

I Doamna pre9edinte de §edin+a Cantea luliana-Roxana
va rog, va rog, dornnule Badiu.

Domnul consilier Badiu Andrei
Vedeti domnule primar, cum consensul asta trebuie sa funcjioneze

din 2 parIi. in toata discutia asta nu pot sa constat decat ca dumneavoastra
nu ati dat aplicare consensului, aji intrat Tntr-o contradicjie sau Tntr-o
dezbatere, Tntr-o negociere cu legea, cu alte institujii, creem du9mani
imaginari, Tnraim populatia, profitam doar de dorinta unor oameni care nu
Tnteleg, sa spun, aspecte legale manaji de dorinja de a proteja padurea 9i
copacii 9i creem o problema 9i un haos pentru atatea mii de oameni. Eu
va rog pentru 9edinja viitoare sa va reconsideraji pozitia 9i sa cedati,
pentru ca despre asta e vorba, sa cedati 9i dumneavoastra 9i sa mergem
pe un proiect care sa respecte prevederile legale.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Care este prevederea legala Tncalcata, domnul consilier?

Domnul consilier Badiu Andrei
V-au spus atat de multe institutii, v-au spus..

Domnul Primar General Nicusor DAN
Care este prevederea legala Tncalcata, domnul consilier?

Domnul consilier Badiu Andrei
Vreti sa adaugati Ia lege, sa for{ati dumneavoastra pe principiul cine

poate mai mult, poate 9i mai putj}4€irIQ#)iu pe care it cunoa9tern de cand
discutam aspecte legate de u/gibb}tM.jtqi sa adaugaji la lege, ori nu se
poate la infinit treaba asta,/WIfe sWiCk,?tati 9i dumneavoastra, sunt

)k-

la::/
76



800 m2 de padure. Nu vrea nimeni sa taiem Carpa+ii, sa defri9am Carpajii
nu suntem partizanii mafiei lemnului. Nu ne mai puneji in ni9te situa Iii de
astea Tn care efectiv intram Tntr-un conflict pe care noi nu ni-I dorim. Nu
vreau sa spun mai multe, pentru ca probabil vom proroga discutia pentru
sedinta urmatoare

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Domnul Andrei Rigu.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Da, multumesc, ma adresez locuitorilor din cartierul Greenfield. USR

a propus primul protect care sa deblocheze aceasta situatie 9i mereu am
militat pentru a se pune pe ordinea de zi orice proiect care deblocheaza.
Am votat 9i acum pentru a face un pas in vederea deblocarii situa+iei, dar
dupa cum ati putut sa vedeti 9i dumneavoastra din sala, de acasa PSD s-
a abjinut, de9i parea ca voteaza, acum va e mai clar cum stau lucrurile.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna Comanici rna lisa Ii pe mine?
Deci credeti ma ca mi-e ru§ine de ru9inea mea, ca intru Tn polemica

cu pantaloni scurti cu domnul Rigu, crede li ma, mi-e ru9ine. Este 9i jurist
mi-e ru9ine, o cunosc pe mama dunmealui, o femeie extraordinara, mi-e
ru9ine efectiv ca vine 9i spune acest lucru. Toata lurnea dezbate cu
argurnente juridice 9i dumneata, ce crezi ca uite ca nu a ie9it, crezi ca ma
doare? Ma duc eu la cet de la Greenfield sa le explic din nou de ce nu
putem sa votam a9a 9i sa 9tii ca nu am nimic de ca9tigat decat dan9ii au
de pierdut. Vezi !i de treaba durnitale nu sa vorbe9ti, dar daca tot suntem
in aceasta 9edinla, de ce nu vreti sa Tncercam varianta, stirna+i colegi,
pentru ca vorbim tot de consens, cea fara 4 ani, de ce nu vreti sa facem
asta? Uite, suspendam 9edin Ia asta, venim toti, convocam una in sistem
hybrid, venim to+i acurn la primarie, chemam speciali9tii, ma duc eu 9i iau
secretarii de la fiecare minister 9i Ti pun la masa langa dumneata Nicule 9i
le discutam astazi, nu plecam de aici pana nu o lamurim. Sunteti de acord?
Poate te face atent, raspunzi Ia asta. Haideti daca tot vreti sa rezolvam.
Nu mai faceti declaratii, hai sa facem administratie ca n-am facut nimic
Vin atalia oarneni 9i spun, dar ce i cu tine, vorbesc, durnneata te balai in
scaun

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Hazarian

esc frumos, voiam sa le
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din partea Partidului National Liberal au votat atat amendamentul cat 9i
proiectul 9i am facut tot ceea ce tinea de noi pentru ca acest blocaj sa se
rezolve cat mai repede. Ne-am facut datoria. Muljumesc.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana-Roxana
Doamna Diana Mardarovici.

Doamna consilier Mardarovici Diana
in momentul Tn care domnul Primar general a spus ca el 9tie ca

exista consens, nu 9tiu, am avut o speranta ca vorbirn despre acela9i
lucru. Definitia de consens pe care o avem este una general acceptata.
Nu e prima oara cand avem definitii diferite pentru ni9te cuvinte din
vocabularul comun. Consens, care e datoria primarului sa-I gaseasca, nu
o sa negociem noi grupurile Tntre noi Tnseamna 2/3, in mod evident,
consens pe varianta domnului primar nu exista ca altfel n-am fi in situajia
in care nu atrecut proiectul. Domnule Primar general, un primar este cel
care obtine consens, va rog pentru locuitorii din Greenfield sa depune Ti
toate diligenjele pentru a ob+ine consens pe un proiect pentru Greenfield.
Mu ttumesc.

I

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
§i domnul Valentin Necula, va rog.

Domnul consilier Necula Valentin
Multumesc, a9 vrea sa spun ca nu injeleg aceasta abordare a

domnului Badulescu, sa sUm acum, a fost un proiect pe care ati spus ca
TI votati 9i nu I-aji votat. Este 9ocant pentru mine 9i chiar a9 fi vrut 9i am
avut speranta ca se rezolva acum .. . .

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Beji putina apa rece, domnule Necula. §i Tnchideji u9a. Beti pu+ina

apa rece 98 Tnchideji u9a, daca sunte li 9ocat.

Domnul consilier Necula Valentin
Da. Muljurnesc!

Doamna presedinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Badiu?
Pana se hotaraste domnul Badiu, domnul Sebe.

Domnul consilier B
N-am nevoie sa m
denta
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Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Tn regula.
Doamna Comanici, vad ca s-a ’inscris Ia cuvant.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Da. Toata lumea escaladeaza acest rezultat de vot. Au fost

reprezentanti ai ceta+enilor de la Greenfield, care toli care au venit Tn fata
Consiliului General au spus cu to{II ca transfer temporar nu este bine
pentru cetatenii din Greenfield. Adica, cu alte cuvinte, ceea ce noi am
propus astazi, ca 9i amendament, venea Tn sprijinul 9i era perfect de acord
cu ceea ce T§i doreau locuitorii din Greenfield. Daca reprezentanjii din
cartierul Greenfield, dupa ce se Tntalnesc sau cum hotarasc dumnealor,
spun 9i vin la toata lumea, inclusiv noua, ca transferul pe 4 ani, sau pe 3,
sau pe anumit termen, Ti multume9te, noi vom vota a9a cum solicita
cetatenii din Greenfield. Cu orice feI de risc. Dar noi astazi, cand toti cei 5,
6 sau care au fost Tn fata Consiliului General in sala, au spus toti Ia unison
ca un transfer pe o perioada, pe un termen, pe anumit termen, nu le
rezolva problema 9i au 9i venit cu justificari, 9i legale 9i nu nurnai, 9i
personale, 9i cu situatia, explicand foarte clar situatia de acolo 9i s-a tras
concluzia ca nu este bun sa transferam pe un anumit terrnen 9i dumnealor
acum ajung la concluzia, pentru consens, dar not vrem sa fim in consens
si cu locuitorii din Greenfield. Odata cu noi, in Consiliul General, cele 4
partide, dar 9i cu locuitorii din Greenfield. §i daca exista consens de sus
pana jos, Tmpreuna cu cetajenii din Greenfield, noi, consilierii generali
PSD, vom vota inclusiv pe 4 ani. §i domnule primar general, daca am fi
discutat 9i am fi 9tiut ca intraji azi cu acest proiect, am fi discutat noi cu
cetatenii din Greenfield 9i poate am fi reu9it noi, astazi, sa avem un
consens de sus pana jos. Nu mai spune li ca noi, de la PSD, n-am vrut 9i
ca voiati sa rezolvaji problema. Da, am spus 9i dinainte, votam orice feI de
proiect, pentru transfer definitiv. Acuma spuneji ca e bine, toata lurnea
voteaza 9i pe 4 ani. Daca locuitorii din Greenfield, acum, chemaji-i acum,
ca sunt in sala 9i ne spun a9a: domnule, ca sa ne rezolvati problema, noi
suntem de acord chiar 9i pe 4 ani, convocati maine o alta 9edinta de
Consiliu General, extraordinara de Tndata, intrati din nou cu proiectul de 4
ani si iI votam maine sau acum, imediat.

Cum ap fi putut, am fi putut noi sa votam Tmpotriva oamenilor, a
reprezentantilor pe care i-au trimis Tn faR 9i au spus toli ca nu e bine
transfer pe un anumit termen. Haideti sa nu mai, haideji sa rezolvam
problema acum. Dupa 9edinta)au maine sau luni. Oi noi votam pe 4 ani,
pe 3, pe 2, cum hotarati du,P{adjDda${{$$u locuitorii din Greenfield. ii aveTi
acolo?

\
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Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Da, doamna Comanici. sa-i lasam pe domnul Diaconescu, liderul

din Greenfield, doriti pe patru ani? Dar va rog raspuns scurt, nu iar 10
minute

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Foarte scurt Pi sa ne spune acum sa auzim. §i daca este, data

viitoare, urmatorul proiect, cu orice feI de risc, dar pentru dumnealor
trecem peste ceea ce noi 9tim deja, 9i 9tim 9i finalul 9i votam cum vor
cetajenit de la Greenfield. sa ne spuna acurn domnul Diaconescu.

Domnul Diaconescu catalin – reprezentant Greenfield
Puneti o presiune extraordinar de mare pe umerii mei. De9i reprezint

cu dernnitate comunitatea, nu pot sa spun ca Tmi doresc ceva ce e contrar
principiilor mele. Dar avand Tn vedere ca, din perspectiva Tn care ne aflam,
blocajul este iminent 9i, totodata, consider ca, tot din punctul meu de
vedere, autoritatea locala a e9uat Tn acest moment, pentru noi, ca cetateni .
O spun cu toata responsabilitatea, este o e9uare a autoritatii locale. Cu
toate astea, Tmi asum faptul ca fmi doresc, totu9i, sa deschidem acea
bariera. §i personal consider ca orice demers este binevenit, a9a cum am
spus 9i la Tnceput. Dar sper ca acel demers pe care dori{i sa iI inijiati,
domnule primar general, se va Tntoarce cu un rezultat. Eu, personal, 9tiu
ca un transfer pe 4 ani, daca s-ar accepta 9i ar fi validat de toate
ministerele si s-ar emite o hotarare de Guvern, terenul acela ar ramane tot
la primarie, nu I-ar mai ’intoarce nirneni Tnapoi. Eu §tiu lucrul asta, dar ce e
important sa re+inem este ca nu trebuie sa va bateji joc de soarta
locuitorilor, trebuie sa duceji acest demers pana la capat. A9a ca, daca
dumneavoastra consideraji ca o sa puteji duce acest demers pana la
capat, cu un proiect pe 4 ani 9i va asumaji faptul ca, in cel mai scurt timp,
veji ob jine 9i un rezultat, un singur amendament sunt de acord cu el.
Imediat ce primiti un raspuns de la autoritatile competente, sa reveniti de
Tndata catre Consiliul General, pentru a amenda conform cerintelor
institu+iilor abilitate. Pentru a amenda HCGMB-ul 9i pentru a reveni, in cel
mai scurt timp, cu o noua hotarare de Consiliu General, care sa
deblocheze pe fond situatia. Asta este opinia mea. Sper sa putem ie9i
astfel dintr-un blocaj, evident.

(

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Deci pentru moment sunteti de acord 9i cu un proiect pe 4 ani, numai

ca lucrurile sa mearga Tnainte.



Doamna pre9edinte de sedinla Cantea luliana-Roxana
Multumesc pentru raspuns!

Domnul Diaconescu catalin – reprezentant Greenfield
Muljumesc 9i eu!

Doamna presedinte de 9edin A Cantea luliana-Roxana
Acesta a fost proiectul Greenfield.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
va rog sa stabiliji noua 9edin R a Consiliului General cu punctul asta.

va rog frumos, aici, in plen, sa puneji in aplicare mandatul pe care vi I-au
dat domnii de la Greenfield acum. cand va fi sedinta cu 4 ani? c;and o veti
convoca?(

Domnul Prirnar General Nicusor DAN
Daca sunteji de acord, putem sa facem o 9edin la de Tndata.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
cand vreti dumneavoastra.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Imediat dupa ce se termini aceasta 9edinta. Nu putem Tnainte, dar

imediat dupa 9edin+a asta, putem sa facem, daca vreti.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Da. va rog frumos. sa pregateasca aparatul toate cele necesare Tn

vederea sedintei .
(

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Muljumesc! va rog frumos sa Tnaintam cu 9edinja, mai ales ca

in+eleg ca va mai urma inca o 9edinta pe acest proiect.
A9adar, va rog frumos sa Tnchidem pentru moment discu+ia

Greenfield 9i sa trecem la celelalte proiecte de pe ordinea de zi.
Multumesc mult §i Tnainte de a da citire punctului nurnarul 2 de pe

ordinea de zi. vreau sa fac mentiunea ca am invitat la sedinta toate
persoanele care fie au semnat un raport de specialitate, fie reprezinta o
subordonata a primariei generale sau este parte dintr-un anurne proiect
care se afla pe ordinea de zi, saJiL41§turi de noi ca sa ne poata raspunde
la Tntrebari 98 noi sa putem y@fill##$pcinta.

Acuma, fmi cer scu#WMa@$J'q mare Tntaaiere 9i nu a fost la
ora 10.00, este Ia ora 2 fa§ 1 gm,@{e, d,ar \>a rog mult, daca nu mai sunteji

;bhp 81



conectati, sa va conectaji, astfel Tncat sa putem avea discujii la feI de utile
9i Tn restul proiectelor.

Asadar, trecem la numarul 2 de pe ordinea de zi, respectiv proiect
de hotarare pentru modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 225/19.04.2018
privind modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 395/2016 9i aprobarea
Studiului de oportunitate „Achizijionare tramvaie 9i echipamente
necesare imbunatalirii transportului public de calitori pe liniile 1 , 10,
21, 25, 32, 40, 41 §i 55“.

va rog, daca aveti intervenjii pe acest proiect.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pe proiect, doamna Cantea.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Domnule Badulescu, va rog.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Initiator primarul general. Domnule prirnar general, injeleg ca firma

de tramvaie chinezeasca de la Arad are o solicitare, in aceea ca
dumneavoastra trebuie sa-i mariti prejul, sa spunem sa reveniji, sa faceji
o ajustare Ia prejurile de pia@, cu 4 9i un pic la suta. Vreau sa ma lamuriji
9i pe mine daca pana aici am in+eles bine, ca dupa aceea vreau sa intru
pe fond, chirurgical.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, este o solicitare de la firma cu care noi suntem Tn contract, de

marire a pretului contractului cu evolutia indicelui statistic najtonal pe
ramura Tn care se Tncadreaza tramvaiele, pentru perioada dintre momentul
in care e oferta lor pe care au depus-o in procesul de achizi+ie publica, au
facut-o, si in momentul Tn care s-a semnat contractul.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Da, Tnteleg, numai ca dumneavoastra 9tili destul de bine ca noi vom

aplica aceasta corec+ie pe o perioada de timp, respectiv 2019 pana Tn
prezent. Sunte{i de acord cu mine?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Nu, nu, nu. Ce facem noi aici, sau Tn fine, ce va propun eu sa faceji

dumneavoastra aici, este sa apli@Wea gta corectie pentru, daca nu ma
Tnsel, vara lui
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Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pai 9i eu ce am spus pana acuma? Acela9i lucru.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Nu, sfarsitul lui 2020 nu este ziua de azi. sfarsitul anului 2020 este

Tnainte de semnarea contractului. Vom aplica o corecjie pentru intarzierea
semnarii contractului.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Nu, noi vom aplica un procent de 4,83 reprezentand fluctua+ia

indicelui pre+ului produc+iei industriale pe perioada 2019-2020, ca a9a
scrle alcl.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Exact, pana aici e corect.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Bun. Deci chestiunea asta se refera la respectivul moment. Dar

acum eu va Tntreb pe dumneavoastra: mie Tn acel moment nu Tmi livrase
nimeni niciun tramvai din cate Tmi aduc eu aminte ori sa aplic o corectie
pe ceva care nu 9tiu daca ... poate Tntre timp, chinezii de la Arad, de la
Astra Arad, reprezenta{i de domnul Blidaru 9i Tn brigada cu domnul Crit,
sustinut de Partidul National Liberal, nu livrau tramvaiele ce faceam?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Nu livrau, nu plateam.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pai sta Ii pu+in 9i atunci mai lamuriji-ma, a9adar, de ce sa achit eu de

aici Tncolo sau de aici Tn viitor 9i pentru aia care mi-a livrat de ce sa aplic
corectia asta.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Corectia se aplica Ia prejul contractului, Tn sensul ca, daca primaria

atribuia corect Tn anul 2019 lui Astra pretul contractului era cel pe care I-a
ofertat, Tntrucat primaria nu a facut asta 9i in timp, timp de un an 9i
jumatate, preturile au evoluat, este dreptul beneficiarului, Tntemeiat pe o
instructiune ANAP, legislatie ter{iara, sa solicite ajustarea costului acestui
contract cu indicele national de statistica

a de cc
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9i cu brigada lui sa le acordati durnneavoastra a9a, sa nu cereti
dumneavoastra, poate ca ar trebui sa ne judecam cum ii daji
dumneavoastra puteti sa ne spuneti consilierilor generali, care e diferenta
in bani ca sa 9tim despre ce vorbim.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, este o diferenta de 42 de milioane de lei fata de suma initiala de

880 milioane de lei.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Am Tnteles bun, deci asa baiatul dumneavoastra ca va aruncat

domnul Marincea, care tocmai a plecat de la SRI 9i cu doamna Traila §i
cu tovara§ul ... ,, ba fa-mi o hartie ca eu sunt de acord sa va aplic corectia
9i asta din bugetul municiptului Bucure9ti, pentru ca la vremea aia in 2019,
firma chinezeasca de tramvaie de la Arad nici nu ca9tigase licitatia

Dar, ma rog, i-am injeles, e o arnenajare, frumos lucrata, o sa mai
aveti dupa aceea, dar nu Tnteleg de ce reluati, dupa aia pe fiecare linie Tn
parte ca aveti o hotarare globala aici dupa care le luati pe toate Tn parte.

De ce ati vizat chestiunea asta?
Nu Tnteleg.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Ca sa raspund Ia prima Tntrebare, spre viziunea dumneavoastra

socialisto comunista, eu cred ca rnunca trebuie platita, da 9i eu cred ca in
acest caz producatorul de tramvaie are dreptate, adica, au evoluat
prejurile Tn intervalul Tn care nu din vina lui, nu i s-a atribuit contractul.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Am Tnteles acum, avand Tn vedere viziunea dumneavoastra,

useristo 9pagarista, daca dumneavoastra m-aji facut pe mine comunist,
eu va fac userist sau 9pagarist, mie nu mi se pare Tn viaja mea 9i Ia cine
ma duc §i le arat hartiile astea nu a existat unul sa vina sa spuna, doamne,
Tti dau din buRa, a9a ca uite, ma gandeam eu ca o sa ma Tntrebe
Badulescu si ca vreau sa-1 fac comunist dar eu nu sunt ca altii de la
dumneata din brigada sa rna duc la instanta ca asta e, ca eu apreciez
munca oamenilor. Bravo, mai Nicule, bai, ce mandru sunt de tine!

va felicit sa fiti sanatos §i sa apreciezi de aici Tncolo, tot apa, mai
ales ca poate scapam definitiv de aprecierea asta a durnitale.

Multumesc!



Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Mie nu-mi merge, sigur ca daca nici n-are cum sa nu.
Propunerea asta 9pagarista nu o votez.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Nu votati? Adica deloc.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Adica nu votez cu nu, nu votez deloc. Votez doamna “impotriva“,

un exerci liu de logica.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Deci vota{i Trnpotriva.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pai normal.

Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
Domnul voteaza pentru la caminele groazei, in schimb.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog, suntem Tn procedura de vot. §i va rog sa vota+i, doamna

Enciu, doamna Petrescu, doamna Luminita Serban, domnul Constantin
Hazarian, doamna Mirona Tudor si doamna Enciu Mihaela

Domnul Constantin Hazarian §i domnul Anghel lordanescu.
va rog sa finalizati procedura de vot, doamna Davidescu 9i doamna

Daca doriti sa votati domnul lordanescu si doamna Tudor. Daca ne
Enciu

auziti, daca sunteti Tn sedinta.

Doamna Consilier Tudor Mirona
Buna ziua am votat, va rog mult sa verificati, muljumesc.
Am votat “abtinere”.

Domnul Consilier lordanescu Anqhel
“abtinere“

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Cu 30 voturi pentru, 16 abjineri, 6 voturi impotriva, proiectul de

hotirare a fost adoptat. zrxb

Menjiune: Rezultaty+\Mta(,ViihItui este: 30 de voturi pentru, 15
abjineri, d voturi Tmpot@+ottM.:orm fi9ei de vot generata de
platforma online de #id<oej}nferihla \Webex adunate cu voturile
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exprimate verbal de catre domnii consilieri generali Badulescu
Aurelian 9i lordanescu Anghel).

Numarul 3 pe ordinea de zi – proiect de hotarare
privind modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 692/18.10.2018 privind
aprobarea proiectului “Modernizarea 9i dotarea liniei de tramvai nr.
1 “ 9i a cheltuielilor legate de proiect.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Deci 12 tramvaie, in 2018 tot firma chinezeasca de la Arad era de

trebuie sa-i dam diferenta sa ii corectia?
Uitaji firma chinezeasca Wingham Tn Marat. in 2018 9tiaji

dumneavoastra ca ca9tiga ei atunci. Nu?

Domnul Primar General Nicusor DAN
E acela9i proiect, numai ca e vorba de aceea9i investi jie, numai ca

aceasta investitie a avut din partea Consiliul General doua acte
administrative, una a fost aprobarea studiului de oportunitate care a fost
obiectul punctului 2 9i Tn al doilea rand a avut aprobarea implementarii
acestui proiect 9i sunt proiectele nr. 3, nr. 4, nr. 5, nr.6, nr.7, nr. 8, nr. 9 9i
nr. 10

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Numai ca le-ati dat aici chinezilor de la Arad 6,73% reprezentand

fluctuatiile indicelui preturilor producjiei din anul 2018.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Vi supun la vot proiectul numarul 3 de pe ordinea de zi.
Domnul Honorius Circa, domnul Razvan Sebe, doamna Natalia

Petrescu, domnul Razvan Sebe §i domnut Aurelian Badulescu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Vot “impotriva“

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Razvan Sebe va rog sa votaji.
va rog sa verificaji daca a votat domnul Razvan Sebe, sa 9tirn daca

putem Tnchide procedura de vot?
Cu 29 voturi pentru, 17 abjineri 9i 4 voturi impotriva, proiectul

de hotirare

Numarul 4
C.G.M.B. nr.

'ind modificarea Hotararii
aprobarea proiectului
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“Modernizarea si dotarea liniei de tramvai nr. 10“ si a cheltuielilor
legate de proiect.

Puteti sa votati
Doamna Stoica loana, domnul Nicorel Nicolescu, domnul Valentin

Necula, domnul Adrian Vigheciu 9i domnul Constantin Hazarian, domnul
Marius Pavel, domnul catalin Militaru, domnul catalin Militaru, domnul
Marius Pavel si domnul Aurelian Badulescu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
va rog frumos, faceji ceva sa pot sa votez, nu vreau sa ma tot stigaji

tot timpul ca nu, nu vreau, credeti-ma, am eu .. .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Colegii de la tehnic, va propun sa ie9i Ti pentru 5 secunde din 9edinta

98 sa va reconectati, posibil sa se rezolve.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu vreau sa pierd votul, mai ales pierdeti, mai ales ca chinezii de la

Arad sunt comunisti ca mine.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnule Badulescu ... ... ... ...

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Chinezii comuni9ti de la Arad, se uita Ia mine direct la Beijing.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea lultana Roxana
Domnule Badulescu, daca nu doriti sa va reconectati, eu am vazut

ca sunteti Tn primarie, puteji sa veni li aici, sa votaji verbal din prima barIca.
Bun, deci cum vota li la acest proiect?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
in primul rand, eu daca eu sunt in primarie e grav, inseamna ca

sunteti foarte prost informati daca reu9esc sa ma multiplic sunt foarte
9mecher, deci chinezii reu9esc sa faca cu tehnologia 5G.

Votez “Tmpotriva“.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumesc, Tnchidem procedura de vot.

2 voturi Tmpotriva, proiectulCu 28 voturi pentru, Hall
qjde hotarare a fost adop1 ++

F
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Punctul numarul 5 - Proiect de hotarare privind modificarea
Hotararii C.G.M.B. nr. 742/30.10.2018 privind aprobarea proiectului
“Modernizarea si dotarea liniei de tramvai nr. 21“ si a cheltuielilor
legate de proiect.

stam pujin ca sa se reconecteze 9i dornnul Badulescu. A9a, acum
va rog sa.... bun, s-a reconectat. Multumesc. va spun la vot proiectul
numarul 5 de pe ordinea de zi.

Domnul Stelian Bujduveanu, domnul Marius Pavel, domnul Melciu
Florin va rog sa votaji, doamna Sanda Hristudor, domnul §tefan Stofor,
domnul Constantin Hazarian. Haideti va rog sa votati. Acum sa va strig pe
toti 55 de fiecare data. Domnul Stefan Stofor, domnul Marius Pavel,
domnul Constantin Hazarian, domnul Adrian Vigheciu.

Domnul Consilier Pavel Marius
Doamna pre9edinte, dar ati dori sa sta Ii pe scaunul aIa?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Deci va rog sa votati proiectul numarul 5 de pe ordinea de zi. Domnul

Hazarian si domnul Stofor
Procedura de vot
Avem 28 de voturi pentru, 19 abjineri, 1 vot Tmpotriva. Proiectul

a fost adoptat.

Mergem mai departe, numarul 6. Proiect de hotarare privind
modificarea hotararii CGMB numarul 743 din 30.10.2018 privind
aprobarea proiectului modernizarea 9i dotarea liniei de tramvai
numirul 25 9i a cheltuielilor legate de proiect.

va rog sa deschideti votul. Aici suntem la numarul 6, va rog sa
supuneji la vot proiectul numarul 6. Puteti sa votaji. Domnul Covaci,
dornnul Nicolae, domnul Necula, domnul Rigu, doamna Enciu, domnul
Melciu, domnul Vighectu.

Doamna Consilier Enciu Mihaela
Abjinere, va rog.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Doamna Enciu? A doamna Enciu a votat, ma scuzati, am consemnat

abtinere. Domnul Purcarea suntem Tn procedura de vot la punctul numarul
6. Haideti va rog sa votati ca sa putem.

Bun, avem 27 de voturipntu 18 abjineri cu objinerea doamnei
Enciu 9i 2 voturi impotriyikPFoi&M.nu a fost adoptat.:r a-1\k I



Mergem mai departe la punctul numarul 7. Numai putin, se dore9te
o verificare. Este posibil sa fi anun jat gre9it votul. Buna a fost a fost
imediat, imediat a fost... Cine a vorbit?

Domnul Consilier Podar Marian - Vasile
O dar sunt pentru Tmi cer scuze. Mi s-a deconectat.

Domnul Consilier lonescu Andrei - George
§i lonescu pentru 9i Ia mine s-a deconectat.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
in regula, trecem mai departe la proiectul numarul 7 de pe ordinea

de zi, proiect de hotarare privind modificarea hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti, numarul 740 din 30.10.2018.
Aprobarea privind aprobarea proiectului modernizarea 9i dotarea
liniei de tramvai numarul 32 9i a cheltuielilor legate de proiect.

Aici, daca aveti interventii, stam la numarul 7, da linia de tramvai 32
Daca nu, va rog sa supuneti la vot. Domnul Covaci 9i domnul Olteanu si
doamna Comanici, domnul Bujduveanu, doamna Davidescu, domnul
Moraru 9i doamna Comanici, proiectul numarul 7 de pe ordinea de zi.

Putem Tnchide procedura de vot cu 29 de voturi pentru, 19 abtineri
9i 2 voturi Tmpotriva. Proiectul a fost adoptat.

Mergem mai departe la punctul numarul 8.
Proiect de hotarare privind modificarea hotararii CGMB

numarul 640 din 26.09.2018, privind aprobarea proiectului,
modernizarea si dotarea liniei de tramvai numarul 40 si a cheltuielilor
legate de proiect. Nu avem Tnscrieri la cuvant, va rog sa supuneti la vot
proiectul numarul 8 de pe ordinea de zi. Domnul Rigu, doamna Comanici,
domnul §uhan, doamna Enciu, doamna Davidescu.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Da doamna ce doriti?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
sa exprimati opjiunea de vot, domnule §uhan, nu suntem la punctul

numarul 8.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Aveji putina rabdare doamna, gandesc.

Doamna Presedintl
va rog, va rog, ma

Juliana - Roxana
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Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Nu stiu cat de mult va bucurati. sa faceti si dumneavoastra acelasi

lucru

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Si doamna Davidescu.

Doamna Consilier Davidescu Monica
Am votat abjinere, nu mi-a aparut acum votul. va rog sa ma iertati.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumesc mult. Tnchidem procedura de vot. Avem 30 de voturi

pentru, 18 abjineri 9i 2 voturi Tmpotriva, proiectul a fost adoptat.
(

Numarul 9 - proiect de hotarare privind modificarea Hotararii
C.G.M.B. numarul 741 din 30.10.2018 privind aprobarea proiectului
modernizarea si dotarea liniei de tramvai numarul 41 si a cheltuielilor
legate de proiect. Nu avem interventii, va rog sa supuneti la vot proiectul
numarul 9 de pe ordinea de zi.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pai n-avem ca tot cu chinezii de la Arad...tot..nu stiu.. .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Am consemnat si votul doamnei Monica Davidescu din chat, voteaza

abtinere
Domnul lordanescu, domnul Suhan si domnul Purcarea.

Domnul Consilier lordanescu Anqhel
Am votat abtinere

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumesc. Putem Tnchide procedura de vot. Avem 29 de voturi

pentru, abjinere 18 + 2 verbale 20 de voturi 9i Tmpotriva 2 voturi,
proiectul a fost adoptat.

Menjiune: Rezultatul final al votului este: 29 de voturi pentru, 19
abjineri, 2 voturi Tmpotriva (voturi conform fi9ei de vot generata de
platforma online de videoconferinla Webex adunate cu votul
exprimat verbal de catre cb)mou.I consilier general lordanescu
Anghel). //+. o '''J ;,~'."
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Mergem mai departe la numarul 10 - Proiect de hotarare privind
modificarea Hotararii C.G.M.B. numarul 576 din 06.09.2018 privind
aprobarea proiectului modernizarea 9i dotarea liniei de tramvai
numarul 55 9i a cheltuielilor legate de proiect.

va rog sa supune li la vot proiectul numarul 10 de pe ordinea de zi.
Domnul Covaci 9i domnul Rigu, domnul Hazarian 9i domnul Andrei
lonescu. in desfa9urare domnul Necula, domnul Tomescu. va rog sa
finalizati procedura de vot. Domnul lonescu 9i dornnul §uhan.

Avem 29 de voturi pentru, 19 abjineri 9i 2 voturi Tmpotriva,
proiectul a fost adoptat.

Numarul 11 de pe ordinea de zi - proiect de hotarare pentru
modificarea Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure§ti,
numarul 376 din data de 24.11.2016 privind aprobarea indicatorilor
tehnico-economici a devizului general pe proiect 9i a devizelor
generale pe contracte pentru proiectul finalizarea stajiei de epurare
Glina reabilitarea principalelor colectoare de canalizare 9i a
Canalului colector Dambovija Caseta, in municipiul Bucure9ti - etapa
II, modificata prin Hotararea Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti numarul 691 din data de 18.12.2019, prin Hotirarea
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti numarul 369 din
07.09.2020, prin Hotararea Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti numarul 131 din data de 02.06.2021 9i prin Hotararea
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti numarul 329 din
29.06.2022.

r

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pe proiect, va rog.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog, domnule Badulescu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Grupul PSD, domnule Nicu9or Dan, are o Tntrebare, avand in vedere

speculatiile de presa, cum ca din anturajul durnneavoastra ar face parte
firme care T9i pun umarul la finalizarea acestui proiect, a9 vrea pentru a
clarifica acest lucru 9i a vota Tn consecinta sa ne daji asigurari ca nu sunteti
implicat 9i ca persoana de care face vorbire presa nu se afla Tn anturajul
dumneavoastra 9i nu v-ati exercitat nicio clipa autoritatea ca dansa sa
prirneasca vreun avantaj Tn acest proieQt. va multumesc.



Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pai de ce nu raspundeti, domne? Nu e9ti transparent sau nu-+i place

ce spune presa?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Supun la vot proiectul numarul 11.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
E urat sa vorbeasca unu cu dumneata Pi sa nu raspunzi. Vezi cand

nu-g place cum e?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Ne aflam Tn procedura de vot.

I

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu vom vota niciodata astfel de amenajari. Ru9ine sa Ii He, Nicu9or.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Doamna Petrescu. Domnul Melciu. Domnul Stofor. Domnul Sebe.

Doamna Petrescu. Domnul Bujduveanu. Domnul Moraru. Domnul Rau.
Domnul Smighelschi. Domnul Covaci 9i domnul Anghel lordanescu.

Domnul Consilier lordanescu Anqhel
lordanescu abtinere. Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Am consemnat, putem Tnchide. Nu. Muljumesc, Tnchidem procedura

de vot. 31 de voturi pentru, 15 abjineri 9i 3 voturi impotriva, proiectul
a fost adoptat.

Numarul 12 - proiect de hotarare pentru modificarea anexei la
H.C.G.M.B. numarul 603 din 26.09.2018 privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici aferenti obiectivului de investitii
Penetratie Prelungirea Ghencea Domne9ti 9i Supralargire Bulevardul
Ghencea, intre strada Bra9ov 9i terminal tramvai 41, modificata prin
H.C.G.M.B. numarul 525 din 29.09.2022.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
O intrebare pentru initiator. Domnule Nicu9or, in 29.09.2022 a+i mai

facut o dat? chestiun.ea. ac pasta,., JW=:Nunpti bvcu.re9tenilor care ne_-
au votat 9i ne-au trimis aicef@..EU#id&,*9i periodic dumneavoastra
reveniti doar a9a asupra ace#'tor.,c'h9Ftlu tH, dtJ\,,prelungirea Ghencea doar
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pentru retorica, pentru a ramane Tn discurs faptul ca cica v-a+i ocupa sau
de ce...uite din 2022, iar ati venit acum, suntem Tn 2023, iar vorbim de
aceea9i de aprobarea indicatorilor tehnico-economici. va rog sa
raspundeji, asta n-are legatura cu Glina, deci puteti sa raspundeji, ca
alcea na.. .

Domnul Primar General Nicusor DAN
Obiectul acestui proiect de hotarare Tl constituie separarea lucrarii

din Prelungirea Ghencea Tn tronsoanele 1 9i 2 care sunt contractate cu
Trustul de cladiri Metropolitane 9i restul sectoarelor 3, 4, linia de tramvai
si acel...acea parcare de la capatul lucrarii pe care in urma
acestui...acestei hotarari de Consiliu General putern sa o scoatem Tn
achizitie pe... in extern, asta e raspunsul la Tntrebare 9i doresc sa fac un
amendament. Se Tnlocuie§te anexa la proiectul de hotarare cu valorile
modificate conform devizului general transmis de Compania Municipala
Energetica Servicii S. A. prin numarul 8947 din 27.07.2023, Tnregistrata la
Directia Generala Investitii cu numarul 127452 pe 27.07.2023, care v-a
fost comunicata.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Adrian Vigheciu, aveti mana ridicata. Daca vorbiji aveti

microfonul oprit, sa 9tili.

Domnul Consilier Vigheciu Adrian
O Tntrebare scurta pentru domnul primar, ca sa nu mai clar. Cu alte

cuvinte, se va mai lucra Tn perioada urmatoare, doar pana la tronsonul, la
finalul capatului strazli Bra9ov, nu? Tnteleg ca de la Bra9ov, pana la
Maracineni nu se mai lucreaza, urmand a se face reproiectare 9i scoatere
la licitatie pentru execu+ie, corect?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Exact, adica de la...pe tronsoanele 3, 4, linie de tramvai 9i parking

se va scoate Tn execujie plus reproiectare.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian
La anul nu va mai lansati campania electorala acolo.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Adica peste 5 ani nu mai vin cu dulapul acolo.

Dornnul Consilier Via h
Exact
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Domnul Consitier Badulescu Aurelian
Da...nu...deci nu mai vin cu dulapul.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Vi rog, sa ramanem pe proiect. va rog frurnos, discutie pe proiect.

Multumesc
Supun la vot amendamentul domnului Primar General.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Unde sunt fetele alea de la Ghencea care erau suparate?...ca uite

ca nu mai face Nicu nimic...na.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea tuliana Roxana
Domnule Badulescu. va rog sa votaji.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ma uit dupa fetele alea.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Vedeji poate votati pentru din gre9eala.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Niciodata, de9i eu am grija unde pun degetul.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Razvan Mitu. Domnul Covaci. Domnul Tomescu... Domnul

George Nicolaie. Domnul Stelian Bujduveanu. catalin Militaru. Domnul
Tomescu .

Domnul Consilier Militaru catalin
catalin Militaru pentru.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Am consemnat. Domnul Gabriel Rau. Domnul Honorius Circa

Putem Tnchide procedura de vot. 30 de voturi pentru, 15 abjineri 9i 3
voturi impotriva, proiectul a fost adoptat. Amendamentul a fost
adaugat proiectului

Acum va supun la vot proiectul Tn integralitatea sa.
va rog sa vota Ti proiectul jn-irltqgralitatea sa numarul 12 pe

ordinea de zi
Domnul Militaru, domnuk“gu-I.MOhr.Viqheciu si domnul Mitu



Domnul consilier Militaru Marian catalin
Militaru pentru.

Doamna pre9edinte de sedin@ Cantea luliana-Roxana
Domnul Melciu, am vazut ca cere li cuvantul, este pentru vot, daca

nu va rog mai Tntai sa Tnchidem procedura. Am avut Tn desfa9urare domnul
Suhan si doamna Enciu.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Cu ce va pot fi de folos doamna Cantea?

Doamna presedinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
sa finaliza{i procedura de vot, apare ca este Tn desfa9urare.

( Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Doamna meditam la neputinta administratiei care nu e in stare de 3

ani de zile sa fac un ...

Doamna presedinte de sedin@ Cantea luliana-Roxana
va rog sa verificaji daca a votat. Dornnule Melciu, ati cerut cuvantul,

doriti sa votati verbal?

Domnul consilier Melciu Florin

Da, doamna pre9edinte, rugamintea este ca la proiecte va rugam
frumos sa spunem 9i votul din comisiile de specialitate. Daca a fost la
fiecare proiect pozitiv sau negative. Muljurnesc frurnos.

Doamna presedinte de 9edin R Cantea luliana-Roxana
Mul+umesc, putem Tnchide procedura de vot.
Cu 30 de voturi pentru, 14 abjineri 9i 4 voturi Tmpotriva,

proiectul a fost adoptat.

Mergem la numarul 13 de pe ordinea de zi, respectiv Proiect de
hotarare pentru modificarea anexei la Hotararea C.G.M.B. nr.
221/28.04.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
faza DALI, pentru obiectivul de investijii “Reabilitare sistem rutier pe
Bd. Theodor Pallady, 1 Decembrie 1918, Bd. Basarabia, Calea
calara9i, Bd. Corneliu Coposu inclusiv bucla Complex Titan“

Nu exista Tnscrieri la cuvant, numarul 13 pe ordinea de zi iI supun la
vot, va rog frumos sa votati. Tnch31 ]earptpcedura de vot.

Cu 34 de voturi pentru/44M}>bAe?jbP impotriva, proiectul a fost
adoptat.
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Numarul 14 pe ordinea de zi, Proiect de hotarare pentru
modificarea anexei la Hotirarea C.G.M.B. nr. 377/29.07.2022 privind
aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza DALI, pentru
obiectivul de investitii “Reabilitare sistem rutier pe Strada Dristorului
Tntre B-duI Camil Ressu si Strada Baba Novac“.

Nu exista Tnscrieri Ia cuvant, asadar supun la vot proiectul numarul
14 de pe ordinea de zi. Domnul Andrei lonescu, va rog sa votaji 9i domnul
Olteanu, va rog sa finalizati procedura de vot, apare Tn desfa9urare.
Mu ltumesc

Cu 39 de voturi pentru, 11 abjineri, 0 impotriva, proiectul a fost
adoptat.

Proiectul numarul 15 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarare
privind rectificarea bugetului Municipiului Bucure9ti pe anul 2023.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Aici am un amendament, daca ’Fmi perrnite Ii.
in anexa la proiectul de rectificare a bugetului Municipiului Bucure9ti

pe anul 2023 supus dezbaterii CGMB propun urmatoarele modificari /
completari, astfel:

1. in veniturile bugetului local al Municipiului Bucure9ti se includ Tn
anexa subdiviziunile indicatorului 45.02.18, astfel:

- indicatorul 45.02.18.01 – Sume primite Tn contul platilor efectuate Tn
anul curent, prevederi 2023, credite bugetare zero, influenla +124,39 rnii
lei, prevederi rectificate 124,39 mii lei;

- indicatorul 45.02.18.03 – Prefinantare, prevederi 2023, credite
bugetare zero, influen Ia +90,07 mii lei, prevederi rectificate 90,07 mii lei.

Influenta fata de proiect fiind zero.
2. in bugetul/programul de investitii al Ordonatorului Principal de

Credite, Anexa 2.47/2.47-1
; Se introduce subcapitolul 84.02.03.02, prin introducerea Tn anexa a

urmatoarelor obiective
- “Modernizare si dotare linia de tramvai nr. 1 ”, alineatul 58.01.01, realizat
cumulat Ia 31.12.2022: credite de angajament 14.819 mii lei 9i 4.902 mii
lei credite bugetare; alineatul 58.01.03, realizat cumulat Ia 31.12.2022:
credite de angajament 15.170 mii lei, prevederi 2023, credite bugetare
10.485 mii lei, influenta +5.800 mii lei, prevedert rectificate 16.285 rnii lei,
credite de angajament 6.295 mii lei;
- “Modernizarea si dotarea liniei de tramvai nr.10”, alineatul 58.01.01,
realizat cumulat la 31.12.202Z}„,M®W,e angajament 14.822 mii lei 9i
credite buqetare 4.905 mii /fdi Un&atdl'*$8.01.02, realizat cumulat la
31.12.202£: credite de anaajarient._BB\8+k. mii lei 9i credite bugetare
21.796 mii lei; alineatul 58€gt.03,..(d:alka+ qu'rnulat Ia 31.12.2022: credite

(
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de angajament 15.644 mii lei 9i credite bugetare 5.177 mii lei; prevederi
2023, credite bugetare 10.485 mii lei, influen Ia +5.800 mii lei, prevederi
rectificate 16.285 mii lei, credite de angajament 5.818 mii lei;
- “Modernizare si dotare linia de tramvai nr. 21 ”, alineatul 58.01.01, realizat
cumulat Ia 31.12.2022: credite de angajament 14.822 mii lei; alineatul
58.01.03 realizat cumulat Ia 31.12.2022: credite de angajament 15.661 mii
lei; prevederi 2023, credite bugetare 12.560 mii lei, influen Ia +4.350 mii
lei, prevederi rectificate 16.910 mii lei, credite de angajament 5.801 mii lei;
- “Modernizare si dotare linia de tramvai nr. 25”, alineatul 58.01.01, realizat
cumulat Ia 31.12.2022: credite de angajament 14.822 mii lei 9i credite
bugetare 4.905 rnii lei; alineatul 58.01.03 realizat cumulat Ia 31.12.2022:
credite de angajament 15.659 mii lei 9i credite bugetare 5.177 mii lei;
prevederi 2023, credite bugetare 10.485 mii lei, influenta +5.800 mii lei,
prevederi rectificate 16.285 mii lei, credite de angajament 5.803 mii lei;
- ” Modernizare si dotare linia de tramvai nr. 32”, alineatul 58.01.01,
realizat cumulat Ia 31.12.2022: credite de angajament 14.822 mii lei;
alineatul 58.01.03 realizat cumulat Ia 31.12.2022: credite de angajament
15.661 mil lei; prevederi 2023, credite bugetare 0 lei, influen Ia +1 mii lei,
prevederi rectificate 1 mii lei, credite de angajament 5.801 mii lei;
-Se introduce in programul de investitii obiectivul ” Modernizare si dotare
linia de tramvai nr. 40, HCGMB nr. 640/29.09.2018” astfel: alineatul
58.01.01, realizat cumulat Ia 31.12.2022: credite de angajament 13.381
rnii lei 9i credite bugetare 4.051 mii lei; alineatul 58.01.02, realizat cumulat
la 31.12.2022: credite de angajament 55.325 mii lei 9i credite bugetare
18.167 mii lei; alineatul 58.01.03 realizat cumulat Ia 31.12.2022: credite
de angajament 27.871 rnii lei 9i credite bugetare 4.314 mii lei; prevederi
2023, credite bugetare 0, influenta +1 mii lei, prevederi rectificate 1 mii lei,
credite de angajament 4.884 mii lei;
-” Modernizare si dotare linia de tramvai nr. 41 ”, alineatul 58.01.01, realizat
curnulat Ia 31.12.2022: credite bugetare 21.565 mii lei; alineatul 58.01.02
realizat cumulat Ia 31.12.2022: credite bugetare 95.836 mii lei; alineatul
58.01.03 realizat cumulat Ia 31.12.2022: credite de angajament 25.816 mii
lei 9i credite bugetare 22.281 miB lei; prevederi 2023, credite bugetare
3.535 rnii lei, influenta +9.667 mii lei, prevederi rectificate 13.202 mii lei,
credite de angajament 9.667 mii lei;
-Se introduce in programul de investijii obiectivul ” Modernizare si dotare
linia de tramvai nr. 55 , HCGMB nr. 576/06.09.2018” astfel: alineatul
58.01.01, realizat cumulat Ia 31.12.2022: credite de angajament 13.381
mii lei si credite bugetare 4.088 mii]e£„a]Jneatul 58.01.02, realizat cumulat
la 31.1’2.2022: credite de anga#ft'ibRt gai?Q mii lei 9i credite bugetare
18.167 mii lei; alineatul 58.0M3 re'ilizat..:wrh.ulat Ia 31.12.2022: credite
de angajament 27.916 mii lei/Tbl#te€4b)uGa&e 4.314 mii lei; prevederi

(



2023, credite bugetare 0, influen+a +1 mit lei, prevederi rectificate 1 mii lei,
credite de angajament 4.839 rnii lei;
-“Achizitionare autobuze electrice necesare Tmbunatatirii transportului
public de calatori pe traseele 312, 313, 368 si 385” alineatul 58.01.03
prevederi 2023, credite bugetare 39.359 mii lei, influenla -9.114 mii lei,
prevederi rectificate 30.245 mii lei;
-“Achizitionare autobuze electrice necesare Tmbunata+irii transportului
public de calatori pe traseele 137 9i 138” alineatul 58.01.03 prevederi
2023, credite bugetare 17.645 mii lei, influenta -4.084 mii lei, prevederi
rectificate 13.561 mii lei;
-“Achizitionare autobuze electrice necesare Tmbunatatirii transportului
public de calatori pe traseele 173, 311, 336, 381 si 601 ” alineatul 58.01.03
prevederi 2023, credite bugetare 44.790 mii lei, influenji -10.368 mii lei,
prevederi rectificate 34.422 mii lei;
-“Achizitionare autobuze electrice necesare Trnbunatatirii transportului
public de calatori pe traseele 300, 330 9i 335” alineatul 58.01.03 prevederi
2023, credite bugetare 33.931 mii lei, influenta -7.854 mii lei, prevederi
rectificate 26.077 mii lei;

Influenta fata de proiect fiind zero.
; in bugetul credltelor interne la subcapitolul 84.07.03.02, prin

introducerea Tn anexa a urmatoarelor obiective:
- “Modernizare si dotare linia de tramvai nr. 1 ”, alineatul 58.01.01, realizat
cumulat Ia 31.12.2022: 1.647 mit lei credite de angajament; alineatul
58.01.03, realizat cumulat Ia 31.12.2022: 22.094 mii lei credite de
angajament;
-“Modernizarea si dotarea liniei de tramvai nr.10”, alineatul 58.01.01,
realizat cumulat Ia 31.12.2022: 1.647 mii lei credite de angajament; 9i 545
mii lei credite bugetare; alineatul 58.01.03 realizat cumulat Ia 31.12.2022:
22.094 mii lei credite de angajament 9i 3.602 rnii lei credite bugetare;
- “Modernizare si dotare linia de tramvai nr. 21 ”, alineatul 58.01.03 realizat
cumulat Ia 31.12.2022: 21.365 mii lei credite de angajament;
- “Modernizare si dotare linia de tramvai nr. 25”, alineatul 58.01.03 realizat
cumulat Ia 31.12.2022: 21.365 mii lei credite de angajament;
- ” Modernizare si dotare linia de tramvai nr. 32”, alineatul 58.01.03 realizat
cumulat Ia 31.12.2022: 21.365 mii tei credite de angajament;
- Se introduce in programul de investijii obiectivul ” Modernizare si dotare
linia de tramvai nr. 40” astfel: alineatul 58.01.01, realizat cumulat la
31.12.2022: 454 mii lei credite de angajament 9i 454 mit lei credite
bugetare; alineatul 58.01.03 realizat cumulat Ia 31.12.2022: 3.002 mii lei
credite de angajament 9i 3.002 rJ)jLle_i,gredite bugetare;
- ” Modernizare si dotare linia ddI@rhva}I\r~41 ”, alineatul 58.01.01 realizat
cumulat ta 31.12.2022: 2.3#’ njFT61--ae,di:$\ bugetare, alineatul 58.01.03
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realizat cumulat Ia 31.12.2022: 34.740 mii lei credite de angajament §i
29.991 mii lei credite bugetare;
- Se introduce in programul de investijii obiectivul ” Moderntzare si dotare
linia de tramvai nr. 55“ astfel: alineatul 58.01.01, realizat cumulat la
31.12.2022: 454 mii lei credite de angajarnent 9i 454 mii lei credite
bugetare; alineatul 58.01.03 realizat cumulat Ia 31.12.2022: 3.002 mii lei
credite de angajament 9i 3.002 mii lei credite bugetare;
Influenta fata de proiect fiind zero.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Mlultumesc. Doamna Comanici, ati cerut cuvantul, aveti un

amendament?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Da multumesc un amendament, da, chiar ma amuzam, domnule

Primar sigur nu este un alt protect de rectificare ca ati citit a9a de mult?
Practic, este un alt proiect ca 9i cand aji facut dumneavoastra rectificatul.
Revin amendamentele grupului de consilieri generali PSD:

in bugetul ordonatorului principal de credite, Anexa 2. 46 la sub
capitolul 70.02.50, alte servicii Tn domeniile locuintelor, serviciilor 9i
dezvoltarii comunale se introduce aliniatul 72.01.01 participare la capitalul
social al societatii comerciale cu suma de 24.999 lei. Este vorba despre
finalizarea lucrarilor la blocul de locuinte sociale din Bulevardut Ghencea
322-326. Noi insistam cu acest proiect, poate se gase9te o solutie.

in bugetul Direcjiei Generale de Asistenta Sociala, tot un
amendament care iI cerem de foarte mult timp, la Titlul IX, Asistenta
Sociala, clasificatie funcjionala 68.50.50 ajutoare sociale Tn numerar,
clasificatie econornica 57.01.01 stimulente financiare se suplimenteaza cu
suma de 400.000 lei pentru plata stimulentelor financiare, adica pentru
banii pentru ajutorul cu handicap.

va multumesc.

(

Doamna presedinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Multumesc. Domnul Florin Melciu. Ati cerut cuvantul.

Domnul consilier Melciu Florin

Muljumesc, doamna pre9edinta, a9 vrea sa-I Tntreb pe domnul
Prirnar general, 9tiu ca s-a votat, am votat Tn 9edinja de Consiliu Ia un
moment dat aportul de capital catre Societatea de Transport Bucure§ti §i
am vazut ca nu s-a efectuat. D9-q€M'intreb pe dansul ca 9tiu ca-9i
doreste acest lucru, daca este,/ tbS++DrQtgidma tehnica sau daca cei de
la STB nu au transmis buget# d g’in,.v.e$titX' by care a fost problema 9i
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daca a fost, cand se rezolva §i care este punctul, domnule prirnar?
Muttumesc.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da. Noi am votat o majorare de capital pentru investitii Tn zona de

transport public, Tntr-adevar. Pe masura ce aceste investi+ii pe care
operatorul Ie propune ajung Ia noi, varsam din acel capital social. Pe de
alta parte, dupa cum 9tili, suntem Tn permanent contact cu operatorul pe
datoria curenta pe care noi o avem catre operator 9i operatorul la randul
lui o are catre ANAF, deci este un echilibru destul de instabil Tn ceea ce
prive9te banii pe care noi ii viram catre catre STB, ei sunt cam, in
momentul de faQ sunt cam 40, 50 % mai mult decat Tn anii 2019, 2020.

Doamna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Rigu.(

Domnul consilier Melciu Florin
Am Tnteles, multumesc frumos domnul Primar, deci avem o data

limita cand ace§ti bani se vireaza sau Tn functie de propunerile 9i proiectele
celor de la STB care vin pe parcurs se puncteaza?

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, pe masura ce vin proiectele, Ie dam 9i banii a9tia, da.

Domnul consilier Melciu Florin
Muljumesc frumos!

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Rigu?

Domnul consilier Hazarian Constantin
Doamna pre9edinte, am cerut cuvantul Tnaintea domnului Rigu, sa

9tili

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Nu aji cerut cuvantul Tnaintea domnului Rigu, era deja Tnscris cand

ati ridicat mana, de aceea v-am zis sa scrieji in chat, ca sa nu ajungem la
astfel de situatii

Domnul Rigu, mai doriji sa luaji cuvantul? Ave{i microfonul oprit, nu
se aude nimic

Pana revine domnul Riclu, 4etlVTek[]azarian

q
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Domnul consilier Hazarian Constantin
Multumesc, doamna pre9edinta! Voiam sa va spun ca am sa votez

amendamentul colegilor pentru persoanele adulte cu handicap. ii rog 9i pe
ceilal{i consilieri generali sa voteze acest arnendarnent, pentru ca el se
refera la cei mai napastuiti locuitori ai capitalei. §i daca am gasit atatea
zeci de milioane de euro sa Ie dam celor care ne trimit tramvaiele, in plus,
pentru acea recttficare, cred ca ar trebui sa facem un efort 9i pentru
persoanele adulte cu dizabilita li 9i sa Ie dam toti banii care sunt cuprin9i
in hotararea de Consiliu General, care este inca valabila, desi domnul
primar general le livreaza banii pe jumatate. Mul+urnesc!

Domnul Primar General Nicusor DAN
Pe aceasta chestiune, trebuie sa avem o discutie Tn Consiliul

General. Apa cum este formulat arnendamentul, el nu este pe zero, adica
nu are veniturile corespunzatoare sau reducerile de cheltuieli
corespunzatoare cu aceasta suma suplimentara, care trebuie sa fie Tn
buget. Daca gasim o solu+ie la nivelul Consiliul General, desigur.

(

Domnul consilier Hazarian Constantin
Am senzatia ca nici macar nu va doriji sa gasili aceasta solutie,

pentru ca aji fi gasit-o, a9a cum s-a gasit pentru STB 9i pentru alte institu+ii.

I

Doamna pre9edinte de 9edin}a Cantea luliana-Roxana
Vi rog sa nu intram unii peste aIjii.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
va rog sa fmi daji cuvantul, pentru ca este vorba de amendamentul

nostru si chiar fmi doream ca domnul primar sa mai faca aceasta
observatie. Domnule primar, v-am spus 9i datile trecute. Noi v-am facut o
propunere de amendament. Sumele de unde sa gasim ace9ti bani am zis
ca le discutam Tmpreuna cu directorul economic, ca sa nu ne apucam noi
sa luam din buget. Plus ca, conform codului administrativ, noi consilierii
generali, pe noi, consilierii generali, trebuie sa ne ajute 9i sa ne susjina
executivul primariei. Daca sunteti de acord 9i doriti sa introduceji aceasta
diferenta de bani Tn buget, va rog sa ne cheme, oricand, in orice zi, la orice
ora, voi veni la Primaria Municipiului Bucure9ti, la direc jia economica sau
la cine considerati dumneavoastra, ca ’impreuna sa gasim sumele
respective. O sa vina probabil 9i domnul consitier general Hazarian, care
vad ca a sustinut 9i sustine aceasta propunere, acest amendament 9i alti

colegi. Deci daca Tn asta sta topJRF@pq, va rog sa ne chemati 9i noi
venlrn . / e. ;':\\ /}’ \,

F
F-

101



Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, vreau sa mai fac o ultima mentiune pe subiectul asta.

Bucure§tiul, cele 7 primarii din Bucure9ti au un buget de 12 miliarde de lei.
Din aceste 12 miliarde, primaria capitalei are 5, prirnariile de sector au 7.
Din cele 5 pe care primaria capitalei Ie are, subventiile la termie 9i la
transport sunt 3. Deci raportul real Tntre primaria capitalei 9i primariile de
sector, in ceea ce prive9te bugetul, este de 2 miliarde Ia 7 miliarde. Eu va
rog sa faceji tipul acesta de demers pentru persoane care sunt, care au
nevoie de banii a9tia, 9i catre primariile de sector, pentru ca banii, cei mai
mulji din impozitele 9i taxele bucure9tenilor, se duc la prirnariile de sector.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Da, domnule primar, am Tnteles ce doriti durnneavoastra sa spuneji,

dar ce nu spuneti dumneavoastra? Exista o hotarare de Consiliu General
in vigoare, votata, unde scrie foarte clar ca trebuie sa dam acestor oameni
500 RON pe luna. Daca consideraji ca nu se gase9te suma sau ca nu mai
doriti sa-i ajutati pe ace9ti oameni, nu aveji decat sa intraji in Consiliul
General cu 2 variante. sa abrogati hotararea de Consiliu General din
mandatul trecut, ca nu ave Ii bani pentru toli, sau sa intraji, sa-I amendaji
9i sa mic9ora li acest stimulent, acest ajutor financiar. Este la
dumneavoastra. Mai mult decat atat, din cate stiu eu, C:uRea de Conturi,
daca am Tnteles bine suma aceasta neplatita, se pare ca v-a impus-o 9i
trebuie prinsa Tn contabilitate. La un anumit moment, domnule primar,
diferenta aceasta de bani nedata persoanelor care au dreptul, conform
hotararii de Consiliu General, sa primeasca integral suma de 500 RON,
aceasta suma va trebui data la un anumit moment

Acum, ori o mai duceti dumneavoastra Tn viitorul mandat, pentru
urmatorul mandat, in ideea ca nu 9tiu, luati Tn calcul 9i probabil a9a va fi
ca nu mai sunteti primar general 9i va gandiji sa o arunca li urmatorului sau
poate Ia sfar9itul anului viitor Tn campanie, ca sa mai ca9tigaji oamenii, veti
gasi sumele. Asta este problema dumneavoastra, dar inca o data spun,
aveti dreptate. Nu sunt bani pentru toli, asta e datoria dumneavoastra sa
gasili sumele necesare, ca de asta v-ati facut primar. Nu puteji spune ca
nu dati stimulentul financiar persoanelor cu handicap care au nevoie sau
ca Tnjumatati{i suma, ca primariile au mai multi bani 9i ca dumneavoastra
nu aveti si luati de aici si dati dincolo. Parerea mea. Deci daca este, haideti
sa facem o discutie 9i sa gasim sumele necesare, venim ;i noi cu
speciali9tii no9tri, economi9ti 9i poate gasim o solu+ie. va muljumesc!

(

Domnul Primar General NicusDreUN
brh§ta'ipDa, eu am spus doar caKcum suntern si noi

ltit'surile si catre aceste in
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Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Acele institutii, primariile au, conform legii 9i conform codului

administrativ 9i atributiilor dumnealor, consiliile locale, primariile de sector
pot, au 9i dumnealor posibilitatea sa ajute persoanele cu feI de feI de
situatii sociale sau persoanele defavorizate. E altceva, noi avem un alt
proiect, adica cel care este Ia noi, in Consiliul General, nu Ie exclude pe
cetelalte de la nivelul sectoarelor. Eu va Tnteleg ce spuneti
dumneavoastra, dar eu va dau raspunsurile ca nu are legatura una cu alta,
pot da 9i dumnealor cum am hotarat 9i noi. Dar inca o data va spun, pute li
sa abrogaji hotararea, asumati-va sau modificaji hotararea de consiliu 9i
daji mai putin. Trebuie respectata.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Dar ei nu sunt niste entitati abstracte, sunt oameni alesi de

bucure9teni dintre colegii dumneavoastra de partid.
(

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnule primar general, eu injeleg ce spuneji dumneavoastra.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Administram Tmpreuna Bucure9tiul, bine Tnjeles ca daca o luam

formal, putem sa ne uitam Ia ce spune hotararea 9i a9a mai departe, dar
administram Tmpreuna Bucure9tiul. Hai sa Tmparjim un pic 9i sarcinile
astea

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Pai da. dar dumneavoastra aveti o hotarare de Consiliu General care

trebuie pusa Tn aplicare, vorbim de legalitate 9i de respectarea legii. Exista
o hotarare de Consiliu General in vigoare, pe care o Tncalcaji 9i 9tili bine
ca vi s-au solicitat 9i documentele 9i a9a mai departe. ca este o discutie
deschisa, nu numai noi spunem asta.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Andrei Rigu, v-a{i Tnscris la cuvant.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Da, nu mai este nevoie

liana-Roxa na

b
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Domnul consilier Badulescu Aurelian
Eu vreau sa Ii spun domnului Nicu9or Dan ca e interesant ceea ce a

spus acum, de fapt, dumnealui a anuntat mai nou ca este in incapacitate
de administrare, pentru ca atata timp cat tu ma trimiji pe mine catre alte
sectoare, asa la modul amiabil, la o cafea, nu institutional, adica, domnule,
eu sa injeleg ca e chestiune serioasa? Domnul Nicu9or, haide, domnule,
sa ne Tntalnim maine, sa spui, domnule, am problema asta, hai sa gasim
Tmpreuna solutiile institu+ionale, ca sa puna 9i ceilalti umarul, ca eu am
dus Ia vale prirnaria, a adus Tn a9a hal bugetul, Tncat le dau la chtnezii de
la Astra 4 nu §tiu cat la suta, cateva milioane de euro bune 9i ai tupeul sa
ma faci pe mine comunist? lar dumneata nu ai grija de oamenii care sunt
in nevoie. Si ce vrei dumneata sa-mi spui acuma cu aceasta rectificare,
cand eu am citit-o ca eu, spre deosebire de altii, cu ochii a9tia miopi, ma
uit. Dumneata nici nu ai prins provizioane, pentru ce ti-a spus Curtea de
Conturi. Referitor la restantele pe care Ie ai pe instrumentele de ajutor
social. Oi cum ii pui dumneata, cum ii proste9ti pe a9tia care iIi dau
majoritatea, sa voteze a9a ceva?

Doi. Mai omule, tii un mafiot acolo care se crede cel mai de9tept
manager, care este Cri{, la STB. Domnule, am vazut 9i eu in raport. Vreau
sa ne spuna acest individ cat a platit salarii ca urrnare a hotararilor
judecatore9ti de repunere Tn func+ie a oamenilor care i-ati dat afara.
Doamna Davidescu, Tnchideti microfonul. Puteti sa ne spuneji, puteji sa
nu mai tineti mafia aia, clanurile alea acolo, in carca? sa vina sa spuna:
uite, domnule, atat am platit, atat cheltui. Nu le dau la oamenii care au
nevoie, ca suntem noi 9mecheri, cum a spus domnul Bujduveanu Tn
mediut dumnealui. §i te rog sa raspunzi la aceasta chestiune. iIi arunc
manu9a, tinere Stelian Bujduveanu, ca atat timp cat vel fi tu, buricul
pamantului Tn primarie, Crit nu va pleca de la STB.

Dar ce e acolo? De ce !ii, domnule Bujduveanu, in brate ca
dumneata raspunzi de STB, nu Nicu. Mafia asta. Am terminat. Deci spLIne-
ne, domnule, daca avem vreo problema, sa mergem spre sectoare, ca nu
putem sa-i lasam pe oameni dupa mintea dumitale.

(

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Doriti sa mai interveniti?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Vreau sa mai propun un amendament care decurge din proiectul

anterior
in bugetul/programul de

Credite, Anexa 2.47/2.47-1
La subcapitolul 84.02.03.

obiectivul de investitii ”
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Supralargire Bd. Ghencea 9i Str. Bra9ov 9i Terminal tramvai 41 HCGMB
nr. 138/2015, 603/2018 (redenumirea pozitiei “Penetratie Prelungirea
Ghencea – Domnesti HCGMB 264/02.11.2006; HCGMB 122/2007,
138/2015, 559/2019, 291/2019”, sursa buget local, pe coloana prevederi
2023, credite de angajament 1 14.960 mii lei.

E vorba de o redenumire Tn urma proiectului pe care tocmai l-am
votat cu indicatorii.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Multumesc!
Bun. Avem 3 amendamente, va supun la vot, in primul rand, acest

ultim amendament.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Doamna pre9edinta, acest ultim amendament Tl avem 9i noi?f

Doamna pre9edinte de sedin Ta Cantea luliana-Roxana
Acuma s-a trimis pe mail, fix acuma, probabil Tn 30 de secunde

ajurlge
Dar pana atunci avern alte 2 amendamente de votat
Primul amendament al domnului primar general.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Aga ar fi Ideal sa primim amendamentul pe e-mail in prealabil, dar

se pot face 98 verbal in 9edin{a.

Doamna pre9edinte de sedin Ta Cantea luliana-Roxana
Avem alte doua amendamente
Oi v-am spus, daca daji refresh, in 30 de secunde, probabil, it aveti

pe mail

Pana atunci, va supun votului primul amendament al domnului
primar general.

va rog sa vota+i.
Da, deci suntem la primul amendament propus de domnul primar

general.
Domnul Gabriel Rau 9i doamna Natalia Petrescu, va rog sa votati.
Doamna Natalia Petrescu, dumneavoastra mai aveti

ide procedura de vot.
9i 3 voturi Tmpotriva,

primul amendament al domnulyfMmQ8peFa*l a fost adoptat.

IChMuljumesc, doarnna Petrescu
lb+kidAvem 31 de voturi pentru/
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Acum va supun votului amendamentul grupului PSD.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Nu votati pentru oamenii cu probleme, aia e pentru comunigti, asta

CU oarr}enll.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Imediat, deschidem votul, domnul Badulescu, imediat.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Dar sa nu voteze.

Doamna pre§edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
va rog frumos, puteji sa votaji.
Procedura de vot este deschisa.

Domnul consilier Hazarian Constantin
Sunt pentru

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Am consemnat, multumesc
Domnul Andrei Badiu. §i domnul George Nicolae.
Multumesc.

Avem 24 de voturi pentru, cu cel verbal al domnului Hazarian,
24 de abtineri 9i 2 voturi impotriva, amendamentul nu a fost adaugat
proiectul ui.

Mentiune: Rezultatul final al votului este: 23 de voturi pentru, 24
abjineri, 2 voturi Tmpotriva (voturi conform fi9ei de vot generata de
platforma online de videoconferinla Webex).

Acum va supun la vot cel de-al doilea amendament al domnului
primar general.

Votul este deschis
va rog frumos sa votaji.
Domnul Stelian Bujduveanu.
Domnul Cristian Doicin, doamna Natalia Petrescu si domnul Adrian

Vigheciu.
Domnul Vigheciu 9i doarnna Petrescu.

Doamna consilier
Nu aud

\h
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Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Nu, dumneavoastra trebuie sa ne raspundeji cum vota{i.

Doamna consilier Petrescu Natalia Liliana Adela
Tntrebarea a fost: am avut o Tntrerupere §i nu §tiu care dintre

amendamente este supus acum votului.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Da, este ultimul amendament citit de domnul primar general.

Doamna consilier Petrescu Natalia Liliana Adela
Abtinere.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Mu ltumesc
Avem 31 de voturi pentru, 14 abjineri 9i 3voturi impotrivi, acest

amendament a fost adaugat proiectului.

Acum va supun la vot proiectul Tn integralitatea sa, privind
rectificarea bugetului Municipiului Bucure9ti pe anul 2023.

Puteti sa votati proiectul Tn integralitatea sa.
Domnul Gabriel Rau
Putem Tnchide procedura de vot.
Cu 30 de voturi pentru, 16 abjineri 98 2 voturi impotrivi,

proiectul a fost adoptat.

Mergem mai departe Ia o serie de proiecte pentru care este nevoie
de doua treimi.

Numarul 16 pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei hotarari Tn

vederea trecerii imobilului situat in Calea Plevnei nr. 142 – 144, sector
6 (Spitalul Clinic nr. 1 C.F. Witting) 9i a imobilului situat Tn Piaja Gara
de Nord nr. 3, sector 1 (Ambulatoriul de Specialitate Gara de Nord)
din domeniul public al statului ei din administrarea Ministerului
Transporturilor 9i Infrastructurii in domeniul public al Municipiului
Bucuresti.

Nu exista interventii
Astfel, va supun la vot proiectLd_ul
Domnul Mitu, domnul Purl
Domnul Mitu, va rog sa,
arovici 9i Enciu, va rog

marul 16 de pe ordinea de zi.
ina Enciu

iunea de vot, iar doamnele
de vot.Mard
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lar domnul F:azvan Mitu daca vota Ti, va rog sa initiati.

Domnul Consilier Mitu Razvan - Aurel
Vot “pentru”.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Cu 31 voturi, 18 abjineri 9i 0 voturi impotriva, proiectul de

hotarare nu a fost adoptat.
Menjiune: Rezultatul final al votului este: 30 de voturi pentru, 18

abjineri, 0 voturi Tmpotriva (voturi conform fi9ei de vot generata de
platforma online de videoconferinla Webex).

Punctul numarul 17 – proiect de hotarare privind solicitarea catre
Guvernul Romaniei de emitere a unei hotarari in vederea trecerii
imobilului situat Tn Str. Mara;ti nr. 63, Sector 1 (Spitalul Clinic C.F.
nr. 2) 9i a imobilului situat in Calea Grivijei nr. 359, sector 1
(Policlinica CFR Grivija) din domeniul public al statului 98 din
administrarea Ministerului Transporturilor 9i Infrastructurii Tn

domeniul public al Municipiului Bucure9ti.
Votul este deschis
Domnul Razvan Sebe, doamna Raiciu, domnul Badulescu.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
„Abjinere“

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
S–a consemnat. Si doamna Raiciu?
Putem Tnchide procedura de vot.
Cu 30 voturi pentru, 17 abjineri 9i 0 voturi impotriva, proiectul

de hotarare nu a fost adoptat.

Mergem mai departe la numarul 18 pe ordinea de zi - proiect de
pentru modificarea 9i completarea Hotararii Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti nr. 689/05.12.2022, pentru solicitarea citre
Guvernul Romaniei de adoptare a unei hotarari privind transmiterea
imobilului Tn suprafa$ de 11,382 mp, situat Tn B-duI Doina Cornea
(fost B-duI Vasile Milea) nr. 5G, sector 6, din domeniul public al
statului Tn domeniul public al Municipiului Bucure9ti Tn vederea
realizarii unui parc, cu modificarile 9i completarile ulterioare.

va rog sa supunem la vot PLQjeGtQl numarul 18 de pe ordinea de zi.
Puteti sa votati
va rog sa veriftcati ca @;o®bdi'I'b,nline, da, da, tehnicul.
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Doamna Ana Maria Gram, domnul Florin Covaci. domnul Nasi
Calentaru, doamna Hristudor, domnul Melciu, doamna Petrescu, doamna
Enciu, domnul George Nicolae, doamna Hristudor, domnul Rigu.

Doamna Enciu si dornnul Melciu.

Doamna Consitier Enciu Mihaela
Vot “pentru“

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Am consemnat. Si domnul Melciu?
Doamna Sanda Hristudor
Puteam Tnchide procedura de vot.
Cu 45 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Punctul numarul 19 pe ordinea de zi – proiect de hotarare privind
acceptarea ofertei de dorIajie din partea Fundajiei HUMANITAS
AQUA FORTE, respectiv a Ansamblului statuar Monica Lovinescu 98
Virgil lerunca

Domnul Nicorel Nicorescu, va rog aveji cuvantul.

Domnul Consilier Ntcorel Nicorescu
Buna ziua.
Dragi colegi, vreau sa spun cateva cuvinte despre acest proiect. Ap

vrea sa va spun ca fmi amintesc cu nostalgie de bunicul meu cum Tncepea
ziua cu Radio Europa Libera 9i o Tnchidea Ia feI Tnainte de 1989, iar cei doi
oameni de cultura 9i radio de la Radio Europa Libera, Monica Lovinescu
9i Virgil lerunca, practic intre+ineau speranja Tntr-o Romanie democratica
pe vremea comunismului, aceasta imagine mi-a marcat profund copilaria
iar informajiile primite de la Radio Europa Libera Tn acea perioada mi-au
dezvoltat un puternic simt civic 9i o apreciere profunda a liberta Iii
cetatenilor

in contextul actual, este important ca generajia noastra sa aduca un
tribut acjiunilor 9i curajului dovedit de Monica Lovinescu 9i sa asigure ca
tanara generatie este con9tienta de importan+a contribujiei acestei
personalitatt remarcabile la revenirea democra+iei in Romania.

in acest sens o sa va rog, am oferit un link de acces invitatului
Gabriel Liiceanu, reprezentant al Fundatiei care ne face aceasta donatie
sa ne spuna cateva cuvinte despre personalitatea pe care o celebram.

Multumesc
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
inca nu este Tn sala de a9teptare, va rog sa-i dati accesul ca sa fie

prezent la discutii, domnul Scripcariu.
Asa, acum avem mai Tntai din partea domnului Deaconescu, pe

urma domnul Badulescu
va rog domnut Deaconescu.

Domnul consilier Deaconescu catalin - lonut
Doarnna pre9edinte, va multurnesc.
Haideti sa ascultam prima data invitatii 9i voi interveni imedlat dupa.
va multumesc!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Virgil Scripcariu, va rog aveti cuvantul.

Domnul Scripcariu Virgil
Buna ziua. Eu ma a9teptam sa fiu printre ultimii, pentru ca, ma rog,

sunt cu zona tehnica 9i zona de compozijie, de gandirea spatiulut artistic.
Nu §tiu, cred ca ar trebui sa daca doriti mai Tntai sa luam Tntrebari.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Nicio problema, putem sa-i dam cuvantul domnului Gabriel Liiceanu.

Dornnul Liiceanu Gabriel - FundaTia Humanitas Aqua Forte
Buna ziua
in primul rand va multumesc ca m-aji invitat sa particip la 9edin+a

dumneavoastra, in al doilea rand am sa va spun pe scurt, ce reprezint.
Mi-am imaginat ca parte dintre dumneavoastra fiind tineri, nu

aji apucat sa-i cunoa9te Ii in exerci+iul func+iunii pe cei doi, pe Monica
Lovinescu si pe domnul Virgil lerunca, a9a Tncat am sa va spun in doua
vorbe ce au reprezentat ace9ti doi oameni, in cea de a doua parte a
secolului XX, ei sunt pentru noi repere ale societalii romane9ti, pentru ca
in timp ce sub comunism poporul roman nu cuno9tea libertatea cuvantului
9i Tntrucat gurile noastre erau absolut zavorate, ei au vorbit Tn locul nostru,
facandu-ne sa putem respira Tn epoca totalitarismului oxigenul adevarului.

Asta a Tnsemnat enorm, pentru ca timp de 30 de ani, milioane de
romani au putut sa Tnteleaga ce se Tntampla cu ei, sa-9i pastreze
sperantele sa 9tie inca ce Tnseamna a rosti adevarul, fara nicio cenzura.

Ace9ti oarneni au Tnsernnat deci enorrn pentru Romania 9i au rnarcat
istoria secolului XX a romanilor. __,------b

Acum a9 vrea sa va spun 9d'Qx;Bbt'biiJP. statuar pe care Fundatia
Humanitas dore9te sa-I donezqfl©4':of£Fb, nlt)nicipiului Bucure9ti este
facut nu pentru ca sa se bucufg @oflib.i LoViXe'bcu 9i de Virgil lernuca
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pentru ca o comernorare nu o faci pentru cei care nu mai sunt, ci pentru
cei care sunt in viaji. Ridicand acest monument, acest grup statuar, noi,
suntem cei care inseamna ca ii luam pe ei cu valorile lor, cei care ne-au
facut sa ne pastram valorile generale ale umanitatii, sa Ie fim recunoscatori
ca au facut asta 9i sa ne ghidam dupa valorile pe care le-au pastrat Tn timp
ce noi le pierduseram.

A9adar, comemorarea se face pentru cei care traiesc 9i care trebuie
sa 9tie ce a ’insemnat cand 30 de oameni, 30 de ani, 2 oameni 9i-au pus
viata Tn numele adevarului, rostirii adevarului

Al doilea lucru pentru care mi se pare absolut firesc sa primiti donatta
noastra este faptul ca, romanii trebuie sa Tnvete sa le multumeasca celor
care au facut ceva pentru ei, iar ace9ti oameni cum am spus au facut
enorm pentru societatea noastra, milioane de romani ii ascultau, chiar Tn
momentele Tn care lucrul asta era interzis si se solda cu o condamnare

Noi avem, la 33 de ani dupa revolutia anticomunista, a venit poate
rnomentul sa Tnva Tarn sa le multurnim. Nu a9 spune mai mult.

Mi se pare de ordinul evidenjei, ca oamenii care ne-au pastrat cumva
memoria marilor valori ale Europei sa fie onorati de noi 9i sa-i luam ca
repere ale vietilor noastre.

va multumesc!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Muljumim 9i noi foarte mult pentru interventie 9i apreciem proiectul

si donatia cu care ati venit catre noi
Acum avem doua Tnscrieri la cuvant din partea colegilor consilieri.
in primul rand, domnul Deaconescu. Daca ne auziti. Domnul

Deaconescu, aveti microfonut Tnchis, sa stiti.

Domnul Consilier Deaconescu catalin – lonut
A9 vrea sa va spun dragi colegi vizavi de acest proiect, ca ma

Tncearca sentimente, mixte, sentimente, contradictorii. Pe de o parte, sunt
bucuros ca, in sfar9it cineva face ceva pentru recunoa9terea meritelor
acestor doua mari personalitati ale exilului romanesc 9i ale rezistentei
anticomuniste

Dupa 1989, a§a cum putem constata, societatea romaneasca nu le-
a conferit acestora Tntreaga pre+uire pe care o meritau, astfel Tncat revine
generajiei noastre obligatia de a continua demersurile 9i de a aduce acest
omagiu ’Fntregii lor activitati Tn slujba democratiei 9i a poporului roman.

A9 vrea sa ii rnul+umesc Tn mod special domnului Gabriel Liiceanu 9i
echipei domniei sale, pentru ca ceea ce le ofera astazi este o investitie
100% privata. N-a9 vrea sa n9.WE#tQa ne-am luptat sa acceptam o
donatie, o ini+iativa 100% pri@ WIKi~pb-D?am 9i mi se pare u9or penibil
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9i totodata, mi se pare ca arunca eforturile Fundatiei Hurnanitas Aqua
Forte in derizoriu daca noi vom face acest lucru

De asemenea, sunt si trist astazi la acest punct de pe ordinea de zi,
pentru ca nu pot sa nu constat ca de 33 de ani, nicio autoritate din
Romania, statul roman sau autoritatea sa nu a reu9it sa asigure
recunoa9terea importan{ei luptei pe care Monica Lovinescu 9i Virgil
lerunca au cIus-o Tmpotriva regimului totalitar comunist.

De fapt, constat ca, noi, romanii, avem o problema grava in a ne
alege eroii 9i Tn ai cinstit Tn special in perioada vietii, dar 9i posturn.

Vreau sa va spun ca §i noi ne Tnscriem, noi Consiliul General, ne
inscriem Tn linia aceasta a autoritatilor statului roman care au esuat Tn
aceasta recunoa9tere a meritelor cetor doua mari personalitali.

Dar eu sper ca e§ecul nostru sa fie doar o etapa 9i Tn toamna
aceasta sa reu§im sa gasim o majoritate care sa asigure votarea unui
proiect care sa aduca recunoa9tere Monicai Lovinescu 9i lui Virgil
lerunca

Cu amaraciune va spun domnule Liiceanu, sper ca edilii no9tri,
acestia sau cei care vor veni sa fie macar Tn stare sa Tntretina monumentul
pe care astazi cu generozitate ni-I oferiti Ia o zi dupa sentin+a ru9inoasa a
Tnaltei Curji Tn cazul disidentului Gheorghe Ursu.

Merita sa ne amintim ce scria Monica Lovinescu Tn aprilie 1993
fragment din nefericire, mai mult decat actual, spunea Monica Lovinescu:
“avem naivitatea sa ne miram ca la nivel electoral popular, problemele
comunismului 9i ale libertatii se situeaza pe ultimele locuri Tn sondaje 9i
preocupari, dar libertatea a fost casapita sisternatic Tn Romania, ai regasi
gustul reprezinta o lupta tenace pentru care intelectualii nu se pot
dispensa de instrumentele cunoa9terii Tn profunzirnile slstemului care a
rapus-o, nu fericirea e cum pretindea Tn terorismul sau utopic Sant just o
idee noua Tn Europa, ci libertatea este aceasta idee noua pentru
Romania”, pare patetic 9tiu cred ca e doar emitent 9i daca nu ucenicim la
cateva eviden+e de acest feI, perspectivele normalitatii se estompeaza,
deoarece solutia nu sta doar Tn piata libera ca Tntr-un determinism
economic cam marxist ci 9i avem dreptul sa spunem, mai ales in
eliberarea con9tiin+ei lor, din acest punct de vedere, revolutia ramane de
Tnfaptuit” 9i cata nevoie am avea astazi de Monica Lovinescu 9i Virgil
lerunca

va multumesc.

Domnul Liiceanu Gabriel - Fundajia Humanitas Aqua Forte
grup statuar se face in anul

daca veti
cu totii invitati pe data de

'.irn£)heuAa monumentul cu cei care

;tuiAm uitat sa va spun ca ridicq
Hi hi Iin care sarbatorim centenarul

avea bunavoin Ia sa prirniti of
19 notembrie Ia ora 12:30 s,

asa Tncat
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dumneavoastra v-ati dat acordul pentru acest splendit gest de repara+ie a
istoriei noastre

va multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumim si not
Domnul Badulescu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu raman surprins, e ca 9i curn cineva s-ar fi opus la aceasta

chestiune, din contra, dar ma rog, toate acest laudatio e bine venit, rar iI
auzi pe domnul Liiceanu sa vorbeasca Tn plenul Consiliului General, m-a
surprins §i dornnul Deaconescu cu ce patos a vorbit.

Domnul Liiceanu, nu se pune problema unei majoritati.
Cunoa9tem spre surprinderea multora din noi perforrnan{ele 9i ceea

ce au facut aceste doua personalita li pentru Romania. Dar sa nu uitam 9i
pe aia care cand dan9ii spuneau Ia RADIO JOS COMUNISMUL ii ascultau
cu bataia pe la SIGHET, un aIde staniloaie, un aIde Tutea poate ne facem
tirnp 9i pentru ea.

va mul+umesc 9i fara Tngrijorare ca vom fara doar 9i poate domnul
Liiceanul, desi nu sunt unul din consumatorii de filosofia scrisa de
dumneavoastra, fara doar 9i poate vom vota 9i va dorim sanatate 9i daca
mai puteti 9i va tin puterile sa faceti cat mai multe lucruri dumneavoastra
in cat mai multe orase din tara

va mul\umim din suflet pentru efort.

Domnul Liiceanu Gabriel - Funda+ia Hurnanitas Aqua Forte
va muITumesc tare mult domnul Badulescu pentru tot ce ati spus.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul domnului primar general.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Vreau sa multumesc 9i eu Funda+iei Humanitas Aqua Forte pentru

acest gest, pentru donatie 9i pentru efort 9i vreau sa-i rnul+umesc colegului
nostru, Nicorel Nicorescu, care a tras executivul de maneca pentru ca
acest proiect sa ajunga pe ordinea de zi.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Daca nu mai sunt alte interventii, va propun sa votam,
Puteti

Domnul Mitu, doamna WI novidi, b+?mna Mirona Tudor.
7 r
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Doamna Consilier Tudor Mirona
Votul meu este pentru. Am votat.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Doamna Mardarovici si domnul Mitu. Domnul Mitu si doamna

Mardarovici, daca dori{i sa va exprimaji optiunea de vot. Domnul Razvan
Mitu, va rog sa finalizati procedura de vot 9i doamna Diana Mardarovici,
daca doriti sa va exprimati optiunea de vot la proiectul nurnarul 19 de pe
ordinea de zi. pre9edinte.

Doamna Consilier Mardarovlci Diana
Doamna pre9edinte, ma auziji acum?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Da, acum va aud. Dar auziti acum da, acum va aud.(

Doamna Consilier Mardarovici Diana
Votu} este pentru Tmi pare rau, am o problema de conexiune.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Multumesc mutt. Domnul Razvan Mitu pute{i sa votaji verbal daca 9i

Honorius Circa daca nu ati votat
Avem 47 de voturi pentru 1 abjinere 9i 0 voturi Tmpotriva.

Proiectul a fost adoptat.

Numarul 20. Proiect de hotarare privind Tmputernicirea
sectorului 2 al municipiului Bucure9ti, in vederea achizijionarii
pentru 9i Tn numele Municipiului Bucure9ti a imobilului situat in
Bucuresti, sector 2, soseaua Mihai Bravu, numarul 125A, identificat
cu numar cadastral 233088 sector 2, in scopul extinderii zonei verzi
9i de agrement aferente ansamblului de locuinje din zona.

Nu sunt interven Iii, va rog sa supunem la vot.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Adica cum sa faca? sa dea.... auziti pe protect, deci cum sa faca?

Eu a9 vrea sa-I vad 9i eu pe primarul asta de la 2, sa vina sa sustina
proiectul asta. sa-i dau eu lui bani, iar eI sa ia ni9te teren verde ca la ni9te
baieti care au un bloc sa le facem o zona verde? Am ’inteles, bine. Hai ca
noi nu votam.

-SH

Doamna Pre9edinte de }##hW Gq#Qa luliana - Roxana
va rog sa deschideji Wf6©Q£Ma-de’vd, Domnul Nicolae Nicorescu,

domnul Razvan Sebe 9i d'’oFn,HuI:,'$Q(i'n\ Py+carea. Proiectul 20 de pe
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ordinea de zi. va rog sa votati. Domnul Purcarea, proiectul numarul 20 de
pe ordinea de zi. A9teptam votul dumneavoastra. Mul{umesc.

28 de voturi pentru, 19 abjineri, 1 vot Tmpotriva. Proiectul nu a
fost adoptat.

Punctul 21 Proiect de hotarare privind 'imputernicirea expresa a
sectorului 6 al municipiului Bucure9ti si achizijioneze pentru 9i Tn

numele municipiului Bucure9ti, imobilul situat in Bucure9ti, Splaiul
Independenjei numarul 311, sector 6, Tnscris Tn cartea funciara
numarul 245220, in scopul extinderii unei alei de trecere 9i
modern izarea acesteia

Daca nu are nimeni nicio Tntrebare, nu avem de ce, supunem direct
la vot proiectul numarul 21. Da, da. Domnul Nicolescu, domnul Sebe,
doamna Hristudor, doamna Raiciu, domnul Moraru, domnul Nicolescu,
doamna Hristudor Pi doamna Raiciu. ’Fnchidem procedura de vot 46
pentru, 3 abjineri, 0 Tmpotriva, proiect adoptat.

(

Numarul 22 Proiect de hotarare privind 'imputernicirea
sectorului 2 al municipiului Bucure9ti, ’in vederea achizijionarii
pentru 9i in numele Municipiului Bucure9ti a imobilului, situat in
Bucure9ti, sector 2, Strada Doamna Ghica, numarul 1 B, identificat cu
numar cadastral 21 3172 sector 2, in scopul amenajarii unei zone verzi
cu extinderea celei existente.

Nu avem intewentit. Supun la vot proiectul. Domnul Nicolescu,
domnul Rigu, doamna Mardarovici 9i doamna Enciu 9i doamna
Mardarovici, Proiectul 22. Putem sa Tnchidem procedura de vot.

Avem 28 de voturi pentru, 20 abjineri, 0 voturi Tmpotriva.
Proiectul nu a fost adoptat.

Punctul 23, Proiect de hotarare pentru abrogarea hotararii
CGMB, numarul 421 din 31.07.2019 privind declan9area procedurii de
expropriere pentru unele spajii aflate in proprietate privata din
imobilul monument istoric incadrat Tn clasa 1 de risc seismic, situat
la adresa Baia de Fier, numarul 6, sector 3, in vederea efectuarii
lucrarilor de conservare 9i protejare de interes public local.

Nu avem Tnscrieri la cuvant, va rog

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ba da, ba da, am ridicat mana.

Doamna Presedinte dd§d€1irt taG~antea luliana - Roxana

L g.IAM<au cuvantul
I

/J==u'=-'->:

domnule Badulescu
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Auuu, ce fata buna sunteti, va Tntreb eu dupa aia. Ce voiam sa va

zic. Deci, a9a, domne la proiectul asta 22.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Suntem Ia 23.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Da, ma rog. 23, ca dupa le-aji zapacit, dar nu conteaza, m-aji

in+eles? Vorbim despre Baia de Fier.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Baia de Fier, sector 6

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Sector 6, Cantea dupa sot sau de fata numele?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Nu face subiectul acestei sedinte.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Am Tnteles.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
va rog sa continuaji pe subiect.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Da, pai tot pe subiect. Deci, adica pana acum am Tnteles de la

domnul Nicu9or Dan, ne-a trimis sa luam banii dupa la sectoare pentru
oamenii cu dizabilita Ii, i-a pus pe primarii de sector pe unde a apucat. Unul
sa mai faca un pasaj, altul sa mai faca nu 9tiu ce alte lucrari. in schimb, a
venit cu tot felul de firme, din astea de peste ocean sa-i dea dumnealut
nota 10 la purtare ca n-are cheltuieli §i ca bugetul e bun. Acuma vine Pi ce
spune, domnute, nu mai reprezinta nici monumentele istorice, nu mai
reprezinta pentru mine o prioritate. cat de ce sa mai continue un proiect
prin care un monument istoric inima mea, ca eu fmi rupeam hainele Tn fata
la hotel la Bucure§ti, au fost pentru mine Dumnezeul meu, nu mai lasam
naibii de monument istoric, gP@-Mararea ca numai chiar daca e de
risc seismic 1, chiar daca 99£eq?Bri(fritbte, gata. Nu mai avem nevoie nici
de astfel de proiecte q\{[\A\gK\ §§l:'{6tFeb pe initiator sau pe acolitii
dumnealui. Daca §tiu cej[fac&M*,='6a-':'ncbgk. imobile? ca plange inima Tn
mine cand trec pe langa %+g .I ARab Paiq’ de Fier numarul 6 9i vad ca e

q)
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cazut. Ce se Tntampla cu el? in grija cul las eu asta, doamna Cantea? Da,
ce facem ce facem cu ele?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Dansul a spus ca e cazul.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Auziji, dar mai era o chestie. Monumentele istorice in general.,

consolidarile erau proiect najional, de irnportan+a rnunicipala. Ce facem cu
asta? ca aveti o droaie Tn spatele. Le anulam pe toate, da? Hai sa nu mai
vina sa spurIi, dar eu nu vreau sa vorbesc Tn lipsa dumnealui. Din acolijii
dumnealui care iI susjin in astea. Cum ramane cu aceste proiecte? Am
auzit pana acuma da

Domnul Razvan Munteanu
Buna ziua!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Buna ziua, TI avem alaturi de noi pe domnul Razvan Munteanu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu nu vreau sa vorbesc. Eu am vorbit din colegii general consilier

general, domnule ca ce face dansul, nici nu 9tie ce face cu imobilul. Eu
vorbesc despre patrimoniu

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Nu vorbiti Tn nurnele altora

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Legatura cu patrimoniu. Eu vreau sa vorbesc cu primarul, initiatorul

sau colegii mei, consilieri generali, sa-mi spuna, ma oameni buni. it
abandonam? E posibil a9a ceva?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Are legatura cu patrimoniul, vorbim despre un imobil

Domnul Consilier Badulescu Aurelian

Nu are doamna, doar dumneata 9i cu noi cei55 avem legatura cu
patrimoniul, fir-ar mama ei de carte. Deci cu patrimoniul Municipiului,
Bucuresti. Deci eu nu vreau sa vorbesc cu domnul care o sa-mi Tnsire. la
zi-mi domne, ce facem cu astea, unde le duci?

'‘

qin if
117



Domnul Razvan Munteanu
Buna ziua, domnule consilier general, bund ziua. Prin acest proiect

de hotarare, noi abrogam o hotarare de expropriere din 2019, care nu 9i-
a produs efecte. in anul 2019 a fost inijiata

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu fmi spune li ce scrie Tn proiect. Ce faceti cu cladirea, cu

obiectivul?

Domnul Razvan Munteanu
Obiectivul este deja 91 toate obiectivele care sunt in ordinea de zi de

astazi sunt prinse Tn programe de finantare faIa de 2019 avem o alta lege
a consolidarii aprobat Tn anul 2022. Nu mai este necesar acordul suta
tuturor coproprietarilor, de aceea consideram ca nu mai este oportuna
exproprierea a 2 sau 3 apartamente a unor cote de 3, 5 %, a9a cum au
fost inijiate proiectele Tn anul 2019

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
§i unde le-a+i prins? in ce proiecte? Hai sa zicem concret

Domnul Razvan Munteanu
Spre exemplu

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Baia de Fier 6, unde l-aji prins?

Domnul Razvan Munteanu
Baia de Fier 6 este prins Tn program local de finanjare din bugetul

local. Avem acordul celorlal li coproprietari, care inijial nu 9i-au dat acordul.
in anul 2019 a solicitat exproprierea acestor cote de apartamente.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
in ce program ca nu ti-am votat niciodata? ca eu sunt din ata care

citesc bugetul Municipiului Bucure9ti. Eu nu {i-am atocat pe niciun feI

Domnul Razvan Munteanu
iI am pe lista obiectivelor de investitii, stimate domn primar general,

domnut consilier general

Domn
Pe ce

ul Consilier Badule
lista? q+
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Domnul Razvan Munteanu
Pe lista obiectivelor de investijii in bugetul AMCCRS. Apoi

Domnut Consilier Badulescu Aurelian
Te rog frumos, spune-mi 9i mie bugetului aici, ca sa vezi ca iar ai

dat-o in gard.

Domnul Razvan Mlunteanu
Nu am dat un gard va pun la dispozitie.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dar te FRog, eu frumos, pune acum sa vedem 9i eu ni votez astea

acurn.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Pana gase9te domnul Razvan Munteanu, dorea sa ia cuvantul 9i

domnul Andrei Rigu.

Domnul Consilier Riqu Andrei
Da, multumesc. Observ ca hotararea de expropriere din 2019 9i Tn

modul acesta de expropriere trebuie consemnate ni9te sume. intr-un
anumit cont, Tntr-un anumit termen. Fiecare hotarare are un termen cred
ca de 120 de zile. TTntrebarea este, de ce in mandatul anterior, domnul
Badulescu 2019,2020 nu s-au consernnat sumele respective pentru
exproprieri?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Raspund eu. Vreti sa va raspund? Domnu Rigu?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Dumneavoastra v-a Tntrebat,

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ma scuzati, pentru ca in 2019 a venit pandemia 9i asta a fost

problema Tn 2020, la feI. qi in 2020 ati ca9tigat durnneavoastra 9i pana
atunci n-ati facut-o 9i de cand am pierdut noi 9i a+i ca9tigat
dumneavoastra? gtili pandemie aia cand mureau oameni, tu9eam cu toli.

Domnul Consilier Riqu Andrei

Sunt sigur cq asta v? T_m.pi.e(H®–@49119i alte cheltuieli care nu
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dumneata nici nu erai contemporane, nu 9tiu de ce poate sa ma

Tntrebe, sa ma am o discutie ca Tntre consilieri cu cei care au fost
contemporani cu evenirnentele, dumneata nu erai. Muljumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Supunem la vot proiectul numarul 23 de pe ordinea de zi. Doamna

Muresan, domnul Nicolescu, domnul Circa, domnul Melciu, domnul
Deaconescu.

Domnul Consilier Deaconescu catalin - lonut
Votul meu este pentru, catalin Deaconescu.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Am consemnat. Dornnul Florescu si domnul Nicolescu, domnul

Adrian Ftorescu. Suntem la punctul numarul 23. Multumesc.
29 de voturi pentru, 13 abjineri, 3 Tmpotriva. Proiectul nu a fost

adoptat.

(

Mergem mai departe la proiectul numarul 24 de pe ordinea de zi.
Proiect de hotarare pentru abrogarea hotararii CGMB, numarul 283
din 30-05-2019 privind declararea procedurii de expropriere pentru
unele spajii aflate in proprietate privati din imobilul monument
istoric Tncadrat in clasa 1 de risc seismic, situat la adresa strada
Boteanu, numarul 3A, 3B, sector 1 , in vederea efectuarii lucrarilor de
conservare 9i protejare de interes public local.

Nb rog sa supunem la vot proiectul numarul 24. Domnul Horia
Tomescu, domnul Razvan Sebe, doamna Sanda Hristudor, Costin
Hazarian

Tnchidem procedura de vot, 29 de voturi pentru, 13 abjineri 9i 5
impotriva. Proiectul nu este adoptat.

Mergem mai departe proiect 25. Proiect de hotarare pentru
abrogarea hotararii CGMB numarul 81 din 26.02.2019, privind
declan9area procedurilor de expropriere pentru unele spajii aflate in
proprietate privata din imobilul monument istoric Tncadrat in clasa 1
de risc seismic, situat la adresa strada Franceza, numarul 9, sector
3, in vederea efectuarii lucrarilor de conservare 9i protejare de
interes public local.

va rog sa supunem la vot. Domnul Razvan Sebe, domnul §tefan
Stofor, domnul Andrei Riglu, domnHIMOfa&.Nicolescu si doamna Luminita
§erban. Domnul §tefan Stofor,/&'£;Bbaahb§ sa finalizati procedura de
vot
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Avem 30 de voturi pentru, 13 abjineri ;i 5 Tmpotriva. Proiectul
nu a fost adoptat.

Punctul 26, Proiect de hotarare privind abrogarea hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti, numarul 282 din 30-05-
2019 privind declan9area procedurii de expropriere pentru unele
spajii aflate in proprietate privata din in proprietate privata din
imobilul monument istoric Tncadrat Tn clasa 1 de risc seismic, situat
la adresa strada Blanari, numarul 3, sector 3, in vederea efectuarii
lucrarilor de conseware 9i protejare de interes public local.

va rog sa supuneti la vot protectul. Domnul Adrian Vigheciu, doamna
Sanda Hristudor, domnul §tefan Stofor, doamna Mirona Tudor, va rog sa
votaji. Proiect 26 da? Domnul Adrian Vigheciu, domnul §tefan Stofor,
doamna Mirona Tudor

(

Doamna Consilier Tudor Mirona
Abtinere, scuze nu functioneaza.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Multumesc, semnat. inchidem procedura de vot, 29 de voturi

pentru, 12 abjineri, 13 abjineri cu cea a doamnei Tudor, 4 Tmpotriva.
Proiectul nu a fost adoptat.

Punctul 27 Proiect de hotarare pentru modificarea Hotirarii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 72/26.02.2019
privind declan;area procedurilor de expropriere pentru imobilele
proprietate privata situate pe amplasamentul lucrarii de utilitate
publica „Strapungere B-duI Nicolae Grigorescu – Splai Dudescu
Etapa Il – km 2+400 – intersecjie Calea Vitan Barze9ti“, in vederea
continuarii lucrarilor de interes public local

Nu sunt interven+ii, vot, va rog, la punctul 27. Doamna loana Stoica,
doamna Anamaria Gram, domnul Adrian Florescu, doamna Anca
Comanici, domnul Sorin Purcarea, domnul Stelian Bujduveanu, domnul
Adrian Vigheciu, va rog sa finalizati procedura de vot, doamna sandulescu
si doamna Enciu.

Domnul consilier Riqu Andrei-Daniel
Doamna pre9edinte o rectificare, votul meu este abjinere.

Doamna oresedinte de sedil Cantea
Cine a vorbit? orMA ;IT/’q 7+

'+

luliana-Roxana
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Domnul consilier Rislu Andrei-Daniel
Andrei F:igu. Abjinere.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Multumesc.

Doamna consilier Serban Luminita Gabriela
Sc,uze, intervin si eu si votul meu este abtinere, rectific, multumesc.

Luminita Serban sunt, rectific votul, abtinere. Multumesc.

Doamna consilier sandulescu Nina
sandulescu sunt, abtinere.

Doamna pre9edinte de sedin}a Cantea luliana-Roxana
Multumesc, Tnchidem procedura de vot.

Domnul consilier Calentaru Nasi
Calen{aru sunt, pentru.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana-Roxana
Multumesc .

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Raiciu sunt, pentru.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Ati votat. Multumesc.

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Eu am votat pe alt dispozitiv 9i am schimbat acuma.

Doamna consilier Ciceala Ana Maria
Abtinere.

Domnul consilier Calentaru Nasi
La feI ca 9i colegul dumneavoastra sau colegii durnneavoastra Rigu

respectiv §erban .

Doamna presedinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
in reaula. stam cinci mirtutf=B"'*verificam la tehnic, deci avem

doamna Enciu pentru Pi domnM4Wdleojqru pentru, da?
+
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Doamna consilier Ciceala Ana Maria
Abtinere, va rog.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
gi §uhan, pentru.

Doamna consilier F:aiciu Anca Daniela
gi Raiciu pentru, v-am spus ca mi-am schimbat telefonul.

Doamna consilier sandulescu Nina
Pentru.

Doamna consilier Tudor Mirona
Pentru.

(

Doamna pre9edinte de 9edinTa Cantea luliana-Roxana
Deci nu, staji pujin, votul s a terminat, cei trei colegi.. .

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Nu s-a terminat votul doamna, suntem Tn continuare Tn procedura de

vot, deci va rog frumos. Deci suntem Tn procedura de vot, foarte bine, ne-
am schimbat votul, care-i problema dumneavoastra?

Doamna presedinte de 9edin R Cantea luliana-Roxana
in procedura de vot va puteji schimba votul, dupa ce votul este

Tncheiat nu va mai puteji schimba votul.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Nu-i adevarat, dumneavoastra ati ’inchis votul Tntr-un mod abuziv, ati

Tnchis votul Tn interiorul perioadei de timp acordata pentru votare. Deci va
rog frumos fiti corecta daca tot faceti pe procurorul.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Am inchis votul dupa ce toata lumea a votat.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Dupa ce USR ul a rectificat, a rectificat 9i a{i Tnchis repede votul.

Cum puteji sa spuneti a9a ceva?

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Nu este adevarat si 3 coleq{’3fQ-JTdumneavoastra au rectificat

123



Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Adica Ia USR se poate, la PSD nu se poate sa gre9easca ca faceji

praf ordinea de zi.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Ba se poate, pentru 3 colegi am luat Tn considerare.

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Maxim 3 minute, m-ati auzit doamna Cantea, la 3 minute stau ca asa

este scris acolo.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Bine va Ias 5 minute sa va certati cat doriti, oricum proiectul nu a

trecut nici cu 3 voturi Tn plus nici cu 3 voturi Tn minus. A9a ca certaji va cat
vreti. E nevoie de 37 de voturi, oricum nu a trecut. Se va vedea pe banda
in urma verificarii Tnregistrarii acestei 9edin je 9i Tn urma fi9elor de vot 9i
se va face verificarea votului final in momentul respectiv, acurn conform
voturilor inclusiv cu cele 4,5 cate au fost schimbate, 6, proiectul tot nu a
trecut

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna, pute{i sa va opriji putin? Colegii mei reclama urmatorul

aspect: dumneavoastra ce faceti? Tncadraji va in cele trei minute,
dumneavoastra Tnchideti votul cum vreti dumneavoastra, de ce? puteji sa
ne spuneti 9i noua acuma care este componen+a votului? cali au fost
pentru, cali au fost Tmpotriva?

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Conform platformei WebEx, bun, in afara de doua persoane care nu

au raspuns, lisa{i ma sa termin ceea ce am de spus, avem 28 de voturi
pentru, 16 abtineri 98 1 vot Tmpotriva, din care 9i au schimbat votul Tn timpul
procedurii de vot cinci persoane, respectiv Andrei Rigu 9i doamna
Luminita Serban au zis ca se abtin, adica nu stiu cum votasera initial, dar
abtinerea automat devin 18 §i inca 3 din grupul dumneavoastra care au
spus ca sunt pentru, deci proiectul oricum nu trece, are nevoie de 37 de
voturi

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Dar nu asta este problema ca tr_9pe proiectul, ca-I bagam alta data,

dar dumneavoastra ce faceti cope{b-Ga$f@yI, lisaji oamenii lini9titi, stati
in alea trei minute, va grabiti, l@$ b.pau&,' va .jn+elegem, noi stam acasa,
dar dumneavoastra ati ales sd'stqfi qcQt6, Iaaf~\o pauza, faceti ce aveti de

li C J>
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facut 9i ne Tntoarcem pe curat, dar nu alergati lumea ca nu va dati seama,
daca veti lua filmarea va vedeti ca nu sunteti ok. Pe bune acuma.

Domnul consilier Milea Dan
Si eu mi-as fi dorit sa mi modific dar m am trezit tot asa tarziu ca

dumneavoastra, dar am preferat sa nu mi pun poalele Tn cap si sa stau
cuminte Tn banca mea.

Doamna pre9edinte de sedinTa Cantea luliana-Roxana
In regula luam o pauza de 20 de minute, Tntre timp colegii de la

tehnic verifica situajia votului 9i cu asta basta, doriti sa supunem la vot sau
luarn direct? Bine, supun la vot o pauza de 20 de minute.

Domnul consilier Socolovici Razvan Mihai
Doamna pre9edinte, fmi cer scuze, doamna pre9edinte, pauza o

poate solicita decat un lider de grup conform regulamentului de organizare
9i functionare al Consiliului general, nu dumneavoastra Tn calitate de
pre9edinte 9i se va supune la vot.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Atunci o va supune la vot domnul Necula, domnul Necula.

Domnul consilier Necula Valentin
Buna ziua, cer o pauza de 20 de minute.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Aceasta pauza nu trebuie votata, orice lider de consultari are dreptul

sa solicite o pauza de 20 de minute 9i nu se supune votului.
Citiji Regulamentul de organizare 9i functionare al Consiliului.

Domnul consilier Necula Valentin
Ne revedern dupa 20 de minute de 9edinla de consultari. Multumim.

Domnul consilier Socolovici Razvan Mihai
Stirnati colegi orice solicitare venita din partea unui consilier general

lider de grup, oricare ar fi dansul sau dansa se supune votului Consiliului
general. va rog sa supuneji la vot.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Doamna secretar general va rog frumos sa ne spuneti daca aceasta

pauza de 20 de minute trebuie supu.ga votulu S au nu
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Tntotdeauna s au supus la vot, aduce li va aminte cu to Iii.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Gre9it, o sa va citesc, o sa va pun pe chat reglementarea din

regulament.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Domnul consilieri Rigu o cunosc, am lucrat Tmpreuna cu

dumneavoastra 9i alji colegi la acest ROF, dar s au supus la vot, aduceti
va aminte si sedinta de luna trecuta cand am avut aceleasi discutii cu toata
lumea pe acest subiect, cutuma a fost ca s a supus la vot.

Domnul consilier Riglu Andrei Daniel
Haideti sa schimbam cutuma 9i sa nu mai persistamt

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Azi cand propune USR ul sa rupem aceasta cuturna ca ce sa vezi

nu e buna, tarnan azi, dar de ce sa facem, mai a9teapta 9i oamenii aia din
Greenfield 9edinja urmatoare. Haideji sa mergem mai departe. sa se
calmeze doamna prejedinte, dare u sunt sigura ca n-are nevoie doamna
pre9edinte de pauza, e tanara.

Domnul consilier Necula Valentin
Dar 9i noi avem nevoie de o pauza

Doamna pre9edinte de sedin@ Cantea luliana-Roxana
Supun la vot pauza de 20 de minute. va rog frumos sa supuneji la

vot pauza de 20 de minute.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Grupul PSD este Tmpotriva.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Citi Ii va rog articolul 1 1 alineatul 1 titera g) din Regulamentul pe care

I-am aprobat, pauza se acorda la cererea liderului grupului de consilieri,
nu este nevoie de vot.

Doarnna consilier Comanici Ancuta Sorina
Ok, data viitoare la urm8toaf%~..9edinta de consiliu o sa propuna

liderul nostru 9i va rog sa ny&O.rMi'lb"yot sa Tncepem cu opozitia sa fie
totul ok si corect sau atun
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Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Razvan Socolovici, domnul Razvan Sebe, domnul

Bujduveanu, domnul Badiu, domnul Hazarian, domnul Rigu.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Am votat deja pentru pauza, am votat Tn aplica+ie.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Ok, apare Tn desfa9urare, dar luam Tn considerare pentru, domnul

Stelian Bujduveanu, domnul Andrei Badiu finalizati va rog procedura,
domnul George Nicolaie, domnul Bujduveanu apare ca sunteti Tn

procedura de vot, a votat domnul Moraru, domnul Moraru ati votat?
dornnul Moraru va rog frurnos sa vota Ii, suntem pentru o propunere de
pauza 20 de minute.

I

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Nu mi se pare normal sa luam o pauza mai ales ca urmeaza o alta

9edin la dupa asta.

Doarnna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana-Roxana
Da, dar noi suntem de dimineata aici de la ora 10:00 9i dorim o pauza

de 20 de minute.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Pai staji dumneavoastra acasa 9i chemaji ne pe noi de la PSD ca

st am

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
§i vi se pare ca daca suntem in alta parte decat acolo ne distram

sau de ce aveti comentariile astea?

Doamna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana-Roxana
Nu, este o pauza de 20 de minute, normal in orice program de lucru.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Nu e prima oara cand dumneavoastra aveti taflele astea ca sunteti

acolo 9i noi suntem online, de parca noi am fi pe plaja.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Votati sau nu votati
Cu 27 de voturi pentry;:€akWndt; 14 impotriva, nu luam pauza,

rnergem mai departe.

/
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Menjiune: Rezultatul final al votului este: 26 de voturi pentru, 6
abjineri, 14 voturi impotriva (voturi conform fi9ei de vot generata de
platforma online de videoconferin@ Webex).

va rog frurnos sa verificati cu voturile cum ramane pe proiectul
numarul 26 sau Ia cat eram 27.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Deci ce s a Tntamplat, e pauza ceva, ca nu mai 9tiu. Nu rade Nicule,

ca vorbearn cu Ciucu ca aia e. E pauza sau ce e?

Domnut consilier Necula Valentin
Se verifica voturile de la votul anterior.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Exact, o sa va dam o situatie exacta a votului asa cum a fost

modificat la proiectul 27.

Doamna presedinte de 9edin}a Cantea luliana-Roxana
Bun. Revenim la punctul 27, am Tncercat sa concluzionam situatia

votului. Din pacate nu va putem da acum o situa+ie concreta, dar pe
procesul verbal vor fi trecute, bineTnteles, conform Tnregistrarii, toate
mentiunile facute de dumneavoastra, inclusiv fisele de vot si in momentul
in care vom avea redactate toate aceste lucruri, vom vedea concret si
situatia proiectului nurnarul 27 de pe ordinea de zi.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna Cantea, un mic amendament, cu tot respectul pentru

dumneavoastra, ca eu sunt un om respectuos, sa 9tili. Deci eu am re+inut
momentul asta al sedintei. Deci daca Tn 2023 noi nu suntem Tn stare sa ne
daji situajia votului, e grav. Pai Tnseamna ca dumneavoastra...

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Situatia votului, conform Webex, o avem, dar ceea ce a vorbit toata

lumea buluc, nu se poate da in acest moment, deoarece inca avem
Tnregistrarea, inca suntem pe ’inregistrare, nu putem opri Tnregistrarea ca
sa o ascultam si sa vedem cum ati votat Tntr-un final.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Du

Tncheie
mneavoastra t
ca de-aia ave

rneti la
acolo

momentul 2, dupa ce se
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Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana-Roxana
Dupa ce se Tncheie. Momentan nu s-a Tncheiat 9edin+a.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Dupa ce se Tncheie votul pe punctul respectiv.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana-Roxana
Ati vorbit unii peste aljit, nu ati respectat ceea ce v-am spus, anume

sa vorbim unul cate unul. Asta e, dumneavoastra puteti sa credeti ca e
gre9eala mea, eu consider ca am facut tot ce am putut.

Doamna consilier Enciu Mihaela
Dumneavoastra ne pedepsi li acum.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
va spun doar ca nu am cum sa va dau situa+ia.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Cu tot respectul pentru dumneavoastra, sa puna pe cineva care are

mai multi rabdare, ca dumneavoastra sunteji foarte repezita. Daca Ia tot
ce face sunte{i a9a, bravo! Ma bucur, inseamna ca atingeji 9i performante.
Hai sa trecem mai departe.

Doamna pre9edinte de 9edin Ta Cantea luliana-Roxana
Da, domnule Badulescu, este ora 16 9i 17 minute. Nicio problema,

va doresc 9i durnneavoastra Ia feI 9i sa fiji la feI de performant ca 9i mine.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Am 50 de ani, sa ma vedeti cum alerg dupa tramvai.

Doarnna pre9edinte de §edin Ta Cantea luliana-Roxana
Multi Tnainte!
Trecem la punctul 28.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Doamna pre9edinta, procedura.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Rezultatul votului.

Domnu
Vi rog

hahA haviusI consilier Mori

@ nu va suparati*d.oamna?
IF (

rahb
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Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Bine, eu iI anunt. O sa ma corecteze pe urma doamna secretar Tn

procesul-verbal .
Avem 28 de voturi pentru, 16 abjineri, 1 vot Tmpotriva, proiectul

nu a fost adoptat.
Menjiune: Rezultatul final al votului este: 30 de voturi pentru, 16

abjineri, 0 voturi Tmpotriva (voturi conform fi9ei de vot generata de
platforma online de videoconferinla Webex adunate cu voturile
exprimate verbal de catre domnii §i doamnele consilieri generali Rigu
Andrei Daniel, §erban Lumini ja Gabriela, sandulescu Nina,
Calenjaru Nasi, Raiciu Anca Daniela, Ciceala Ana Maria, §uhan
Valeriu Nicolae §i Tudor Mirona).

V-am mai spus 98 acum 10 minute.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Mul+umesc foarte mult! injeleg ca liderul dumneavoastra de grup

solicita o pauza.

Doarnna presedinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
A solicitat si nu a trecut
Mergem mai departe.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Doamna, daca cunoa9teti regulamentul, ceea ce va rog sa o faceti,

respectuos 9i cu politete, pauza se acorda, nu se voteaza, doamna, pauza
de consultari.

Doamna pre9edinte de 9edin$ Cantea luliana-Roxana
Pana acum am votat si acum doua sedinte m-ati certat tot

dumneavoastra, domnule Moraru, cu tot respectul, ca nu am supus la vot.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Pauza de consultari este altceva. Tncerc Tn fiecare zi sa va invat cate

ceva, Tncerc sa va ajut ca injeleg ca aveti o problema.

Domnul consilier Necula Valentin
Muljumesc, domnule Moraru, ne consultam mai tarziu daca este

nevole
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Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Nu, dar in{eleg ca doamna pre9edinta are o problema, domnule,

in+elegeji? Nu 9tiu daca Tntelegeji. §i Tncerc sa o ajut, nu sa o critic, dar nu
vrea sa ma asculte ca sa o ajut, ca in+eleg ca are o problema.

Doamna pre9edinte de sedin@ Cantea luliana-Roxana
Ce problema am, domnule Moraru? V-am dat raspunsul la vot, vreau

sa trec mai departe. Tmi asum votul pe care vi I-am spus. Daca va fi
modificat ei e altul cel final, e altul cel final.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Doamna, nu era vorba de vot, Tnjeleg ca doreaji o pauza, dar ma

rog, daca nu Tntelege Ii, asta este.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Bun. Mergem mai departe.

Proiectul 28, proiect de hotarare privind imputernicirea
Sectorului 5 al Municipiului Bucure9ti sa achizitioneze, in numele 98

pentru Municipiul Bucure9ti, terenul situat in Str. Serg Maj.
Topliceanu Vasile, nr. 12A, Sector 5, cu nr. cadastral 237955, in
scopul realizarii unei parcari.

Interventii? Nu

Vi rog sa votaji.
Doamna Raiciu, domnul Razvan Sebe?

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Mai am timp.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Mai aveti doamna, mai aveti.

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Dar o sa va spun verbal, ca mai este un minut.
Abjinere, va rog.

Doamna consilier $erban Luminija
Acurn vom sta trei minute la fiecare proiect doar a§a, dintr-o ambitie

stupida? Am 9i eu o Tntrebare.
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Cu 17 voturi pentru, 29 de abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul
nu a fost adoptat.

Acestea au fost proiectele cu doua treimi.

Acum punctul 29 de pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
modificarea anexei Hotararii Consiliului General al Municipiului
Bucure§ti nr. 318/13.08.2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici aferenti documentatiei de avizare a lucrarilor de
intervenjie, pentru obiectivul de investijii – “Lucrari de reabilitare,
consolidare, refuncjionalizare, imprejmuire, organizare de 9antier
pentru imobilul din str. Gladiolelor nr. 11, sector 4, Bucure9ti“

va rog, daca aveti comentarii, interven{ii. Nu.
Supun la vot proiectul.
Doamna Sanda Hristudor si domnul Nicorel Nicorescu?

Domnul consilier Hazarian Constantin
Doamna pre9edinte, am ni9te probleme de conexiune. S-a

’inregistrat votul meu? Muljumesc.

Doamna pre9edinte de ?edinji Cantea luliana-Roxana
Verificam. Putem sa verificam doar dupa ce se termini procedura

de vot. Puteti sa ne spune li verbal 9i Tn cazul Tn care nu a+i votat pe fi9a,
luam Tn considerare ceea ce votati acum.

Domnul consilier Hazarian Constantin
Muljumesc. Am votat pentru.

Doamna pre9edinte de 9edin fa Cantea luliana-Roxana
Doamna Sanda Hristudor?
Tnchidem procedura de vot.
Cu 30 de voturi pentru, 16 abjineri, 0 voturi Tmpotrivi, proiectul

a fost adoptat.
Menjiune: Rezultatul final al votului este: 29 de voturi pentru, 17

abjineri, 0 voturi 'impotriva (voturi conform fi9ei de vot generata de
platforma online de videoconferin@ Webex adunate cu votul
exprimat verbal de catre domnul consilier general Hazarian
Constantin).

Mergem mai departe la proiectul numarul 30, proiect de hotarare
privind aprobarea realizirii expertizelor tehnice care sa ateste
calitatea 9i cantitatea lucjana.F-' $xecutate de catre Compania
Municipal

Nu a
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Supun la vot proiectul.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna Cantea, dupa ce se termini procedura de vot care sper sa

nu mai fie de trei minute, eu am rugat-o pe colega mea, pe doamna Raiciu,
a9 vrea, pentru ca Tntre timp am fost nevoit sa-mi fac insulina 9i n-am putut
sa iau cuvantul pe punctul asta de pe ordinea de zi, sa-mi permiteti doua
consideratii. Nu sunt critici, doar consideratii.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Da, suntem Tn procedura de vot, a9tepta li pu+in.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Da, asta am 9i spus. Luaji 9i dumneavoastra pujina ciocolata.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Lasati colegii sa se concentreze, sa se gandeasca cum sa voteze.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Dupa.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Nu ne grabim nicaieri, domnule Badulescu.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Nu avem treaba, stam toata viata.

Doamna pre9edinte de sedinla Cantea luliana-Roxana
Norocul meu ca am mai multi.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
S-ar putea sa va bat, ca eu am mancat 9i am baut bine.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Optirnista, doamna pre9edinte.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Poate am mai multi tehnica

u era cazul.
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Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Acum, domnule Badulescu. daca doriti sa vorbiti, finalizati si

procedura de vot.
Multumesc
Tnchidem votul

Cu 30 de voturi pentru, 14 abjineri, 1 vot Tmpotrivi, proiectul a
fost adoptat.

Punctul 30. va rog, domnule Badulescu.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
injeleg ca acolo sunt ceva probleme cu administatorul judiciar, care

tot din anturajul dumneavoastra au fost pu9i. Pentru ca daca ma duc
Tnapoi Tn procedura, se vede clar cine I-a adus si cunoastem si noi zonele
din care vin administratorii judiciari. Orice chestiune pe care o veti face in
direc+ia asta, la maniera asta, nu va schimba cu nimic 9i nu va grabi cu
nimic Tnchiderea procedurii. De aceea mergeti la izvor, la stapanul
adrninistratorului judiciar 9i Tnchideti odata pove9tile astea, ca va mai
trebuie doua mandate in procedura. Pentru ca urmaresc si din buletinul
insolventelor, vad ce rapoartele depune ala acolo, administratorul judiciar,
nu o veti Tnchide a9a. Se vor deteriora 9i veji raspunde pentru fiecare leu
al bucure9teanului bagat Tn lucrarile astea. va rog eu din suflet, ca sunteti
copii tineri, cum a spus 9i doamna Cantea, o s-o duceti mai mult ca mine,
daca vrea Dumnezeu sar eu peste voi, dar altfel nu o duceti Ia bun sfarsit.
Cine se ocupa, cine e de la partidul politic, pe linie de partid, cu prostia
asta, cu compania asta, daca nu faceji ce trebuie, treaba voastra.

Doamna pre9edinte de 9edinTa Cantea luliana-Roxana
Asa. Gata?
Punctul 31, proiect de hotarire pentru modificarea si

completarea Hotararii C.G.M.B. nr. 277/30.05.2019 privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici aferenti documentatiei de avizare a
lucrarilor de intewenjie pentru obiectivul de investijii-consolidare a
imobilului situat in str. Baltagului, nr.17, sector 5.

Interventii? Nu
Haideti sa votam
Domnul Razvan Sebe 9i domnul Rigu.
Cu 31 voturi pentru, 17 abjineri, 1 vot impotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.
Punctut nurnarul 32 - proiect de hotarare pentru modificarea

Hotararii C.G.M.B. nr. 141£:}0.08.2012 privind aproba rea
documentajiei de avizare,z=fuer6tilbt de intervenjie pentru executia

lucrarilor de consolidar7fa’FndbiTu4.?!!?t in Bucure9ti, str. Francezi

/1 /'n\\? iI /
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Interventi i?
Nu avem, supun la vot proiectul numarul 32.
Domnul Nicorel Nicorescu, doamna Anca Comanici si domnul

Constantin Hazarian
va rog sa votati.
Cu 31 voturi pentru, 18 abtineri, 0 voturi impotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Punctul nurnarul 33 - proiect de hotarare pentru modificarea 9i
completarea Hotararii C.G.M.B. nr. 326/13.08.2020 privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici aferenti documentatiei de avizare a
lucrarilor de intervenjie, pentru obiectivul de investijii - “Lucrari de
construc Iii privind consolidare, reabilitare, restaurare, modificari
interioare 9i organizare de 9antier pentru imobilul din str. Franceza
nr. 32, sector 3, Bucuresti“.

va rog sa supunem la vot proiectul 33.
Doamna Sanda Hristudor, doamna Enciu Mihaela, domnul Cristian

Doicin, domnul Nicorel Nicorescu, doamna Davidescu, domnul Andrei
lonescu daca doriti sa votati.

Doamna Consilier Davtdescu Mariana Monica
Votez “abtinere”
Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Tnchidem votul
Cu 30 voturi pentru, 18 abjinert, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Punctul nurnarul 34 - proiect de hotarare privind modificarea
Hotararii C.G.M.B. nr. 631/19.12.2017 si actualizarea indicatorilor
tehnico-economici aferenti obiectivului de investitii "Consolidare
seismica 9i renovare energetici moderata cladire publica – Muzeul
Gheorghe Tattarescu – str. Domnija Anastasia nr. 7, sector 5".

Nu avem solicitari de cuvant
va rog sa supune li la vot acest proiect.
Domnul Nicorescu, doamna Ana Ciceala, domnul George Nicolae,

domnul Maxim Marius catalin si doamna Anca Comanici daca doriti sa
votati

Doamna Mardarovici
+

Doamna Consilier F'ard

Vot „pentru, ,b
+
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Domnul Consilier Melciu Florin
Doamna pre9edinte, vreau sa-I rog cu aceasta ocazie pe domnul

director Munteanu sa se apIece 9i catre obiectivul de pe Calea §erban
voda primul senat al Romaniei, sper sa-I aiba Tn plan sau sa-I introduca
pe un proiect.

Multumesc frumos.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumim
Cu 31 voturi pentru, 17 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat, cu mentiunea ca nu stiu daca votul doamnei
Mardarovici a fost Tnregistrat Tn platforma WebEx sau trebuie sa-1 iau in
considerare verbal

Verificam irnediat, a votat „pentru” vad eu , bun, deci 31 voturi pentru
am zis corect.

Punctul numarul 35 - Proiect de hotarare privind aprobarea
proiectului “Sistem integrat de guvernanji a datelor Tn cadrul
Spitalului Clinic sfanta Maria“ 9i a cheltuielilor legate de proiect in
cadrul PLANULUI NATIONAL DE REDRESARE Sl REZILIENTA, COD
APEL: MS-733, Pilonul Il: Transformare digita’II, Componenta: 7 -
Transformare digitala, Investijia: 13. Realizarea sistemului de eHealth
9i telemedicina, Investijia specifica: 13.3 - Investi Iii in sistemele
informatice 9i Tn infrastructura digitala a unitalilor sanitare publice.

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
Nb rog, am avut o disputa sau ma rog un dialog in Comisie pe tema

acestei secvente de proiecte ca sunt cred 9apte sau noua, nici nu mai stiu
cate sunt in spitale, despre ce e vorba sa dau bani din PNRR ca spitalele
sa T9i faca sau sa-9i Tmbunatajeasca sistemul ... solutiile software pe care
le au pentru managementul de date.

Observatie mea din Comisia a fost de ce fiecare spital T§i face
propriul proiect 9i plate9te Tn principiu de9i nu vor fi neaparat proiecte
absolut identice dar doar de dragul simplificarii amuzatii-ma 9i pe mine de
noua ori acela9i lucru cand putea ASSMB-ul sa plateasca un soft sau sa
comande 9i sa plateasca un singur soft pe care sa-I distribuie celor 9
spitale 9i nu numai celor 9 spitale care au aplicat dar 9i celor care nu au
aplicat. Mi s-a raspuns foarte doqLde=doamna director care cred ca este
sau sper ca este prin jur ca ap@n{i'ah6lbiJI sunt spitalele.

th 'fiDanjare pe paine, nu am avut
jPP g§§qsc 9i se deschid ghidul de

(

intamplator eu manal g d'afi
/ 1voie mai mult de doua It

)
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finantare, in ghidul de finanjare pentru ca asta mi s-a spus domnule
trebuie sa aplice spitalele nu putea sa aplice ASSMB-ul.

in ghidul de finantare daca vreti va §i citesc rezulta foarte clar ca sa
ASSMB-ul putea sa depuna proiect pentru cele 9 spitale sau pentru toate
cele 19 9i repet nu sa platim sau sa dam cuiva poate aceluia9i furnizor
care va ca9tiga cele noua licitatii de noua ori aceea9i suma de bani, ceea
ce este o grozavie, da.

Sigur o sa spuneji domnule nu sunt banii no9tri, sunt banii pro9tilor
de francezi, germani, da, deci ce conteaza, haideti sa le aprobam, eu nu
sunt de acord cu lucrul acesta, mai ales ca daca fiecare spital continua sa-
9i faca propriile solu Iii interoperabilitatea Tntre ele nu exista, prin urmare
eu nu am cum sa votez asa ceva

A9tept o reacjie §i a§tept o scuza pentru minciuna servita Tn Comisie
ca eligibile sunt spitalele 9i ca de aia nu a putut sa depuna ASSMB-ul.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Este Tn continuare doamna director cu noi in sedinta dar sunt

curioasa daca domnul Florin Melciu are o Tntrebare tot pentru doamna
Sivache sau este Tn afara, ca sa stim daca vorbeste mai Tntai doamna
Sivache sau domnul Melciu

Domnul Consilier Melciu Florin
Avearn o Tntrebare catre domnul director Munteanu care mi-a

raspuns Tn privat 9tiu ca obiectivul senatului a fost trecut pe lista de
investitii si multumesc.

Doamna Sivache Oana – Gabriela – Director general ASSMB
Buna ziua
A9a cum am spus ieri Tn Comisia de sanatate exista un ghid elaborat

de Ministerul sanatatii care a fost Tn consultarea aproape un an §i am
in+eles de la colegii de la Programe proiecte ca nu exista posibilitatea ca
ASSMB sa aplice o singura data pentru toate spitalele, ci doar daca exista
parteneriat Tntre ASSMB 9i fiecare spital.

Referitor la surna tot in ghid Tn PNRR exista o suma fixa pentru
fiecare spital, este drept §i are dreptate domnul consilier Moraru ca suma
este egala pentru fiecare spital netinandu-se cont de numarul de paturi
sau de necesitatea fiecarui spital 9i astfel ca riscam ca un spital cu un
numar mai mare de paturi Pi cu atrestabilitate mai mare sa acceseze
acela9i fonduri ca 9i un spital mai mic, pentru unele spitale fondurile sunt
suficiente, ar fi suficiente sau pen+_ru_qlte spitale acestea nu sunt de ajuns.

. Nu estp .vina AS_SVp;M ?oI,Wr am avut o intewe.ntie q9 I?
ASSMB la Ministerul sanat#ii -d8nd-ghidaJ/$ fost Tn consultare 9i sa 9tili ca

r) -PPP
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am reu§it sa objinem aprobarea 9i modificarea Tn ghid sa venim parteneri,
altfel n-am fi putut 9i spitalele trebuiau sa mearga singure fara ASSMB.

Daca mai sunt alte Tntrebari?

Domnut Consilier Moraru Adrian - Flavius
Nu pot sa trec a9a cu vederea chestia asta ma rog daca

dumneavoastra puteti sa trece li de9i am auzit ca partidul din care 9i
dumneavoastra faceti parte sunteti Tmpotriva risipei, aveti un coleg pe la
Parlamentul european care monitorizeaza cum se cheltuie banii din PNRR
9i a9a mai departe.

Doamna Sivache Oana – Gabriela – Director general ASSMB
Eu nu sunt membru de partid, fac parte din parte din partidul

pacienjilor.

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
Nu ma refeream la dumneavoastra, stiu ca dumneavoastra

Doamna Consilier Comanici Ancuta - Sorina
Mai spuneji odata doamna director Sivache.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian

Ru9ine sa va fie, aveji tatuat PSD –ul pe brajul drept 9i Tn gandire.

Doamna Consilier Comanici Ancuta - Sorina
Deci din ce partid faceji parte doamna Sivache?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog sa pastram discujia in jurul proiectului.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Din partidul pacientilor.

Doamna Sivache Oana – Gabriela – Director general ASSMB
Ma scuza+i, raspund Tntrebarilor tehnice 9i nu la altfel de provocari.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
De ce nu pleca li doamna Sivache acasa, +ipa tot ASSMB-ul ce faceji

pe acolo.

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
Domnul Badulescu, vS,qa{few,lasati-ma ca lucram cu materialul

clientului, ghidul de finant#;f&$.a-&i&5+t3:b.da, punctul 2.6 solicitanti eligibili,
(
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solicitanjii 91 aplican Iii eligibilii sunt reprezentati de institutii din domeniul
sanatatii, astea sunt spitale.

Da, asta e Tnjelegerea noastra virgula unita Ii sanitare publice sau
entitati in subordinea carora acestea functioneaza domnule entitatile Tn
subordinea carora ele functioneaza este ASSMB-ul domnule, deci este o
minciuna grosolana ce ati putut sa-mi spuneti Tn Comisie 9i ati repetat 9i
acum Tn plen ca dumneavoastra nu erati eligibili iar povestea cu
parteneriatul din nou nu este scrisa aici.

Doamna Sivache Oana – Gabriela – Director general ASSMB
Daca fmi permiteti o am langa mine 9i pe doamna director de la

Direcjia Programe Proiecte, doamna Roxana stanica, cea care a scris
Tmpreuna cu colegii de acolo 9i echipele din spitale aceste noua proiecte
9i va poate ... .....

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
va spun eu de ce aji pus pe proiecte separate, ca fiecare staf de

spital sa-9i ia sporul de fonduri europene, de aia I-a scris a9a, va spun eu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ave{i dreptate domnul Moraru.

Doamna stanica Roxana - Director Direc+ia Proqrarne Proiecte -
ASSMB

Nu §tiu Ia ce faceti referire cand spuneti sporuri europene,
cheltuielile cu salaril

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
Serios, e un spor pe care 9i dumneavoastra Tl primiji, nu va faceti ca

nu 9titi despre ce e vorba.

Doamna stanica Roxana - Director Directia Proqrame Proiecte -
ASSMB

Cheltuielile cu salariile 9i eu nu cred ca spitalele 9i-au pus ... .

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
Doar atat va rog sa nu fiji obraznica sa spuneji ca nu 9titi despre ce

spor e vorba.

ntea luliana Roxana

ti pe doamna
iti din nou

stanica sa –

r . IC
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Domnul Consilier Melciu Florin
Doamna stanica nu este director, doamna pre9edinte va rog frumos

nu-1 Tntrerupe li pe dornnul consilier, lasati doar directorii sa vorbeasca
dupa consilieri.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Pai daca i s-au pus Tntrebari, trebuie sa raspunda. .
Doamna stanica, va rog frumos sa raspundeti.

Doarnna stanica Roxana - Director Direc+ia Proqrame Proiecte -
ASSMB

Multumesc
va spunearn ca am facut ... va spunea doamna director in primul

rand ca eligibilitatea atunci cand au fost prima oara puse Tn consultare
ghidurile de la Ministerul sanatatii se adresau ... nu s-a tinut niciodata cont
de faptul ca ASSMB are in administrare 19 spitale, drept urmare noi am
facut nenumarate interven+ii 9i am explicat ca noi suntem o institu+ie atipica
sau ma rog altfel decat celelalte instttu+ii din +ara 9i Tn condi+iile Tn care se
. .. . la conditiile de eligibilitate astea ASSMB-ul nu era eligibil, de aia o sa
gasiti Tn toate ghidurile de finantare la solicitanji eligibili o fraza Tn care se
termini cu o paranteza 9i se scrie “exemplu ASSMB”, a9a am aparut
eligibili.

Dupa cum 9tili noi deja avem Tn implementare proiecte pe axele pe
nosocomiale 9i arnbulatoriu 9i pentru faptul ca, acest apel a fost cu un
terrnen foarte scurt 9i a faptului ca noi trebuia sa intrarn Tn 9edinja de
consiliu 9i a faptului ca aceasta linie de finanjare 9i de digitalizare pe
fiecare spital Tn parte T9i cuno9tea cel mai bine nevoile 9i avand 9i
capacitate sa recunosc ca s-ar putea sa nu putem duce pana Ia bun sfarsit
un numar atat de mare de proiecte. Am stabilit ca Tmpreuna cu spitalele
sa facem acorduri de parteneriat, uncle noi vom fi parteneri iar ei vor fi tider
de parteneriat.

r

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
Doamna, deci din nou va faceti ca nu Tntelegeji despre ce vorbesc

9i Tmbracaji totul foarte multe cuvinte. Deci din nou Uniunea Europeana
marinirnia ei ne da bani, nu sa i bagam pe gat, ci sa facem ni9te lucruri
utile si cu restul de bani, ca si daca facem o economie din banii astia ei se
duc tot in alte proiecte, nu se duc Tnapoi la Uniunea Europeana. Prin
urrnare daca adopta{i a9a, doar cele 9 spitale vor beneficia de softurile

le plateasca o data. Celelalte
T§i vor pune ni§te clauze acolo

Faceti acest, refaceti aceste

un consultare publica era ceva.
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Ghidul atunci cand ati apllcat are foarte putine pagini fata de alte ghiduri
cu care eu sunt obi9nuit 9i este foarte clar, puteati sa aplicaji. Sfatul meu
este sa retrageji proiectul 9i facem o 9edinta de Tndata 9i beneficiaza toate
cele 19 spitale de un singur contract pe care iI faceti 9i distribui Ti acelagi
soft peste tot. Am ridicat aceste probleme 9i cand era vorba de teatre 9i
de toata lumea are castelul lui fiecare are propria lui solu+ie de IT, doar ca
fiecare vrea sa plateasca pe cineva.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Se poate si grupul PSD o interven jie pentru doamna Sivache?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Eram domnul Badiu, dar va ca nu vorbe9te, va rog domnule

(
Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu, lisaji-1 pe domnul Badiu

Domnul Consilier Badiu Andrei
Nu, doamna pre9edinte, nu ca nu vorbesc am a9teptat sa se terrnine

sa termine interventia colegului meu. Ba ca a trebuit sa a9tept sa ascult
pentru o doamna care nu a fost invitat aici, nu este director 9i care dadea
niste informatii total redundate. Consider ca colegul meu Adrian Moreanu
are o perfecta dreptate 9i vrem sa o Tntreb pe doamna Sivache daca exista
posibilitatea sa faca o singura, sa aplice la acest program european printr-
un singur proiect care sa cuprinda toate spitalele, astfel Tncat sa nu fim
Tntr- o situatie, in situatia Tn care sa platirn de 9 ori acela9i lucru sau sa
avem spitale care au anumite software 9i care nu sunt interoperabili cu
alte spitale.

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Nu, nu se poate din pacate acest lucru PNRR-UL, ne spune ca

pentru un singur proiect avem un milion 1 milion de euro. Deci daca am
face un singur proiect oricum nu ne-ar permite ghidul, dar 9i daca ne-ar
permite ar Tnsemna ca noi putem sa atragem numai 1 milion € 9i nu 10
milioane de euro cat avem astazi cu posibilitatea ca pana pe 25 august
pentru ca s-a prelungit depunerea dosarelor sa putem sa aducem 9i
celelalte spitale.

Domnul Consilier Badiu
Da, dar repet solutij

dezvolta costa acelasi IUCJ

19. dar tocmai asta este
platim de 19 ori acela9i

acelasi adica omul care o
face pentru un spital sau pentru

l: carid'ne dezbaram de obicei asta sa
liB&spre asta este vorba. Domne

141



asta este noul Bucuresti domne. Avem un om care si a dedicat viata sa
schimbe, sa faca reforma spitalele din Romania din Bucure§ti 9i nu pot sa
cred ca se Tntampla

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Pe langa, daca fmi permiteji pe langa soft, noi trebuie sa

achizitionam 9i echipamente. Sunt trei componente, deci 1 milion nu ne-
ar fi suficient pentru toate cele 19 spitale, nu este vorba doar de achizitia
unui soft ci de echipamente IT.

Domnul Consilier Badiu Andrei
Adica calculatoare de 1 milion de euro?

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Echipamente IT nu Tnseamna numai calculatoare. TnsearrIna 9i

sisteme de stocare date 9i sisterne de procesare, sisteme de analiza a
datelor

I

Domnul Consilier Badiu Andrei
Mai stim si noi de baxuri. de lucrurile medicale. incercati

dumneavoastra sa mai schimbati firmele, care lucreaza 9i la spital Pi la
ALPAB, adica aia care cumpara Pi bancute iau 9i soft adica domnul Moraru
va spunea ca puteti sa luati aceea9i firma care sa nu o platim de 19 ori.

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Bun. Daca numai sunt alte interventii

Domnul Consilier Badiu Andrei
Cineva care coordoneaza sectorul, zona asta, nu 9tiu are o parere?

Nu stiu Tntreb si eu ma Tntreb asa?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Supun la vot proiectul 35 de pe ordinea de zi.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Am avut mana ridicata. Nici cu mana ridicata nu e bine?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana –
va rog, dornnule Badulescu

Domnul Consilier Badulesci
Eu inteleg apa, ca eu

injeleg a9a, deci la PNL e S

AordU*a - \,

astea, cu finantarile astea
in partea astalalta la domn

142



Tomescu care muncitorul nu Voiculescu, e ASSMB-ul. Din ce am auzit eu,
sunt ni§te firme care sunt interesate. Deci ni9te firme care practic ele sunt
puse acolo cu un obiectiv, sa ca;tige numai ele ca sa duca banul la
stapanire, ca eu a9a Tn+eleg, ca s-au facut ni9te acuza+ii in direct. Domne,
am impresia ca asta e de §tirbei voda, sincer. Daca a9a stau lucrurile ce
aud eu aici, ce acuza Iii grave s-au facut aici, asta e §tirbei voda Pi nu
glurnesc. Deci, daca doamna Sivache dumneavoastra ati realizat ce
acuzatii vi s-au adus dumneavoastra sau Ia USR nu conteaza ninge ploua
mergem Tnainte, nu raspundem? Adica eu vreau, eu refuz sa cred ca
dumneavoastra sunteti Tn scenariul asta. Acuzatiile nu le-am facut eu.
dumneavoastra n-aji reu9it sa furniza li o aparare pe care sa fie calificate
astfel Tncat sa ne lamurim. Deci, eu Tnteleg ca totul e a9a acolo Tmpartiti
ceva, o halca.

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Aici nu asta este subiectul discutiei iar Tn ceea ce prive§te cele 9

proiecte noi contine

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Doamna, asta este subiectul discutiei

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Consilieri Generali sa ne avizati

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Doamna Sivache, care asta nu este subiectul?

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Finatate si evaluarea se va face la Ministerul sanatatii. nu la

ASSMB.

Domnut Consilier Badulescu Aurelian
Deci, bine m-ati lamurit, dar daca e ceva sa stiti ca caut autodenuntul

e prevazuta Tn Codul Penal, deci da. va multumesc. ingrozitor, incredibil,
daca a9a s-a ajuns. Trece{i la vot doarnna.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Acuma vrea 9i Domnul Hazarian sa intervina, mai a9teptam.

Domnul Hazarian

sa o rog pe doamna
sta situatie si mai sunt

143



firme care livreaza si la ALPAB si la ASSMB si trec de la softuri la bancute
9i a9a mai departe. A9teptam un raspuns. Mul{umesc.

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
imi pare rau, dar nu cred ca a9 putea sa va raspund la aceasta

Tntrebare. Noi avem licitatiile Tn transparen@ publica, nu 9tiu ce contracte
sunt la ALPAB, tar ceea ce exista Ia ASSMB Ie gist Ii pe SEAP.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Bun. Supun la vot proiectul

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Doamna Sivache

r Domnul Consilier Hazarian Constantin
Colega dumneavoastra de la ALPAB, a lucrat la dumneavoastra, ca

nu a ajuns... dansa a venit tot fiind consilier a dumneavoastra. Nici macar
30 de zile nu a putut sa stea pentru definitivare 9i s-a dus la ALPAB, adica
§i daca nu §titi, va ajut eu cu ele?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Haideti sa ramanem la proiectul 35 de pe ordinea de zi. Am Tnjeles

Tntrebarea inijiala, dar totu9i, haideti sa nu ne Tndepartam

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Doamna Cantea tot la proiectul 35

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Pai atunci sa ramanem la proiectul 35

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu pe proiect am ramas, daca se poate. Doamna Sivache, va rog

din suflet am 9i eu o Tntrebare 9i va rog sa Tmi spuneti. in unitatea
dumneavoastra ati implementa legea 361/2002 privind protec+ia
avertizarilor de integritate?

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Cu siguranta, da.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian

Atunci eu o sa ma duc Ii@Wa{FU.fi el o sa T9i faca tema, temel?
raportat Ia ce auzit Tn aceasta/4edi®-$i&a-@Inge pana la Codruja Kovesi.

. „'/
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Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
va rog.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Bun

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu nu sunt sifon, legea

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Domnul Moraru ati ramas cu mana ridicata sau vreti sa interveniti?

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
O ultima interventie. Eu Tnteleg ca initiatorul proiectelor uneori e

prins la mijloc Tn lucrurile astea, dar in lumina acestei prezentari sau
dezvaluiri sau informari pe care am facut-o, aT fi curios ce parere are
primarul general de lucrul asta repet. Repet, in primul aspect 9i putern sa
luam procesul verbal al Comisiei de sanatate, ca am fost minjili ca
ASSMB nu este eligibil 9i este perfect eligibil 9i daca dumnealui Tn

contextul acestei discutii Tn care este evident ASSMB-ul ar putea sa
depuna un proiect sa nu se cheltuie banii aiurea, sustine Tn continuare ca
trebuie sa facem 9 proiecte distincte. ca eu am candidat cumva, ca e o
vorba “Eu am fost pe afi9” cu domnul prirnar 9i am mare Tncredere Tn ce
ne spune domnul prirnar.

(

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Cred ca la Tntrebarea asta vi raspunsese 9i domnul Tomescu foarte

bine in Comisia de sanatate, dar domnule prirnar.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nicule, nu le raspunde, ca eu tin cu tine la faza asta. Spune unde

este sanatatea. Zi ca ai dat-o la USR. Nu raspunde. Ce te bagi tu in treaba
asta. Spune „ba v-am dat voua”

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Domnule Badulescu

Domnul Primar General Nicusor DAN
Am Tncredere ca
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu raspunde Nicule, lasa sa raspunda muncitorul Voiculescu. De ce

te bagi?

Domnul Prirnar General Nicusor DAN
Am incredere ca doamna director 9i domnul Viceprirnar va da toate

detaliile despre proiectul asta.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Perfect. Muljumim. va rog sa votam proiectul 35 de pe ordinea de

ZI

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Domne, v-am cerut cuvantul doamna Cantea.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Unde ati cerut domnul cuvantul, domnule Suhan? Acum ati ridicat

mana. va rog

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Nu, acum vreo 10 minute, doamna. Dar, nu prea sunteji atenta, de9i

ati mancat.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
va rog frurnos. Acum 30 de secunde nu aparaji pe ecran cu una

dintre... Haideti ca va dau acum un screenshot

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Doamna mi-a9 dori foarte mult sa lasati aerul asta de chestii dar ma rog
trec peste.

I

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
va rog sa mai repetaji odata ca n-am Tnteles

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Doamna director Sivache,

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Mai repetati odata ce ati spus ca eu nu am auzit.

Domnul Consilier Suha,
Doamna nu mai are im

treaba dumneavoastra acl
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sa vorbesc? Vedeti-va de
ru peji .
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Pat ati zis ceva la adresa mea si

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Nu ma mai Tntrerupe Ii, doamna. Deci doamna director

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Poi data viitoare

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Cu tot respectul fata de dumneavostra ca dumneavooastra nu veniti

pentru

( Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
A9a. Ce Tntrebare aveati pentru doamna Sivache?

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Doamne Maica Domnului. Doamna, inca odata, doamna Sivache

dumneavoastra ma auziti?

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Da, va aud.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Ok. Deci, doamna director cu tot respectul cuvenit functiei

dumneavoastra Tntelegand importanta deosebita a ei conducand
ASSMB-ul, vreau totu9i sa-mi permit sa va atrag atenjia ca
dumneavoastra nu veniti Tn fata Consiliului General ca sa cereti aviz
Dumneavoastra veniti Tn fata Consiliului General ca sa obtineti aprobarea
pentru proiectele dumneavoastra. Deci fiji pu{in mai atenta 9i docurnentati
va mai bine cu privire la atribu{iunile Consiliului General.

(

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Da, Tmi cer scuze erarn obi9nuita din comisie, aveji dreptate.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Acum spun la vot

Doamna Consilier Stoica loana
Cum sunteti Tn comisie dl

Eu stiu ca in comisie ai
pertinente. Eu a9a 'Fmi aduc X

doamna director general?
ngjt\,Ie am pus, au fost Tntrebari

\
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Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabrtela
Nu am spus ca nu au fost Tntrebari pertinente

Doamna Consilier Stoica loana
Poi si atunci, cum esti obisnuita din comisie. Adica noi in comisie nu

Tntrebam ceea ce trebuie?

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Nu, nu. Eu am gre9it astazi 9i am spus aviz Tn Ioc de aprobare 9i mi-

am cerut scuze pentru asta.

Doamna Consilier Stoica loana
Am Tnteles. Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Bun. Supun la proiectul 35 de pe ordinea de zi.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Aveam 9i eu o rugaminte pentru doamna Sivache, dar numai ati

vazut ca stau cu mana ridicata de mult.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
La mine pe ecran chiar nu se vede ca aveji mana ridicata.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Pe cuvantul meu?
Bine. Multumesc

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Aceea9i finan+are, deci vorbiti la urmatorul proiect. Doamna Ciceala

doamna loana Stoica, doamna Sanda Hristudor, domnul Vi§an, domnul
Melciu, domnul §uhan, doamna Ciceala, domnul Vigheciu 9i dornnul
Suhan

Tnchidem procedura de vot 37 de voturi pentru, 4 abjineri, 2 voturi
im potriva. Proiectul a fost adoptat

Punctul 36, Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului
implementarea unei platforme informatice integrate pentru cre9terea
adresabilitalii 9i interoperabiHWii'_spitalului Foi9or 9i a cheltuielilor
legate de proiect Tn cadry'©ahuHLNajional redresare 9i rezilien@
cod apel MS733 pilory/2*=ladsfQ'rr7lare digitala component A7
transformare digitala in#Rsdlia' d 'tre'i, re41izarea sistemului de Ihelf 9i

b
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telemedicina investi jia specifica i3.3 investijie in sistemele
informatice 9i infrastructura digitala a unitaliilor sanitare publice.

Domnul Vigheciu, ati spus ca doriji sa interveniji la aceste proiecte.
va rog

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Aveam o Tntrebare pentru doamna Sivache. sa fmi cornunice 9i rnie

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Imediat sa intre Tn sedinta din nou ca am fost in procedura de vot 9i

a fost pusa Tn sala de a9teptare. Gata? Acum puteji sa ii puneji o Tntrebare.

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Multumesc. in prezent ASSMB colaboreaza cu firmele Genius IT 9i

DMI IT

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Nu 9tiu sa va raspund la Tntrebarea asta.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Nu bine, va rog mult de tot avand Tn vedere ca mai sunt inca cateva

proiecte care va vizeaza solicitaji dumneavoastra din economic sa va sa
va dea un extras de cont pentru firrnele astea. Da? sa ne spuneji 9i noua
care este valoarea contractelor Tncasate pana Ia 30 iunie de aceste firme.

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Spuneti Ia ce firme faceti referire 9i promit ca luni o sa trimit o adresa

catre Consiliul General cu.. .
(

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
V-am comunicat Genius IT si DMI IT
DMI sunt inijialele prietenului dumneavoastra Dragoi Mihai lonu!,

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Nu cunosc

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Cine a zis asta?

,MB – Sivache Oana GabrielaDoa mna Director Generi Th

m '1Nu iI cunosc, dar
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dar o sa avem poze cu dumneavoastra.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Daji-rni Ti mie cat mai repede posibil.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Avem poze cu dumneavoastra 9i cu el. Da{i-va demisia, va rugam

frumos, pentru ca nu vrem sa le facem publice.

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela Nu stiu
despre ce vorbiji, dar daca aveti, va rog sa faceji totul public.

Domnul Consilier Badulescu Aurellan
Stiti foarte bine.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
va rog frumos asemenea aluzii sa le pastrati pentru alte discu+ii nu

pentru sedin ja oficiala a Consiliului General

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Dumneata esti cu ei acolo si furi cu

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Bun. Punctul 36 Tntrebari tehnice daca mai aveti?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Tehnic e de ce furi?

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana Mai
repetati odata, domnule Badulescu

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ziceai ca stai mai bine ca mine?

Doamna Director General ASSMB – Sivache Oana Gabriela
Doamna pre9edinte daca fmi permiteti colegii mei de la urmarire

contracte Tmi spun ca ASSMB nu are Tncheiate contracte cu Genius IT 9i
nici cu DMI IT
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Aji forjat managerii de spitale sa faca separat treaba asta. Asta era

urrnatoare Tntrebare. Aji cazut Tn capcana. V-ati dus 9i ati disperat pe toti
rnanagerii de spitale. Da. Ru9ine sa va fie.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Domnule Badulescu,

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Gata, puteji sa trece li la vot

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Gata show-ul?
Multumesc

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ce show? Ce Show pe banit no9tri? E9ti obraznica.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
va rog sa vota{i proiectul 36 de pe ordinea de zi.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eeee, la uitate la durnneata. Du-te 9i rezolvati esofagita aia de reflux.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Dornnule Badulescu sunteti ok? Aveji ceva personal cu mine? Am

supus la vot proiectul 36

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Aveti esofagita, ca eu v-am auzit.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Sunteti si doctor mai nou?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu sunt, ca eu nu

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Ce specialitatea aTi terminat?

Tnapoi pe gat.
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Domnul Consilier Melciu Florin
Domna Sivache este doctor? Ma scuzati ca intervin

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Era vorba de diagnosticul pe care mi 1-a dat mie domnul Badulescu

9i pe care nu o sa-I iau personal, daca nu se mai repeta

Domnul Consilier Melciu Florin
Dar doamna Sivache

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
§i va rog sa votaji

Domnul Consilier Melciu Florin
Ma scuzati

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Domnule Melciu suntem Tn procedura de vot 9i va rog sa oferi li

colegilor timpul necesar pentru vot.

Domnul Consilier Melciu Florin
Am Tnteles. Doamna Sivache ce studii are dansa?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Pe proiect. Suntem la proiectul 36 9i lisaji-ma sa votez ca uitaji eu

n-am votat
Domnul Rigu? Domnul Valeriu §uhan, domnut Maxim Marius

catatin, doamna Anca Comanici? §i domnul Valeriu §uhan?
Tnchidem procedura de vot.
Cu 39 voturi pentru, 3 abjineri, 1 vot impotriva, proiectul a fost

aprobat.

37, Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului
“Modernizarea rejelei de calculatoare, asigurarea cerinjelor de
securitate necesare funcjionarii corespunzatoare a aplicajiilor
clinice 9i non clinice 9i digitalizarea fluxurilor de documente pentru
Spitalul Clinic Dr. Ion Cantacuzino“ 9i a cheltuielilor legate de proiect
in cadrul PLANULUI NATIONAL DE REDRESARE §l REZILIENT/\,
COD APEL: MS-733, Pilonul Il: Transformare digitala, Componenta: 7
- Transformare digitala, Investijia: 13. Realizarea sistemului de
eHealth si telemedicina, JwestiBa specifica: 13.3 - Investitii in
sistemele informatice 9ij6“ihYla6 dAra digitala a unitalilor sanitare
publice r)>PQ:
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Intrebari tehnice pentru doamna Sivache daca aveti, imediat intra,
da lisaji o vi rog sa intre. Nu avem Tntrebari, va supun la vot proiectul 37
de pe ordinea de zi. va rog sa votaji. Domnul §tefan Stofor 9i domnul
Valeriu §uhan daca doriji sa vota Ti la punctul 37 de pe ordinea de zi.
Tnchidem procedura de vot.

Cu 37 de voturi pentru, 4 abjineri, 1 vot Tmpotriva, proiectul a
fost adoptat.

38, Proiect de hotirare privind aprobarea proiectului
„Digitalizarea activitalii Spitalului Clinic Filantropia“ 9i a cheltuielilor
legate de proiect Tn cadrul PLANULUI NATIONAL DE REDRESARE §l
REZILIENTA, COD APEL: MS-733, Pilonul Il: Transformare digitala,
Componenta: 7 - Transformare digitala, Investi jia: 13. Realizarea
sistemului de eHealth 9i telemedicina, Investijia specifica: 13.3 -
Investijii in sistemele informatice 9i in infrastructura digitala a
unitalilor sanitare publice

va rog sa deschideti votul. Vota{i.

(

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
§tiu ca suntem Tn procedura de vot, dar a9 vrea sa o Tntreb pe

doamna director Sivache.

Doarnna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Da, dar nu este Tn platforma pentru ca votam 9i nu este Tn 9edinta,

dupa ce terminam votul.

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Dupa ce terminam, sigur ca da. Muljumesc mult doamna

pre9edinte.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Cu placere. Domnul Badulescu 9i domnul §uhan, punctul 38,

domnul §uhan nu mai voteaza deloc. inchidem procedura de vot.
Cu 36 de voturi pentru, 5 abjineri, 1 vot Tmpotrivi, proiectul a

fost adoptat.

va rog sa ii permiteji accesul din nou doamnei Sivache Tn platforma.
Tntrebari pentru doamna Sivache la punctul 39, adica Proiect de hotarare
privind aprobarea proiectului “Modernizarea infrastructurii digitale a
Spitalului Clinic de Boli Infecjioase 9i Tropicale Dr. Victor Babe9“ 9i
a cheltuielilor legate de Droiectin+adrul PLANULUI NATIONAL DE
REDRESARE §i REzILiEN7a3Bn, APEL, MS-733, ’pil,„„I II,
Transformare digitala, Cc#rpca'enta: I , - Transformare digitala,

iI:
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Investitia: 13. Realizarea sistemului de eHealth si telemedicina,
Investi jia specifica: 13.3 - Investijii in sistemele informatice 9i in
infrastructura digitala a unitalilor sanitare publice

Domnul consilier Socolovici Razvan
Doamna pre9edinte doar o propunere, lasati-o pe doamna Sivache

in 9edinta ca banuiesc ca cei de la tehnic pot sa sa aiba grija astfel Tncat
doamna Sivache sa nu voteze.

Doamna pre9edinte de 9edin Ta Cantea luliana-Roxana
Apare pe buletinul de vot 9i nu putem noi pe urma Tn procesul verbal

Pi toate fi9ele noastre de vot o persoana care nu este consilier general sa
fie acolo(

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Pot sa pot sa pun o Tntrebare doamna pre9edinta? Doamna director

general Sivache este prezenta, da? nu o vad. Doamna director general
Sivache ma bucur ca sunteji prezenta la 9edinta Consiliului general, n am
avut ocazia pana acurn sa va cunosc personal, la Cornisia de sanatate 9i
la Comisia economica, dar mai mult la Comisia economica eu v am pus
ni9te Tntrebari, sigur ca surnele care se deruleaza pe aceste proiecte sunt
niste sume considerabile, m ar fi interesat totusi de ce dumneavoastra
insistati prin vizitele pe care le faceti la spital pe anumite subiecte mai ales
pe aceste subiecte ca sa se rezolve lucrurile mai repede? E o Tntrebare
care pe mine ma framanta de ceva timp, nu de acum. Muljurnesc.

Doamna Sivache Oana Gabriela, director general ASSMB
Da. multumesc de Tntrebare, recunosc eu nu am mers la aceste

spitale sa facem analiza §i sa dimensionam interventia Tn digitalizare Tn
func+ie de parametrii Spitalelor, au mers colegii de la Directia de programe
Proiecte

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Cumva domnul ministru Voiculescu este implicat Tn aceste proiecte

care tin de PNRR? oare este cumva 9i dansul implicat, are vreo atribujie
sau ceva de genul acesta? daca sunte{i dragu@ sa mi daji un raspuns.

Doamna Sivache Oana Gabi director aeneral ASSMB
dIas Qi 1@bIg la aceasta TntrebareDa o sa vi I dau, v ati r.

W\, deci nu are cum sa

bYB

, domnul
participeVoiculescu nu are nicio atrik/ltie

la astfel de discutii
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Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Am Tnteles, dar poate prin proiectele acestea, nu 9tiu, daca cumva a

luat legatura cu dumneavoastra, §tiu ca dansul este foarte dornic sa fie
prezent Tn aceste tipuri de proiecte.

Doamna Sivache Oana Gabriela, director general ASSMB
Nu 9tiu ce sugerati dumneavoastra, repet, eu nu am mers in spitale

sa fac analiza pe digitalizare

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
La dumneavoastra nu a venit niciodata?

(

Doamna Sivache Oana Gabriela, director general ASSMB
Nu

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Da, multumesc. Nu sunt multumita, totusi nu stiu daca este un

raspuns care sa ma satisfaca, sigur ca sanatatea 9i spitalele au nevoie de
asernenea tipuri de proiecte, poate daca aji fi venit mai des la 9edintele
Consiliului celalalt, Tnteleg ca aji avut o problema de sanatate 9i va doresc
sanatate Tn continuare, ati fi vazut ca noi am simtit nevoia sa discutam
direct cu dumneavoastra mai ales ca 9i noi grupul PSD prin colegii care
au luat cuvantul mai des decat mine, e adevarat, am tot discutat despre
proiecte importante pe domeniul sanatatii. Muljumesc.

Doamna consilier Comanici Ancuta-Sorina
Scuze, vreau o Tntrebare pentru doamna director general Sivache,

una simpli 9i va rog eu frumos sa fmi raspundeji 9i sa va concentra{i
apropo de Tntrebarea colegei mele anterioare. Doamna director general,
domnul Vlad Voiculescu, fostul ministru, fostul meu sef ca sa zic asa, nu
a fost niciodata la dumneavoastra Tn ASSMB si Tnainte sa fiti director
general 9i acum dupa ce a+i fost nurnita director general? mai bine nu mi
raspundeti decat sa spuneji o... , gandiji va bine.

Doamna Sivache Oana Gabriela, director general ASSMB
Nu pot sa va raspund, domnul Voiculescu nu a participat niciodata

la discutii
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Doamna consilier Comanici Ancuta-Sorina
Nu am Tntrebat daca a participat, am Tntrebat numai daca a fost Tn

vizita, daca a fost Tn sediu la dumneavoastra.

Doamna Sivache Oana Gabriela, director general ASSMB
La mine nu a fost Tn vizita.

Doamna consilier Comanici Ancuta-Sorina
in sediul ASSMB a fost?

Doamna Sivache Oana Gabriela, director general ASSMB
Nu §tiu daca a fost Tn sediu, la mine nu a fost Tn vizita.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana-Roxana
Doamna Comanici eu zic sa I Tntrebati dumneavoastra
sa trecem la proiect

(

Doamna consilier Comanici Ancuta-Sorina
Asta am spus, inca o data, mai spuneti o data, la dumneavoastra Tn

birou sau cu dumneavoastra Tn sediul ASSMB n ati vorbit niciodata cu
domnul Vlad Voiculescu. Nu ca nu ar fi rau sa vorbiti, e seful
dumneavoastra politic, adica inca o data n am nimic, dar va Tntreb, nu stiu
de ce ati zice ca nu. N-are legatura cu implicare, eu nu I acuz de absolut
nimic, nici n am cum ca am lucrat cu dumnealui.

Doarnna Sivache Oana Gabriela, director general ASSMB
Ma lisaji sa raspund, va rog? Deci domnul Voiculescu, in primul

rand, nu este 9eful meu direct, eu nu sunt memE)ru de partid, nu fac parte
din niciun partid politic.

Doamna consilier Comanici Ancuta-Sorina
Bine, dar v-a propus USR ul? Clar USR Bucuresti
Deci cum sa spune li ca nu,.?

Domnul consilier Nicorel Nicorescu
Am 9i eu o recomandare pentru doamna Comanici, daca tot suntem

a9a pe polijie politica pe aici poate verificam 9i azilele din Voluntari, a§a
mai tarziu.

Doamn;
Domnul

si in Comisia

lniela
II? ati facut acelasi lucru

Ira are subiectul?

4
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Doamna pre9edinte de 9edin R Cantea luliana-Roxana
Bine, haideti ca deja exagerati, eu supun la vot proiectul 39. Tot

dumneavoastra ati pus Tntrebarea 9i tot dumneavoastra ati spus sa nu va
raspunda. Puteti sa votaji.

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela

Doamna pre9edinte eu va rog sa va revizuiti atitudinea, sa va faceti
o analiza seara cand ajungeji acasa sa va daji seama cum procedaji
dumneavoastra la aceste 9edin+e ale Consiliului general, va atrag atentia
ca sunteti pe dinafara. Eu am fost pre9edintele Consiliului general opt luni
de zile si nu am facut ce faceti dumneavoastra, mai studiati.

Doamna presedinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
va felicit doamna Raiciu, fiecare face ce poate. Muljumesc.

(

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Mai bine ziceji dupa cum va taie capul.

Doamna presedinte de sedin@ Cantea luliana-Roxana
Sincer nu v am vazut ca pre9edinte de 9edin A, dar ma Bucur.

(

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Studiaji Tnregistrarile ca ave Ii ce Tnvaja.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Pe ale mele, cu siguranta o sa le studiez, da, multumesc. Nu 9tiu

daca pe vremea dumneavoastra se faceau inregistrari publice.
Haide sa votam. Se apropie seara. Din respect pentru colegi, va rog.

va rog lasati colegii sa voteze, uitaji nu voteaza colegii ca noi stam de
vorba. Domnul Horia Vi9an, va rog sa finalizati procedura, domnul Stelian
Bujduveanu, doamna §tefania Petre, domnul Valeriu §uhan, domnul
Stefan Stofor, doamna Anca Comanici, domnul Stefan Stofor, doamna
Anca Comanici, voteaza acuma si domnul Valeriu Suhan. Tnchidem
procedura de vot.

Cu 37 de voturi pentru, 3 abjineri 9i 2 voturi impotriva, proiectul
a fost adoptat.

Mergem mai departe la punctul 40 de pe ordinea de zi, respectiv
Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului “Digitalizarea
fluxurilor interne de documente si a modalitatii de interactiune cu

na“ 9i a cheltuielilor legate de
DE REDRESARE Sl

ul II: Transformare digitala,
, Investijia: 13. Realizarea
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sistemului de eHealth 9i telemedicini, Investijia specifica: 13.3 -
Investijii in sistemele informatice 9i tn infrastructura digitala a
unitalilor sanitare publice

va rog sa supuneti la vot proiectul 40.
Vota Ii. Domnul Rigu, domnul Doicin, dornnul Bujduveanu, domnul

Stofor, domnul Badulescu, domnul Suhan si domnul Circa
Tnchidern procedura de vot.
Cu 37 de voturi pentru, 4 abjineri, 1 vot impotrivi, proiectul a

fost adoptat.

41, proiect de hotarare privind aprobarea proiectului
“imbunatalirea infrastructurii digitale a Spitalului Clinic de copii Dr.
Victor GOMOIU Bucure9ti“ 9i a cheltuielilor legate de proiect in
cadrul PLANULUI NATIONAL DE REDRESARE §l REZILIENTA, COD
APEL: MS-733, Pilonul Il: Transformare digitala, Componenta: 7 -
Transformare digitala, Investijia: 13. Realizarea sistemului de eHealth
9i telemedicina, Investijia specifica: 13.3 - Investijii in sistemele
informatice 9i Tn infrastructura digitala a unitalilor sanitare publice.

Vot, va rog, pe proiectul 41.
Domnul lordanescu, domnul Stofor, domnul Rigu, domnul §uhan.

Domnul consilier lordanescu Anqhel
Pentru.

Doamna pre9edinte de 9edin}a Cantea luliana-Roxana
Am consemnat, multumesc
Domnul Stofor §i domnul §uhan, in masura Tn care va permite

conexiunea Ia internet
Cu 37 de voturi pentru, 6 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva, proiectul

a fost adoptat.

42, proiect de hotarare privind aprobarea proiectului “Cre9terea
nivelului de digitalizare la nivelul Spitalului Clinic de Obstetrica-
Ginecologie Prof. Dr. Panait Sirbu“ 9i a cheltuielilor legate de proiect
in cadrul PLANULUI NATIONAL DE REDRESARE Sl REZILIENT/\,
COD APEL: MS-733, Pilonul Il: Transformare digitala, Componenta: 7
-Transformare digitala, Investijia: 13. Realizarea sistemului de
eHealth 9i telemedicina, Investijia specifica: 13.3 - Investijii in
sistemele informatice 9i Tn infrastructura digitala a unitalilor sanitare
publice

f&P/"{'„,.I
iotyk’‘ ,' / Jva rog sa deschideti
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Doamna consilier Enciu Mihaela
Doamna pre9edinte, se cite9te obstretica sau obstetrica? Tatarascu,

obstetrica.

Domnul consilier Rau Gabriel
Azilele groazei.

Doamna consilier Raiciu Anca Daniela
Ce legatura au azilele groazei, n-am Tnteles?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Daniela, te rog eu. Altceva daca nu au? Era Colectivul, acuma e

azilul 9i se roaga sa fie 9i a treia §i a patra, ca altceva nu au. Lasa-i, ca
attceva nu stiu.

(

Doarnna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Injeleg ca deranjeaza foarte tare acest Plan National de Redresare

9i Rezilien@, dar va rog eu frurnos sa ne concentram pe 9edinta de astazi
a Consiliului General.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Doamna, uitaji-va ca noi votam. Pe cine deranjeaza, doamna

pre9edinte? La cine aji facut referire cand aji spus ca deranjeaza PNRF:-
ul? la uitati-va, cum a votat PSD-ul?

(

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
A9a am auzit 9i eu pe aici, prin +ara, acuma ce sa fac?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Nu, vorbiti aici, local, lasati tara. Hai sa venim aici. la vedeti, cum

voteaza PSD-ul cu PNRR-ul asta facut de voi? la, uite, spuneti acuma, ca
o lisaji a9a. Pe cine supara PNRF:-ul?

Doarnna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Vedem mai departe, pe fi9ele de vot. Eu nu pot sa va zic acuma.
Domnul Stofor?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Pai va zicem noi. Facem un nominal acum, la ultimele spitale?

doamna Comanici, sa votati
pent rl
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Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Bun. Inchidem procedura de vot.
Cu 37 de voturi pentru, 6 abjineri, 0 voturi Tmpotrivi, proiectul

a fost adoptat.

43, proiect de hotarare privind aprobarea proiectului
„imbunatalirea activitalii specifice medicale a spitalului prin
implementarea unei platforme securizate de cre9tere a siguran jei
pacientului 9i a unei platforme pentru managementul fluxului de
documente pentru Centrul de Evaluare 9i Tratament a
Toxicodependenjelor pentru Tineri “Sf. Stelian“ 9i a cheltuielilor
legate de proiect Tn cadrul PLANULUI NATIONAL DE REDRESARE §l
REZILIENTA, COD APEL: MS-733, Pilonul Il: Transformare digitala,
Componenta: 7 - Transformare digitali, Investijia: 13. Realizarea
sistemului de eHealth ;i telemedicina, Investijia specifica: 13.3 -
Investijii in sistemele informatice 9i Tn infrastructura digitala a
unitalilor sanitare publice.

Daca este cineva care nu a prins de la Tnceput acest proiect cand l-
am citit, caci mi s-a pus o Tntrebare, daca ma auzi Ii, este vorba de punctul
43, la punctul 43 suntem Tn acest moment.

Bun

va rog sa supuneji la vot punctul 43.
Domnul Nicorel Nicorescu, domnul Florin Melciu, domnul Valeriu

Suhan, domnul Gabriel Rau?

(

Doamna consilier Melciu Florin
Pentru.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Si domnul Valeriu Suhan
lar domnul Maxim Marius catalin, va rog sa finalizaji procedura de

Multumesc. ’Fnchidem votul
Cu 36 de voturi pentru, 7 abjineri 9i 0 voturi impotriva, proiectul

vot

a fost aprobat.

44, proiect de hotarare privind aprobarea listei spatiilor cu alta
destinajie decat cea medicala, situate in imobilele proprietate publica
a Municipiului Bucure§ti Tn 9arq:i§i..desfa9oara activitatea Spitalul
Clinic de Urgen@ pentru Qdpii ,:6JlaQtQ Alexandrescu“, ce urmeaza
a fi 'inchiriate prin licitaji
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Aicl stiu ca aveam o solicitare din partea domnului Mircea Eduard.
Este Tn sala de a9teptare, mai este? va rog sa-I introduceti 9i pe dumnealui
in platforma.

Bun. Daca sunt Tntrebari sau daca domnul Mircea Eduard doreste
sa spuna ceva pe proiectul 44 sau daca au colegii Tntrebart?

Nu avem Tntrebari, atunci va supun la vot proiectul 44 de pe ordinea

Mul+urnim, domnul Mircea Eduard pentru prezen+d.

de zi

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Doar daca, Doamne fere9te, sunt probleme pentru a nu fi votat, sa

9i-1 susjina reprezentantul spitalului.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Suntem deja in procedura de vot. sa vedem.
Domnul Rigu, va rog sa votati, domnul Doicin, domnul Calenjaru,

domnul Badulescu si doamna Stefania Petre. Domnul Badulescu si
domnul Doicin

(

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Eu ma abtin la acest punct de pe ordinea de zi, nu Tmi exercit dreptul

de vot

Doamna pre9edinte de sedin fa Cantea luliana-Roxana
Bine, multumesc
A zis ca nu isi exercita votul
Cu 40 de voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul

a fost adoptat.

45, proiect de hotarare privind aprobarea actualizarii
corespunzitoare anului 2023 a anexelor din Monografia economico
– militara a Municipiului Bucure9ti – edijia 2020.

Aici a9 vrea sa fac eu o precizare, mai ales ca data trecuta a picat
acest proiect, a fost de asemenea pe ordinea de zi. Eu am fost aleasa de
catre consiliul general ca membru din partea consiliului pentru aceasta
rnonografie 9i vreau sa va spun, oricum anexele sunt publice 9i sunt
ata9ate proiectului, ca nu implica niciun cost financiar din partea Primariei
Mlunicipiului Bucure9ti, este un proiect pe care trebuie sa iI trecem 9i prin
votul consiliutui,

va rog sa
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Domnul consilier Badulescu Aurelian
Voiati sa ne spuneti ca ati fost dumneavoastra acolo, dar noi §tiam,

pentru ca am fost Tnaintea dumneavoastra.

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Am vrut doar sa fac aceasta menjiune pentru ca data trecuta nu am

facut-o 9i proiectul nu a trecut 9i arn zis ca daca fac aceasta mentiune...

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pai nu a trecut din cauza la colegii dumneavoastra.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
N-am dat vina pe nirneni, am vrut doar sa ma asigur ca Tntelege toata

lumea ca nu este vorba de niciun efort din partea Primariei Municipiutui
Bucuresti

Domnul Podar, doamna Stoica, dornnul Sebe, domnul Rigu, doamna
Davidescu, doamna Ttudor si doamna Comanici si doamna Davidescu

Muljurnesc, ati finalizat procedura de vot.
Cu 38 de voturi pentru, 7 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva, proiectul

a fest adoptat.

46, proiect de hotarare privind aprobarea Tncheierii unui
contract de inchiriere intre municipiul Bucure9ti 9i S.C. Unicon S.A.
avand ca obiect, plata cheltuielilor aferente imobilului aflat pe strada
Remus nr. 6, sector 3, Bucure§ti, in care Centrul Militar Zonal
Bucuresti isi va desfasura activitatea.

Nu exista intervenjii, supun la vot proiectul 46 de pe ordinea de zi.

Doamna consilier Melciu Florin
Pentru.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Am consemnat. Multumesc!
Domnul Calentaru, doamna Enciu, doamna Petrescu si doamna

Tudor, va rog sa finaliza li procedura de vot
Cu 41 de voturi pentru, 4 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva, proiectul

a fost adoptat.

Mergem mai departe, la punctul 47 de pe ordinea de zi, respectiv

proiect de hotarare privind darea )IrWin{# gratuita prin Contract
de imprumut de folosin$ (como#'t) ahnei 'am.bulanje de urgen@ de
tiP C 9i aprobarea modelului d#8pAtract de 'ttbprumut de folosinla
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(comodat) Tncheiat Tntre Municipiul Bucure9ti 9i Serviciul de
Ambulanta Bucuresti – llfov.

va rog sa supuneti la vot proiectul 47.
Domnul Andrei Badiu, domnul catalin Militaru si domnul Constantin

Hazarian?
Tnchidem procedura de vot.
Cu 45 de voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul

a fost adoptat.

48, proiect de hotarare privind aprobarea Planului de Analizi 9i
Acoperire a Riscurilor al Municipiului Bucure9ti pentru anul 2023.

va rog sa supunem ta vot proiectul 48.
Puteti sa votati
Domnul Cosmin Smighelschi 9i doarnna Natalia Petrescu, doamna

Petrescu
Cu 41 voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de

hotirare a fost adoptat.

Punctul numarul 49 - proiect de hotarare privind 'incheierea unei
Convertjii intre Municipiul Bucure9ti 9i Societatea METROREX S.A.,
in vederea decontarii cu 50'7, din valoarea titlurilor de calatorie
eliberate donatorilor de sange.

va rog sa supunern la vot.
Domnul Necula, domnul Smighelschi, domnul Hazarian, doamna

Davidescu si doamna Tudor, doamna Mlardarovici si dornnul consilier
general Cosmin Smighelschi.

Cu 44 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

Punctul numarul 50 - proiect de hotarare privind completarea
anexei la Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
716/2022 privind aprobarea tarifelor practicate de catre Teatrul C.I.
Nottara, institujie publica de cultura de interes local al Municipiului
Bucu resti.

Avern Tn camera de a9teptare reprezentantul Teatrului Nottara va rog
sa supuneji la vot proiectul.

Domnul Calenjaru, domnul Bujduveanu, domnul Badulescu, doamna
Davidescu,
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Am retinut
Doamna Comanici, domnul Socolovici, domnul Smighelschi 9i

domnul Hazarian, domnul Smighelschi va rog sa votaji, domnul Cosmin
Smighelschi daca ne auziji suntem la proiectul 50 de pe ordinea de zi 9i
a9teptam votul durnneavoastra.

Multumesc
Cu 29 voturi pentru, 15 abjineri 9i 1 vot Tmpotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.
Mentiune: Rezultatul final al votului este: 29 de voturi pentru, 16

abjineri, 0 voturi impotriva (voturi conform fi9ei de vot generata de
platforma online de videoconferinji Webex adunate cu votul
exprimat verbal de catre domnul consilier general Badulescu
Au relian).

Punctul numarul 51 – proiect de hotarare privind aprobarea
tarifelor practicate de catre §coala de Arta Bucure9ti, serviciul public
de interes local al Municipiului Bucure9ti.

va rog sa supuneti la vot proiectul.
Doamna Mardarovici si domnul Suhan, domnul §uhan.
inchidern procedura de vot.
Cu 29 voturi pentru, 15 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Punctul numarul 52 – proiect de hotarare privind aprobarea
cuantumului tarifelor practicate de catre Teatrul “Excelsior“,
institujie publica de cultura de interes local al Municipiului Bucure9ti.

va rog sa votati.

Doamna Petrescu Natalia Liliana Adela
Rog sa consemna li ca vreau sa ma abjin la punctul acesta

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Am consemnat “abtinere”
Tnchidem procedura de vot .... ca sa 9tiu cat anun{, da, am injeles

apare cu „pentru„ 9i a zis ca se abjine Tn timpul procedurii de vot, deci cred
ca sunt

Cu 28 voturi pentru, 16 abjineri (1 abjinere exprimata verbal), 0
voturi impotriva, proiectul de hotarare a fost adoptat.

Pu nct ul
cuantumului
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Romane, institujie publica de cultura de interes local al Municipiului
Bucuresti .

va rog sa deschideti procedura de vot.
Doamna Anca Comanici 9i domnul Cosmin Smighelschi, doamna

Comanici, domnul Smighelschi, domnul consilier general Cosmin
Smighelschi.

Cu 27 voturi pentru, 17 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de
hotarare nu a fost adoptat.

Punctul numarul 54 – proiect de hotarare privind aprobarea
achizitionirii sewiciilor de consultanji, de asistenta si/sau
reprezentare juridica de specialitate de catre Compania Municipala
Parking Bucure9ti S.A.

Domnul Consilier Melciu Florin
va informez ca a primit vot negativ Tn Comisie, proiectul este gre9it

pentru ca este retroactiv, domnul director general trebuia sa vina Tnainte
sa ne anunte ca dansul trebuie sa ia servicii juridice.

va multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Este aici cu noi domnul Cristian Olaru, daca am retinut bine
Deci daca ave Ii Tntrebari pentru dumnealui.

Domnul Consilier Melciu Florin
Nu eu doar specific faptul ca in Comisia de transport proiectul a avut

aviz negativ.
Domnul director trebuia sa vina Tnainte sa ne anunte ca

achizitioneaza serviciile juridice, nu dupa, cand i-a venit Curtea de conturi
9i sa ne puna pe noi, consilieri Generali, sa-i spalam lucrurile.

Dansul trebuie sa injeleaga ca are ni9te reguli Tn care trebuie sa se
supurIa.

Mu ltumesc fru mos.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Comisia judeca e pentru 9oferi, Comisia juridica e pentru cei care

pot sa-9i dea seama daca e bine sau nu e bine.
Vreau sa detalieze colegul de la Comisia de transporturi 9tie ceva

adica controlul Tn ce a constat, poate sa ne puna mai multe sau sa-I lasam
pe domnul Olaru n+ ;

a/
7
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Domnul Consilier Melciu Florin
Este vorba de ni9te servicii juridice luate acum doi ani netrecandu-le

prin Consiliul General ca 9i aprobare, Curtea de Conturi a venit 9i a imputat
acea suma, problema ... eu sunt pentru ca societatea sa achizi{ioneze
servicii juridice, problema este ca in proiectul respectiv a fost facut
retroactiv bagat Tn Comisie.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Nu are cum sa fie retroactiv, nu se aplica pentru trecut.

Domnul Consilier Melciu Florin
Stiu, dar asa a fost propunerea, eu va spun cum a fost propunerea

daca propunerea aia facuta de aici Tncolo nu era niciun feI de problema.

Domnul Olaru Cristian – Director general Compania Municipala
Parking Bucure9ti S.A.

Nu este chiar a9a, stimate domnule consilier general Melciu, noi
avem servicii juridice de patru ani de zile, nu de doi ani, ob+inute Tn urrna
unei hotarari AGA pentru membri AGA care aveau mandat pentru a9a
ceva

Aceasta hotarare de Consiliu pe care o solicitam astazi este pentru
servicii juridice de aici incolo, deci nu sunt retroactive, Tn primul rand sunt
conform Ordonanjei 26 9i sunt perfect legale.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Ma gandeam ca vreo batalie Tn companiile alea care a dracului daca

nu zboara.

Domnul Consilier Melciu Florin
De ce au fost anulate 9i refuzate contractele pentru persoanele fizice

riverane care nu aveau ma§ina Tnmatriculata Tn B dept adresa de primarie
la juridic dadea dreptul chiria9ilor de a fi considerati riverani, adresa
disparuta 9i care au fost contractele cu hoteluri, adica mai pe scurt ca sa
va spun cateva cuvinte, domnul director la hoteluri a dat dreptul sa se
Tnchirieze acele locuri de parcare pentru suma de 500 lei, hotelurile ia cu
10 lei pe ora iar ceta+enii Bucure9tiului care pot parca oriunde Tn acele
parcari, nu au dreptul Tn acele hoteluri 9i multe altele dar nu vreau sa-I
obosesc pe domnul director care .. .

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Daca Tl

general .
raspund domnule consilier
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Domnul Consilier Melciu Florin
va rog. Domnule director general

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
in primul rand hotelurile au hotarare judecatoreasca definitiva care

ne obliga pe noi 9i pe dumneavoastra sa le oferim locuri de parcare.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Gata! Stop! Opriti-va. Unde e aceea hotarare 9i de ce nu ati venit cu

ea sa ne au cornunicatii astfel Tncat sa modificam regulamentul ala, de a
generat aceasta hotarare judecatoreasca. Acel regulament care era
perfect, cu care umbla domnul Bujduveanu Tn guM cu el prin Bucure9ti.
Unde e acea hotarare?

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Hotararea este definitiva. Este data acum ceva ani in urma si noi am

respectat catre

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnu Bujduveanu mai sunteti acolo?

Domnul Consilier Bujduveanu Stelian
Eu sunt aici ascult, domnule Badulescu

Domnul Consilier Melciu Florin
Nu, eu vreau sa-I Tntreb pe domnul punctual. Deci Ia Anna la hotel,

la Intercontinental, Athene Palace

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Da

Domnul Consilier Melciu Florin
Sunt ele 65 de tocuri care sunt inchise cu bariera iar abonamentele

sunt platite cu 500 RON. Domnul director nu ma Tntrerupe{i va rog frumos.

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Ma iertati. Da.

Domnul Consitier Melciu Florin
Cetatenii Bucure9tiului care platesc acel abonament dat de noi 9i de

dumneavoastra de 500 RON ng.,aw?Ma platesc sa intre Tn acea parcare
9i se platesc 10 lei pe ora. p985buf(14;bvpastra cum ati spus 9i domnul
Badulescu, 9tiaji ca este o#J,9bt6m§ liV+B sa veniti cu ea. Da? lar cand

f
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veniti cu proiecte, va rog frumos, consultaji Tnainte Tn comisii 9i consulta li-
va nu baga li proiecte doar de dragul de a le baga, fara sa va consultaji cu
nimeni. Multumesc.

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Stimate domnule Consilier General daca Irni permiteti

Doamna Consilier Stoica loana
Am si eu o Tntrebare. loana Stoica sunt. Domnul Cristian cati

consilieri juridici aveti Tn cadrul institutiei?

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Am un singur consilierjuridic care reprezinta societatea Tn instan+a

( Doamna Consilier Stoica loana
Ce am Tnteles ca aveti foarte multe reclamatii si sesizari. Poate sa

faca fata?

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Avem noua nu face fata stimata doamna. Avem 90 de procese, am

pierdut doar 3 procese Tn ultimii doi ani de zile 9i suntem mandri de
activitate a noastra interna si datorita colaborarii pe care o avem cu firmele
de consultanta pentru servicii juridice.

Doamna Consilier Stoica loana
Multumesc

Domnul Consilier Milea Dan
Doamna pre§edinte, a9 dori sa fac 9i eu o comunicare catre domnul

director de la Parking. Mod sigur a primit 9i dansul, deci la Primaria
Sectorului 1 la Serviciul de Urbanism se prirnesc aproape regulat
comunicari de la Ministerul Afacerilor Externe care reclama ca Compania
de Parking 9i-a desenat locurile de parcare Tn faja Arnbasadelor 9i
lucratorii Ministerului Afacerilor Externe, respectiv cei care fac paza sunt
pusi Tn pericot pentru ca ei trebuie sa pazeasca ambasadele printre ma9ini
parcate. Ceea ce este inacceptabil.

I

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
va pot raspunde 9i aici. Daca fmi permiteti
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Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Cunoa9tem foarte bine aceasta situa jie locurile de parcare care au

fost marcate Tn faja Ambasadelor sunt locuri de parcare publice 9i au fost
marcate acolo unde angajatii, personalul auxiliar al ambasadei parcheaza
ma9ina. Deci locurile de parcare nu sunt aferente activitatii Ambasadelor.
Acolo unde Ambasada are nevoie de zona de protectie nu am marcat
locuri de parcare. va rog sa vedeti situatia din 9oseaua Nordului, la
domiciliul ambasadorului lsraelului 98 mai sunt 9i multe alte exemple cu
aceeasi situatie.

Domnul Consilier Milea Dan
Stati un moment, ca nu am terminat.

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Ambasada Republicii Coreea are trei locuri disponibile pentru

resedinta ambasadorului. Atat au cerut, trei locuri.
(

Domnul Consilier Milea Dan
Dumneavoastra sustineti ca Ministerul Afacerilor Externe

exagereaza sau minte?

(

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Domnul viceprimar Bujduveanu este Tn 9edinta 9i va poate confirma

ca nu mintim cu nimic aici

Domnul Consilier Bujduveanu Stelian
Tmi pare bine ca domnul Olaru ma invita ca sa iau cuvantul sunt nu

9tiam ca face parte din fi9a postului de consilieri general dar e corect ca
sa comunic pe acest pe acest punct pentru ca aici nu este implica+ia
domnului director Olaru sau de celui care a delegare servicii ci mai
degraba a Comisiei de Circula+ie, pentru ca in realitate coridorul de
protec+ie se aproba printr-o comisie tehnica 9i acele semne interzis cu
excep jia corp diplomat sau transport consular se face in baza unei
proceduri legale de avizare. Deci daca cineva care nu se afla cu acele
nurnere inscriptionate vrea sa parcheze nu poate sa parcheze decat daca
detine numere special de avizate de catre Ministerul de Interne Tn

Ministerul de Externe implicit corp diplomatic, transport consular. Deci nu
confundati domnule Emilia, nevoia unui angajat al unui ambasade care
pur 9i simplu e urgent sa T9i parcheze ma9ina fara sa plateasca
contravaloarea acestui serviciu,JW$:e©£jdor de protec+ie oficial sau cu
url Ioc special amenajat pent#’ rh’d§kiiL+@@ au numere special pentru
ma9inile pentru ma9inile co

/
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Doamna Mardarovici

Domnul Consilier Melciu Florin
Domnule Director, a9 mai avea 9i eu o Tntrebare. §tiu ca va plangeti

de personalul insuficient.

Domnul Consilier Bujduveanu Stelian
Domnul Milea, ave Ii grija pe cine reprezentaji. Daca reprezentaji

statul roman sau aIt stat.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
va rog sa vorbiti pe rand, ca nu se mai in+elege absolut nirnic. Vorbiji

trei oameni Tn acela9i timp, deci 9i mai avem 9i alti colegi.
(

Domnul Consilier Melciu Florin
A9 vrea sa iI mai Tntreb o singura Tntrebare pe domnul director ca se

p lange ca are personal insuficient pe partea de juridic. Lasand Ia o parte
ca acel contract a crescut de patru ori in ultimul an, dar poate sa-mi
justifice ca au fost foarte multe, foarte multe cereri Tn instanta dar vreau sa
mi explice faptul cum dansul detine un consilier personal care este mutat
de 4 ani in Canada, care locuieste are rezistenta acolo si lucreaza si in
alta parte 9i cum poate sa aiba un contract, nu 9tiu de telemunca cu cu
domnia sa? Asta o data 9i l-a9 ruga frumos sa nu iI transpunem pe domnul
viceprimar Tn purtatorul dansului de cuvant. Este fix invers domnul
viceprimar este 9efului lui, cum este 9i Consiliul. Asta trebuie sa injeleaga
domnul director. Multumesc.

Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
Aveti dreptate. Eu n-am avut aceasta intentie. Tmi cer scuze daca

am tran9at prin numirea domnului Viceprlmar. La prima Tntrebare a9 putea
sa va raspund ca sunteti Tntr-o eroare domnule consilieri general, cu
cre9terea prejurilor contractului pe servicii juridice 9i in al doilea rand
consilier despre care vorbiti este mutat in Canada de un an de zile. Are
contract telemunca 9i este foarte util societatii, pentru ca este un foarte
bun profesionist Tn administratie publica, iar Tn activitatea lui care se vede
in companle

Domnul Consilier Melciu Florin
Domnule director este diferenta de fus orar de 10 ore si

o persoana care are alt contract
si dumneavoastra folositi la
!. va cer demisia.
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Domnul Director General Compania Parking – Olaru Cristian
va rog sa nu ma jigniji,

Domnul Consilier Melciu Florin
Eu nu va jignesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Vi rog frumos doarnna Diana Mardarovici aji cerut cuvantul. va rog

Doamna Consilier Mardarovici Diana
va multumesc. Am doua Tntrebari tehnice, 1 a doamna Secretar

General, daca puteti sa-mi spuneti daca pentru alte companii municipale
a proiecte similare au fost votate ;i doi daca Tntr-adevar acest proiect are
retroactivitate sau daca se aplica de acum Tnainte? Pentru ca vreau sa
clarificam aceste doua puncte. Sunt membru AGA in Compania de
Parking, am votat acest proiect Tn AGA 9i este rugamintea mea sa-I votam
daca exista precedent §i 9tiu ca la alte companii municipale am votat
externalizarea 9i 2 daca Tntr-adevar nu are componente de retroactivitate,
aici o sa va rog sa mi confirmati aceste doua aspecte. va muljumesc

(

I

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
A§a cum reiese din dispozitivul proiectului de hotarare nu este

retroactiv. Aceasta hotarare daca va fi votata va produce efecte juridice la
data comunicarii

in ceea ce prive9te daca sau mai aprobat servicii juridice pentru alte
companii, in acest moment eu nu-mi aduc aminte, dar o sa verificam, dar
nu cred. in schimb s-au votat pentru institutiile de interes local ale
Consiliului Local al Municipiului Bucure9ti, dar hotararea nu este
retroactiva, deci dispozitivul acestea va produce efecte de la data
comuntcarii.

Doamna Consilier Mardarovici Diana
Nb multumesc

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Cu placere.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Haideti sa votam doamna pre9edinte

ITd--a'.:*,
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Da asta voiam sa propun. va rog sa deschideti votul pentru proiectul

54 de pe ordinea de zi doamna Ana Ciceata, doamna Sanda Hristudor,
doamna Mihaela Enciu, domnul George Nicolae, domnul Andrei Rigu
doamna §tefania Petre 9i doamna Sanda Hristudor, va rog finalizare vot.
Domnul Covaci, domnul Covaci, va rog sa finalizati votul.

Avem 37 de voturi pentru, 6 abjineri, 2 Tmpotriva proiectul a fost
adoptat.

Mergem mai departe la punctul numarul 55 - proiect de hotarare
privind aprobarea bugetului de venituri 9i cheltuieli pe anul 2023 al
Companiei Municipale Imobiliara Bucure9ti S.A.

va rog sa initiati procedura de vot.
va rog sa mai faceji inca un link. Nu–i nicio problema, cateva minute

a9teptam .
Doamna Manuela Muresan, domnul Horia Visan, domnul Adrian

Vigheciu, domnul Badulescu, doamna Mardarovici.
Domnul George Nicolaie, domnul Constantin Hazarian, domnul

Badulescu pe care ii rog sa-9i exprime optiunea de vot.
Oprim procedura de vot

(

Domnul Consilier Constantin Hazarian
Vot “pentru”.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Domnul Hazarian, multumesc
Domnul George Nicolaie, multumesc.
Domnul Badulescu?

Doamna Consilier Comanici Ancuta-Sorina
Ma scuzaji, doamna pre9edinte.
Este proiectul cu bugetul de venituri 9i cheltuieli al Companiei

Municipale Imobiliara?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Da, proiectul numarul 55.

din gre9eala, votez
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Sigur !
Domnul Cosmin Smighelschi, suntem la proiectul numarul 55.
va rog sa vota Ii.
Tnchidem procedura de vot.
Cu 25 de voturi pentru, 20 abjineri, 1 vot Tmpotriva, proiectul de

hotarare nu a fost adoptat.

Mergem mai departe la punctul numarul 56

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
O simpli interven jie, iertati-ma, va rog, voiam sa spun a9a: ca noi

vom vota bugetul companiei, in momentul in care vom regasi Tn acest
buget banii pentru blocurile din Ghencea. De aceea noi nu votam bugetul
companiei pana cand nu regasim acele sume. va muljumesc!(

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana – Roxana
Punctul 56, proiect de hotarare privind aprobarea Planului

Urbanistic Zonal Linia M4 de Metrou Tronson Gara de Nord – Gara
Prog res ul.

Nu exista luari de cuvant?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Am depus un amendament, daca este proiectul numarul 60.

Doamna presedinte de 9edin Ta Cantea luliana – Roxana
Mai este pana acolo. Este proiectul 56.

(

Domnul consilier Socolovici Razvan Mihai
Aici aveti amendamentul, doamna Comanici.

Doamna consilier Comanici Ancuja Sorina
Ma scuzati, adica proiectul cu M4. Acesta este?

Doamna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana – Roxana
Deci noi suntem, conform ordinii de zi votate, la punctul 56, respectiv

proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Linia M4
de Metrou Tronson Gara de Nord – Gara Progresul.
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Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana – Roxana
Bine, va ascultam.

Doamna consilier Comanici Ancuta-Sorina
Dar stati un pic ca s-a Tntunecat 9i nu mai vad.
Amendament la proiectul de hotarare al Consiliului general

aprobarea Planului Urbanistic Zonal Linia M4 de Metrou Tronson Gara de
Nord – Gara Progresul

Propunere de Tnlocuire a unei expresii utilizata Tn cuprinsul
regulamentului local de urbanism 9i Tn plan9ele care fac parte integranta
din proiectul de hotarare al Consiliului general al municipiului Bucure9ti
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Linia M4 de Metrou Tronson
Gara de Nord – Gara Progresul, in cuprinsul regulamentului local de
urbanism 9i Tn plan9ele care fac parte integranta din proiectul de hotarare
a Consiliului general al municipiului Bucure9ti privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal Linia M4 de Metrou Tronson Gara de Nord – Gara
Progresul expresia Tn vederea emiterii autorizatiei de construire pentru
stajii 9i interstatii sunt necesare Tn mod obligatoriu Tntocmirea de
documentatii de urbanism tip PUD PUZ conform legii se inlocuie9te cu
expresia Tn vederea emiterii autoriza+iei de construire pentru statii 9i
interstajii se poate solicita Tntocmirea de documentatii de urbanism tip
PUD conform legii dupa caz pentru amplasamentele situate in zone
construite protejate. Multumesc.

(

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Da, domnul Primar general aveji cuvantul.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Fa+a de acest amendament, cateva observatii, in primul rand

sintagma pe care am preluat o in textul hotararii vine din avizul Direc+iei
pentru cultura, in care, va citesc, aviz favorabil conditii: la faza urmatoare
se solicita documentatii tip PUD PUZ a intersectiilor 9i statiilor 9i a9a mai
departe, deci avizul Direcjiei pentru cultura condi+ioneaza emiterea
acestui PUZ de aceasta conditie ca la fazele urmatoare sa se realizeze
PUZ PUD pentru fiecare din statii, iar conform anexei 2 a Legii 350/2001
avizele au caracter conform, adica fiecare dintre avizatorul unui plan ori
unei docurnenta+ii de urbanism in general dau avize cu caracter conform.
De ce am ajuns Tn situa jia asta? pentru ca aceasta conditie sa fie inclusa
in hotararea de aprobare a planului urbanistic zonal, planului urbanistic
zonal pentru metrou este o lucrare deosebit de complexa, pentru a ca9tiga
timp elaboratorii nu au definitiva@jequl.b ceea ce prive9te amplasarea
statiilor si doar au prevazut/fn *MgM*.aferente documentatiei, au
prevazut locul Tn care acest#)9tdtii sq hQ?’ge vor amplasa 9i atunci 9i
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Direcjia pentru cultura ca avizator 9i noi ca emitent am pus conditia ca la
realizarea efectiva a statiilor legatura lor cu tesutul istoric sa se revina cu
PUD sau PUZ

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Dan Milea avea o interventie.

Domnul consilier Milea Dan
A9 dori sa completez ca fraza respectiva este prinsa inclusiv Tn avizul

arhitectului 9ef 9i conform articolului 37 din Legea 350 citez avizul
arhitectului 9ef este un aviz tehnic care nu se supune deliberarii Consiliului
Judetean, Consiliului Local, Consiliului General al municipiului
Bucure9ti, deci noi nu putem sa modificam prevederile, practic textul
acestui Regulament de urbanism, cu atat mai mult avizul arhitectului §ef,
deci e illegal. in plus ca o observatle, reglementarile de tip PUZ sunt pentru
zonele protejate care sunt doar doua pentru acest traseu 9i Tn plus se cere
pentru autorizare avizul arhitectul 9ef al municipiului Bucure9ti ceea ce
cred ca e un lucru benefic atata timp cat aceasta autoriza jie de construire
va fi data de Ministerul Transporturilor, deci practic Primaria Pi

administrajia locala nu are niciun control asupra acestei autorizari.

(

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna Cantea ma auziti?

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
va aud domnule Badulescu si va dau si cuvantul.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Domnule Milea, ma iertati, dumneavoastra sunteti architect? si e

important pentru mine ca daca da sa ma larnuri li cu o chestiune, domnul
Milea.

Domnul consilier Milea Dan
Nu sunt architect, domnule avocat.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Bun, pai 9i atunci cum vorbiji dumneavoastra despre chestiile astea

ca sa ma lamuresc 9i 2. haideji sa i lasam, stati un pic, 9tiu ca toata lumea
se pricepe la drept, la avocatura, la contabilitate, ma rog, da, de ce
sustineti lucrurile astea daca nu StaDaniti materia?

Domnul constlier Milea Da
De unde stiti ca n o
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Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pai pentru ca se vede, pai 9titi ca daca o stapaneati nu lasati pe

Nicu9or Dan sa I puna pe ala arhitect 9ef de semna 239 de hartii. le9eati
dumneavoastra Tn fata Consiliului 9i va rupeati hainele 9i spuneati.

Doamna presedinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
va rog sa ramanem pe proiect.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Deci nu te supara pe mine, de ce spui chestiile astea? ai la baza

vreo rajiune care sa Tti dea voie sa spui lucrul asta, profesionala? Nu, pai
atunci nu te mai supara domnul Milea, te rog lasa sa vorbim.

( Domnul consilier Milea Dan
Tocmai v-am citit un articol dintr o lege, da.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Ma urecheaji pe mine sau nu Tnteleg?

Doamna pre9edinte de sedin@ Cantea luliana-Roxana
Ati cerut mai multi domni consilieri cuvantul.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pe cuvantul meu ca n aveji aici dreptate.

Doamna pre9edinte de 9edinji Cantea luliana-Roxana
Haideti sa mai auzim 9i alte pareri, s-au mai Tnscris inca doi colegi

la cuvant domnul Andrei Rigu.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Muljumesc, in primul rand pe langa faptul ca sunt de profesie avocat

pentru ca domeniul urbanismului este unul complex am cerut 9i opinii de
la speciali9ti 9i care lucreaza zi de zi in acest domeniu urbani§ti, arhitecti
cat 9i de la profesorii universitari, de la Universitatea de Arhitectura §i a§a
ca ce spun este ca urmare a consultarilor pe care Ie am avut cu acesti
speciali9ti. in primul rand vreau sa reinterez faptul ca vorbim de aceasta
solicitare din avizul de Cultura doar pentru sta+iile §i substatiile din zone
construite protejate nu vorbim de tot traseul acestei linii de metrou, in al
doilea rand, a9a cum s a mai spgs,Jreau sa accentuez ca daca deroghez
de la avizul de Cultura praclKM©dKE&},€onditie menjionata Tn avizul de
Cultura acesta devine nuI #j)ractTdpb4t9,$,atacat, aceasta documentajie
de urbanism pe acest mot©Blm q,8.+ntjmfIat sa fie atacate documenta+ii
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de urbanism, de exemplu PUZ sector 1 pe faptul ca nu are avizul de la
mediu 9i a fost anulat, in al treilea rand nu poti amenda o documentatie de
urbanism pe buca{i adica ea vine a9a cum este 9i poate fi aprobata sau
respinsa ca sa dau un exemplu ca 9i cum cineva vine cu un PUZ Tn

consiliul General pentru un imobil 9i noi hotaram sa modificam ceva Tn
documentatia lui Pi sa i modificam procentul de ocupare a terenului sau de
utilizare a terenului dupa cum consideram noi, deci nu se poate face acest
lucru §i Tn ultimul rand daca Tn reglementarea actuala, ca sa Tntelegem
exact ce se doreste la acest amendament, daca Tn reglementarea actuala
se solicita PUZ sau PUD Tn func jie de situatie pentru aceste sta Iii 9i
substatii 9i avizul arhitectului 9ef pentru celelalte staTii prin modificarea pe
care grupul PSD o dore9te se menjioneaza ca daca se dore9te practic la
dorinta Ministerului transportului sau poate a primariilor de sector prin care
trece acest traseu poate facem un PUD pentru respectivele stajii sau
substatii ori avand Tn vedere ca o statie de metrou chiar daca Ia prima
vedere e doar o ie§ire la suprafata afecteaza din mai multe puncte de
vedere zona respectiva 9i aceasta reglementare care a fost pusa Tn aviz
de Cultura vine tocrnai ca sa se tina cont de specificul fiecarei zone unde
vor fi statiile. Multumesc.

(

Doamna presedinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Domnul Andrei Badiu doreati sa Tnterveniti, daca mai este valabil.

Domnul consilier Badiu Andrei
Da, este foarte interesant, iI auzeam pe domnul Milea ca nu poate fi

modificat avizul arhitectului sef, da, dar tocmai ce suntem Tn situatia Tn
care a avizul arhitectului sef a fost modificat Tn cadrul altor documentatii
de urbanism de la unul favorabil la unu nefavorabil, deci cum este domnul
Milea pana la urma Tl putem modifica sau nu I putem modifica? asta e o
Tntrebare sau o consideratie, a doua consideratie..

Domnul consilier Milea Dan
Pai nu poate fi modificat ca nu poli modifica dupa cum vrei un PUZ

oricat si ar dori.. .

Domnul consilier Badiu Andrei
in cazul PUZ urilor care vizeaza proiecte private a fost modificat

avizul arhitectului 9ef, adica ca sa nu ne facem ca nu 9tie despre ce e
vorba, de la unul favorabil la unu nefavorabil.

Domnul c
Nu stiu la

3nsilier Milea Dan
ce va referiti
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Domnul consilier Badiu Andrei
Dar nu de la dumneavoastra era apropos uI, era interesant doar a9a

sa 9tim. Noi nu modificam regulamentul prin acest amendament, noi nu
modificam avizul de la Cultura ci modificam regulament. in regulament
cred ca se poate obtine, nu cred ca este o problema, din punctul meu de
vedere, deci eu nu zic sa modificam avizele care fac parte din
documentele proiectului ci regulamentul care totu9i Tl votam 9i cine pe
principiul foarte mult placut domnului primar cine poate mai rnult poate 9i
mai putin noi putem sa modificam 9i regulamentul.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana-Roxana
Doamna Comanici ati cerut cuvantul.

Doamna consilier Comanici Ancuta-Sorina
Da, ma scuzati, imediat. Are dreptate domnul consilier general

Badiu, noi nu modificam prin, eu nu ma pricep la subiect, dar cat am Tnteles
eu a9a la partea asta, deci noi nu solicitarn modificarea avizului arhitectului
9ef. Mai mult decat atat solicitarea din avizul de la Cultura, prin acest aviz
se respecta documentatia de PUD acolo unde este cazul, am Tnteles.
Comisia de Cultura, citesc recunosc, Comisia de Cultura oricum nu are
atributii Tn acest sens. in avizul arhitectului sef se cere aviz arhitect sef
pentru celelalte statii, ceea ce se pare ca este restrictiv ele fiind gandite Tn
ansamblu. Specificul zonei va fi asigurat prin consultarea altora avize de
la comisie, elaborarea unor documenta Iii de urbanism prin alte
documentatii de urbanism duce la lipsa de relativitate a acestei
docurnentatii. Sper ca am zis bine ce am zis. va rnuljumesc.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana-Roxana
Domnul Rigu, va rog.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Multumesc, din nou. Daca avizul arhitectului-9ef pentru celelalte

statii poate fi o discu+ie care poate fi avuta, totu9i Tn ceea ce prive9te sta+iile
9i substa+iile din zonele construite protejate, daca se modifica aceasta
reglementare stabilita prin avizul de Cultura, trebuie sa Tntelegeji ca exista
riscul ca daca documentatia este atacata, PUZ-ul M4 este atacat, poate
sa fie anulat Tn instanji. Deci sper ca Tntelegeti ca printr-o modificare pe
care o faceti prin acest amendament, supuneti proiectul acestui risc.

/ Lq,

I,::'£,©':::_'812;b,calegalitateaasupra
unui proiect de hotarare, ultimul!{drNarIIliF are}pMectut. Deci daca este
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gresit amendamentul, in cazul in care trece 9i amendamentul 9i proiectul
modificat conform amendamentului, Prefectura nu are decat sa ne spuna
ca este legal 9i sa ni-I comunice, sa-I abroga, sa-I rnodlficam sau ce
hotaraste Prefectura .

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Ultimul cuvant TI are instanta, sa §titi.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Pana Ia instanta, controlul de legalitate TI are, a9a 9tiu eu, TI are

prefectu I .

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Corect, dar poate sa ajunga 9i la instanta.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna Comanici, haideti sa trecem la vot, ca de opinii 9i de

de9tepji mi-e podul plin. va rog eu din sufletul meu.

Domnul consilier Hazarian Constantin
Doamna pre9edinta, a9 dori 9i eu cuvantul.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Domnul Hazarian 9i domnul Milea 9i pe urrna trecem la vot.

Domnul consilier Hazarian Constantin
Muttumesc frumos! Am sa Tncerc sa explic un pic, a9a mai pe larg,

care este procedura, inclusiv pentru cei care ne asculta. Dupa ce se va
vota acest PUZ, statiile care vor fi pe zona protejata se vor construi pe
baza unei autorizatii de construire, implicit a unui certificat de urbanism.
Individual si pe baza unui certificat de urbanism. Primaria capitalei, avand
in vedere ca discutam de zone protejate, ei pot sa solicite Tn certificatul de
urbanism, daca vor considera ca este necesar, un PUD care se va vota
tot in consiliul general, fiind PUD pe zona protejata. Deci nu scapa nimeni
de nimic. Ideea care este, ca ei, de fapt, sa zic a9a, aceste autorizajii care
vor veni pe zona protejata, vor fi pentru ie9irile de la metrou, practic pentru
coaja de la suprafata 9i pentru a pune in acord ie9irea de la metrou 91 cu
tesut urban 9i cu pietonalele care sunt in zona. Inclusiv cu statiile de STB,
practic sa uneasca traficul de subt#anl,;Ltraficul de suprafata. Despre
asta este vorba, acele PUD-uri, Muri, h®keaza ceea ce s8 Tntampla
in subteran. Acela este proiect#@eX_reba~Vain noi astazi. Deci practic
discutam doar despre coaja deWgap@fjg, jM+lu care Primaria Capitalei
va emite certificat de urbanisbV bbMRI'.par# ) dt sa ceara PUD, pentru>\
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relatia cu vecinatatile, ulterior urmand a fi emisa autorizatia de construire
Deci nu cred ca se sare nicio etapa. Din cate §tiu eu, sa faci PUZ la PUZ
este ilegal. sa faci PUD la PUZ, PUD de detaliere, proiect urbanistic de
detaliu, prin care sa detaliezi rnult mai atent PUZ-ul, care PUZ Tti da o zona
construibila, un edificabil, 9i tu, practic, sa spui exact care vor fi retragerile,
un feI de plan de situatie, nu mi se pare deloc ilegal. Mul+umesc frumos.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Multumim.
Domnul Dan Milea.

Domnul consilier Milea Dan
De la coada Ia cap, exista PUZ-uri dupa PUZ-uri. Deci se pot face

PUZ-uri dupa ce se fac PUZ-uri. Urmatorul: prevederea asta cu PUD,
PUZ, deci Tn mod sigur PUZ-ul va Interveni Tn cazul Tn care, stiu si eu,
sta+ia respectiva, probabit cineva a gandit toata treaba asta, va
interac+iona cu vreo cale de acces sau 9tiu eu cu alte tipuri, care necesita
PUZ. Adica trebuie sa se studieze circula+iile 9i alte chestit de genul asta.
PUD-ul, eu cred ca e foarte bun, pentru ca mai ales pe zonele protejate
arata interactiunea acelei statii cu vecinata+ile 9i detalieri, 9i Tn primul rand,
irnplica inclusiv o dezbatere publica pe chestia asta. §i vorbim aici de un
patrimoniu arhitectonic care va ramane sute de ani de acum Tncolo. Si
urrnatoarea chestie: dornnul Hazarian, sunteti sigur ca va fi data aceasta
statie, adica aceasta linie de metrou se va construi Tn baza autorizatiei
data de primaria capitalei? Eu zic Ministerul TransporturilorT9i va da singur
aceasta autorizatie, cititi legea 350, e vorba de proiecte de infrastructura.

Doamna pre§edinte de 9edin Ta Cantea luliana-Roxana
Domnule primar general?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Am o observatie fa+a de ce a spus domnul consilier Badiu, nu s-a

modificat aviz de urbanism. Ce a facut primarul, a fost sa nu supuna un
aviz de urbanism pe care I-a considerat nelegal, sa nu supuna votului
consiliului general. Dar asta e o lunga discutie pe care am avut-o de multe
ori. Tntr-adevar, domnul Milea are dreptate, articolul 43 litera b) din Legea
50/1991 spune ca pentru statiile, ca tot ce Tnseamna constructie de
metrou, autorizatia o da Ministerul Transporturilor. Este o modificare
introdusa prin legea 108 din 4 mai 2023EELeci Tn ipoteza Tn care proiectul
se duce cu acest amendament p<©are ,®pneavoastra Tl propuneti,
primaria capitalei nu va mai avg@th{ @\,legatura cu construirea
iegirilor din metroul M4. §i, in fing:$1itr.b{,=+gcra–d mai important, nu este,
in opinia mea, daca vorbim de Idgg(tate-hu'-e+t.g,#espre cum interpretam
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noi o condi+ie dintr-un aviz obligatoriu, este obligatorie, nu putem s-o
modificam, altfel proiectul acesta are un mare viciu de legalitate.

Domnul consilier Hazarian Constantin
A9 vrea sa-i raspund domnului primar. Vreau sa va Tntreb: acele

autorizatii pe care spuneti ca o sa le emita Ministerul Transporturilor,
voiam sa va Tntreb, nu vor avea la baza un certificat de urbanism emis de
primaria capitalei Tn care puteti sa solicitati PUD? Adica, practic, sa vina
PUD-ul pe zona protejata, tot in CGMB la vot?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Nu, pentru ca legea 50/1991 spune ca cine da autorizatia da 9i

certificatul de urbanism.

Domnul consilier Hazarian Constantin
Sunt unitati militare care au certificat de urbanism de la

durnneavoastra 9i se autorizeaza singure.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Nu, unitatile militare T9i dau singure certificat de urbanism.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Ce ati spus dumneavoastra acurna, ca se vede ca sunte li pregatit,

cred ca constituie o circumstan+a agravanta Tn raport de faptul ca 1-ati luat
pe domnul Damian, ca vad ca sunte li pregatit, deci e clar ci 1-ati luat cu
buna 9tiinta acolo. Da, sunteti foarte pregatit, haideti la vot, lasati ca
suntem satui de ce ziceti dumneavoastra.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Bun. Deci votam acum amendamentul propus de doamna Ancu+a

Comanici.

Domnul consilier Milea Dan
Doamna pre9edinte, va rog frumos sa Tntrebati o 9i pe doamna

secretar, cum putem sa votam un amendament care e nelegal?

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Lisa+i domnul Milea va rog eu frumos, haideji nu va mai ambalati.
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Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana-Roxana
Nu va mai certaTi, dau cuvantul doamnei secretar general. Dar este

un amendament depus, noi trebuie sa votam. Dar ii dau cuvantul doamnei
secretar general.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Cum poate sa spuna doamna secretar daca este legal sau ilegal?

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
A9a este, dar pot sa spun ca arnendamentul trebuie suspus votului

consiliului general.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Deci va rog sa deschideji votul.
Domnul Melciu, va rog sa votati.
Puteti verifica daca acolo. in voturi ftnalizate, domnul Melciu a votat?
Dornnul Melciu, daca ne auzi li Tntre timp 9i ne pute li spune optiunea

dumneavoastra de vot?
Tnchidem procedura de vot.
Cu 26 de voturi pentru, 6 abjineri, 14 voturi Tmpotriva,

amendamentul nu a fost adaugat proiectului.

Acurn va supun votului proiectul apa cum a fost el depus initial.
va rog sa deschideji procedura de vot pentru proiectul numarul 56.

Domnul consilier Badiu Andrei
fmi cer scuze, am avut o Tntrerupere de de semnal, pute+i sa spuneti

de ce nu a fost adoptat proiectul?

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana-Roxana
Nu a Tntrunit numarul necesar de voturi. Amendamentul. Deci am

votat amendamentul. Acuma am supus la vot proiectul Tn forma sa initiala,
depusa de initiator 9i va rog sa votaji.

Daca se poate, sa Tmi arataji 9i mie, ca sa pot sa vad cine voteaza.
Doamna Stoica loana. doamna Raiciu, domnul Calentaru, domnul

Vigheciu, domnul Deaconescu.

Domnul consilier Deaconescu catalin lonut
Votut meu este pentru, doarnna pre9edinte.

Doamna Dresedinte de sl big caai88El

Am consemnat. Muljuml
T

Vi rog sa dati scrol

luliana-Roxana

sus cine nu a votat

1/
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Domnul Circa, doamna Petrescu, doamna Tudor, doamna
Comanici, va rog sa 9i finalizati procedura de vot.

sa va exprimati votul doamna Petre, domnul Vigheciu, doamna
Raiciu, domnul Suhan, doamna Enciu, doamna Petrescu, doamna Tudor,
domnul Olteanu ne apare Tn sistem ca inca sunteti Tn desfa9urare cu votul
daca puteji verifica ca ati dus procedura pana la capat, multumesc,
asemenea si doamna Tudor

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela
“Abjine re„

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Doamna Tudor inca sunteti Tn desfasurare
Cu 36 voturi pentru, 8 abtineri, 0 voturi impotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Punctul numarul 57 – Proiect de hotarare privind cooperarea 'intre
Municipiul Bucure9ti, prin Centrul de Proiecte Educajionale 9i
Sportive Bucure9ti – PROEDUS 9i Federajia Romani de
Automobilism Sportiv Tn vederea finanlarii 9i realizirii Tn comun a
proiectului “Marele ePremiu aI Ora§ului Bucure9ti Ia Karting Electric
pentru Copii, Edijia 2023“

Domnul Consilier Nicolaie George
Vreau sa anunt ca nu fmi voi exercita votul conform articolului 228

din Codul administrativ pe acest proiect.
Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Am retinut. Da, multumim
Haideji va rog sa prioritizarn un pic 9edinta 9i pe urrna solicitarile

venite din particular pentru fi9ele de vot.
Deci va rog sa daji drumul la procedura de vot, este deja tarziu

pentru toata lumea 9i sa prioritizam un pic, va rog sa votaji.
Doamna Gram, domnul Florescu, domnul Rigu haideti ca mai avem

cateva proiecte pe ordinea de zi.
Domnul Calentaru, domnul Doicin, domnul Suhan, doamna Enciu,

domnul Olteanu, domnul Vigheciu, doamna Raiciu §i domnul §uhan.
Tnchidem procedura de vot.
Cu 30 pentru, 9 abjineri 9i 0 voturi impotriva, proiectul de

hotarare a fost adoptat. /\
J18
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Punctul numarul 58 – probN/de hdjrate privind aprobarea
execujiei bugetului Municipiulu II Bg#ure9tF la]34.~'p3.2023.
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Doamna Stoica loana, domnul George Nicolaie, domnul Valeriu
§uhan, domnul Constantin Hazarian, domnul Stofor si domnul Hazarian.

Cu 28 voturi pentru, 4 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

Punctul numarul 59 - proiect de hotarare privind aprobarea
execujiei bugetului Municipiului Bucure9ti Ia 30.06.2023.

Domnul Rigu, doamna Stoica, domnul Podar, doamna Hristudor va
rog sa finalizati procedura de vot, domnul Rigu §i domnul Podar, domnut
Rigu

Cu 29 voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

Punctul nurnarul 60 - proiect de hotarare privind aprobarea de
catre Consiliul General al Municipiului Bucure9ti a Protocolului de
asociere intre Sectorul 6 al Municipiului Bucure9ti 9i comuna Chiajna
– judejul llfov, in vederea realizarii qi finanlarii in comun a unor
obiective de interes public local.

Domnul Nicorescu, doamna Hristudor, domnul Bujduveanu §i
domnul Melciu 9i domnul Rigu.

Cu 30 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

Punctul numarul 61 - proiect de hotarare privind aprobarea
schimbarii destinajiei spajiului situat la etajul I al imobilului
(construcjie) din B-duI Timi§oara nr. 15, sector 6, Bucure§ti,
identificat cu nr. cadastral 204134-Cl-U8, din cabinete medicale si
spajii in care se desfa9oara activitali conexe actului medical in
Centru de monitorizare video 9i dispecerat al Direc{iei Generale de
Poli+ie Locala Sector 6, conditionat de objinerea acordului
Ministerului sanata Iii §i al Ministerului Dezvoltarii, Lucrarilor Publice
§i Administrajiei Publice.

Doamna Hristudor, doamna Stoica si domnul Podar. Domnul Podar
domnul Melciu

Cu 32 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

Menjiune: Rezultatul final al votului este: 33 de voturi pentru,
abjineri, 0 voturi impotriva (vojuf@}form fi9ei de vot generata de
platforma online de videoc
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Punctul numarul 62 - proiect de hotarare privind modificarea
Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
145/02.06.2023, privind transmiterea din administrarea Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti in administrarea Consiliului Local
Sector 6 a imobilului situat in Bulevardul luliu Maniu nr. 11 B, sector
6

Doamna Gram, doamna Mure§an, domnul Necula, domnul Rigu
doamna Petre. doamna Hristudor, doamna Petre

Cu 30 voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

Punctul numarul 63 - proiect de hotarare privind aprobarea
“Programului de dezvoltare economico - sociala, organizare,
amenajarea teritoriului 9i urbanism - Strategia de Dezvoltare Locala
Integrata 9i Durabila a Sectorului 2 pentru perioada 2021 - 2027“

V-am rugat sa prioritizaji un pic ca sa Tnchidem ca a mai ramas o
9edin@, 9titi da pai da, va rog sa prioritizaji 9i sper ca Tnjelege 9i domnul
Placinta prioritizarea ca mai urmeaza o 9edinla.

Am obosit, sincer da .. .

Domnul Consilier Hazarian Constantin
Doamna pre§edinte mi-ar place sa schimbati tonul faIa de cei de la

de la DATJ care au muncit foarte mult 9i au avut 9i nopti pierdute pe la
primarie ca aceasta 9edin@ sa se tina, un pic de mai rnult respect fala de
angaja+ii primariei noastre.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Stati sa va spun ce se ce se poate Tntampla exista pe Google

op+iunea pentru cine nu 9tie ca pe ecran pentru toata lurnea sa . .

Domnul Consilier Hazarian Constantin
Vorbiti cu colegii de la IT.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Asta i-am rugat.

Domnul Consilier Hazarian Constantin
Nu sunt angaja+ii dumneavoastra, o sa fie mult timp aici dupa ce noi

o sa plecam, parerea mea.

(Gantd&luIDoamna Presedinte de sed

q'@Asa este dar asta i -am rl
citi si acuma s-a a

ana Roxana
a vad pe ecran, ca sa pot
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Domnul Consilier Hazarian Constantin
Tmi cer eu scuze de la ei in numele dumneavoastra. fmi cer scuze

pentru tot

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Exista aceasta op+iune de a share-ui un singur ecran. Un singur

ecran se share-ui. O sa fac pentru data viitoare, o sa fac o docurnentajie
prin care sa va spun cum se face acest lucru. Acurn va rog sa votati
domnul Hazarian, doamna Davidescu 9i domnul Bujduveanu. Domnul
Bujduveanu dumneavoastra mai aveji sa va exprimaji optiunea de vot la
punctul 63. inchidem.

29 pentru, 4 abjineri 9i 0 Tmpotriva. Proiecte adoptat.

64 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a
Consiliului Local al sectorului 2, de a hotarat cu privire la asocierea
dintre sectorul 2 al Municipiului Bucure9ti, §coala Gimnaziala Maica
Domnului din Sectorul 2 Bucure9ti 9i DGAPI sector 2, pentru
realizarea proiectului construirea 9i dezvoltarea unei rejele pilot de
scoli verzi reabilitare Scoala Gimnaziala Maica Domnului din Sectorul
2, Bucure9ti.

Nu exista intervenjii. va rog sa supuneji la vot. Doarnna §tefania
Petre, domnul George Nicolae 9i domnul Cosmin Smighelchi. Tnchidem.

29 de voturi pentru, 4 abjineri, 0 impotriva. Proiect adoptat.

65, Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a
Consiliului Local al sectorului 2 de a dispune cu privire la
participarea sectorului 2 in consorjiul de beneficiari 9i
implementarea proiectului “WeGenerate – Co-creating People-
Centric Sustainable Neighbourhoods through Urban Regeneration
(Co-crearea de cartiere durabile centrate pe oameni prin regenerare
urbana)“ finanjat prin programul Orizont Europa

Nu exista interven+ii. va rog frumos sa supuneti la vot. Domnul Horia
Vi9an §i domnul Andrei Rigu, domnul Vi9an, a9a

29 de voturi pentru, 4 abjineri, 0 impotriva. Proiect aprobat.

+R

66 Proiect de hotifai§'lrM:H+"+nputernicirea expresa a
Consiliului Local al sect+LaId 2 ge*aIF$ri cu privire la asocierea
dintre Sectorul 2 al MuHidipity.bi B,U+qre9ti 9i asociajia pentru

a+b
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educa jie dezvoltarea 9i implicarea tineretului Edit, in scopul realizarii
proiectelor ora de educajie rutiera 9i leap9a pentru viaji.

Nu exista Tnscrieri Ia cuvant. Vi rog sa deschideti procedura de vot.
Domnul Gabriel FRau, domnul Covaci 9i domnul Bujduveanu. Multurnesc.

29 de voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi impotriva. Proiectul
adoptat.

Mai departe

67 Proiect de hotarare privind modificarea anexei hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti numirul 285 din 1
septembrie, privind validarea componenjei autoritalii teritoriale de
ordine publica a Municipiului Bucure9ti.

va rog sa supuneti la vot proiect 67 dornnul Vi9an, dornnul Hazarian
9i domnul Bujduveanu.

29 de vorturi pentru, 4 abjineri, 0 voturi Tmpotriva. Proiect
adoptat.

68 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a
Consiliului Local al sectorului 5 de a hotari cu privire la asocierea
dintre Sectorul 5 al Municipiului Bucure9ti 9i Asociajia Clubul Sportiv
Dance Prestige 9i Federajia Romana de Dans Sportiv in vederea
realizarii programului educajional 9i sportiv zambetul copilariei Tn
unitalile de invalamant preuniversitar de stat din Sectorul 5.

Dau cuvantul dornnului primar general.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da. Aici am un amendament la proiectul de hotarare privind

cooperare Tntre Municipiul Bucure9ti 9i Federajia Romana de gimnastica
in vederea finan+arii 9i realizarii evenirnentului sportiv Regal al gimnasticii
la Bucuresti

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Nu suntem la punctul 70. Nu este nicio problema, mai a9teptam 5

minute. Deci la punctul 68 va rog sa deschideti procedura de vot. Doamna
Gram. doamna Muresan, domnul Rau, doamna Hristudor, domnul
Hazarian, domnul Smighelchi 9i#dfnfM-WeLciu, punctul 68 pe ordinea de
zi. inchidem. /B=k/ <: o'\

30 de voturi pentru, A§t'4k_teri,\@voturi impotriva. Proiect
aprobat. {CFl={ ' '’T: ''’' } >'}}
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69 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a
Consiliului Local a sectorului 5 de a hotari cu privire la incheierea
unui acord de cooperare intre Sectorul 5 al municipiului Bucure9ti
Romania 9i comuna Micare§ti, raionul Ungheni, Republica Moldova,

va rog sa deschideti procedura de vot pentru punctul 69. Doamna
Stoica 9i domnul Necula. Doamna Ciceala, apare ca nu a+i finalizat
procedura de vot. Multumesc.

30 pentru, 2 abjineri, 0 impotriva. Proiect adoptat.
qi acum urrneaza punctul

70. Proiect de hotarare privind cooperarea intre Municipiul
Bucure9ti 9i Federajia Romana de gimnastica in vederea finanlarii 9i
realizarii evenimentului sportiv Regal al gimnasticii la Bucure9ti
2023

Domnul Primar General Nicusor DAN
Sunt bine, da? Perfect, la punctul potrivit.
Amendament la proiectul de hotarare privind cooperare Tntre

municipiul Bucure9ti 9i Federa+ia Romana de gimnastica Tn vederea
finantarii 9i realizarii evenimentului sportiv Regal al gimnasticii 9i la
Bucuresti 2023

Articolul 3 din anexa la proiectul de hotarare acord de cooperare se
modifica 9i va avea urmatorul cuprins: articolul 3 drepturile 9i obligatiile
parjilor alin.1 Municipiul Bucure9ti va asigura din bugetul local suma de
400000 RON pentru acoperirea unor cheltuieli necesare pentru
organizarea 9i desfa9urarea evenimentului sportiv, evenimentului sportiv
international Romgym Trofic Regal gimnasticii la Bucure9ti 2023 in
perioada 28 august 22 octombrie 2023, ce integreaza opt componente
principale concurs interna+ional Romgym Trofic gimnastica artistica
masculina, gimnastica artistica feminina. Litera B campionatul national
individual Open 9i al reprezentativelor de club girnnastica artistica
feminina, gimnastica artistica masculina Concurs international de
gimnastica a acrobatica Cupa Mondiala de gimnastica aerobica
campionatele balcanice de gimnastica aerobica Bucharest Gym for all
festival. Campionatul Najional de gimnastica pentru toti, gimnastica pentru
copii evenirnent de selec+ie. Armfwera B, se modifica 9i va avea
urmatorul cuprins se obliga si':@,utai@9~:suma de 400000 R'ON numai
in scoP organizarii 9i desf6§~qF6rii Qveqiipqntului sportiv international
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Romgym Trofic Regatul gimnasticii la Bucure9ti 2023 in perioada de
referinta conform calendarului activitatilor

De ce modificare cu privire la suma pe care o pun sa o dam pentru
acest eveniment.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
§i vreau sa fac mentiunea ca este 9i doamna pre9edinte a Federa+iet

in sala de a9teptare Tn cazul Tn care aveti Tntrebari. Nu sunt Tntrebari.

A§adar supun la vot amendamentul domnului primar. Ma scuzati
sunt obosita supun la vot amendamentul domnului primar general la
punctul 70 de pe ordinea de zi.

Avem 32 de voturi pentru, 1 objinere 9i 0 voturi impotriva.
Amendamentul a fost adaugat la proiect.

A§adar va supun la vot proiectul a9a cum a fost el amendat acum.
Vi rog si votaji proiectul 70 al integralitatea sa. Doamna Hristudor 9i
domnul Rigu.

Avem 33 pentru, 0 abjineri, 0 impotriva.
Proiect adoptat.

Ultimul punct de pe ordinea de zi, 71 intrebiri 9i interpelari.
Domnul Primar General.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Tnainte de a primi Tntrebari 9i interpelarile a9 vrea sa 9tim c-am cat

va dura, ca sa 9tim daca convocam 9edinta de Tndata, la care am agreat
ca o facem

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Dat fiind faptul ca nu exista.

9edinta de Tndata asupra
care I
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana - Roxana
Muljumesc frumos ca ati rezistat de la 10 dimineata pana acum.

Declar aceasta 9edinta Tnchisa 9i ne Tntalnim Tn 9apte minute.

Sedinja ordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti s-a
Tncheiat Ia ora 19,03.

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conformitate cu Tnregistrarea
audio comunicata de catre Directia Generala Logistica – Direc jia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultate generate de platforma online de videoconferinla WebEx pe care
s-a desfa9urat 9edinja, care constituie anexa la prezentul proces-verbal,
precum 9i pe baza votului exprirnat verbal de catre consilierii generali care
nu au putut vota Tn modalitatea menjionata mai sus.

PRE§EDINTE DE §EDINTA SECRETAR GENERAL
,L MUNICIPIULUI BUCURESTI

Georglana Zarnfir

(

Redactat $i verificat= J . T
Tanasoff Camelia ===q-f , f it , _
Danca Emanuel rIb - ' - y
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1.Procesul verbal al Sedintei CGMB din data de 18.07.2023 ora 13.00
A.Pentru 27/43 ( 63%)
B. AbI.:inere 14/43 ( 33%)
c.impotriva g/43 ( a%)

Niciun r5spuns 4/43 ( 9%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
Honorius Circa
Podar Marian Vasile
Fiazvan Mitu
Valeriu Suhan
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X
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i
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X
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X

stefania petre
Gabriel Rau

Stoica Ioana
Cost:in Hazarian
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram

Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Anca Comanici
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Horia-Alexandru Visan
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Adrian Moraru
Roxana Cantea
Luminita Serban
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Marius Pavel
Andrei Rigu
Razvan Socolovici
Nasi Calentaru - PSD
Anca Comanici
Monica Davidescu
Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
Catalin Deaconescu
Dan Milea
Florentina Gherghiceanu

X

X
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X

X

X
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X
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X

X

X

X

X
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X
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1.Introducere la ultimul punct de pe OZ - Proiect de hotarare privind cooperarea
intre Municipiul Bucure§ti ;i FederaTia Romana de Gimnastici in vederea
finanTarii ;i realiz5rii evenimentului sportiv „Regal al Gimnasticii la
Bucuresti” - 2023

A. Pentru
B . Abt inere
C . impotriv5

Niciun rispuns 3/50 (

43 / 50 ( 86% )
4/50 ( 8%)
O/50 ( e%)

6% )

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
Honorius Circa
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Valeriu Suhan
Gabriel Rau
Stoica Ioana
Costin Hazarian
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anarnaria Gram
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Adrian Moraru
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Marius Pavel
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Monica Davidescu
Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
Catalin Deaconescu
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Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
catamilitaru
Razvan Nicolae SEBE

Dan Milea
Natalia Petrescu
Florentina Gherghiceanu

I
I
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I
I

X
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1.Introducere la pct 1 Proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul
Romaniei de emitere a unei hotarari privind transmiterea, pentru o perioada de
ani, a “Drumului D68-FEoe4 - 0, 572 km, 1:ronson cuprins intre borna 38 ;i borna
58 Padurea Baneasa” identificat cu nr. cadastra1 276707 si a “Drumului
D68-FE904, tronson cuprins intre borna 58 §i borna 40, Padurea Baneasa“,
identificat cu nr. cadastra1 276985, din domeniul public al statului §i din
administrarea Regiei NaTionale a Padurilor

A. Pent:ru 47/50 ( 94%)
B.AbTinere 1/50 ( 2%)

c.impotriva Q/50 ( e%)
Niciun raspuns 2/50 ( 4%)

4

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel lordanescu
Stefan Stofor
Honorius Circa
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Valeriu Suhan
Gabriel Rau

Stoica Ioana
Costin Hazarian
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Adrian Moraru
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
Marius Pavel
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD
Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
melciu florin
Monica Davidescu
Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR
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George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
Cataiin Deaconescu
Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
catamilitaru
Razvan Nicolae SEBE

Dan Milea
Natalia Petrescu

X
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1.Propunere Bujduveanu Mutare la pct 1 a pct Intrebari si interpelari
A.Pentru 21/52 ( 40%)
B.AbTinere 29/52 ( 56%)
C. impotriva 1/52 ( 2%)

Nic lun ras puns e/ 52 ( e% )

Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
Honorius Circa
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Razvan Mitu
Valeriu Suhan
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Stoica Ioana
Costin Hazarian
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Horia-Alexandru Visan
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Adrian Moraru
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
Marius Pavel
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
melciu florin
Razvan Nicolae SEBE
Monica Davidescu
Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
Catalin Deaconescu
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Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
catamilitaru
Andrei lonescu
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1.Ordinea de zi a sedintei
A.Pentru 45/52 ( 87%)

B.Ablinere 3/52 ( 6%)
c.impotriva g/52 ( 0%)

Niciun raspuns 3/ 52 ( 6%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
Honorius Circa
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Valeriu Suhan
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Stoica Ioana
Costin Hazarian
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Adrian Moraru
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Marius Pavel
Andrei Rigu
Nasl Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
melciu florin
Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR
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Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
catamilitaru
Andrei lonescu
Dan Mi lea
Natalia Petrescu
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1.Propunere Covaci ca cetatenii sa ia cuvantul din sala
A.Pentru 49/52 ( 94%)
B. Ablinere 1/52 ( 2%)

C.impotrivi g/52 ( e%)
Niciun raspuns 2/52 ( 4%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
Honorius Circa
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Valeriu Suhan
Gabriel Rau
Stoica loana
Costin Hazarian
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Adrian Moraru
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Marius Pavel
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
Catalin Deaconescu
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catamilitaru
Andrei Ionescu
stefania petre
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1.Propunere Grup PNL - Vot nominal la pct . 1, inclusiv amendamentele acestuia
A , Pent ru 47/ 52 ( 90% )
B.Ablinere 1/52 ( 2%)

C.impotrivi 2/52 ( 4%)
Niciun raspuns 2/52 ( 4%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghe1 Iordanescu
Stefan Stofor
Honorius Circa
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Valeriu Suhan
Gabriel Rau

Stoica Ioana
Costin Hazarian
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Horia-Alexandru Visan
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Marius Pavel
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
stelian bujduveanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Razvan Nicolae SEBE

Adrian Moraru
Monica Davidescu
Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
Catalin Deaconescu
Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
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catamilitaru
Andrei Ionescu
stefania petre
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu
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PREZENTAcoNSILIERILORGENERALI 1, 9,di„!, ,,di„„a

a CGMB din data de 28.07.2023, ora 10.00

Nr.
Crt.

1

2

3

4

5

6.

7

8

9.

10

11

12

13

14

Numele gi prenumele

Aruxandei lonut
Semnatu ra

#

PL/

PP
r
f

Badiu Andrei

Badulescu Aurelian

Bujduveanu Stelian

Calentaru Nasi

Cantea luliana-Roxana

Ciceala Ana-Maria

Circa Honorius-Edward-Adrian

Comanici Ancuta-Sorina

Covaci Florin

Davidescu Mariana-Monica

Deaconescu catalin-lonut

Doicin Cristian-Vasile

Enciu Mihaela
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15.

16

17

18.

19

20.

21

22

23

24

25.

26 .

27

28

29

30

Florescu Adrian Constantin

Gherghiceanu Florentina

/e-

#@&f–

#

/0

(+

#

f

/’

/’

/'

a-

,+
f
a
P

Gram Anamaria Alina

Hazarian Constantin

Hristudor Sanda

les

P
n

QnLn bIda

lonescu Andrei-George

lordanescu Anghel

Mardarovici Diana

Maxim Marius-Catalin

Melciu Florin

Milea Dan

Militaru Marian-Catalin

M itu Razvan-Aurel

Moraru Adrian Flavius

Muresan Manuela



31 .

32

33

34

35.

36.

37.

38

39.

40

41

42

43.

44

45.

46

47

Necula Valentin

Nicolaie George

Nicorescu Nicorel

Olteanu Cristian-Marian

Pavel Marius-Adrian

Petre Stefania

Petrescu Natalia – Liliana-
Adela
Podar Marian-Vasile

#'

f

in .P
f ' Z/
#

PL/
a

Purcarea Sorin

Raiciu Anca-Daniela

Rau Gabriel

Rigu Andrei-Daniel

sandulescu Nina

Sebe Razvan Nicolae

Smighelschi Cosmin Victor

Socolovici Razvan-Mihai

Stoica loana
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48. Stofor §tefan-Radu

49. Serban Luminita-Gabriela

50. §uhan Valeriu-Nicolae

51. Tomescu Horia

52. Tudor Mirona

53. Vigheciu Adrian Nicolae

r oria –Alexandru
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(Or p&DJZFcT /2a\ /.

PREZENTA CONSILIERILOR GENERALI la sedinta ordinara

a CGMB din data de 28.07.2023, ora 10.00

Nr.
Crt.

1

2

3.

4

5

6

7

8.

9

10

11

12

13

14

Numele §i prenumele

Aruxandei lonut

Semnatura

P

r
#

f

a

Badiu Andrei

Badulescu Aurelian

Bujduveanu Stelian

Calentaru Nasi

Cantea luliana-Roxana

Ciceala Ana-Maria

Circa Honorius-Edward-Adrian

Comanici Ancuta-Sorina

Covaci Florin

Davidescu Mariana-Monica

Deaconescu catalin-lonut

Doicin Cristian-Vasile

Enciu IMihaela

/0

,r

,f

F

&
g/



15.

16.

17

18

19

Florescu Adrian Constantin

Gherghiceanu Florentina

/'

/4&Faa–

f

f

f

f

#

f

&

f

/’

/
/’

f

f

Gram Anamaria Alina

Hazarian Constantin

Hristudor Sanda

HaM

2

21

22

23

24

25.

26

27

28

29

30

lonescu Andrei-George

lordanescu Anghel

Mardarovici Diana

Maxim Marius-Catalin

Melciu Florin

Milea Dan

Militaru Marian-Catalin

M itu Razvan-Au reI

Moraru Adrian Flavius

Muresan Manuela



31 .

32

33

34

35

36 .

37.

38

39.

40

41

42

43

44

45.

46

47

Necula Valentin

Nicolaie George

Nicorescu Nicorel

Olteanu Cristian-Marian

Pavel Marius-Adrian

Petre Stefania

Petrescu Natalia – Liliana-
Adela
Podar Marian-Vasile

/'

/

#

#

/

a
f

/

#

/a

/0

Purcarea Sori n

Raiciu Anca-Daniela

Rau Gabriel

Rigu Andrei-Daniel

sandulescu Nina

Sebe Razvan Nicolae

Smighelschi Cosmin Victor

Socolovici Razvan-Mihai

Stoica loana

#’

/'

#



48. Stofor §tefan-Radu

49. Serban Luminita-Gabriela f
/a50. Suhan Valeriu-Nicolae

51. Tomescu Horia

52. Tudor Mirona

53. Vigheciu Adrian Nicolae

an Horia – Alexandru



1. Pct . 2 Proiect de hot5rare pentru modificarea Hotararii C.G.M. B . nr.
225/19.04.2018 privind modificarea Hotirarii C.G.M. B. nr. 395/2016 ;i aprobarea
Studiului de oportunitate ,,AchiziTionare tramvaie ;i echipamente necesare
imbunatatirii transportului public de calitori pe liniile 1, 10, 21, 25, 32, 40,
41 si 55”

A.Pentru 30/52 ( 58%)
B.Abtinere 14/52 ( 27%)
c.impotriva 5/52 ( 10%)

Nic i un ras puns 3 / 52 ( 6% )

Maxim Marius Catalin
Anghel lordanescu
Stefan Stofor
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasl Calentaru - PSD
Olteanu
Anca Cornanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Razvan Nicolae SEBE

Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Andrei Ionescu
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Sanda Hristudor
catamilitaru
Mirona TUDOR

Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
Marius Pavel
Monica Davidescu

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X



Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
Catalin Deaconescu
melciu florin
Badiu Andrei
Dan Milea
Natalia Petrescu

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

Ix
xI

Ix
Ix

xI
Ix

xI
xI

X



1. Pct . 3 Proiect de hot5rare privind modificarea Hotararii C .G .M. B . nr.
692/18.16.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea §i dotarea liniei de
tramvai nr . 1” si a cheltuielilor legate de proiect

A , Pent ru 29/ 51 ( 57% )
B.Abtinere 17/51 ( 33%)
c.impotriva 3/51 ( 6%)

Nic i un ras puns 2/ 51 ( 4%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Razvan Nicolae SEBE

Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Andrei lonescu
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Sanda Hristudor
catamilit ar u
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
Marius Pavel
Monica Davidescu
Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie

xl 1
xl 1

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
I
I
I
I
I
I
I
I
IX

X

X
X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
i
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X



Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
Catalin Deaconescu
melciu florin
Badiu Andrei
Dan Milea
Natalia Petrescu

Ix
Ix

xI
Ix

xI
xI

X

I
I
I
I
I
I
I



1. Pct .4 Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii C.G.M. B. nr.
691/18.10.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea ;i dotarea liniei de
tramvai nr. 16” §i a cheltuielilor legate de proiect

A , Pent ru 28/48 ( 58% )
B.AbTinere 16/48 ( 33%)
c.impotriva 1/48 ( 2%)

Niciun rispuns 3/48 ( 6%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI

Luminita Serban
Razvan Nicolae SEBE

Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Andrei Ionescu
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Sanda Hristudor
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
Marius Pavel
Monica Davidescu
Aurelian Badulescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu

X

X

X

X

X

I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
i
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X
X
X

X

X

X

X

X

X
X

X



ENCIU MIHAELA
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

I
Ix
Ix
I

X

X

I
I
I
I

I
I
I
I



1. Pct . 5 Proiect de hotirare privind modificarea Hotararii C.G.M. B. nr.
742/30.10.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea ;i dotarea liniei de
tramvai nr. 21” ;i a cheltuielilor legate de proiect

A.Pentru 28/49 ( 57%)
B.Ablinere 19/49 ( 39%)
C.impotrivi 1/49 ( 2%)

Niciun rispuns 1/49 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel lordanescu
Stefan Stofor
Podar Marian Vasile
Razvan Mil:u
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Razvan Nicolae SEBE

Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Andrei Ionescu
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Sanda Hristudor
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
Marius Pavel
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie

X

X

X
X

X

X
X

X
X
X

X

X
X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X
X
X
X
X

X

X

X
X
X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X
X



Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 lx 1
1 1 x 1
1 1 x 1
1 x 1 f
1 lx 1

I
I
I



1. Pct . 7 Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii C .G.M. B. nr.
740/30.10.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea ;i dotarea liniei de
tramvai nr. 32“ ;i a cheltuielilor legate de proiect

A.Pentru 29/50 ( 58%)
B.Ablinere 19/50 ( 38%)
c.impotriva 2/50 ( 4%)

Niciun r5spuns a /50 ( 0%)

A B C

CatalinMaxim Marius
Anghel Iordanescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Crist:ian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu

Calentaru PSDNasi

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

1
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
Marius Pavel
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Andrei Ionescu
Stefan Stofor
catamilit ar u
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I



George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 xl 1
1 lx 1
f txt1 lx 1
1 x 1 1

fx I

I
I
I
I
I
I



1. Pct .6 Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii C .G.M. B . nr.
743/30.10.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea 9i dotarea liniei de
tramvai nr. 25” ;i a cheltuielilor legate de proiect

A.Pentru 27/47 ( 57%)
B.Abtinere 17/47 ( 36%)

c.impotriva 2/47 ( 4%)

Niciun raspuns 1/47 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
Marius Pavel
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
l
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

I
I
1
I
I
I

X

X

X



melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 lx
1 xl 1
1 lx 1

I
I
I



1. Pct . 8 Proiect de hot5rare privind modificarea Hotararii C . G .M. B. nr.
640/26.09.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea §i dotarea liniei de
tramvai nr. 40“ si a cheltuielilor legate de proiect

A , Pent ru 30/ 56 ( 60% )
B.Abtinere 17/50 ( 34%)

C . impotriva 2/50 ( 4%)
Niciun raspuns 1/50 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Crist:ian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
Marius Pavel
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Andrei Ionescu
Stefan Stofor
catamilit ar u
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X
X

X

X

X

X



George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

lx 1 f
E 1 x 1 11 lx 1
1 xl 1
1 xF

Ix



1. Pct . 9 Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii C .G.M. B. nr.
741/30.10.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea ;i dotarea liniei de
tramvai nr. 41” ;i a cheltuielilor legate de proiect

A.Pentru 29/50 ( 58%)
B.Ab\inere 18/50 ( 36%)
c.impotriva 2/50 ( 4%)

Niciun raspuns 1/50 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

01teanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
Marius Pavel
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Andrei Ionescu
Stefan Stofor
catamilitaru
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

X I
I
IX

X

X

X
X

X
X

1 x 1 1 1
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X



George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 x 1
1 lx 1
1 lx 1
1 lx 1
1 xl I
1 1 x 1

I
I
I
I
I
I



1. Pct . le Protect de hotarare privind modificarea Hot5rarii C .G .M. B. nr.
576/06.09.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea ;i dotarea liniei de
tramvai nr. 55” 9i a cheltuielilor legate de proiect

A.Pentru 29/58 ( 58%)
B.AbTinere 19/50 ( 38%)

c.impotriva 2/50 ( 4%)
Niciun rispuns e/50 ( 0%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghe1 Iordanescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI

Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabrie1 Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
Marius Pavel
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Andrei Ionescu
Stefan Stofor
catamilitaru
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

X

X

X

X

X

X

X

X

X

1 xl 1 1
X

X

X

X

X

X

X

I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X
X
X
X

X

X

X

X

X

X

xl 1
xl 1



George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 xl
1 lx 1
1 lx 1
1 lx :
1 xl 1
1 1 xl

I
I
I
I
I
I



1. Pct . 11 Proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului Genera1 al
Municipiului Bucure;ti nr. 376/24.11.2016 privind aprobarea indicatorilor
tehnico-economici, a devizului general pe proiect ;i a devizelor generale pe
contracte pentru proiectu1 “Finalizarea Stajiei de Epurare Glina, reabilitarea
principalelor colectoare de canalizare 9i a canalului colector DamboviTa
(Caseta) in Municipiul Bucure;ti - Etapa II”, modificata prin Hotararea
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr. 691/18.1

A , Pent ru 31/49 ( 63% )
B.AbTinere 14/49 ( 29%)
c.impotriva 3/49 ( 6%)

Niciun raspuns 1/49 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel lordanescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mil:u
Stoica loana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici

X

X

X

X

X
X

X

1 x 1 1 1
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E . Circa
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Andrei Ionescu
Stefan Stofor

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X

X

X

X

X



catamilit ar u
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU NIIHAELA
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 x 1
1 lx
1 lx
1 x 1
1 lxIt
1 x 1
1 x 1
I Ix

I
I

XI
I
I
I



1.Amendament I la Pct . 12 - Primar General
A , Pent ru 29 /49 ( 59% )
B. Ablinere 15/49 ( 31%)
C. impotriv5 3/49 ( 6%)

Niciun raspuns 2/49 ( 4%)

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu

X

X

X

X

Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu

Calent ar u PSDNasi

X

X

X

X

X

X

X

1 xl 1 1
X

X

X

X

X

X

01teanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Cost:in Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Honorius E Circa

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

Stelian Bujduveanu
stefania pet:re
Cosmin Smighelschi
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Andrei Ionescu
Stefan Stofor
catamilit ar u
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X



melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 x 1
xI I

1 xl
I
I
I



1. Pct . 12 Proiect de hotarare pentru modificarea Anexei la H .C .G .M. B.
nr . 603/26.09.2018 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferen Ti
obiectivului de investiTii” PenetraTie Prelungirea Ghencea - Domne9ti ;i
Supralargire Bulevardu1 Ghencea intre Strada Bra;ov ;i Terminal Tramvai 41”,
modificata prin H.C. G .M. B. nr. 525/29.09.2022

A , Pent ru 29/48 ( 60% )
B . Ablinere 14/48 ( 29%)
C.impotriv5 4/48 ( 8%)

Niciun raspuns 2/48 ( 4%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu

X
X

X

X

Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru PSD

X

X

X

X

X

X

1 xE 1 1
X

X

X

X

X

X

X

Olteanu
Anca Comanici

X

X

X

X

Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Andrei Ionescu
Stefan Stofor
catamilit ar u
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

X

X

X

X

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X



George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 x 1 1
1 1 xl
1 lx 1
1 lx 1
1 x 1 1

1 x 1

I
I
I
I
I
I



1. Pct . 13 Proiect de hotarare pentru modificarea anexei 1a Hot5rarea C .G.M. B . nr.
221/28.04.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza DALI,
pentru obiectivul de investijii “Reabilitare sistem rutier pe Bd . Theodor
Pallady, 1 Decembrie 1918, Bd. Basarabia, Calea ca15ra;i, Bd. Corneliu Coposu
inclusiv bucla Complex Titan“

A , Pent ru 34/49 ( 69% )
B.AbTinere 14/49 ( 29%)
c.impotriva g/49 ( 0%)

Nic i un ras puns 1/49 ( 2%)

B CA

Maxim Marius Catalin
Anghel lordanescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Cornanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Andrei lonescu
Stefan Stofor
catamilit ar u
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

X

X I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X
X

11
11
1111
11
11

X



George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Badiu andrei
Dan Milea
Natalia Petrescu

xI I
Ex I
lx 1
1 x 1

xI I
xI I

1 x 1

I
I
I
I
I
I
I



1. Pct . 14 Proiect de hot5rare pentru modificarea anexei la Hotararea C.G .M. B. nr.
377/29.07.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza DALI,
pentru obiectivul de investiTii “Reabilitare sistem rutier pe Strada Dristorului
intre B-duI Camil Ressu si Strada Baba Novac“

A.Pentru 39/50 ( 78%)
B.Abtinere 11/50 ( 22%)
c.impotriva g/50 ( 0%)

Niciun r5spuns e/50 ( e%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Anghel Iordanescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica loana
Ana Ciceala
Cristian Doicin
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
Andrei Rigu
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
Stelian Bujduveanu
stefania petre
Cosmin Smighelschi
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Andrei Ionescu
Stefan Stofor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

X

X

I
I
I
i
I
I

1 xl 1 1
I
I
I
I
I
I
I
i
i
I
I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X I

X



George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Badiu andrei
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 x 1 :
1 x 1 i
1 1 xf
1 lx 1
1 x 1 1
Ix : I
1 lx

I
I
I
I
I
I
I



1.Amendament I la Pct. 15 - Primar General
A , Pent ru 31/ 51 ( 61% )
B.AbTinere 16/51 ( 31%)
C. impotriva 3/51 ( 6%)

Niciun r5spuns 1/51 ( 2%)

Maxim Marius Catalin
Anghe1 Iordanescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Badiu andrei
Cristian Doicin
Cosmin Smighelschi
Mirona TUDOR

Sorin Purcarea
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X
X
X

X

X

X

1 xl 1 1

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X
X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

XENCIU MIHAELA



melciu florin
Valeriu Suhan
Valeriu Suhan
Dan Milea
Natalia Pet-r.escu / X / : /

I
I
I
I
I



1.Amenclament 2 la Pct . 15 - Grup PSD
A.Pentru 23/49 ( 47%)
B,Abtine re 24/49 ( 49% )
C.impotriv5 2/49 ( 4%)

Niciun raspuns g/49 ( 0%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Raz van Mit u

X

X

X

X

X
X
X

X

X

X

1 1 xl 1
X

X

Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Nasl Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Cost:in Hazarian
Gabriel Rau

Adrian Moraru
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilitaru

X

X

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X
X

Catalin Deaconescu
Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
Sorin Purcarea
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghe1 Iordanescu
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin

X I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X
X
X
X

X

X

X

X

X

X

X

X



Valeriu Suhan
Dan Milea
Natalia Petrescu

Ix I
1 lx
lx 1



1.Amen€1ament 3 la Pct . 15 - Primar General
A.Pentru 31/48 ( 65%)
B.Abtinere 13/48 ( 27%)
c.impotriva 3/48 ( 6%)

Niciun raspuns 1/48 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Cost:in Hazarian
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
Sorin Purcarea
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
meleiu florin
Valeriu Suhan

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X

X
X
X

I
I
I
I
I
i
I

X

X

X

X

X

X

X
X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X



Dan Milea
Natalia Petrescu

Ix
I

I
I



1. Pct . 15 Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Municipiului
Bucure§ti pe anul 2023

A.Pentru 3g/48 ( 63%)
B.AbTinere 16/48 ( 33%)
C.impotriv5 2/48 ( 4%)

Niciun raspuns g/48 ( 0%)

Podar Marian Vasile
Razvan Mil:u
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula

Calent ar u PSDNasi

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilitaru
Catalin Deaconescu
Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
Sorin Purcarea
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X



Valeriu Suhan
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 lx
1 x 1
1 lx

I
I
I



1. Pct . 16 Proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de
emitere a unei hotarari in vederea trecerii imobilului situat in Calea Plevnei
nr. 142 - 144, sector 6 (Spitalul Clinic nr. 1 C. F . Witting) ;i a imobilului
situat in Piaja Gara de Nord nr. 3, sector 1 (Ambulatoriul de Specialitate Gara
de Nord) din domeniul public al statului 91 din administrarea Ministerului
Transporturilor §i Infrastructurii in domeniul public al Municipiului Bucure;ti

A.Pentru 3g/49 ( 61%)
B.Ablinere 18/49 ( 37%)
C.impotriv5 g/49 ( 0%)

Nic iu n ras puns 1/49 ( 2% )

A BC

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Nasi Calentaru - PSD

Olteanu
Anca Comanici
Adrian V
Diana Mardarovici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
Sorin Purcarea
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Diana Mardarovici
Monica Davidescu

X

X

1
I
I
I
I
I
I
I
I
I

1 x 1 1 1

X

X

X

X

X
X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
E
E
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X



Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 x 1
xl 1

1 xl
1 x 1
1 xl
lx 1

xI I
Ix

I
I
I
I
I
I
I



1. Pct . 17 Proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de
emitere a unei hot5rari in vederea trecerii imobilului situat in Str. Marasti
nr. 63, Sector 1 (Spitalul Clinic C. F. nr. 2) gi a imobilului situat in Calea
Grivijei nr. 359, sector 1 (Policlinica CFR Grivi+a) din domeniu1 public a1
statului §i din administrarea Ministerului Transporturilor 9i Infrastructurii in
domeniu1 public al Municipiului Bucure§ti

A.Pentru 3g/48 ( 63%)
B.Ablinere 16/48 ( 33%)

c.impotriva g/48 ( 0%)
Niciun raspuns 2/48 ( 4%)

ABC

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Razvan Mit:u
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Nasi Calentaru - PSD

Anca Comanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilitaru
Catalin Deaconescu
Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
Sorin Purcarea
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Diana Mardarovici
Olteanu
Monica Davidescu
Mirona TUDOR

X

X

X

X

X

X

X

X

X

1 x 1 1 1

X

X

X

I

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X



George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Dan Milea
Natalia Petrescu

I
i
I
I
I
I

X I
E
I
I
I
I
I

X

X

X

X

X

X



1. Pct . 18 Proiect de hot5rare pentru modificarea §i completarea Hotararii
Consiliului General a1 Municipiului Bucure§ti nr. 689/05.12.2022, pentru
solicitarea c5tre Guvernul Romaniei de adoptare a unei hot5rari privind
transmiterea imobilului in suprafaTa de 11, 382 mp, situat in B-duI Doina Cornea
(fost B-duI Vasile Milea) nr. 5G, sector 6, din domeniul public al statului in
domeniu1 public al Municipiului Bucure§ti in vederea realizarii unui parc, cu
modific5rile 9i complet5rile ulterioare

A , Pent ru 44/ 50 ( 88% )
B . Ab\inere 2/50 ( 4%)

c.impotriva e/56 ( e%)
Niciun raspuns 4/50 ( 8%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Raz van Mit u

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
i
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Nasi Calentaru - PSD

Anca Comanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Costin Hazarian
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilitaru
Catalin Deaconescu
Badiu andrei
Cosmin Smighelschi
Sorin Purcarea
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghe1 Iordanescu
Diana Mardarovici
Olteanu
Mihaela Stefan

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
I



Monica Davidescu
Mirona TUDOR

George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 xl 1
1 xl 1
1 xl 1
1 xl 1
111
111
1 x 1 f
1 1 xl
1 x 1 f
fx 1 1

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I



1. Pct . 19 Proiect de hotarare privind acceptarea ofertei de dorIa;ie din partea
Funda\iet HUMANITAS AQUA FORTE, respectiv a Ansamblului statuar Monica Lovinescu
;i Virgil Ierunca

A.Pentru 46/50 ( 92%)
B . Ablinere 1/50 ( 2%)

c.impotriva e/50 ( 0%)

Niciun raspuns 3/50 ( 6%)

Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula

Calent ar uNasi PSD

X

X
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

1 x 1 1 1
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
i
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

Anca Comanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Sorin Purcarea
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Diana Mardarovici
Olteanu
Badiu andrei
Mirona TUDOR

Costin Hazarian
Honorius E . Circa
Monica Davidescu
George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu

X

X

X

X

X

X

X

X



ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Dan Milea
Natalia Petrescu

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I

E
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I



1. Pct . 20 Proiect de hotarare privind imputernicirea Sectorului 2 al Municipiului
Bucure§ti in vederea achizijion5rii, pentru §i in numele Municipiului Bucure§ti,
a imobilului situat in Bucure9ti, Sector 2, Sos . Mihai Bravu nr. 125 A,
identificat cu nr. cadastral 233088, Sector 2, in scopul extinderii zonei verzi
§i de agrement aferente ansamblului de locuinTe din zoni

A , Pent ru 28/48 ( 58% )
B.AbTinere 19/48 ( 40%)
c.impotriva 1/48 ( 2%)

Niciun raspuns g/48 ( 0%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Nasi Calentaru - PSD

Anca Comanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau

Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilit anu
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Diana Mardarovici
Olteanu
Badiu andrei
Mirona TUDOR

Costin Hazarian
Honorius E . Circa
Monica Davidescu
George Nicolaie
Anca Daniela Raiciu
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ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Nloraru
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct . 21 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a Sectorului 6 al
Municipiului Bucure;ti sa achiziTioneze pentru §i in numele Municipiului
Bucure;ti, imobilul situat in Bucure;ti, Splaiu1 IndependenTei nr. 311, sector
6, inscris in cartea funciar5 nr. 245220, in scopu1 extinderii unei alei de
trecere si modernizarea acesteia

A.Pentru 46/49 ( 94%)
B.AbTinere 3/49 ( 6%)
c.impotriva Q/49 ( 0%)

Nic i un ras puns e/49 ( 0% )

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anarnaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Nasi Calentaru - PSD

Anca Comanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI

Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Diana Mardarovici
Olteanu
Badiu andrei
Mirona TUDOR

Costin Hazarian
Honorius E . Circa
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
George Nicolaie
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Anca Daniela Raiciu
ENCIU MIHAELA
rnelciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
Dan Milea
Natalia Petrescu
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xI I
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1. Pct . 22 Proiect de hotarare privind imputernicirea Sectorului 2 al Municipiului
Bucure;ti in vederea achiziTionarii, pentru 9i in numele Municipiului Bucure9ti,
a imobilului situat in Bucure§ti, Sector 2, strada Doamna Ghica nr. IB,
identificat cu nr. cadastral 213172, Sector 2, in scopul amenajarii unei zone
verzi, cu extinderea celei existente

A.Pentru 28/49 ( 57%)
B . Ablinere 2g/49 ( 41%)

c.impotriva Q/49 ( 0%)
Niciun r5spuns 1/49 ( 2%)

AB C

Maxim Marius Catalin X

X
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Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula

Calent anu PSDNasi
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X

Anca Comanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilitaru
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Diana Mardarovici
Olteanu
Badiu andrei
Mirona TUDOR

Costin Hazarian
Honorius E . Circa
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
George Nicolaie
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1. Pct . 23 Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii C.G .M. B. nr.
421/31.07.2019 privind declan;area procedurii de expropriere pentru unele spaTii
aflate in proprietate privata din imobilul-monument istoric, incadrat in clasa I
de risc seismic, situat la adresa Baia de Fier nr. 6, sector 3, in vederea
efectuarii lucrarilor de conservare §i protejare de interes public local

A , Pent ru 29/47 ( 62% )
B.AbTinere 13/47 ( 28%)
c.impotriva 3/47 ( 6%)

Niciun raspuns 2/47 ( 4%)

A B C

Maxim Marius Catalin X
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Nasi Calentaru - PSD

Anca Comanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Olteanu
Badiu andrei
Mirona TUDOR

Costin Hazarian
Honorius E . Circa
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
George Nicolaie
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1. Pct . 24 Proiect de hotirare pentru abrogarea Hotararii C .G.M. B . nr.
283/30.05.2019 privind declan§area procedurii de expropriere pentru unele spaTii
aflate in proprietate privata din imobilul-monument istoric, incadrat in clasa I
de risc seismic, situat la adresa str. Boteanu nr. 3A-3B, sector 1, in vederea
efectuarii lucrarilor de conservare §i protejare de interes public local

A. Pent:ru 29/47 ( 62%)
B.Abtinere 13/47 ( 28%)
c.impotriva 5/47 ( 11%)

Niciun ras puns O/47 ( 0%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula

Calent ar uNasi PSD
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Anca Comanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel lordanescu
Olteanu
Badiu andrei
Mirona TUDOR

Costin Hazarian
Honorius E . Circa
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
George Nicolaie
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ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct . 25 Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotirarii C.G.M. B . nr .
81/26.02.2019 privind declan§area procedurilor de expropriere pentru unele
spa;ii aflate in proprietate privat5 din imobilul-monument istoric, incadrat in
clasa I de risc seismic, situat la adresa str. Franceza nr. 9, sector 3, in
vederea efectuarii lucrarilor de conservare ;i protejare de interes public local

A.Pentru 30/48 ( 63%)
B . Ab{inere 13/48 ( 27%)

c.impotriva 5/48 ( 10%)
Nic iu n ras puns 0/48 ( 0%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
hI nnI fn 1 AbA + nsA bg PSD
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Anca Comanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
01teanu
Badiu andrei
Mirona TUDOR

Costin Hazarian
Honorius E . Circa
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici

X

X



George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 xl 1
1 Ex 1
1 xf 1 1
1 1 lx 1
1 xl 1 1
1 1 xl 1



1. Pct . 26 Proiect de hotarare privind abrogarea Hotararii Consiliului General al
Municipiului Bucure§ti nr. 282/30.05.2019 privind declan;area procedurii de
expropriere pentru unele spaTii aflate in proprietate privata din imobilu1
monument istoric, incadrat in clasa I risc seismic, situat la adresa str.
Blanari nr. 3, sector 3, in vederea efectuirii lucrarilor de conservare ;i
protejare de interes public local

A , Pent ru 29/47 ( 62% )
B.Abjinere 12/47 ( 26%)
c.impotriva 4/47 ( 9%)

Niciun r5spuns 2/47 ( 4%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula

Calent ar uNasi PSD
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Anca Cornanici
Adrian V
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
Sanda Hristudor
Stefan Stofor
catamilitaru
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Olteanu
Badiu andrei
Costin Hazarian
Honorius E . Circa
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
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George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 xl 1
1 lx 1
1 xl I
f 1 tx
1 xl 1
1 lx 1



1.Propunere pauza 2g min
A , Pent ru 26/48 ( 54% )
B.AbTinere 6/48 ( 13%)
c.impotriva 14/48 ( 29%)

Niciun raspuns 2/48 ( 4%)

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabrie1 Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghel Iordanescu
Olteanu
Badiu andrei
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Mirona TUDOR

Andrei Ionescu
Stefan Stofor
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
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Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct . 27 Proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului General al
Municipiului Bucure§ti nr. 72/26.02.2019 privind declan$area procedurilor de
expropriere pentru imobilele proprietate privata situate pe amplasamentul
lucrarii de utilitate publica „Strapungere B-du1 Nicolae Grigorescu – Splai
Dudescu Etapa II - km 2+400 – intersectie Calea Vitan Barze sti”, in vederea
continuarii lucrarilor de interes public local

A.Pentru 28/47 ( 60%)
B. Ablinere 16/47 ( 34%)
c.impotriva 1/47 ( 2%)

Niciun raspuns 1/47 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
Nasi Calentaru - PSD

Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
stefania petre
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
catamilit ar u
Catalin Deaconescu
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Cristian Doicin
Anghe1 Iordanescu
Olteanu
Badiu andrei
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Mirona TUDOR

George Nicolaie
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Valeriu Suhan
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Natalia Petrescu
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1. Pct . 28 Proiect de hotarare privind imputernicirea Sectorului 5 al Municipiului
Bucure;ti sa achiziTioneze, in numele §i pentru Municipiul Bucure§ti, terenul
situat in Str. Serg Maj . Topliceanu Vasile, nr. 12A, Sector 5, cu nr. cadastral
237955, in scopul realizarii unei parcari

A.Pentru 17/46 ( 37%)
B.AbTinere 28/46 ( 61%)
c.impotriva g/46 ( e%)

Niciun raspuns 2/46 ( 4%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Sanda Hristudor
catamilitaru
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Andrei Ionescu
Stefan Stofor
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
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Natalia Petrescu
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1. Pct . 29 Proiect de hotarare privind modificarea anexei Hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure;ti nr. 318/13.08.2020 privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici aferenti documentatiei de avizare a lucrarilor
de intervenjie, pentru obiectivul de investitii - ,,Lucrari de reabilitare,
consolidare, refuncTionalizare, imprejmuire, organizare de ;antier pentru
imobilul din str. Gladiolelor nr. 11, sector 4, Bucuresti”

A , Pent ru 29/48 ( 60% )
B . Abjinere 17/48 ( 35%)

c.impotriva e/48 ( 0%)

Niciun r5spuns 2/48 ( 4%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
catamilit ar u
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
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Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Stefan Stofor
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Andrei Ionescu
Badiu andrei
Nasi Calentaru -
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
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melciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
stefania petre
Mirona TUDOR

Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct . 30 Proiect de hotarare privind aprobarea realizarii expertizelor tehnice
care si ateste calitatea §i cantitatea lucrarilor executate de catre Compania
Municipala Consolidari S . A.

A.Pentru 30/48 ( 63%)
B.AbTinere 14/48 ( 29%)

c.impotriva 1/48 ( 2%)
Niciun raspuns 3/48 ( 6%)

A BC

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Cornanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau

Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

catamilit ar u
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Stefan Stofor
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Andrei Ionescu
Badiu andrei
Nasl Calentaru - PSD

George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
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stefania petre
Mirona TUDOR

Dan Milea
Natalia Petrescu
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I
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1. Pct . 31 Proiect de hotarare pentru modificarea ;i completarea Hotararii
C .G .M. B . nr. 277/30.05.2019 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
aferenTi documentaTiei de avizare a lucrarilor de intervenTie pentru obiectivu1
de investijii-consolidare a imobilului situat in str. Baltagului, nr. 17, sector
5

A , Pent ru 31/49 ( 63% )
B . Ablinere 17/49 ( 35%)

c.impotriva 1/49 ( 2%)

Niciun raspuns g/49 ( e%)

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI

Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

catamilitaru
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Stefan Stofor
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Andrei Ionescu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
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Valeriu Suhan
Adrian Moraru
stefania petre
Mirona TUDOR

Sanda Hristudor
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 lx 1
1 lx 1
lx 1 1
1 lx 1
xI I
xI I

lx 1
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1. Pct . 32 Proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii C .G .M. B . nr.
141/30.68.2612 privind aprobarea documentaTiei de avizare a lucrarilor de
intervenTie pentru execujia lucr5rilor de consolidare la imobilu1 situat in
Bucure§ti, str. Franceza nr. 9, sector 3

A.Pentru 31/49 ( 63%)

B.AbTinere 18/49 ( 37%)
c.impotriva g/49 ( e%)

Niciun raspuns 1/49 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE
catamilit ar u

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
stelian bujduveanu
Anghe1 Iordanescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Stefan Stofor
Razvan Mil:u
Cristian Doicin
Olteanu
Andrei Ionescu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
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1 lx
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Adrian Moraru
stefania petre
Mirona TUDOR

Sanda Hristudor
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 x 1
xI I

1 lx 1
1 x 1 1
1 x 1 1
1 lx 1

I
I
I
I
I
I



1. Pct . 33 Proiect de hotirare pentru modificarea ;i completarea Hotararii
C.G.M. B . nr. 326/13.08.2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
aferenTi documentaTiei de avizare a lucr5rilor de interven Tie, pentru obiectivu1
de investitii - “Lucrari de construcTii privind consolidare, reabilitare,
restaurare, modificiri interioare §i organizare de §antier pentru imobilul din
str. Francezi nr. 32, sector 3, Bucure;ti”

A.Pentru 3g/49 ( 61%)
B . Abjinere 18/49 ( 37%)

c.impotriva Q/49 ( 0%)
Niciun raspuns 1/49 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
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Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Stefan Stofor
Razvan Mitu
Cristian Doicin
01teanu
Andrei Ionescu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
catamilit ar u
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
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melciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
stefania petre
Mirona TUDOR

Sanda Hristudor
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 xl I
1 lx 1
1 lx 1
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1 x 1
xI I
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I
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1. Pct . 34 Proiect de hotarare privind modificarea Hotirarii C.G.M. B. nr.
631/19.12.2017 §i actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferen{i
obiectivului de investi Iii “Consolidare seismica ;i renovare energetica moderati
cladire publica – Muzeul Gheorghe Tattarescu - str. Domni\a Anastasia nr. 7,
sector 5“

A. Pent:ru 31/48 ( 65%)
B.Ab\inere 17/48 ( 35%)
c.impotriva g/48 ( 0%)

Niciun raspuns Q/48 ( 0%)

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram

Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Nina Sandulescu
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Luminita Serban
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Sorin Purcarea
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Stefan Stofor
Razvan Mil:u
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
catamilitaru
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan

X

X

X

X

X

X

X
X

X

X

1 xl 1 1
X

X

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
t

X

X

X

X

X
X

X

X
X

X



Adrian Moraru
stefania petre
Mirona TUDOR

Sanda Hristudor
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct . 35 Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului “Sistem integrat de
guvernanT5 a datelor in cadrul Spitalului Clinic sfanta Maria” §i a
cheltuielilor legate de proiect in cadrul PLANULUI NAT10NAL DE REDRESARE SI
REZILIENTA, COD APEL : MS-733, Pilonul II : Transformare digitala, Componenta : 7
- Transformare digitala, InvestiTia : 13 . Realizarea sistemului de eHealth §i
telemedicina, Investijia specifica : 13 . 3 - InvestiTii in sistemele informatice
;i in infrastructura digitali a unititilor sanitare pub

A.Pentru 37/44 ( 84%)
B.Ab\inere 4/44 ( 9%)

C . impotriva 2/44 ( 5%)

Niciun raspuns 1/44 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Stefan Stofor
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
catamilit ar u
Nicore1 Nicorescu
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Adrian Moraru
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lx 1
1 x 1

X

1 x 1
X

X

1 x 1
X

Ix
1 x 1

X

Ix
X

Ix
Ix

X

X

Ix

X

Ix
X

X

X



Mirona TUDOR

stefania petre
Dan Milea
Natalia Petrescu

xI
xI

1 lx
1 x 1



1. Pct . 36 Proiect de hotarare privind privind aprobarea proiectului
„Implementarea unei platforme informatice integrate pentru cre§terea
adresabilitaTii ;i interoperabilitaTii Spitalului Foi;or” ;i a cheltuielilor
legate de proiect in cadrul PLANULUI NATIONAL DE REDRESARE SI REZILIENTA, COD
APEL : MS-733, Pilonul II : Transformare digitala, Componenta : 7 - Transformare
digita15, Investi Tia : 13 . Realizarea sistemului de eHealth ;i telemedicina,
Investi Tia specific5 : 13 . 3 - Investijii in sistemele informatice 9i

A.Pentru 39/44 ( 89%)
B. Abjinere 3/44 ( 7%)
C . impotriva 1/44 ( 2%)

Niciun r5spuns 1/44 ( 2%)

A B C

CatalinMaxim Marius
Podar Marian Vasile
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Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Fioxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI

Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Adrian V
Stefan Stofor
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
catamilit ar u
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
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Mirona TUDOR

stefania petre
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct . 37 Proiect de hot5rare privind aprobarea proiectului “Modernizarea retelei
de calculatoare, asigurarea cerinTelor de securitate necesare funcTionarii
corespunzatoare a aplicaTiilor clinice 9i non clinice ;i digitalizarea
fluxurilor de documente pentru Spitalul Clinic Dr. Ion Cantacuzino” 9i a
cheltuielilor legate de proiect in cadrul PLANULUI NAT10NAL DE REDRESARE Sl
REZILIENTA, COD APEL : MS-733, Pilonul II : Transformare digitala, Componenta : 7
Transformare digitala, InvestiTia : 13. Realizarea sistemu

A , Pent ru 37 /44 ( 84% )
B.AbTinere 4/44 ( 9%)

C.impotrivi 1/44 ( 2%)

Niciun raspuns 2/44 ( 5%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anarnaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau

Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Stefan Stofor
Razvan Mit:u
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
catamilitaru
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
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Mirona TUDOR

stefania petre
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 xl 1
1 xl I
1 lx 1
1 xl 1
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1. Pct . 38 Proiect de hotirare privind aprobarea proiectului „Digitalizarea
activital:ii Spitalului Clinic Filantropia” 9i a cheltuielilor legate de proiect
in cadru1 PLANULUI NATIONAL DE REDRESARE SI REZILIENTA, COD APEL : MS-733,
Pilonul II : Transformare digitala, Componenta : 7 - Transformare digitala,
Investitia : 13 . Realizarea sistemului de eHealth si telemedicin5 , Investitia
specifica : 13 . 3 - Investijii in sistemele informatice ;i in infrastructura
digitali a unitiTilor sanitare publice

A , Pent ru 36/43 ( 84% )
B.AbTinere 5/43 ( 12%)
C. impotriva 1/43 ( 2%)

Niciun raspuns 1/43 ( 2%)

ABC

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
badulescu
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mit:u
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasl Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
catamilitaru
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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stefania petre
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 xf 1
1 lx 1
1 xl 1



1. Pct . 39 Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului “Modernizarea
infrastructurii digitale a Spitalului Clinic de Boli InfecTioase ;i Tropicale
Dr. Victor Babe9” 9i a cheltuielilor legate de proiect in cadrul PLANULUI
NATIONAL DE REDRESARE SI REZILIENTA, COD APEL: MS-733, Pilonul II: Transformare
digit:ali, Componenta : 7 - Transformare digitala, Investijia : 13 . Realizarea
sistemului de eHealth ;i telemedicina, Invest:ijia specifici : 13 . 3 - Investitii
in sistemele informatice ;i in infrastructura digitali

A.Pentru 37/44 ( 84%)
B . Abjinere 3/44 ( 7%)

C.impotrivi 2/44 ( 5%)
Niciun raspuns 2/44 ( 5%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghe1 Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
Stefan Stofor
cat amilitaru
BADULESCU

George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
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Mirona TUDOR

stefania petre
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct .40 Proiect de hotir6re privind aprobarea proiectului “Digitalizarea
fluxurilor interne de documente si a modalitatii de interactiune cu tertii in
cadrul Spitalului Clinic Colentina” §i a cheltuielilor legate de proiect in
cadrul PLANULUI NAT10NAL DE REDRESARE §I REZILIENTA, caD APEL : MS-733, Pilonul
II : Transformare digitala, Componenta : 7 - Transformare digitala, Investijia :
13 . Realizarea sistemului de eHealth 9i telemedicina, InvestiTia specifica : 13 . 3
- Investitii in sistemele informatice si in inf

A.Pentru 37/45 ( 82%)
B.AbTinere 4/45 ( 9%)

C.impotrivi 1/45 ( 2%)
Niciun raspuns 3/45 ( 7%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghe1 Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
Stefan Stofor
catamilitaru
BADULESCU

George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
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Mirona TUDOR

stefania petre
Honorius E . Circa
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct .41 Protect de hotarare privind aprobarea proiectului “imbun5talirea
infrastructurii digitale a Spitalului Clinic de copii Dr. Victor GOM01U

Bucure;ti” ;i a cheltuielilor legate de proiect in cadrul PLANULUI NAT10NAL DE

REDRESARE SI REZILIENTA, COD APEL : MS-733, Pilonul II : Transformare digitala,
Componenta : 7 - Transformare digitala, Investij:ia : 13. Realizarea sistemului de
eHealth §i telemedicin5, Investitia specifica : 13.3 - InvestiTii in sistemele
informatice ;i in infrastructura digita15 a unitalil

A , Pent ru 36/45 ( 80% )
B.Ablinere 6/45 ( 13%)
c.impotriva g/45 ( e%)

Niciun raspuns 3/45 ( 7%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghe1 Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
Stefan Stofor
catamilitaru
BADULESCU

George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
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Mirona TUDOR

stefania petre
Honorius E . Circa
Dan Milea
Natalia Petrescu

1 xl 1
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1. Pct .42 Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului “Cresterea nivelului
de digitalizare la nivelul Spitalului Clinic de Obstetrica-Ginecologie Prof . Dr.
Panait Sirbu” ;i a cheltuielilor legate de proiect in cadrul PLANULUI NATIONAL
DE REDRESARE SI REZILIENTA, COD APEL: MS-733, Pilonul II: Transformare
digitala, Componenta : 7 -Transformare digitala, Investijia : 13 . Realizarea
sistemului de eHealth 9i telemedicina, InvestiTia specific5 : 13 . 3 - Investitii
in sistemele informatice si in infrastructura di

A.Pentru 37/44 ( 84%)
B.AbTinere 6/44 ( 14%)

C.impotriv5 Q/44 ( 0%)
Niciun raspuns 1/44 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Cicea la
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Cornanici
RAZVAN SOCOLOVICI

Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghe1 Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilit ar u
BADULESCU

George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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1. Pct .43 Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului „imbun5tatirea
activitaTii specifice medicale a spitalului prin implementarea unei platforme
securizate de cre;tere a siguranTei pacientului §i a unei platforme pentru
managementul fluxului de documente pentru Centru1 de Evaluare si Tratament a
Toxicodependen{elor pentru Tineri “Sf . Stelian” ;i a cheltuielilor legate de
proiect in cadru1 PLANULUI NAT10NAL DE REDRESARE SI REZILIENTA, COD APEL :
MS-733, Pilonul II : Transformare digitala, Componenta: 7

A.Pentru 35/44 ( 80%)
B . Ab{inere 7/44 ( 16%)

c.impotriva g/44 ( 0%)
Niciun raspuns 2/44 ( 5%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilitaru
BADULESCU

George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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1 x 1 11 lx I
1 lx 1

1 x 1

I
I
I
I



1. Pct .44 Proiect de hotarare privind aprobarea listei spajiilor cu alta
destina Tie decat cea medicali, situate in imobilele proprietate publica a
Municipiului Bucure sti in care isi desf5$oari activitatea Spitalul Clinic de
Urgen\a pentru Copii „Grigore Alexandrescu”, ce urmeaza a fi inchiriate prin
licitaTie publica

A.Pentru 4g/44 ( 91%)
B.AbTinere 3/44 ( 7%)
C. impotriva g/44 ( 0%)

Niciun raspuns 1/44 ( 2%)

Maxim Marius Catalin
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Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
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Horia Tornescu
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Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Anghel Iordanescu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
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Mirona TUDOR
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Dan Milea
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1. Pct .45 Proiect de hotirare privind aprobarea actualizirii corespunzatoare
anului 2023 a anexelor din Monografia economico - militara a Municipiului
Bucuresti - editia 2020

A.Pentru 38/45 ( 84%)
B.AbTinere 7/45 ( 16%)
C.impotrivi e/45 ( e%)

Niciun rispuns e/45 ( 0%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilit ar u
BADULESCU

Anghe1 lordanescu
Sanda Hristudor
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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1. Pct .46 Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii unui contract de
inchiriere intre municipiu1 Bucure§ti ;i S.C. Unicon S. A. avand ca obiect, plata
cheltuielilor aferente imobilului aflat pe strada Remus nr. 6, sector 3,
Bucuresti , in care Centrul Militar Zonal Bucuresti isi va desfasura activitatea

A , Pent ru 40/45 ( 89% )
B. Abl:inere 4/45 ( 9%)
c.impotriva g/45 ( e%)

Niciun raspuns 1/45 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabrie1 Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE
Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Cristian Doicin
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
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Nina Sandulescu
Adrian V
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BADULESCU

Anghel Iordanescu
Sanda Hristudor
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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1. Pct .47 Proiect de hotarare privind darea in folosinji gratuita prin Contract
de imprumut cIe folosinTa (comodat) a unei ambulanTe de urgenTa de tip C ;i
aprobarea modelului de contract de imprumut de folosinla (comodat) incheiat
intre Municipiu1 Bucure;ti §i Serviciul de AmbulanTa Bucure;ti – Ilfov

A , Pent ru 45/45 ( lee% )
B.AbTinere g/45 ( e%)
C.impotrivi Q/45 ( a%)

Niciun raspuns g/45 ( e%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilit ar u
BADULESCU

Anghel Iordanescu
Sanda Hristudor
Cristian Doicin
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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1. Pct .48 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de Analiza §i Acoperire
a Riscurilor al Municipiului Bucure§ti pentru anul 2023

A , Pent ru 41/45 ( 91% )
B . Abjinere 3/45 ( 7%)

c.impotriva g/45 ( e%)
Niciun r5spuns 1/45 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilitaru
BADULESCU

Anghel Iordanescu
Sanda Hristudor
Cristian Doicin
George Nicolaie
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melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR

stefania petre
Honorius E . Circa
Dan Milea
Natalia Petrescu

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

;

I
I
E
E
I
I
I
E
I
I
I
i
E
I
I
I
I
I
i
I
I
I
I
I
I
I
I
I

xI
xI
xI
xI
xI
xI

E
I
I
I
I
I

I
I
I
I

I
I

I

X
X
X
X

X

X

X
X
X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
i
E
I
I
I
I
I
I



1. Pct .49 Proiect de hot5rare privind incheierea unei Conven\ii intre Municipiul
Bucure;ti ;i Societatea METROREX S . A. , in vederea decontarii cu 50% din valoarea
titlurilor de c515torie eliberate donatorilor de sange

A , Pent ru 44/45 ( 98% )
B.AbTinere 1/45 ( 2%)
C.impotriv5 e/45 ( e%)

Niciun raspuns g/45 ( 0%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Cornanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilitaru
BADULESCU

Anghe1 Iordanescu
Sanda Hristudor
Cristian Doicin
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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1. Pct . 50 Proiect de hotarare privind completarea anexei 1a Hotararea Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti nr. 716/2022 privind aprobarea tarifelor
practicate de catre Teatrul C . 1. Nottara, instituTie publica de cultura de
interes local al Municipiului Bucure;ti

A , Pent ru 29/45 ( 64% )
B.AbTinere 15/45 ( 33%)
c.impotriva g/45 ( e%)

Niciun raspuns 1/45 ( 2%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI

Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
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Valeriu Suhan
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1. Pct . 51 Proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor practicate de catre
§coala de Arta Bucure§ti, serviciul public de interes local al Municipiului
Bucurest i

A.Pentru 29/45 ( 64%)
B.AbTinere 15/45 ( 33%)

C.impotrivi g/45 ( 0%)
Niciun raspuns 1/45 ( 2%)

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anarnaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Costin Hazarian
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
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Nina Sandulescu
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Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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1. Pct . 52 Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului tarifelor practicate
de catre Teatrul “Excelsior”, instituTie publica de cultura de interes local al
Municipiului Bucure§ti

A , Pent ru 29/44 ( 66% )
B.AbTinere 15/44 ( 34%)
c.impotriva g/44 ( 0%)

Niciun raspuns e/44 ( 0%)

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
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Diana Mardarovici
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Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD
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BADULESCU
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1. Pct . 53 Proiect de hot5rare privind aprobarea cuantumului tarifelor practicate
de Muzeul NaTional al Literaturii Romane, instituTie publica de cultura de
interes local al Municipiului Bucure;ti

A , Pent ru 27 /44 ( 61% )
B.AbTinere 17/44 ( 39%)
c.impotriva e/44 ( e%)

Niciun raspuns e/44 ( e%)

A B C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
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RAZVAN SOCOLOVICI
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Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE
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Stelian Bujduveanu
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catamilit ar u
BADULESCU
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Cristian Doicin
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR

stefania petre
Honorius E . Circa
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct . 54 Proiect de hotarare privind aprobarea achiziTionirii serviciilor de
consultan Ta, de asistenTa 9i/sau reprezentare juridica de specialitate de catre
Compania Municipali Parking Bucure9ti S . A.

A.Pentru 37/45 ( 82%)
B.AbTinere 6/45 ( 13%)
c.impotriva 2/45 ( 4%)

Nic i un ris puns 0/45 ( 0%)

AB C

Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabrie1 Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilitaru
BADULESCU

Anghel Iordanescu
Sanda Hristudor
Cristian Doicin
Catalin Deaconescu
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR

stefania petre
Honorius E . Circa
Dan Milea
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Natalia Petrescu lx 1 1



1. Pct . 55 Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri ;i
cheltuieli pe anul 2023 al Companiei Municipale Imobiliara Bucuresti S. A.

A , Pent ru 26/47 ( 55% )
B.AbTinere 19/47 ( 46%)
C.impotriv5 1/47 ( 2%)

Niciun raspuns 1/47 ( 2%)

A B C
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Maxim Marius Catalin
Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Cosmin Smighelschi
Andrei Rigu
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilit ar u
BADULESCU

Anghel Iordanescu
Sanda Hristudor
Cristian Doicin
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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Dan Milea
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1.Amendament I la pct . 56 - Ancuta Comanici
A , Pent ru 26/47 ( 55%)
B.AbTinere 6/47 ( 13%)
c.impotriva 14/47 ( 30%)

Niciun r5spuns 1/47 ( 2%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anarnaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau

Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Andrei Rigu
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Stelian Bujduveanu
Nicore1 Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilit ar u
Anghel lordanescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosrnin Smighelschi
BADULESCU

Sorin Purcarea
Cristian Doicin
George Nicolaie
ENCIU MIHAELA
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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Honorius E . Circa
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Dan Milea
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Natalia Petrescu Ix I I



1. Pct . 56 Protect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Linia
M4 de Metrou Tronson Gara de Nord – Gara Progresu1

A.Pentru 35/47 ( 74%)
B.Ab{inere 7/47 ( 15%)
c.impotriva Q/47 ( e%)

Niciun rispuns 5/47 ( 11%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
lonut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
Anca Comanici
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Andrei Rigu
Monica Davidescu
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Sorin Purcarea
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1. Pct . 57 Proiect de hotarare privind cooperarea intre Municipiu1 Bucure sti, prin
Centru1 de Proiecte Educationale si Sportive Bucure sti - PROEDUS 9i FederaTia
Romana de Automobilism Sportiv in vederea finanTarii ;i realiz5rii in comun a
proiectului “Marele ePremiu al Ora$ului Bucure Sti la Karting Electric pentru
Copii, EdiTia 2023”

A.Pentru 30/43 ( 70%)
B . Ab{inere 9/43 ( 21%)

C.impotriv5 Q/43 ( e%)
Nic i un ras puns 4/43 ( 9% )

Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Andrei Rigu
Monica Davidescu
ancadanielaraiciu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Olteanu
Badiu andrei
Nasi Calentaru - PSD

Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Adrian V
catamilitaru
Anghel Iordanescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian

Cosmin Smighelschi
Sorin Purcarea
Cristian Doicin
stefania petre
George Nicolaie
melciu florin
Valeriu Suhan
Mirona TUDOR
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1. Pct . 58 Proiect de hotarare privind aprobarea execuTiei bugetului Municipiului
Bucuresti la 31.03.2023

A.Pentru 28/33 ( 85%)
B.Abtinere 4/33 ( 12%)

c.impotriva e/33 ( e%)
Nic i un ras puns 1/ 33 ( 3% )

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
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Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Andrei Rigu
Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea
Natalia Petrescu
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1. Pct . 59 Protect de hotarare privind aprobarea execujiei bugetului Municipiului
Bucuresti la 30.06 . 2023

A.Pentru 29/32 ( 91%)
B.Abtinere 3/32 ( 9%)
c.impotriva g/32 ( 0%)

Niciun raspuns g/32 ( 0%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tornescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Andrei Rigu
Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mit:u
Badiu andrei
Nicore1 Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei lonescu
Stelian Bujduveanu
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea
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1. Pct . 60 Proiect de hot5rare privind aprobarea de c5tre Consiliu1 General al
Municipiului Bucure9ti a Protocolului de asociere intre Sectoru1 6 al
Municipiului Bucure§ti ;i comuna Chiajna – judej:ul Ilfov, in vederea realizarii
;i finanjirii in comun a unor obiective de interes public local

A.Pentru 30/33 ( 91%)
B.AbTinere 2/33 ( 6%)

C.impotriv5 Q/33 ( 0%)

Niciun raspuns 1/33 ( 3%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Andrei Rigu
Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicore1 Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea
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1. Pct . 61 Proiect de hotarare privind aprobarea schimb5rii destinajiei spatiului
situat la etajul I al imobilului (construcTie) din B-duI Timi$oara nr. 15,
sector 6, Bucure Sti, identificat cu nr. cadastra1 204134-Cl-U8, din cabinete
medicale 9i spajii in care se desfa§oara activitiji conexe actului medical in
Cent:ru de monitorizare video §i dispecerat al DirecTiei Generale de PoliTie
Locala Sector 6, condiTionat de obtinerea acordului Ministerului saniti\ii si al
Ministerului Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si

A 8 Pent ru 33 / 33 ( 100% )
B.AbTinere g/33 ( 6%)

C. impotriv5 g/33 ( e%)
Niciun raspuns e/33 ( e%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicore1 Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
catamilitaru
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea
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1. Pct . 62 Proiect de hotarare privind modificarea Hot5rarii Consiliului General
al Municipiului Bucure§ti nr. 145/02.06.2023, privind transmiterea din
administrarea Consiliului General al Municipiului Bucure;ti in administrarea
Consiliului Local Sector 6 a imobilului situat in Bulevardul Iuliu Maniu nr. 11
B , sector 6

A. Pent ru
B . Abt inere
C . impotriva

Niciun raspuns Q/33 (

30/33
3/33
a/33

0% )

( 91% )
( 9%)
( 0% )

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabrie1 Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Nina Sandu:Lescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
catamilitaru
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea
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1. Pct . 63 Proiect de hotarare privind aprobarea “Programului de dezvoltare
economico - sociala, organizare, amenajarea teritoriului ;i urbanism - Strategia
de Dezvoltare Locali Integrata ;i Durabila a Sectorului 2 pentru perioada 2021
2027“

A.Pentru 29/33 ( 88%)
B.Abjinere 4/33 ( 12%)
C.impotrivi g/33 ( 0%)

Niciun raspuns e/33 ( e%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
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Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
catamilitaru
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea

I
I



1. Pct . 64 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a Consiliului local
al sectorului 2 de a hotari cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al
Municipiului Bucure9ti, §coala Gimnaziala “Maica Domnului” din Sectorul 2,
Bucure§ti ;i DGAPI Sector 2 pentru realizarea proiectului „Construirea ;i
dezvoltarea unei rejele-pilot de §coli verzi – Reabilitare §coala Gimnazia15
„Maica Domnului” din Sectorul 2, Bucuresti”

A.Pentru 29/33 ( 88%)
B. Ab\inere 4/33 ( 12%)
C.impotrivi e/33 ( 0%)

Niciun raspuns g/33 ( e%)

ABC

Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabrie1 Rau

Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE
Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mit:u
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
catamilit ar u
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea
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1. Pct . 65 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresi a Consiliului local
al Sectorului 2 de a dispune cu privire la participarea Sectorului 2 in
consorTiul de beneficiari 9i implementarea proiectului “WeGenerate - Co-creating
People-Centric Sustainable Neighbourhoods through Urban Regeneration (Co-crearea
de cartiere durabile centrate pe oameni prin regenerare urbana)” finanjat prin
programu1 Orizont Europa

A.Pentru 29/33 ( 88%)
B . Ablinere 4/33 ( 12%)

c.impotriva g/33 ( 0%)
Niciun raspuns g/33 ( 0%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica loana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabrie1 Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Cost:in Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
cat amilit ar u
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea
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1. Pct . 66 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a Consiliului Local
al Sectorului 2 de a hotari cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al
Municipiului Bucure§ti §i AsociaTia pentru EducaTie, Dezvoltarea ;i
ImplicareaTineretului - EDIT in scopul realizarii proiectelor “Ora de EducaTie
rutiera” 9i “Leap;a pentru viaTa”

A , Pent ru 29/ 33 ( 88% )
B. Abjinere 3/33 ( 9%)
C. impotriva g/33 ( 0%)

Niciun raspuns 1/33 ( 3%)

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau

Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
catamilit ar u
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X



1. Pct . 67 Protect de hotarare privind modificarea anexei Hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti nr. 285/01.09.2021 privind validarea
componenTei Autorita Xii Teritoriale de Ordine Publica a Municipiului Bucure9ti

A.Pentru 29/33 ( 88%)
B.Ab\inere 4/33 ( 12%)
c.impotriva e/33 ( e%)

Niciun r5spuns g/33 ( 0%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE
Monica Davidescu
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei lonescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
cat amilitaru
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea

xI
I

xI
xI
xI
xI
X

X

X
X

X

Ix
Ix
tx
Ix
I
Ix
Ix
Ix
Ix
I
Ix
Ix
Ix
Ix
Ix
Ix
Ix

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X

X

X



1. Pct . 68 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresi a Consiliului Local
al Sectorului 5 de a hotari cu privire la asocierea dintre Sectorul 5 al
Municipiului Bucure§ti, Asociajia Clubul Sportiv Dance Prestige ;i FederaTia
Romana de Dans Sportiv, in vederea realizarii programului educa{ional 9i sportiv
„zambetu1 copilariei”, in unitalile de inva\amant preuniversitar de stat din
sectoru1 5

A. Pentru
B.Abtinere
C . impotrivi

Niciun raspuns g/32 (

30/ 32 ( 94% )
2/ 32 ( 6% )
a/32 ( e%)

a%)

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Horia-Alexandru Visan
Razvan Nicolae SEBE

Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
catamilit ar u
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
i
I
I
E
I
I
I
i
I
I
I
I
i
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
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I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
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X
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X

X

X

X

X

X

X

X



1. Pct .69 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a Consiliului Loca1
al Sectorului 5 de a hotari cu privire la incheierea unui Acord de Cooperare
intre Sectorul 5 al Municipiului Bucure;ti, Romania ;i Comuna Macare;ti, Raionul
Unghieni, Republica Moldova

A.Pentru 3g/32 ( 94%)
B.AbTinere 2/32 ( 6%)
C. impotriva g/32 ( 0%)

Niciun raspuns g/32 ( 0%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Razvan Nicolae SEBE
Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicore1 Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei lonescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
catamilit ar u
Horia-Alexandru Visan
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
E
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
I
I
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X

X

X

X

X
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I
I

X



1.Amendament I la Pct . 70 - Primar General
A. Pent:ru 32/33 ( 97%)
B.AbTinere 1/33 ( 3%)
c.impotriva Q/33 ( e%)

Niciun raspuns e/33 ( 0%)

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Razvan Nicolae SEBE

Diana Mardarovici
Razvan Mitu
Badiu andrei
Nicore1 Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei lonescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
catamilit ar u
Horia-Alexandru Visan
Luminita Serban
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea

X

X

X

X

X

X

X

X

1 xl 1 1
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
l
I
I
i
I
I
I

I
I
I
1
I
I
I
I
I
I
I
I



1. Pct . 70 Proiect de hot5rare privind cooperarea intre Municipiu1 Bucure;ti ;i
Federatia Romana de Gimnastica in vederea finantarii si realizarii evenimentului
sportiv „Regal al Gimnasticii la Bucure;ti” - 2023

A.Pentru 33/33 (100%)
B.AbTinere g/33 ( e%)
c.impotriva e/33 ( e%)

Niciun rispuns e/33 ( 0%)

A B C

Podar Marian Vasile
Stoica Ioana
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Ionut Aruxandei
Muresan Manuela
Adrian Florescu
Roxana Cantea
Florin Covaci
Horia Tomescu
Valentin Necula
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabrie1 Rau
Razvan Nicolae SEBE

Diana Mardarovici
Razvan Mil:u
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Nina Sandulescu
Sanda Hristudor
Catalin Deaconescu
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
stefania petre
Andrei Ionescu
Stelian Bujduveanu
Andrei Rigu
catamilitaru
Horia-Alexandru Visan
Luminita Serban
George Nicolaie
melciu florin
Dan Milea

1 x 1
fx 1
1 x 1
1 x 1
1 xl
1 x 1
1 xl
1 x 1
1 x 1
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
xI
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11
11
11
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I
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I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
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